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PLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENT    ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM: 2010/2010/2010/2010/8888    
    
Calafell, en data 23 de juny de 2010 . Es reuneixen els membres del Ple de l’Ajuntament, 
sota la presidència del senyor Jordi Sánchez i Solsona, i amb l'assistència dels regidors 
anomenats a continuació, assistits per la/pel la secretària accidental de la corporació 
senyor/a Agueda Subirana Alvarez, amb l'objecte de celebrar sessió Ordinari de primera 
convocatòria. 
 
ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:    
    
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA 
SR. JOSEP PARERA I RIBELL 
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ 
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO 
SR. ANGEL VERGE I MARTIN 
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS 
SR. CARLES RION I TETAS 
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ 
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE 
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ 
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO 
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE 
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO 
SR JOAN OLIVELLA I RICART 
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL 
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS 
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA 
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS 
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS 
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILÀ 
SRA. MARIA MONTSERRAT LOPEZ UREÑA 
 
ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:    
 
ALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTS:  
 
Sr. Sánchez: Bé, bon dia a tothom, anem a procedir doncs al Ple Ordinari del mes de Juny, 
i en tot cas, com fem en altres ocasions voldria dir un parell de coses. 
 
En primer lloc, fer constar com fem en altres ocasions també, com hem dit, el condol a la 
mare de la Joana López que treballa al ajuntament, la senyora també del Ramiro que havia 
sigut regidor de l’ajuntament. Faríem constar doncs el condol per què els hi arribés a la 
família. 
 
Dir-vos també que en funció de les obres que s’estan fent aquí a la plaça de Catalunya, es 
possible que al llarg del ple, podria donar-se el cas de que ens quedéssim sense llum, per 
què doncs la companyia està intentant de fer la connexió de les... podríem dir de les 
instal·lacions que hi ha aquí davant de l’Ajuntament i també tocant al camí, doncs, davant 
del camí Torredembarra. 



 

2 

 

Bé, ja sabeu que això de les companyies, això de les companyies sempre és difícil, però bé, 
en el cas de que... tenim un grup també, hem fet una previsió de qui hi hagi un grup, 
però en principi, si es donges el cas, doncs per això, aviso amb temps de que si passés, 
doncs que sapiguéssim que és això, no, no és una altra cosa. 
 
Després també dir-vos que hauríem de començar amb el primer punt, hauríem de 
començar per votar una urgència que ens ha fet a mans ara el regidor, que és “Proposta 
d’aprovació del règim de retribucions per assistències dels regidors de la corporació 
municipal de Calafell”, és un punt que es complementa amb el punt primer, per tant, si us 
assembla doncs passaríem a votar la urgència. 
 
Podem introduir aquest punt com urgent? 
 
Algun inconvenient per part d’algú? No n’hi ha. Doncs l’introduïm. 
 
Doncs, senyora secretaria sisplau, queda incorporat que s’accepta l’ urgència.  
 
 
I a les 09:08 , el Sr/a president/a obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament 
dels assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen: 
    
1.1.1.1.----APLIAPLIAPLIAPLICACIÓ A LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL DE LES DISPOSICIONS CACIÓ A LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL DE LES DISPOSICIONS CACIÓ A LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL DE LES DISPOSICIONS CACIÓ A LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL DE LES DISPOSICIONS 
EN MATÈRIA DE RETRIBUCIONS DE PERSONAL DEL RD LLEI 8/2010, DE 20 DE MAIG, EN MATÈRIA DE RETRIBUCIONS DE PERSONAL DEL RD LLEI 8/2010, DE 20 DE MAIG, EN MATÈRIA DE RETRIBUCIONS DE PERSONAL DEL RD LLEI 8/2010, DE 20 DE MAIG, EN MATÈRIA DE RETRIBUCIONS DE PERSONAL DEL RD LLEI 8/2010, DE 20 DE MAIG, 
PEL QUAL S’ADOPTEN MESURES EXTRAORDINÀRIES PER A LA REDUCCIÓ DEL PEL QUAL S’ADOPTEN MESURES EXTRAORDINÀRIES PER A LA REDUCCIÓ DEL PEL QUAL S’ADOPTEN MESURES EXTRAORDINÀRIES PER A LA REDUCCIÓ DEL PEL QUAL S’ADOPTEN MESURES EXTRAORDINÀRIES PER A LA REDUCCIÓ DEL 
DÈFICIT PÚBLIC, I ALTRES MESURES.DÈFICIT PÚBLIC, I ALTRES MESURES.DÈFICIT PÚBLIC, I ALTRES MESURES.DÈFICIT PÚBLIC, I ALTRES MESURES.    
 
 
Atès que la vigent plantilla i relació de llocs de treball del personal al servei d’aquest 
ajuntament, va ser aprovada definitivament per la Corporació Municipal en Ple, en data 26 
de gener de 2010, i publicada al BOP de Tarragona,  núm. 23, de data 29 de gener de 
2010, i al DOGC Núm. 5616  de data 27 d’abril de 2010. 
    
Vist el Reial Decret Llei 8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries 
per a la reducció del dèficit públic i les seves rectificacions, i la Resolució de 25 de maig de 
2010, de la Secretaria d'Estat d'Hisenda i Pressupostos, per la qual es dicten instruccions 
en relació amb les nòmines dels funcionaris inclosos en l'àmbit d'aplicació de la Llei 
30/1984, de 2 d'agost, en els termes de la Disposició Final Quarta de la Llei 7/2007, de 12 
d'abril, de l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic, i s'actualitzen amb efectes de 1 de juny de 
2010 les quanties de les retribucions del personal que es refereixen els corresponents 
articles de la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per a aquest exercici. 
 
Atès que l’àmbit d’aplicació de les esmentades mesures és el personal funcionari, personal 
laboral, personal eventual de l’Ajuntament i el personal dels organismes autònoms . 
 
Atès el que disposa el Reial Decret 8/2010, amb efectes de 1 de juny de 2010, el conjunt 
de les retribucions del personal al servei de l’Administració pública tindrà una reducció del 
5% en termes anuals respecte les vigents a 31 de maig de 2010.  
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Atès que, les reduccions previstes s’apliquen tant en les retribucions bàsiques com en les 
complementàries i opera tant en les nòmines ordinàries com en la paga extraordinària del 
mes de desembre d’aquest mateix any (no en la paga extraordinària del mes de juny).  
 
Vist que es disposa que les mesures de reducció de retribucions, amb la finalitat de 
minimitzar els seus efectes sobre els salaris més baixos, s’apliquen amb criteris de 
progressivitat per al personal funcionari.  
 
Vist així mateix el Decret Llei 3/2010, de la Generalitat de Catalunya, de 29 de maig, de 
mesures urgents de contenció de la despesa i en matèria fiscal per a la reducció del dèficit 
públic, en què s’actualitzen les quanties de les retribucions del personal al fet que es 
refereixen els corresponents articles de la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per a 
aquest exercici. 
 
Vistos els criteris orientatius per aplicar la reducció salarial als càrrecs electes locals i als 
empleats públics locals de Catalunya, de la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
Vist que, aquests criteris orientatius, i en referència a la reducció de retribucions dels 
càrrecs electes locals, que tot i que no esta expressament prevista per cap precepte del 
Reial decret-llei 8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries per la 
reducció del dèficit públic, assenyala dos precedents que apunten cap la translació a 
aquest col·lectiu d’alguna mena de reducció de les seves remuneracions. Aquests 
precedents serien: 
 a) L’art. 26 de la LPGE de 2010 (en la versió donada pel Reial decret-llei 8/2010), 
que contempla, amb efectes del 1 de juny, d’una reducció del 15% de les retribucions 
dels alts càrrecs del Govern de l’Estat i, d’un 10% en el cas dels presidents dels seus 
òrgans consultius. Igualment, el mateix article també contempla una reducció del 10% de 
les retribucions dels secretaris d’Estat i assimilats; un 9% per als subsecretaris i assimilats; i 
un 8% en el cas dels directors generals i assimilats. També els presidents d’agències 
estatals i presidents i vicepresidents de les entitats públiques empresarials i resta d’ ens 
públics així com els directors generals i els directors d’aquests organismes –si tenen 
funcions executives de màxim nivell- veuran reduïdes les seves retribucions entre un 10% i 
un 8%.  

b) L’acord de la Comissió executiva de la FEMP en relació a la reducció de salaris 
dels càrrecs electes i alts càrrecs locals, de 25 de maig de 2010, recomana a tots els 
ajuntaments, diputacions, consells i cabildos insulars “l’aplicació de la mesura de reducció 
dels salaris a alcaldes, presidents, regidors així com als alts càrrecs dels governs locals”. 
Igualment, recomana que els criteris orientatius que conté s’apliquin als presidents, 
vicepresidents i directius d’empreses públiques., amb una reducció igual a la que s’aplica a 
l’Administració General de l’Estat per les seus càrrecs. Igualment, el document assenyala 
que les reduccions salarials s’establiran de forma individual i amb criteris de progressivitat, 
i la seva quantia es calcularà prenent com a referència la retribució efectivament 
percebuda.  
    

c) Per la seva banda, la Comissió municipalista de Catalunya va aprovar el passat 
28 de maig un acord on es recullen les recomanacions per als ajuntaments en matèria de 
contenció de la despesa destinada a la retribució dels càrrecs electes, així com la reducció 
de retribucions del personal funcionari compresa al Reial decret-llei 8/20103  
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En aquest sentit, l’acord entre la Federació de Municipis de Catalunya i l’Associació 
Catalana de Municipis i Comarques preveu una reducció entre el 15% i el 5%, responent 
a una veremació en funció del salari i la dedicació. 
 
Vista la Resolució de 25 de maig de 2010, de la Secretaria d’Estat d’ Hisenda y 
Pressupostos, mitjançant la qual es dicten instruccions en relació a les nomines dels 
funcionaris inclosos en l’àmbit de aplicació de la Llei 30/1984, de 2 de agost, en los termes 
de la Disposició Final Quarta de la Llei 7/2007, de 12 de abril, de l’Estatut Bàsic del 
Empleat Públic, i s’actualitzen amb efectes d’1 de juny de 2010 les quanties de las 
retribucions del personal a que es refereixen els corresponents articles de la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estat per l’esmentat exercici (publicada al BOE núm. 128 de 26 
de maig)  
 
Atès que, el Ple de l'Ajuntament, en sessió extraordinària celebrada el dia 30 de maig de 
2006, va acordar aprovar el contingut dels pactes Socioeconòmics del personal funcionari, 
el qual es composa de 44 articles, 1 disposició addicional, Annex 1, Annex 2 de condicions 
específiques per la Policia Local, fins el termini del 31 de desembre de 2009, el qual es va 
publicar en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya Núm. 4771, de 29 de novembre 
de 2006. 
 
Així mateix, en el mateix Ple de la Corporació, es va aprovar el contingut del conveni 
col·lectiu del personal laboral, que està composat de 43 articles, 1 disposició addicional, 
Annex 1, 2 i 3, fins el termini del 31 de desembre de 2009, que es va publicar al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya Núm. 4836, de data 7 de març de 2007. 
 
Vista l’acta de la Comissió Paritària de seguiment del conveni de data 11 de juny de 
2010, en que s’acorda per unanimitat que s’apliqui la reducció salarial del personal 
laboral seguint els mateixos paràmetres que s’apliquen al personal funcionari quan tingui 
la mateixa estructura salarial, i una reducció del 5% en tots els conceptes salarials al 
personal laboral sense estructura salarial assimilada a la del personal funcionari. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada pel 
Tinent d’Alcalde de l’`Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Aplicar a tot el personal de l’Ajuntament,  personal funcionari, personal laboral, 
personal dels organismes autònoms, les reduccions de les retribucions previstes al RD-Llei 
8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries per a la reducció del 
dèficit públic i les seves rectificacions, d’acord amb les següents previsions: 
 
1- PERSONAL FUNCIONARI: 
  
1.1.- Les retribucions bàsiques (sou base i triennis) de juny a desembre tindran una 
reducció d’acord amb el grup professional, d’acord amb les previsions del RD-Llei 8/2010 
 
1.2.-El complement de destinació de juny a desembre tindrà una reducció el 5% 
 
1.3.- El complement específic de juny a desembre tindrà una reducció del 5% 
 
S’adjunta quadre explicatiu 
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GrupGrupGrupGrup    
Retribucions bàsiques 

(Sou base + 
antiguitat) 

Complement de 
Destí 

Complement 
específic 

A1 - 4,50% - 5% - 5% 
A2 - 2,70% - 5% - 5% 
C1 - 2,00% - 5% - 5% 
C2 - 0,25% - 5% - 5% 

AP (E) 0% - 5% - 5% 
 
 
1.4.- Les retribucions bàsiques (sou base i triennis) de la paga extraordinària de desembre 
tindrà una reducció extraordinària d’acord amb el grup professional, segons l’escalat 
següent: 
 
1.5.- El complement de destinació de la paga extraordinària de desembre tindrà una 
reducció segons l’escalat indicat en el punt relatiu a la quantia mensual del complement 
de destinació.  
  
1.6.- El complement específic de la paga extraordinària de desembre experimentarà una 
reducció segons l’escalat indicat en el punt relatiu a la quantia mensual del complement 
específic. 
( El complement específic es cobrarà integrament a la nomina de juny amb el mateix 
import vigent al mes de maig; la diferència de la no aplicació de la reducció del 5% en 
l’esmentat complement s ‘imputarà a les nòmines dels mesos successius) 
 
S’adjunta quadre explicatiu:  
 

GrupGrupGrupGrup    
P. extra desembre 

(Sou base + 
antiguitat) 

P. extra desembre 
Complement de 

Destí 

P. extra desembre 
Complement 

específic 
A1 - 46,29% Els nous imports a 

partir de l’1 de juny 
Els nous imports a 

partir de l’1 de juny A2 - 32,79% 
C1 - 17,19% 
C2 - 1,30% 

AP (E) 0% 
 
 
1.7.- Les gratificacions per serveis extraordinaris i les hores extres experimentaran una 
reducció del 5% amb efectes 1 de juny 2010.  
 
1.8.- La paga extraordinària del mes de juny es cobrarà integrament. La de desembre es 
farà d’acord amb el previst a la Llei 8/2010. 
 
1.9.- les indemnitzacions per raó de servei, es regiran per la seva normativa específica i per 
allò que disposa aquesta llei, sense que sigui d’aplicació la reducció del 5% previst. 
 
S’adjunta taula de retribucions aplicable s partir de l’1 de juny  
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    TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:    
  
RETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUES    
  

Grupo/ 
Subgrup de 
Classificació 

Quantia mensual en 
euros, mensualitats 

juny/desembre 

Paga extraordinària Juny Paga extraordinària 
Desembre 

Sou base Trienni Sou base Trienni Sou base Trienni 
A1 1.109,05 42,65 1.161,30 44,65 623,62 23,98 
A2 958,98 34,77 985,59 35,73 662,32 24,02 
B 838,27 30,52 855,37 31,14 708,25 25,79 

C1 720,02 26,31 734,71 26,84 608,34 22,23 
C2 599,25 17,90 600,75 17,94 592,95 17,71 

AP (E) 548,47 13,47 548,47 13,47 548,47 13,47 
  
COMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTI    
  

Nivell de 
Complement de 

Destí 

Quantia de C.D. 
paga extraordinària de 

Juny 

Quantia mensual, en Euros, 
mensualitats 

Juny/Desembre 
Quantia de C.D. paga 

extraordinària de Desembre 
30 1019,73 968,75 968,75 
29 914,66 868,93 868,93 
28 876,21 832,4 832,4 
27 837,73 795,85 795,85 
26 734,94 698,2 698,2 
25 652,07 619,47 619,47 
24 613,6 582,92 582,92 
23 575,16 546,41 546,41 
22 536,67 509,84 509,84 
21 498,26 473,35 473,35 
20 462,84 439,7 439,7 
19 439,21 417,25 417,25 
18 415,56 394,79 394,79 
17 391,92 372,33 372,33 
16 368,34 349,93 349,93 
15 344,67 327,44 327,44 
14 321,06 305,01 305,01 
13 297,39 282,53 282,53 
12 273,75 260,07 260,07 
11 250,12 237,62 237,62 
10 226,51 215,19 215,19 
9 214,7 203,97 203,97 
8 202,85 192,71 192,71 
7 191,05 181,5 181,5 
6 179,23 170,27 170,27 
5 167,41 159,04 159,04 
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4 149,69 142,21 142,21 
3 132,02 125,42 125,42 
2 114,28 108,57 108,57 
1 96,57 91,75 91,75 

  
   
2- PERSONAL LABORAL 
 2.1.- Aplicació al personal laboral amb la mateixa estructura salarial que el personal 
funcionari els mateixos paràmetres que al personal funcionari 
 
2.2 A la resta de personal laboral, que no tingui una estructura salarial assimilada a la del 
personal funcionar s’aplicarà una reducció del 5% en tots els conceptes salarials 
 
2.3 L’aplicació de l’esmentada reducció es farà amb el límit del 1,5 SMI ( 949,49€ bruts 
mensuals x 14 pagues) 
 
3- PERSONAL DE L’OAM – FUNDACIÓ DEL CASTELL 
Aplicació al persona de l’Organisme autònom municipal una reducció en les seves 
retribucions amb els mateixos criteris que s’apliquen al personal funcionari. 
 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Des de l’1 de juny al 31 de desembre de 2010, la base de cotització per totes les 
contingències dels empleats públics que vegin afectades les seves retribucions pel RD 
8/2010 serà coincident amb la base de cotització del mes de maig de 2010. En el cas que 
les retribucions que es percebin corresponguin a un import superior, la base s’ajustarà a la 
de major quantia.  
 
Per al càlcul de la base de cotització del mes de maig, es descomptaran els imports 
d’aquells conceptes retributius que tinguin una periodicitat superior a la mensual o que no 
tinguin caràcter periòdic.  
 
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Aplicar als càrrecs electes una reducció de les seves retribucions segons la 
següent escala: 
    
Retribucions anuals reducció 
Entre 81.155,04 € i 91.982, 40 € o 
superior 15% 
Entre 73.682,84 € i 81.155,04 €  10% 
Entre 64.606,48 € i 73.682,84 €   9% 
Entre 54.615,68 € i 64.606,48 €   8% 
Entre 41.055,65 € i 54.615,68 €   7% 
Entre 27.495,63 € i 41.055,65 €   6% 
Entre 0 € i 27.495,63 €   5% 
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QUART.QUART.QUART.QUART.---- Aplicar al personal eventual una reducció en les seves retribucions totals segons 
els mateixos paràmetres que s’apliquen als càrrecs electes en funció del seu salari anual. 
L’aplicació d’aquest percentatge resultant es farà de la següent manera: 
 
El sou base i el complement de destí, així com les parts proporcionals d’aquests conceptes, 
experimentaran una reducció d’acord amb el que determina el RD-Llei 8/2010 per al 
personal funcionari, i el complement de destí experimentarà una reducció addicional fins 
arribar al percentatge total de reducció de les retribucions d’acord amb els paràmetres 
exposats a l’apartat anterior. 
 
 
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.----    Amb efectes de l’1 de juny de 2010 se suspenen parcialment tots els acords i 
pactes Socioeconòmics del personal funcionari, i el conveni col·lectiu del personal laboral 
al  servei de l’Ajuntament de Calafell, vigents, en els termes necessaris per a la correcta 
aplicació del R D Llei 8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries 
per a la reducció del dèficit públic i les seves rectificacions,, i Decret Llei 3/2010, de 29 de 
maig, de mesures urgents de contenció de la despesa i en matèria fiscal per a la reducció 
del dèficit públic, i, en concret, les previsions de caràcter econòmic. 
 
 
SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.---- La reducció de despesa prevista provinent del personal funcionari, personal laboral, 
personal eventual de l’Ajuntament, el personal dels organismes autònoms, i Plans 
d’ocupació (o subvencionats) es destinarà a amortitzar deute. El que preveu aquest apartat 
s’ha d’aplicar igualment en el cas que no sigui d’aplicació directa l’analogia retributiva.  La 
reducció de despesa provinent de la reducció de retribucions dels càrrecs electes (i la part 
que es redueix al personal eventual, en la part en que excedeix les previsions del RD-Llei 
8/2010 per al personal funcionari) es destinaran a les partides de serveis socials i fons 
social. 
 
SETÈ.SETÈ.SETÈ.SETÈ.---- Donar general coneixement d’aquest acord, al CUP, Seccions Sindicals,als 
Departaments d’Intervenció i Tresoreria,  i Gestoria pel seu coneixement i als efectes 
escaients, per tal que es faci efectiu aquest acord.  
 
    
Sr. Robert: Gràcies senyor Alcalde, bé, bon dia a tothom. Bé, estem davant d’un punt una 
mica complicat, ja es desprèn de la lectura del propi acord, però per resumir-ho, degut a la 
necessitat d’aplicar el RD 8/2010 motivat pel govern central per tal d’aplicar una rebaixa 
en les retribucions que es fan als funcionaris de tot l’estat, inclús afecta a les 
administracions locals i que ha d’entrar en vigor a partir del 1 de juny, part d’aquest punt 
tan extens, podríem dir que és d’obligatori compliment, i aquí així l’estem exposant. 
Després, fruit també de les converses que vam tenir amb tot l’equip de govern per veure 
com tractaven les retribucions dels càrrecs de confiança o eventuals i dels propis càrrecs 
electes i també fruit de la moció presentada pel grup municipal de Convergència i Unió i 
les converses que hem anat mantenint i després que es va presentar una proposta en 
Junta de Govern que sembla ser... perdó Junta de portaveus, gràcies, en la Junta de 
Portaveus. Sembla que hem pogut arribar un consens de com aplicar tota aquesta sèrie de 
mesures.  
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Pel que fa a les obligacions del RD, dir que tot lo que es desprèn de la retenció dels 
funcionaris passarà a amortitzar deute del propi ajuntament. Es va acordar també amb els 
treballadors, i es va consensuar entre els polítics que formen la taula de que els laborals 
se’ls apliqués la mateixa escala, amb el mateix descompte o la mateixa reducció que se li 
feia als funcionaris. Així mateix, els temporals. Per lo tant, tots els treballadors del 
Ajuntament tindran la mateixa reducció que es desprèn de les recomanacions d’aquest RD 
8/2010 i mirant amortitzar deute. 
 
Pel que fa, als càrrecs eventuals o de confiança, el senyor secretari ha llegit que la part 
d’estructura salarial que conforma la seva retribució i que és igual a la que cobren la resta 
de treballadors de la plantilla del ajuntament, es destinarà a amortitzar deute, però amb 
una decisió política també consensuada per tots els grups municipals es va estimar de fer-
li, aplicar-li una reducció superior i que fos igual a la dels polítics que ara tot seguit parlaré. 
La diferència entre lo que li té que retenir o se li reté per l’aplicació del RD i per la decisió 
d’aquesta mesa del ple, en comptes d’anar a reduir deute, es va estimar convenient dotar-
ho al fons social de tots els treballadors del ajuntament.  
I pel que fa a la retribució dels càrrecs electes, es va consensuar, es vam posar d’acord 
després d’un debat en el qual es van exposar diverses opinions, tant aquesta Junta de 
Portaveus com a la Comissió Informativa de Serveis Interns, després de una sèries de 
reflexions, comentaris, etc., es va creure convenient, consensuar, aplicar, la única, suport 
escrit que tenim pràcticament tots els ajuntaments, que és un acord de la Federació de 
municipis de Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis i Comarques. Aquestes dues 
entitats municipalistes, van consensuar un escalat, per aplicar segons la retribució que té 
cada càrrec electe, un percentatge de descompte. I això és lo que nosaltres vam proposar, 
nosaltres vam ser un equip de govern i dir, amb la col·laboració també dels grups 
municipals que estan a la oposició, d’esperar a veure, que és lo que faria la majoria dels 
ajuntaments i altres administracions com diputacions, etc., al respecte de la reducció de 
les retribucions dels càrrecs electes. 
Vam tenir la suficient paciència per veure que feia la majoria de totes aquestes 
administracions, i la majoria d’administracions han optar per adoptar aquesta escala. Per 
lo tant, nosaltres aquí al ajuntament aplicarem la mateixa escala, la mateixa està publicada 
i és lo que s’ha fet.  
I per acabar la exposició del punt dir que aquesta urgència, em sap greu però és amb 
l’esperit de que quedi especificitat, la retribució dels càrrecs electes, que en comptes de 
cobrar una retribució fixa, que podríem resumir-la amb la paraula nòmina mensual, 
cobren per assistències, i per què quedi més especificat s’han adjuntat aquests quadres, a 
on s’ha aplicat la mateixa reducció que tenen tots els càrrecs electes que cobren o cobrem 
per nòmina i diem topall, i llavors aquí se li ha aplicat el percentatge igual que a tots els 
altres regidors i en cas de que en algun mes no arribéssim al tope per què no poguessin 
assistir en alguna de les Comissions, doncs es diu quina és la retribució que tindrien per 
òrgan col·legiat, que bàsicament podríem resumir que és el 5%, per què és el mínim de el 
que comença aquest escalat.  
I crec que.... 
 
 
Sr. Olivella:  ... d’aplicar directament el decret, doncs molt bé, ens assembla bé, llavors 
doncs hi hagut lo dels laborals, i tal, que s’ha equiparat com han fet altres 
administracions. Per tant nosaltres tirarem i votarem aquesta moció doncs a favor, perdó 
aquesta moció, aquest punt, aquest punt a favor.  



 

10 

 

L’única cosa, un incís, vull dir, que nosaltres doncs, també li demanem senyor alcalde, 
independent de que estem d’acord amb l’aprovació d’aquest decret que nosaltres per 
criteri que hem seguit i per coherència que hem anat parlant, al llarg d’aquest temps, 
doncs creiem que son mesures insuficients.  Per tant agafem el compromís el meu grup 
que independentment de que estem d’acord amb la filosofia que es planteja avui, 
nosaltres demanarem al ple de que se’ns apliqui un 20% de reducció d’aquest mes, 
independentment del que s’hagi, hagin pactat, per què doncs així ho hem cregut i ja feia 
dies que ho havíem manifestat. I que buscàvem una línea ha sortir, i llavors doncs, a 
vingut lo del decret, ho hem parlat, vull dir, nosaltres respectem tots els criteris que s’han 
pres, però doncs que a part doncs voldríem això, eh, que se’ns apliqui, als set regidors de 
Convergència i Unió el 20% independentment doncs dels criteris que se segueixin i 
s’aprovin pel ajuntament. I aquestes partides, aquests diners, també si és possible destinar-
los a partides de serveis socials, com també està previst el punt que posa aquí.  
Per lo demés, res més, i gràcies. 
 
 
Sr. Robert: Donat a entendre, prefereixo matisar-ho que el Decret - Llei és un decret 
d’aplicació a tots els municipis del Estat, i que en tot cas, no té res a veure la situació 
econòmica de Calafell, amb la situació econòmica del Estat, que possible té paral·lelismes i 
té coses doncs que s’hi assemblen, però que pot estar millor o pot estar pitjor, o sigui 
independentment del decret.  
 
Per tant la mesura que apliquem avui, no és per la situació econòmica del Ajuntament de 
Calafell, és per la situació econòmica del Estat, d’acord. Llavors m’agradaria matisar-ho. 
I en segon lloc, doncs bé, recollir el guada de Convergència i Unió també de que continuar 
treballant, com ja es va dir també a la Junta de Portaveus en prendre més mesures 
d’aquest tipus per tal doncs de reduir la despesa i també doncs el deute del ajuntament, i 
bé doncs emplaçar-los doncs a la propera reunió que tinguem, doncs també amb aquest 
ànim doncs de poder col·laborar i de poder consensuar doncs les propostes que es facin. 
 
Sr. Sánchez: El ponent vol dir alguna cosa? No. Hi ha alguna intervenció més? Tothom ha 
dit la seva? Doncs passaríem a la votació. 
 
Sr. Robert Bé, gràcies senyor alcalde. No, només per tancar i acabar de aclarir que pel que 
fa a la reducció dels treballadors de la casa, es destinaran els recursos a amortitzar deute, 
això vindrà en un ple del mes de juliol, l’aplicació de tots aquests recursos, per què primer 
necessitàvem l’aprovació d’aquest punt anteriorment. Per lo tant, vindran aquestes 
modificacions amb posterioritat. 
Per lo que fa als càrrecs de confiança, ja he dit que la part d’aplicació del reial decret, anirà 
a amortitzar a deute, i la diferència de l’aplicació de les taules dels càrrecs electes anirà al 
fons social, i pel que fa a la deducció dels sous dels càrrecs electes ho destinarem a serveis 
socials, que és on més creiem que fan més falta i tenen més necessitat les partides 
pressupostàries, per lo tant nosaltres destinarem aquests diners aquí. 
Acabar dient-li a la regidora del Partit Popular que em sembla bé tot això del vint per cent, 
i tot això, però jo lo que sí que vull dir, per què el meu sou és públic, ja el diré ara, no cal 
que els vagin a buscar ni res, a mi no m’arriba als 60.000 euros, i a la renda només tinc 
aquests 60.000 euros i és on m’aplicaré la reducció. Si vostès proposessin la reducció del 
vint per cent a tots els... a tota la retribució que té cada un, a lo millor sí que estaríem 
parlant de ser més equitatius, però l’esperit ha quedat clar, part anirà per obligació a 
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amortitzar deute, part anirà revertida als treballadors a traves del fons social, i la part dels 
càrrecs electes anirà als serveis socials del ajuntament en general que és on més falta fa. 
Gràcies senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs, passaríem a la votació. Sr. Parera sisplau.  
Sr. Parera: Sí, voto a favor, però voldria remarcar i com que el ponent també ho ha dit, 
que això anirà a parar a fons socials, comprèn que es tingués en compte sisplau que es 
fessin les rectificacions oportunes i aquest càrrec d’aquests nois que van al Sta. Teresa de 
Vendrell, que no tinguessin cap recàrrec en el transport. Voldria sisplau, que es prengués 
nota, ja que es parla de fons socials, i coses socials, i temes socials, doncs emprendre’s 
aquest això del Sta. Teresa podria estar en primer lloc, sisplau. Voto a favor, eh. 
Sr. Sánchez: La regidora, a tom de la intervenció del senyor Parera voldria en tot cas 
informar-nos, donat que és la que porta aquesta qüestió directament i a lo millor té 
informació que ens pot ajudar, a tot això que està dient el senyor Parera. Endavant. De 
totes maneres deixeu-me dir una cosa, eh. Això és lo que li estava dient ara a la regidora, 
com que ens van comprometre a la Junta de Portaveus que no ens aturàvem aquí, sinó 
que continuàvem treballant, jo crec que en el sí d’aquest treball, serà el punt de que de 
forma consensuada, també millor si podem arribar, que siguem capaços de tots aquests 
diners que d’alguna forma doncs genera de nou, treballem en tot cas on t’ho apliquem, a 
lo que diu el senyor Parera, o fins i tot altres qüestions que segur que sortiran, del debat 
entre tots. Jo volia fer aquesta, en tot cas, aquest aclariment, que avui ni prenem la 
consideració del volt directe a on els posem, sinó que els posem en un caixa genèrica que 
diu serveis socials. I per tant queda oberta la possibilitat de poder matisar després la 
concreció de cada punt. 
Sr. Parera: Prengo bona nota, senyor alcalde. 
Sr. Sánchez: D’acord 
Sra. Cumplidó: Sobre el tema de transports de discapacitats, bé, que és molt sensible 
aquest tema, li volia explicar les reunions que hem tingut amb els pares. Els pares anaven 
amb un transport del Consell Comarcal per anar a Garbí, estava subvencionat per què era 
un transport escolar, i aleshores l’utilitzaven les persones que anaven al centre 
ocupacional.  
Tinc que manifestar que l’ajuntament no té la responsabilitat de portar les persones a 
centres ocupacionals, sí que la té l’administració, ja no l’ajuntament, de portar les 
persones que van a centres escolars fora del municipi i més centres escolars especials. 
Aleshores s’està treballant, per cercar diferents possibilitats. Una possibilitat era en el 
projecte i la sensibilitat que hi ha cap a integrar a persones amb discapacitat dintre la 
societat, es va buscar la possibilitat de que anessin en transports públic amb monitor, les 
famílies no van estar d’acord. Aleshores ens vam ficar d’acord amb l’ajuntament de Cunit, 
a veure si podíem buscar un transport que fos especial per ells, fos lo més econòmic 
possible, per què fes la ruta a recollir-los lo més a prop de casa, i poguessin anar. El cost 
d’aquest autobús és molt més car, i té un cost.  
Aleshores el que vam plantejar amb l’Ajuntament de Cunit, és el Consell Comarcal es fa 
càrrec del monitor, l’ajuntament tant de Cunit com el de Calafell, es fan càrrec d’algo més 
del 50% del cost restant i els pares es fan càrrec d’algo menys de la meitat. El que resulta i 
per arrodonir i igualar-ho al cost del transport escolar de tots els joves de Calafell, que 
paguen 50 euros, va ser igualant al transport escolar. Vam quedar que els pares pagarien 
els 50 euros que paguen els pares de Calafell per portar els seus fills a l’escola, i 
l’ajuntament pagaria 53,11 per cada persona al mes, per portar-los al Centre Ocupacional.  
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En cas de que hi hagi alguna família que tingui problemes econòmics, que parli amb 
serveis socials, que per això estem. El que no em sembla lògic, és que famílies que 
econòmicament poden, tinguin que sortir més beneficiades que altres famílies del 
municipi. I aleshores vam pensar, igualeu-m’ho i siguem equitatius. Sempre estem 
receptius a casos que hi hagi necessitat. El que no creiem que aquestes persones que 
poden tindre una situació econòmica adinerada, que estan cobrant llei de dependència i hi 
ha una sèrie d’ajuts i pensions que d’acord que no son cap bicoca i no voldríem que fossin 
més elevades, doncs tinguin que sortir millor que una família de Calafell que està pagant 
el transport dels seus fills. Amb lo qual vam intentar ser equitatius i ser iguals. I ja vam dir-
ho als pares, s’hi ha alguna família que tingui un problema o una problemàtica important, 
que vingui i ens ho digui, que per això estem. 
Però igualem i sem equitatius amb totes les famílies del municipi. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Passaríem doncs a la votació del Partit Popular, sisplau. 
Sra. Elvira: Jo, si em permet, com ha donat la casualitat de que el Partit Popular, no s’ha 
sentit en antena, jo si em deixa dir quatre coses de les que ha dit. Val. 
Sr. Sánchez: Han quedat gravades,... no, no,no ho pots repetir. Però vull dir, tot lo que no 
hagi sortit en directe, sortirà en diferit. 
Sra. Elvira: M’ho imagino, però com Convergència s’ha sentit. Només dir, faré un resum 
del que he dit abans. 
Tornar a dir que nosaltres, per què vull que quedi palès, que des de primers d’any venim 
demanant reiteradament aquesta rebaixa del vint per cent, dels sous del polítics, de 
càrrecs de confiança i del personal eventual. I per això voldria... vull dir això per què, per 
què quedi clar que el PP va ser l’únic que es va avançar en el temps i van prendre aquesta 
determinació de la rebaixa del sou del vint per cent. 
I més que res, per què no he pogut sinó que recordar que llavors se’ns va tildar de fer 
política barata, quan els temps ens ha demostrat que és una mesura que el nostre 
municipi ja ens estava demanant.  
Deixar també clar, que el nostre grup continua rebaixant-se el sou en un 20% i no en un 
5%, que és el que li pertocaria per aquest barem de les associacions. I ja per acabar, 
tornar a reiterar que bé que nosaltres creiem en el criteri propi de l’ajuntament, per 
prendre decisions que ja s’havien de haver pres molt temps enrere, i per aquest criteri 
propi, felicito a Convergència, per haver tingut aquesta decisió a ultima hora de sumar-s’hi 
o de prendre aquest mesura de la rebaixa del vint per cent, que vull entendre que no es 
trenca el consens per què així... sinó em sentiria una mica dolguda, llavors vull entendre 
que aquest consens no és... que la mesura que preneu no és trencar, sinó que es sumar-
vos a una iniciativa com a criteri propi de vosaltres com a regidor. Res més. Dit això, el 
Partit Popular votarà a favor. 
 
Sr. Olivella: Seguint doncs la línia, no, que vam fer, doncs de demanar el consens i tal i 
com hem manifestat abans, nosaltres estem... votarem a favor del punt encara doncs que 
al final perdés jo personal, com deies tu Olga, doncs per compte de percebre el 5% que és 
el que marca, doncs demanem que se’ns apliqui el 20% com a decisió pròpia.  
I després que estem oberts doncs en seguir parlant i dialogant, com ha dit vostè senyor 
alcalde, de cara també a la línia que marcava, doncs també la moció que vam presentar, 
doncs sobre un pla de contenció que hi havia, sobre pla d’ajuts a les famílies, etc.  
I llavors també estem contents, el fet de que es puguin destinar en aquesta partida de 
serveis socials. 
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Sr. Sánchez: Bé, doncs, moltes gràcies pel consens que hi hagut en aquest punt, esperem 
que en la segona part que puguem presentar ben aviat també com a mesures 
econòmiques, pugui haver aquest consens, en les qüestions que es puguin plantejar entre 
tots. Per tant queda aprovat aquest punt per unanimitat. 
 
Ara, passaríem al tema de la urgència. Bé, l’ anava tot junt, o sigui entenem que ho 
aprovem tot. 
 
Sr. Secretari: Només un matís, formalment les urgències van després dels punts ordinaris, i 
abans de precs i preguntes. Per tant, formalment en l’acta que rebin els senyors regidors 
apareixerà aquesta discussió.... 
Sr. Sánchez: Al final? 
 
Sr. Secretari: en el moment que s’ha plantejat, però el vot de la urgència i el vot sobre el 
punt que jo entenc que s’ha debatut ara... 
Sr. Sánchez: Aniran separats. 
 
Sr. Sánchez: Passaríem doncs en el punt núm. 2 
    
    
El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada i per unanimitat 
acorda: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Aplicar a tot el personal de l’Ajuntament,  personal funcionari, personal laboral, 
personal dels organismes autònoms, les reduccions de les retribucions previstes al RD-Llei 
8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries per a la reducció del 
dèficit públic i les seves rectificacions, d’acord amb les següents previsions: 
 
1- PERSONAL FUNCIONARI: 
  
1.1.- Les retribucions bàsiques (sou base i triennis) de juny a desembre tindran una 
reducció d’acord amb el grup professional, d’acord amb les previsions del RD-Llei 8/2010 
 
1.2.-El complement de destinació de juny a desembre tindrà una reducció el 5% 
 
1.3.- El complement específic de juny a desembre tindrà una reducció del 5% 
 
S’adjunta quadre explicatiu 
 

GrupGrupGrupGrup    
Retribucions bàsiques 

(Sou base + 
antiguitat) 

Complement de 
Destí 

Complement 
específic 

A1 - 4,50% - 5% - 5% 
A2 - 2,70% - 5% - 5% 
C1 - 2,00% - 5% - 5% 
C2 - 0,25% - 5% - 5% 

AP (E) 0% - 5% - 5% 
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1.4.- Les retribucions bàsiques (sou base i triennis) de la paga extraordinària de desembre 
tindrà una reducció extraordinària d’acord amb el grup professional, segons l’escalat 
següent: 
 
1.5.- El complement de destinació de la paga extraordinària de desembre tindrà una 
reducció segons l’escalat indicat en el punt relatiu a la quantia mensual del complement 
de destinació.  
  
1.6.- El complement específic de la paga extraordinària de desembre experimentarà una 
reducció segons l’escalat indicat en el punt relatiu a la quantia mensual del complement 
específic. 
( El complement específic es cobrarà integrament a la nomina de juny amb el mateix 
import vigent al mes de maig; la diferència de la no aplicació de la reducció del 5% en 
l’esmentat complement s ‘imputarà a les nòmines dels mesos successius) 
 
S’adjunta quadre explicatiu:  
 

GrupGrupGrupGrup    
P. extra desembre 

(Sou base + 
antiguitat) 

P. extra desembre 
Complement de 

Destí 

P. extra desembre 
Complement 

específic 
A1 - 46,29% Els nous imports a 

partir de l’1 de juny 
Els nous imports a 

partir de l’1 de juny A2 - 32,79% 
C1 - 17,19% 
C2 - 1,30% 

AP (E) 0% 
 
 
1.7.- Les gratificacions per serveis extraordinaris i les hores extres experimentaran una 
reducció del 5% amb efectes 1 de juny 2010.  
 
1.8.- La paga extraordinària del mes de juny es cobrarà integrament. La de desembre es 
farà d’acord amb el previst a la Llei 8/2010. 
 
1.9.- les indemnitzacions per raó de servei, es regiran per la seva normativa específica i per 
allò que disposa aquesta llei, sense que sigui d’aplicació la reducció del 5% previst. 
 
S’adjunta taula de retribucions aplicable s partir de l’1 de juny  
    
    TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:TAULA DE RETRIBUCIONS:    
  
RETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUESRETRIBUCIONS BÀSIQUES    
  

Grupo/ 
Subgrup de 
Classificació 

Quantia mensual en 
euros, mensualitats 

juny/desembre 

Paga extraordinària Juny Paga extraordinària 
Desembre 

Sou base Trienni Sou base Trienni Sou base Trienni 
A1 1.109,05 42,65 1.161,30 44,65 623,62 23,98 
A2 958,98 34,77 985,59 35,73 662,32 24,02 
B 838,27 30,52 855,37 31,14 708,25 25,79 
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C1 720,02 26,31 734,71 26,84 608,34 22,23 
C2 599,25 17,90 600,75 17,94 592,95 17,71 

AP (E) 548,47 13,47 548,47 13,47 548,47 13,47 
  
COMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTICOMPLEMENTS DE DESTI    
  

Nivell de 
Complement de 

Destí 

Quantia de C.D. 
paga extraordinària de 

Juny 

Quantia mensual, en Euros, 
mensualitats 

Juny/Desembre 
Quantia de C.D. paga 

extraordinària de Desembre 
30 1019,73 968,75 968,75 
29 914,66 868,93 868,93 
28 876,21 832,4 832,4 
27 837,73 795,85 795,85 
26 734,94 698,2 698,2 
25 652,07 619,47 619,47 
24 613,6 582,92 582,92 
23 575,16 546,41 546,41 
22 536,67 509,84 509,84 
21 498,26 473,35 473,35 
20 462,84 439,7 439,7 
19 439,21 417,25 417,25 
18 415,56 394,79 394,79 
17 391,92 372,33 372,33 
16 368,34 349,93 349,93 
15 344,67 327,44 327,44 
14 321,06 305,01 305,01 
13 297,39 282,53 282,53 
12 273,75 260,07 260,07 
11 250,12 237,62 237,62 
10 226,51 215,19 215,19 
9 214,7 203,97 203,97 
8 202,85 192,71 192,71 
7 191,05 181,5 181,5 
6 179,23 170,27 170,27 
5 167,41 159,04 159,04 
4 149,69 142,21 142,21 
3 132,02 125,42 125,42 
2 114,28 108,57 108,57 
1 96,57 91,75 91,75 

  
   
2- PERSONAL LABORAL 
 2.1.- Aplicació al personal laboral amb la mateixa estructura salarial que el personal 
funcionari els mateixos paràmetres que al personal funcionari 
 
2.2 A la resta de personal laboral, que no tingui una estructura salarial assimilada a la del 
personal funcionar s’aplicarà una reducció del 5% en tots els conceptes salarials 
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2.3 L’aplicació de l’esmentada reducció es farà amb el límit del 1,5 SMI ( 949,49€ bruts 
mensuals x 14 pagues) 
 
3- PERSONAL DE L’OAM – FUNDACIÓ DEL CASTELL 
Aplicació al persona de l’Organisme autònom municipal una reducció en les seves 
retribucions amb els mateixos criteris que s’apliquen al personal funcionari. 
 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Des de l’1 de juny al 31 de desembre de 2010, la base de cotització per totes les 
contingències dels empleats públics que vegin afectades les seves retribucions pel RD 
8/2010 serà coincident amb la base de cotització del mes de maig de 2010. En el cas que 
les retribucions que es percebin corresponguin a un import superior, la base s’ajustarà a la 
de major quantia.  
 
Per al càlcul de la base de cotització del mes de maig, es descomptaran els imports 
d’aquells conceptes retributius que tinguin una periodicitat superior a la mensual o que no 
tinguin caràcter periòdic.  
 
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Aplicar als càrrecs electes una reducció de les seves retribucions segons la 
següent escala: 
    
Retribucions anuals reducció 
Entre 81.155,04 € i 91.982, 40 € o 
superior 15% 
Entre 73.682,84 € i 81.155,04 €  10% 
Entre 64.606,48 € i 73.682,84 €   9% 
Entre 54.615,68 € i 64.606,48 €   8% 
Entre 41.055,65 € i 54.615,68 €   7% 
Entre 27.495,63 € i 41.055,65 €   6% 
Entre 0 € i 27.495,63 €   5% 
    
    
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Aplicar al personal eventual una reducció en les seves retribucions totals segons 
els mateixos paràmetres que s’apliquen als càrrecs electes en funció del seu salari anual. 
L’aplicació d’aquest percentatge resultant es farà de la següent manera: 
 
El sou base i el complement de destí, així com les parts proporcionals d’aquests conceptes, 
experimentaran una reducció d’acord amb el que determina el RD-Llei 8/2010 per al 
personal funcionari, i el complement de destí experimentarà una reducció addicional fins 
arribar al percentatge total de reducció de les retribucions d’acord amb els paràmetres 
exposats a l’apartat anterior. 
 
 
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.----    Amb efectes de l’1 de juny de 2010 se suspenen parcialment tots els acords i 
pactes Socioeconòmics del personal funcionari, i el conveni col·lectiu del personal laboral 
al  servei de l’Ajuntament de Calafell, vigents, en els termes necessaris per a la correcta 
aplicació del R D Llei 8/2010, de 20 de maig, pel qual s’adopten mesures extraordinàries 
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per a la reducció del dèficit públic i les seves rectificacions,, i Decret Llei 3/2010, de 29 de 
maig, de mesures urgents de contenció de la despesa i en matèria fiscal per a la reducció 
del dèficit públic, i, en concret, les previsions de caràcter econòmic. 
 
 
SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.---- La reducció de despesa prevista provinent del personal funcionari, personal laboral, 
personal eventual de l’Ajuntament, el personal dels organismes autònoms, i Plans 
d’ocupació (o subvencionats) es destinarà a amortitzar deute. El que preveu aquest apartat 
s’ha d’aplicar igualment en el cas que no sigui d’aplicació directa l’analogia retributiva.  La 
reducció de despesa provinent de la reducció de retribucions dels càrrecs electes (i la part 
que es redueix al personal eventual, en la part en que excedeix les previsions del RD-Llei 
8/2010 per al personal funcionari) es destinaran a les partides de serveis socials i fons 
social. 
 
SETÈ.SETÈ.SETÈ.SETÈ.---- Donar general coneixement d’aquest acord, al CUP, Seccions Sindicals,als 
Departaments d’Intervenció i Tresoreria,  i Gestoria pel seu coneixement i als efectes 
escaients, per tal que es faci efectiu aquest acord.  
 
 
2.2.2.2.----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 31/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 31/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 31/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 31/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXESAMB BAIXES    
    
Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2011, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdits, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
 
Confeccionat el corresponent expedient de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament. 
 
 
La  Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d’ERC, 
ADMC, PSC-PM i del senyor Josep Parera Ribell i les abstencions del PPC i CIU proposa al 
Ple de la corporació: 
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit amb 
càrrec a baixes de crèdits de despeses d’altres aplicacions pressupostàries del Pressupost 
Municipal no compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els 
costos necessaris per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a 
l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 31/2010    dins el Pressupost 
Municipal amb especificació de les aplicacions pressupostàries que es modifiquen, en la 
forma que es detalla a l’annex únic a aquest Dictamen. 
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TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient 31/2010 s’exposarà al públic, previ anunci al 
Butlletí Oficial de la Província, per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats 
podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat 
definitivament si durant el termini esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
 
Sr. Robert:  Bé, gràcies senyor alcalde. No, aquí com venim fent últimament, aquests punts 
es debaten àmpliament a la Comissió Informativa de Serveis interns i a no ser que algun 
regidor vulgui algun aclariment o alguna informació més específica, crec que va quedar 
prou clar l’esperit d’aquesta modificació. Sí que cal dir, que una vegada liquidat l’exercici 
2009, com sempre passa als exercicis hi ha un romanent que pot ser positiu el romanent o 
negatiu. En el cas de l’ajuntament de Calafell, com ja es va veure en el ple anterior, va ser 
un romanent líquid positiu. Així, com els seus patronats i òrgans autònoms. I aquí lo que 
fem és la distribució que creiem més adient per a destinar... per destinar aquest romanent 
del patronat de turisme, l’OAM, i una petita modificació pressupostària del Capítol VI, que 
aprofitem per anar-se aquí. 
 
Per lo tant, aquest és el punt que tracta de la distribució del romanent líquid de tresoreria 
provinent de l’any 2009, per projectes d’aquest exercici 2010. Gràcies 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs. Intervencions del grup. Senyor Parera, hi ha alguna intervenció 
sobre aquest punt. 
 
Sr. Parera: Sí, voldria dir alguna cosa.  
 
Avia’m, les despeses de crèdit a la baixa, hi ha quantitats que jo no les entenc massa bé. 
Per exemple, la Fundació del Castell, dos-cents seixanta-cinc mil euros.  
 
Sr. Parera: cap dubte. No tinc cap dubte, estic d’acord. Ja no interromp ningú, eh. Molt 
bé. Lo que passa es que sí que hi ha el crèdit a l’alta, que avia’m, per exemple, aquí en 
altres plens, jo potser no vaig ser massa, massa esplèndid, però em va semblar de dir-lo, la 
rehabilitació del vot, doncs aquí es va dir que voldria cinc mil euros, i ara veig catorze mil 
euros, catorze mil euros  just, i mira quina casualitat que son catorze justos, no son 
catorze mil i un, no, son catorze mil justos.  
Es clar, això està arreglat, això es va arreglar en un taller, que el primer tinent d’alcalde 
d’aquesta corporació, és l’encarregat, però es clar no n’hi ha prou de tot això, ara en 
aquest mateix taller, hi ha un primer tinent d’alcalde, l’encarregat d’aquesta empresa, se li 
encarrega l’ascensor, se li encarrega l’ascensor de San Pere.  
Avia’m, sisplau, jo si això no és tràfic d’influències, si això no és tràfic d’influències que 
vingui deu i ho vegi. I... dit aquestes coses, no obstant votaré a favor, però jo son coses, 
son coses per aclarir sisplau, son poses per aclarir. 
Sí, votaré a favor, no us rieu sisplau, per què lo que no pot haver és una roda quadrada, la 
roda ha de ser rodona, i el municipi necessitat que la roda corra. Com que aquí no es 
tracta de propietats, de venda de propietats, ni es tracta de res, només es tracta de 
diners... doncs hem de fer per manera que el poble tiri endavant, encara que surt, encara 
que valgui més diners del compte, o hagi “derroche” de diners, eh. Si haguessin 
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propietats i és patrimoni del poble, l’assumpte canviaria, però com que es tracta només de 
diners, doncs lo important és que la roda corri. Res mes, senyor alcalde. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Gràcies. Partit Popular, sisplau. 
 
Sra. Elvira: Bé, nosaltres no voldríem fer massa, però m’ha fet gràcia lo de la roda rodona i 
roda quadrada, i només dir que bé, avancem el vot, per què ja ho vam fer a la comissió, 
que ens abstindrem, però no per què anéssim amb rodes quadrades, sinó per què les 
rodes rodones les porta l’equip de govern i entenc que nosaltres estem aquí com a 
oposició per què... bé per dir la nostra i jo crec que els criteris econòmics que té aquest 
equip de govern no els podem compartir, però no per això, no només no anem amb rodes 
quadrades, sinó que no volem ficar pals a les rodes, ens abstindrem i ja està. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, sisplau. Agrupació democràtica. 
 
Sr. Verge: Bé, només per fer un aclariment, és que em sembla que ja ho vaig explicar a 
l’últim ple. La reparació del bot salvavides, jo et vaig dir en aquell ple, suposo que es pot 
llegir, consta en acta, que tenia una partida assignada de cinc mil, i no recordo, el pico 
d’euros, que és lo que fins avui he pogut pagar.  
Aquesta reparació, ha pujat, ha costat algun diner més. I aquests catorze mil euros, el 
patronat de turisme els tenia consignat en una partida com es veu anteriorment en una 
partida que diu “Museu del Mar”. Jo lo que hi demanat ha sigut que com jo considero 
que el bot salvavides és patrimoni i a de formar part d’aquest museu, lo que he demanat 
és que se’m traspassin aquests diners del museu del mar a la partida de reparació i 
manteniment del bot salvavides, per poder acabar de pagar aquesta reparació i res mes. 
En quant a lo del ascensor, no puc contestar per què no sé, no sé... 
 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió, sisplau. 
 
Sr. Olivella: Montse 
 
Sra. López: Sí, hola bon dia. Gràcies, Joan. Només fer un petit comentari en relació a les 
paraules del Joan Carles, dir que clar, que crec que no ha quedat clar, al fer menció del 
romanent líquid de tresoreria, realment aquí el que s’està fent es donar de baixa una 
partida, com ha dit el senyor Angel Verge, del “Museu del Mar” i es traspassa a una altra 
partida, o sigui que quedi constància d’això, per què a vegades ens confonem, ja se que 
suposo que volia dir, que l’any passat va haver romanent de líquid de tresoreria, i que 
després doncs per evitar arribar al any que ve, ja ha fet aquesta gestió o transacció. 
Només comentar que nosaltres en aquests casos sempre ens abstenim, per què això és 
mera gestió, l’equip de govern ha de saber com fa els seus números, i després durant tot 
l’any doncs van fent modificacions pressupostàries, ja sigui amb baixes o lo que sigui, 
nosaltres no entrem, ho faríem diferent, segurament, no posem pals a la rodes, com diu 
l’Olga Elvira, i que cadascú faci el cregui convenient i lo millor que pugui. Gràcies. 
 
Sr. Verge: Puc fer, només una petita d’allò. Aquests... també, a tomb de lo que ha dit el 
senyor Parera, aquest 476 és lo que en principi quedaria líquid de tresoreria al pressupost 
del patronat de turisme, i aquests quasi quaranta-dos mil euros, son quaranta-dos mil 
euros que el  patronat de turisme i no ha gastat i retorna a les arques del ajuntament. 
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Sr. Sánchez: Bé, en tot cas, PSC. 
 
Sr. Ferré: No jo crec, que lo s’hauria d’explicar és el motiu de la modificació, no, per què, 
jo crec que és lo que ha quedat més al aire. I en tot cas, que bé, lo que es preveu amb 
aquesta modificació es treure uns diners, tant del patronat del Castell, com del patronat 
del Turisme, com d’una partida que hi havia també a Turisme del “Museu del mar”, i unes 
partides del Pla de reposició de Aigua i de Serveis de Jutge a domicili, que el que es fa es 
redistribuir d’un altra manera per aprofitar doncs una mica aquests recursos i poder fer 
doncs, altres coses que estan previstes, o algunes coses d’elles que també s’estan fent, 
com per exemple manteniment dels equipaments esportius, que es destinen dotze mil 
euros. A l’estació transformadora del Vilarenc Aqua, falta un pico per què es va desplaçar i 
falta el pico aquest dels quatre mil set-cents cinquanta euros que és l’IVA pràcticament. 
Les expropiacions que serviran per pagar trenta-dos mil euros, part de les expropiacions 
dels interessos que hi han hagut també de la carretera de Segur, de la C-31, ja hem tingut 
ara doncs alguns, algunes valoracions ja definitives que s’han tancat i que hi hem hagut 
de posar doncs aquesta quantitat, junt amb una altra quantitat que anirà amb una 
modificació que passa després.  
Després també hi ha uns diners del parc empresarial, del polígon de la segona fase, de 
catorze mil euros, concretament, que també serviran per pagar aquestes obres, la part que 
ens toca al ajuntament, i catorze mil euros que s’han posat de la partida que surt del 
“Museu del Mar” que ha passat a “Bot Salvavides” per les reparacions que hi hagin ara, 
però per les reparacions que també hi puguin haver més endavant. En tot cas, jo entenc 
que aquesta partida no és lo que valdrà la reparació del bot salvavides sinó que estibarà 
d’aquí per pagar lo que valgui. 
Per tant, explicat una mica això, doncs jo crec que ara s’entén una mica potser més bé el 
punt. Aclarir a tomb de la intervenció del senyor Parera que l’equip de govern té les rodes 
rodones, no les té quadrades, i que l’ascensor del carrer San Pere, no s’ha adjudicat a 
l’empresa que vostè ha dit, sinó que s’ha adjudicat a l’empresa AMC5 del Vendrell, que és 
una empresa comarcal i que també com vostè sap, els fons estatals doncs serveixen per 
donar feina a les empreses locals, comarcals i lo més proper possible doncs en el municipi 
que estem vivint.  
Concretament, hi ha altres obres que també s’han fet mitjançant empreses locals i potser 
segurament i és la que potser vostè s’ha equivocat, que sí que s’ha adjudicat una obra que 
és la rehabilitació del Celler del Bolavà, a una empresa que és la que ha fet vostè 
referència, però s’ha adjudicat junt amb un complement de moltes altres empreses del 
municipi, com poden pues, des de el propi, Els Grifols que farà la megafonia, des del 
Bofarull, que farà lo que és el paleta, el ram de paleta, vull dir que farà diferents empreses 
del municipi portaran l’obra del Celler del Bolavà, i una d’elles que és la que tenia la 
qualificació per fer-ho i per això s’ha adjudicat en aquesta empresa, per què les altres no 
la tenien, doncs se li ha adjudicat en aquesta empresa, per què totes elles poguessin 
treballar en aquesta obra i poguessin doncs aprofitar aquests diners, per fer, doncs bé, 
doncs això, doncs obra, no, en el municipi. 
I per tant, aclarir una mica aquesta cosa que ha sortit en la intervenció del senyor Parera. 
 
Sr. Sánchez: el ponent si vol tancar, sisplau. 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. No, jo només si que m’agradaria deixar clar, que... 
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Sr. Sánchez: Si es per parlar de lo mateix... ara si ha de ser cosa diferent, endavant, no hi 
ha cap problema. Endavant.  
 
Sr. Parera: Dins de l’explicació que ha donat l’Angel Verges, primer tinent d’alcalde, ho 
felicito que veig que està al dia, que com primer tinent d’alcalde està al corrent del tot.  
I la segona dins de l’explicació que m’ha donat el Ramon Ferré, jo recordaré tota la vida, 
que me l’emportaré quan marxi d’aquest mon, un gran empresari que em va dir, escolta 
“a mi no m’agrada veure aigua pel nas”, eh, em va dir que no li agradava veure aigua pel 
nas. Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Sisplau, el ponent si vol tancar. 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies, senyor alcalde. No, només volia deixa clar que en la petita 
exposició que he fet, ja he dit que la modificació pressupostària era el repartiment del 
romanent líquid del patronat del Castell, el patronat de Turisme, i una petita modificació 
del Capítol VI, que se’m diu que jo no he dit, però bé si es tira en darrera sí que ho dit, de 
fet, és fer el canvi de finançament, d’unes partides a les altres, per què aquest exercici 
2010, amb la evolució que té, sembla més adient en aquestes partides que proposem, que 
no a les que al principi del exercici estaven dotades. Per lo tant, sí que és la distribució 
d’aquest romanent. 
 
 
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
PRESSUPOST 2010 
EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 31/2010 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta:     
 

      PROPOSTA PROPOSTA PROPOSTA PROPOSTA     
    CONSIGNACCONSIGNACCONSIGNACCONSIGNAC

IÓIÓIÓIÓ    
PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    CONSIGNACICONSIGNACICONSIGNACICONSIGNACI

Ó Ó Ó Ó     
    APLICACIÓ APLICACIÓ APLICACIÓ APLICACIÓ 

PRESS.PRESS.PRESS.PRESS.    
NOMNOMNOMNOM    ACTUALACTUALACTUALACTUAL    D'ALTAD'ALTAD'ALTAD'ALTA    DEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVA    

OrgOrgOrgOrg    ProProProPro
gggg    

Econom.Econom.Econom.Econom.                    

   SUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDIT    
330 342

0 
63201 MANTENIMENT 

EQUIPAMENTS ESPORTIUS 
9.000,00 12.000,00 21.000,00 

340 920
4 

13002 ALTRES REMUNERACIONS 
PERSONAL LABORAL 

214.254,38 2.000,00 216.254,38 

   SubtotalSubtotalSubtotalSubtotal    223.254,38223.254,38223.254,38223.254,38    14.00014.00014.00014.000,00,00,00,00    237.254,38237.254,38237.254,38237.254,38    
   CRÈDIT CRÈDIT CRÈDIT CRÈDIT EXTRAORDINARIEXTRAORDINARIEXTRAORDINARIEXTRAORDINARI    

210 151
0 

61401 ET VILARENC AQUA 0,00 4.750,48 4.750,48 

210 151 60002 EXPROPIACIONS 0,00 32.155,20 32.155,20 
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0 
210 151

0 
78900 APORTACIÓ PARC 

EMPRESARIAL POLÍGON II 
0,00 14.785,30 14.785,30 

440 432
0 

61900 REHABILITACIÓ BOT 
SALVAVIDES 

0,00 14.000,00 14.000,00 

            SubtotaLSubtotaLSubtotaLSubtotaL    0,00,00,00,00000    65.690,9865.690,9865.690,9865.690,98    65.690,9865.690,9865.690,9865.690,98    
   TOTALTOTALTOTALTOTAL    223.254,38223.254,38223.254,38223.254,38    79.690,9879.690,9879.690,9879.690,98    302.945,36302.945,36302.945,36302.945,36    

 
Vista la conformitat manifestada per la unitat administrativa gestora de la despesa, 
l’expedient contemplaria la minoració de les partides que tot seguit es detallaran. 
    
Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:  
 

      PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    
    CONSIGNACONSIGNACONSIGNACONSIGNA

CIÓCIÓCIÓCIÓ    
PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    CONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓ    

    APLICACIÓ APLICACIÓ APLICACIÓ APLICACIÓ 
PRESSPRESSPRESSPRESS    

NOMNOMNOMNOM    ACTUALACTUALACTUALACTUAL    DE BAIXADE BAIXADE BAIXADE BAIXA    DEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVA    

OrgOrgOrgOrg    Prog.Prog.Prog.Prog.    EconomEconomEconomEconom
....    

                

310 3360 41001 TRANSF.CORRENTS TRANSF.CORRENTS TRANSF.CORRENTS TRANSF.CORRENTS 
APORT. OAM FUNDACIÓ APORT. OAM FUNDACIÓ APORT. OAM FUNDACIÓ APORT. OAM FUNDACIÓ 

CASTELL CASTELL CASTELL CASTELL     

274.985,57 9.716,54 265.269,03 

440 4320 41002 TRANSF. CORRENTS TRANSF. CORRENTS TRANSF. CORRENTS TRANSF. CORRENTS 
APORT. PATRONAT DE APORT. PATRONAT DE APORT. PATRONAT DE APORT. PATRONAT DE 

TURISMETURISMETURISMETURISME    

518.388,00 41.974,44 476.413,56 

440 4320 628002
0 

MUSEU DEL MARMUSEU DEL MARMUSEU DEL MARMUSEU DEL MAR    14.000,00 14.000,00 0,00 

110 1610 613012
0 

PLA PLA PLA PLA REPOSICIÓ SERVEI REPOSICIÓ SERVEI REPOSICIÓ SERVEI REPOSICIÓ SERVEI 
AIGUAAIGUAAIGUAAIGUA    

92.553,39 12.000,00 82.553,39 

340 2330 22728 SERVEIS AJUDA DOMICILISERVEIS AJUDA DOMICILISERVEIS AJUDA DOMICILISERVEIS AJUDA DOMICILI    96.124,00 2.000,00 94.124,00 
            Total 996.050,96996.050,96996.050,96996.050,96    79.690,9879.690,9879.690,9879.690,98    918.359,98918.359,98918.359,98918.359,98    

    
 
 
 
 
3.3.3.3.----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 33/2010 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 33/2010 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 33/2010 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 33/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB RLTAMB RLTAMB RLTAMB RLT    
    
Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2010, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdits, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
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Confeccionat el corresponent expedient de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d’ERC, 
ADMC I PSC-PM i les abstencions dels membres del PPC, CIU i senyor Josep Parera i Ribell 
proposa al Ple de la corporació: 
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit finançat 
amb romanent líquid de tresoreria de despeses d’altres aplicacions del Pressupost 
Municipal no compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els 
costos necessaris per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a 
l’exercici 2010. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 33/2010 MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES DE L'AJUNTAMENT dins el Pressupost Municipal amb especificació de 
les aplicacions pressupostàries que es modifiquen, en la forma que es detalla a l’annex 
únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/33s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, 
per quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
 
Sr. Robert:  Bé, gràcies senyor alcalde. Aquest punt, com ha dit bé el secretari és similar a 
l’altre, lo que passa que aquí el que tractem és la distribució del romanent líquid de 
tresoreria, pel que fa al ajuntament en sí, sense tenir en compte els patronats que s’han 
tractat a la modificació anterior. També es va comentar a la Comissió Informativa, el destí 
d’aquest romanent líquid de tresoreria.  
Bàsicament son necessitats pressupostàries que comporten que sigui el millor destí 
d’aquest romanent, i per lo tant aquest seria l’esperit d’aquesta millora, perdó, d’aquesta 
modificació pressupostària, que com ja he dit ja es va parlar àmpliament a la Comissió. 
Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Sr. Parera, sisplau, intervenció d’aquest punt. 
 
Sr. Parera: Sí, bé, estem allà mateix, estem allà mateix, estem allà mateix, que els tres 
punts podien tots anar favorables, podrien anar tots iguals... però tornem a ser, el 
col·lector d’aigües fluvials del carrer Reina, cinc-cents seixanta mil euros. La recuperació 
medi ambient de la platja, tres-cents cinquanta-tres mil euros. 
Avia’m, millores del centre urbà de Segur, dos-cents quaranta-un mil euros, que he vist 
alguna altra quantitat en algun altres puesto. Avia’m no sé, veieu una mica, que si el 
ponent volgués fer una mica explicació, i aclarís aquestes barbaritats, per què aquests 
cinc-cents seixanta mil euros de “Mesor Temessis” de les aigües fluvials del regne, sobre 
quin pressupost va? Per què en allà no hi ha... no s’ha fet res, n’hi ha pressupost, ni hi ha 
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res, no? Pregunto jo, sense haver-hi pressupost, sense haver-hi res, ja hi posem cinc-cents 
seixanta mil euros. Què és això? Què em diran, què és l’IVA? També és l’IVA? Com podem 
carregar un IVA, si no hi ha pressupost? Com podem carregar un IVA, si no hi ha preu? 
Com podem carregar un IVA, si no hi ha factura? I així successivament, per lo tant he dit 
abans de veure aigua pel nas, vosaltres mateixos, vosaltres mateixos a una mica 
d’explicació per aclarir algun punt d’aquests. 
 
Estem parlant d’un milió vuit-cents mil euros, sisplau, que vingui deu hi ho vegi tot això. 
Jo no sé, si he de repetir-ho o no he de repetir-ho, però això em fa l’efecte que no és 
blanc ni res. Això no estem al Congo, eh, no estem al Congo ni a Bangladesh. Vosaltres 
mateixos, ara... 
 
Sr. Sánchez: Bé, intentem aclarir-li? Va, endavant. 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. Jo creia que havia quedat suficientment explicat a la 
Comissió Informativa, on se’m diu que sí, i després... es fa aquesta, aquí sí que haig de 
considerar demagògia i política barata, com abans s’ha dit. 
Aquesta modificació pressupostària, per tal d’aprofitar el màxim possible, la inversió que 
l’ajuntament està revertint als seus ciutadans, i aprofitar al màxim els límits dels préstecs, 
sobre tot aquests finançaments amb línies estatals como son els ICO, i FOMID, per ser 
simple en la descripció. Per tal d’aprofitar al màxim aquesta inversió, nosaltres hem mirat 
d’exhaurir tot el capital concedit, per aquest tipus d’inversions, i aquí lo que fem és aplicar 
el IVA corresponent, que per això es va estar pendent de quan podríem ser capaços 
d’aprofitar i aquí sí que ens hem de felicitar, per què hem sigut capaços d’aprofitar el 
màxim possible els recursos, i una vegada sabut tot lo que nosaltres podem emplear per 
revertir els nostres ciutadans amb aquests crèdits, aquí ara lo que dotem amb recursos 
propis del ajuntament és l’IVA corresponent a tota aquesta inversió que estem fent, que 
no deixar de ser res més que la reversió pels nostres ciutadans, per què com vostès saben, 
si no ho saben doncs aquí ha de quedar palès l’IVA per l’ajuntament, malauradament és 
cost directe, i no se’l podem deduir. Per lo tant amb recursos propis de l’ajuntament, lo 
que estem fent aquí és proveir d’IVA projectes que feia un munt d’anys que tothom 
demanava, però que no es feien. 
Em sap greu, que sigui el propi senyor Parera, per què ell ha estat a l’equip de govern, 
això es va debatre, ell inclús crec recordar que es va mostrar a favor a la intenció del equip 
de govern d’aprofitar al màxim totes aquestes inversions que  necessiten els nostres 
ciutadans, i amb els que els hi estem revertint amb aquests projectes. 
Per lo tant, aquí l’únic que es fa, és una adequació administrativa, una adequació 
comptable, per poder aprofitar al màxim aquestes inversions com son el projecte dels 
col·lectors de Segur, que popularment podríem dir que és lo que s’està fent per arranjar la 
vorera nord del passeig marítim, que com ja he dit, tothom en parlava , però la vorera el 
cert és que estava abonyegada i feta mal bé, i ara comença a tenir un aspecte propi de lo 
que es mereix el nostre nucli de Segur. 
També hi ha l’IVA d’aquest préstec que va destinant al finançament, ha anat destinant al 
finançament del passeig marítim del barri de la platja, i.... 
perdó, una part que va a la remodelació dels entorns del Castell, amb aquest famós 
projecte del PERI que també anava finançat, amb aquests préstecs d’unes condicions 
financeres immillorables i que molts ajuntaments voldrien tenir.  
Per lo tant, aquí lo que estem fent és aprofitar al màxim els recursos que ens proporcionen 
els nostres ciutadans amb la seva reversió per què puguin gaudir d’una millor qualitat, 
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amb aquest tipus d’inversions que estem fent, de les quals he anomenat les tres principals, 
però que no deixen de ser el gruix d’aquesta modificació pressupostària, per lo tant jo 
aquí lo que li demanaria al regidor, és que estigui content per què per fi es fan inversions 
pel màxim que podem de reversió als nostres ciutadans, que son els que en definitiva s’ho 
mereixen. Gràcies.  
 
Sr. Sánchez: Bé, Partit Popular, sisplau. 
 
Sra. Elvira: Sí, nomes dir que potser més que parlar de les xifres i... jo crec que s’hauria de 
parlar de que... de que les partides aquestes que s’estan donant avui son partides que si 
s’ha de fer alguna crítica seria de per què no s’havia tingut en compte abans, de per què 
l’oblit de no haver tingut aquestes partides ja estipulades abans, jo crec que seria la crítica 
potser que s’hauria de fer, per què així se’ns va transmetre també a la comissió de serveis 
interns, que eren partides que s’havien oblidat de donar-s’hi els imports del que seria 
l’IVA, d’aquestes inversions. Res mes. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana. Agrupació Democràtica, res a dir. Convergència i Unió, 
sisplau. 
 
Sra. López: En relació a.... després de la llarga explicació que ens ha donat el senyor Joan 
Carles del tema del IVA i com ja se’ns va informar que això havia estat un oblit a la 
comissió, bé la qüestió és que ha quedat reflectit, novament hi ha un problema de gestió, 
però be nosaltres no entrem a valorar això. El que sí que volem és que sisplau que ens 
tornin a explicar, per què clar, això ens va crear dubtes, sí que és cert que el senyor Carles 
ens va fer una petita explicació juntament amb la interventora que avui no hi és, que avui 
hi ha una altra, la senyora Mireia Yats en relació a la partida estudis i treballs tècnics i a 
veure sisplau si ens poden explicar més, per què clar això son 30 milions de les antigues 
pessetes. Se’ns va dir que això era... que venia en relació amb una subvenció estatal del 
MAP, que aquí era un projecte de modernització de la xarxa per ells d’informàtica, però a 
veure sisplau que ens diguin exactament per què és, quan costa aquest projecte i com es 
destinarà.. bé que ens faci, igual que ha fet amb el tema del IVA, doncs que ens ho faci 
amb aquesta partida. Gràcies. 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. Pel que fa a la intervenció del Partit Popular, jo a lo 
millor és que no m’hi sabut explicar i ho lamento, però sí que crec recordar que he dit que 
vam esperar fins a última hora per tal de aprofitar al màxim el nominal dels préstecs amb 
aquestes condicions tan beneficioses pel Ajuntament de Calafell. 
L’IVA podia estar apart del nominal del préstec o podia estar inclòs en el nominal del 
préstec, ens va semblar més adient que estigués fora del nominal préstec, per què un 
nominal del préstec és l’obra que es reverteix a tots els projectes, per lo tant jo no m’hi 
sabut explicar, no sé si ho explico bé ara, però lo que vam fer és esperar i no dotar això 
saben que hi hauria, per què tenim mostrant el desacord amb la companya de 
Convergència i Unió, sí que hi ha gestor per ser lo suficientment hàbil i veure que després 
podríem cobrir un IVA sobre una major inversió per lliurar el projecte que s’estava 
desenvolupada. 
I per lo que fa a la intervenció de la companya de Convergència, crec recordar que a la 
comissió informativa, però no passa res que per algo estem al ple, i potser inclús ha sigut 
bo que m’ho recordi la companya per què això és l’aportació que fa el municipi, 
l’ajuntament a tot el projecte de remodelació informàtica del ajuntament que es diu “més 
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a prop teu” i pel qual hem rebut del MAP una subvenció de més 300.000 euros. Per lo 
tant aquí jo creia que em dirien escolti’m ja que no ho ha dit ningú, amb un departament 
com els serveis informàtics que no té ja una línia de subvencions creada habitualment, que 
has de buscar, rebuscar i demanar, l’ajuntament de Calafell al estat de Madrid ha 
aconseguit una subvenció superior as 300.000 euros per un projecte dels que no estem 
acostumats a rebre subvencions, i aquesta és la aportació municipal que per tant hem de 
dotar. 
La gestió, és evident, que està controlada per què com es pot veure amb recursos propis 
del ajuntament, no pas amb crèdit, amb recursos propis del ajuntament, fem cobertura a 
lo que mana aquesta subvenció. Per lo tant, espero que aviat estigui acabat tot aquest 
projecte, en lo que ens falta pràcticament el mobiliari, tot lo que és el tema de servidors, 
aparells informàtics, etc., està ja en funcionament i en breus setmanes sinó dies el nostre 
alcalde conjuntament amb tots els regidors que formen aquesta mesa podem inaugurar 
aquestes noves dependències que fan funcionar l’ajuntament molt més 
modernitzadament, que és també una de les coses que ja ens mereixíem, per què teníem 
una mica de retard en aquestes qüestions. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Bé, intervenció del PSC, sisplau. 
 
Sr. Ferré: Bé, nosaltres aquí en aquest cas, jo crec que ens hem de felicitar per què per 
varis motius. Un, que és per què hi ha una part d’aquesta modificació que com acabar 
d’explicar el Joan Carles, el regidor, es destina a millorar tot lo que és la xarxa informàtica i 
també tot el funcionament de lo que és l’ajuntament a nivell informàtic, per això es 
destinen doncs aquests 187.000 euros, mitjançant el programa que a més a més ha tingut 
subvenció per part del MAP, per què és un programa doncs molt interessant per poder 
doncs millorar tot lo que és la xarxa, i no només la xarxa, sinó també tots els processos 
telemàtics dintre del ajuntament.  
 
Després també dir que hi ha una part d’aquests interessos que es destinen, aquests 
interessos de demora, els 74.000 euros aproximadament, que son també part de les 
expropiacions de la C-31, per tant també van destinats en aquesta inversió.  
Dir que amb la resta d’inversions que es doten, en total d’1.472.000 euros, pràcticament 
un milió i mig d’euros, son els IVES, dels crèdits ICO que tenim concedits, parts d’aquests 
ICO estan concedits des del 2006, i per tant aquest IVA ja hauria d’haver estat aportat en 
aquell moment, en qualsevol cas ho hem fet per què hem tingut un escrit d’aclariment, 
que vam sol·licitar arran de l’últim ICO que es va demanar, per part de lo que és el Institut 
de Crèdit Oficial, que és el que atorga aquests crèdits, i aquest escrit concretament, doncs 
ens deia que recordava que havien d’aportar aquest IVA, i per tant lo que estem fent, 
doncs és aportar l’IVA que falta per tal de dotar les partides que ja hi havia dotades en el 
pressupost, es a dir, per els entorns del castell, ja teníem un ICO concedit de 500.000 
euros, que l’estem exhaurint amb l’obra que estem fent de la plaça i ara dotem aquests 
94.000 euros per posar l’IVA que faltava. La remodelació del Passeig Marítim San Joan de 
Deu també bé d’un crèdit ICO d’un milió i mig d’euros aproximadament que es destinava 
a fer el passeig marítim la segona fase, tot lo que s’ha fet ara dels pluvials i dels serveis 
bàsics de lo que és el passeig marítim de Calafell Platja. Els col·lectors de pluvials del 
Carrer Roine, Almanzor, i Tamesi, s’hi destinen 560.000 euros per què hi ha un crèdit ICO 
de 3.000.000 d’euros per fer aquesta inversió, i part d’aquest crèdit també hi ha estat 
esgotat, amb l’obra que s’està fent en lo que és la vorera nord davant del port, la resta la 
començarem a partir del mes de setembre, per tant necessitàvem també aquesta quantitat 
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per tenir l’import exacte i poder tancar la licitació i el projecte que estem acabant de 
redactar.  
La recuperació medi ambiental del Calafell Platja és exactament el mateix, del Passeig 
Marítim San Joan de Deu, també s’ha destinat una part que aproximadament son uns 
2.000.000 d’euros que també anaven amb aquest crèdit ICO, aquest ja sí que era l’últim 
que vam sol·licitat i per tant hi posem 353.000 euros més per pagar aquesta diferència de 
l’IVA. 
I en l’última partida que també fa referència als crèdits ICO, que és la millora urbana del 
Centre de Segur, es doten 241.000 euros per què hi ha un crèdit ICO també concedit 
d’1.500.000, que també s’han gastat una part, en fer diferents millores en el centre de 
Segur, en lo que son els carrers de Segur, la resta també a partir del mes de setembre 
començarem un pla doncs de millores de tot lo que son els carrers de Segur que també 
exhaurirem aquest crèdit i l’IVA que ara ja aportem.  
Per tant, jo crec destacaria que aquestes inversions que es veuran en el carrer, es veuran i 
algunes d’elles ja s’estan veient, o ja s’han vist, i per tant lo que fem es dotar-les per poder 
doncs fer front a la resta de inversió que farà falta doncs aplicar en cada un d’aquests 
apartats. 
Dir que d’aquest 1.472.000 euros, 800.000 es van directament a inversions a Segur, al 
barri de Segur de Calafell, per tant jo destacaria aquest fet com una cosa doncs 
interessant e important a destacar, per què aquest consistori doncs des del primer dia ha 
apostat per aquest barri i per una millora integral d’aquest barri. 
Dir també que aquests crèdits formen part del deute també del ajuntament, però que son 
uns crèdits que van finançats amb uns interessos molt baixos, que pràcticament zero 
d’interès, i per tant... és un zero i mig, però si mirem els interessos que estan avui dia a 
preu de mercat, doncs evidentment un zero i mig és pràcticament dir zero.  
Per tant, dir que aquest crèdit o deute que sí que computa com a deute, està finançat 
amb uns interessos pràcticament zero, i això jo crec que és una cosa a destaca per què 
tota aquesta gent que parla del endeutament del ajuntament i de que tenim 
l’endeutament tan elevat, no valoren que molta part d’aquest endeutament està finançat 
amb crèdits ICO i amb uns crèdits que son de pràcticament interès zero, amb lo qual vol 
dir que lo que hem fet és anticipar els diners d’altres pressupostos que s’estan retornant 
evidentment, però amb un crèdit molt més baix, i lo que fem és anticipar per què el 
municipi pugui gaudir d’aquestes inversions i pugui també dons tirar endavant projectes 
estratègics que ens puguin posar en una posició molt millor respecte doncs altres 
municipis al hora de competir tant turísticament com a nivell d’economia en general, per 
reforçar tot lo que és el paper turístic, el paper comercial, el paper econòmic i el paper 
doncs també de la part d’oci que té aquest municipi, per tal de millorar i fer front doncs 
aquests moments difícils de crisi. 
Per tant son inversions que fan falta, son inversions que ja altres governs ja havien 
programat, dues d’elles concretament i que ara dons es posa aquest IVA, i dir que bé, son 
projectes que teníem doncs ja encarrilats, que tenim projectes alguns d’ells ja fets, uns 
altres en procés que s’estan fent, que veieu doncs la plaça mateix que està en obres. I 
altres doncs que també passat l’estiu doncs acabarem de completar i acabarem de fer 
aquestes inversions que hi havien previstes.  
Per tant jo crec que aquest punt era molt interessant destacar tots aquests aspectes i dir 
doncs això, doncs que molta part de la inversió aquesta doncs va destinada sobretot al 
nucli de Segur, i jo ho destacaria com una aposta que ha fet aquest equip de govern per 
destinar més de la meitat d’aquest apartat, d’aquests diners al nucli de Segur que bona 
falta li feia. 
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Sr. Sánchez: Bé, hi ha un torn de rèplica? Sí, va senyor Parera. 
 
Sr. Parera: Bé, ara em veig obligat de dir tres coses, molt curtes per què no s’ha de perdre 
el temps. Dins de l’explicació del tinent d’alcalde Ramon Ferré de Territori, m’ha donat a 
entendre aquest moment de que no tenim l’ajuntament massa bé econòmicament. És trist 
això, això ja va passar al 2000-2001, ja tornem a tenir l’ajuntament de cap per vall. Però 
mireu, jo dic això per que l’única cosa que m’interessa, lo que el poble és lo que 
m’interessa, no m’interessa res més que el poble. 
I mentre un polític suma, mentre un polític suma és bo, però Ramon Ferré no és aquest 
cas. Quan un polític suma és molt bo pel municipi, però després de la manifestació de 
vostè, aquest cas no és el cas, eh. I jo soc home i lo que m’interessa és el poble, per això 
m’he vist obligat a contestar-li així. Res més, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Molt bé, hi ha alguna rèplica més? No. Esquerra Republicana, tampoc, 
Agrupació, no. Convergència, hi ha? Sí, endavant. 
 
Sra. López: A veure, en relació a la explicació del tema del IVA que ha donat el senyor 
Joan Carles Robert i el senyor Ramon Ferré, clar és que no m’havia quedat molt clar, o 
sigui al principi dubtava, però després que si es tenia que tenir previst o no es tenia que 
tenir previst l’IVA des del 2006, bé, no sé, al marge d’això és que hi ha una incoherència, 
però bé, això ho deixem, i en relació a la explicació que ens ha donat, bé, del que hem 
demanat des de Convergència i Unió, dir que aquesta explicació ens la podria haver donat 
sencera a la comissió, per què ja no hauria preguntat, per què a mi el que em van dir, i ho 
tinc apuntat, per què per norma general apunto tot el que es diu, per què després no es 
pugui dir “donde dije digo, digo Diego”, s’ha demanat una subvenció estatal MAP i s’ha 
de tenir un estudi i aquest estudi era en relació al projecte aquest “Mes a prop teu”. O 
sigui, a mi ni em van comentar que això valia 300.000 euros ni que això ja estava en 
funcionament, ni res, em van comentar i ho van comentar a la comissió que això es tenia 
que fer per la següent conseqüència, o sigui que agraeixo tota la explicació per què no 
només m’he assabentat jo, sinó s’ha assabentat tot el municipi en què consisteix aquest 
projecte “Més a prop teu” i en que es destinaran els 180.000 euros més els 300.000 
euros que donaran de subvenció. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Bé, si vols fer rèplica? 
 
Sr. Ferré: No, jo només volia dir-li al Josep, doncs que a veure, al Josep Parera, sí, que no 
tenim el municipi cap per vall, jo aquí he explicat concretament al revés, he parlat del 
endeutament, he parlat dels crèdits ICO i del finançament que tenen aquests crèdits ICO, i 
precisament si hem demanat un deute amb un interès tan baix, vol dir que pràcticament 
no tenim un deute, sinó lo que tenim és un avançament d’uns diners a interès zero, a més 
a més, pràcticament, zero coma cinc. 
Vostè ha parlat de que només li interessa el poble, i que hi ha polítics que sumen, jo crec 
que vostè avui doncs estarà d’acord i ens aprovarà també aquest punt, per què doncs 
molta part d’aquestes inversions, ja he dit, més de 800.000 euros se’n van directament al 
barri de Segur i per tant com que és el barri en que vostè també resideix, doncs per tant 
estic, suposo que estarà content de això sigui així, i com que a mi també doncs m’agrada 
suma, li encoratjo a que ens aprovi aquesta modificació i que també puguem destinar 
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aquests diners amb el seu vot favorable, al nucli de Segur i a la resta d’inversions que hi ha 
previstes. 
 
 
 
 
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
Partides del vigent pressupost a les que s’incorporen:Partides del vigent pressupost a les que s’incorporen:Partides del vigent pressupost a les que s’incorporen:Partides del vigent pressupost a les que s’incorporen:    
    
ORGORGORGORG    PROG.PROG.PROG.PROG.    ECON.ECON.ECON.ECON.    DISTRIBUCIÓDISTRIBUCIÓDISTRIBUCIÓDISTRIBUCIÓ    IMPORTIMPORTIMPORTIMPORT    

                        SUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDIT            
550 9205 2270620 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS 187.986,21 

                        CAP.IICAP.IICAP.IICAP.II    187.986,21187.986,21187.986,21187.986,21    
560 0110 3100120 INTERESSOS PRESTECS A C/T 150.000,00 
560 9340 3520020 INTERESSOS DE DEMORA 73.853,05 

                        CAP. IIICAP. IIICAP. IIICAP. III    223.853,05223.853,05223.853,05223.853,05    
                        SUBTOTALSUBTOTALSUBTOTALSUBTOTAL    411.839,26411.839,26411.839,26411.839,26    
                        CRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARI            

210 1510 6090020 PLA ORDENACIÓ ENTORNS DEL CASTELL 94.563,55 
210 1510 6120020 REMODELACIÓ PG. MARITIM S. JOAN DE DEU 2ª FASE 216.822,38 
210 1510 6130220 COL.LECTOR PLUVIALS C/ROINE, ALMANZOR I TAMESIS 560.767,67 
210 1510 6170020 RECUPERACIÓ MEDIOAMBIENTAL PLATJA DE CALAFELL 353.657,14 
550 9205 6240020 ADQUISICIÓ DE VEHICLES 5.798,64 
210 1510 6270220 MILLORA URBANA CENTRE DE SEGUR 241.379,31 

                        CAP.VICAP.VICAP.VICAP.VI    1.472.988,691.472.988,691.472.988,691.472.988,69    
                        SUBTOTALSUBTOTALSUBTOTALSUBTOTAL    1.472.988,691.472.988,691.472.988,691.472.988,69    
                        TOTALTOTALTOTALTOTAL    1.884.827,951.884.827,951.884.827,951.884.827,95    

    
 
Ingressos:Ingressos:Ingressos:Ingressos:    
    
ORG.ORG.ORG.ORG.      ECON.ECON.ECON.ECON.    DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ DESCRIPCIÓ     IMPORTIMPORTIMPORTIMPORT    

210   87001 
RT PER FINANÇAR CRÈDITS EXTRAORDINARIS I 
SUPLEMENT DE CRÈDIT 1.467.190,05 

550   87001 
RT PER FINANÇAR CRÈDITS EXTRAORDINARIS I 
SUPLEMENT DE CRÈDIT 193.784,85 

560   87001 
RT PER FINANÇAR CRÈDITS EXTRAORDINARIS I 
SUPLEMENT DE CRÈDIT 223.853,05 

      TOTALTOTALTOTALTOTAL    1.884.827,951.884.827,951.884.827,951.884.827,95    
    
    
    
4444----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT L'AJUNTAMENT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB MAJORS INGRESSOSAMB MAJORS INGRESSOSAMB MAJORS INGRESSOSAMB MAJORS INGRESSOS    
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Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2011, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdits, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
 
Confeccionat el corresponent expedient de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament., proposo: 
 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d’ERC, 
ADMC, PSC-PM, i les abstencions dels membres del PPC, CIU i del senyor Josep Parera i 
Ribell proposa al Ple de la corporació: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit finançat 
amb majors ingressos, per a finançar els costos necessaris per atendre diverses obligacions 
que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 38/10 MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES DE L'AJUNTAMENT dins el Pressupost Municipal amb especificació de 
les apliacions pressupostàries que es modifiquen, en la forma que es detalla a l’annex únic 
a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES 
DE L'AJUNTAMENT s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, per 
quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
 
Sr. Robert:   Bé, gràcies senyor alcalde. Aquesta modificació pressupostària ja crec que té 
una mica més de calat polític important pel nostre municipi i no deixa de ser una 
modificació pressupostària a on tenim previst destinar aquests diners a noves inversions 
pel nostre municipi.  
Jo aquí senyor alcalde, destacaria bastants punts d’aquesta modificació i de l’esperit de la 
mateixa, en aquesta modificació un del punts que destaca pel seu import és la decisió que 
hem pres de destinar més d’un milió i mig d’euros a poder fer el centre cívic de Calafell 
Platja, que també tanta falta ens fa per què Calafell Poble, aquest equip de govern ja ha 
complert amb la paraula que s’havia donat de tenir ja previst un equipament per un centre 
cívic, tenim previst fer el centre cívic de Segur a les dependències una vegada quedin 
lliures quan es faci el nou CAP de Segur i es desallotgin aquestes dependències 
municipals, per lo tant, per lo que fa a Calafell Poble i Segur de Calafell ja teníem previstos 
i tenim previstos equipaments pels nous centres cívics i només calia aclarir el centre cívic 
de Calafell Platja, i si les coses van com han d’anar que jo crec que així aniran, aquí es 
dota una partida pressupostària com ja he dit amb més d’1.500.000 euros per poder fer el 
centre cívic de Calafell Platja a on tenim previst en principi fer-lo al local, per dir algo, que 
ocupa actualment el cinema Iris.  
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També cal destacar, una partida de més d’un milió d’euros, gairebé un milió dos-cents mil 
euros, per desplaçar l’estació de bombament que hi ha al carrer San Pere tocant ja la 
sorra, o sobre de la sorra. Aquesta estació de bombament amb el nou passeig marítim, 
queda clar almenys per mi senyor alcalde, i crec que per tots els equips, tots els 
components del equip de govern  i crec també per tots els regidors de que aquesta estació 
de bombament en el passeig nou, doncs allí més que res faria nosa i és convenient fer una 
millora del projecte del passeig marítim, i traslladar-la a darrera la via que és una de les 
qüestions que ja s’ha parlat, i concretament aniria a través del passatge San Antoni, pel 
qual al projecte Passeig Marítim ja s’ha fet una previsió i poder desplaçar tota aquesta 
estació de bombament a darrera la via i allí no farà tanta nosa i a més a mes farà un millor 
servei, per que a mes a mes, serà més moderna. 
També destacar que d’una vegada per totes, fruit de les converses que s’han tingut amb la 
fundació Santa Teresa, podem aclarir ja amb un acord, el deute històric que es venia 
arrossegant pel tema de la jardineria amb Ventall, i es dota un partida expressament per 
fer front a aquest reconeixement de deute i aclarir com ja he dit definitivament el tema de 
Ventall, que com a corporació amb el destí que té, tanta falta segurament els hi farà. 
Cal destacar també altres partides com la liquidació final ja de les expropiacions de la C-
31, entre les converses que s’ha tingut entre l’ajuntament, els veïns afectats i les decisions 
del Tribunal de Justipreu de Catalunya. Per lo tant, aquí també deixem aclarit un tema que 
històricament ja fa uns anys que es ve arrossegant, i ho deixarem mort, per lo tant ja no 
deixarem una rèmora per exercicis futurs, ni per legislatures futures.  
També es doten partides pressupostàries per fer front al parc arqueològic del castell, o 
sigui tot aquest projecte dels entorns del castell, patiran o tindran una amplia i una millor 
dotació pressupostària per fer que aquest projecte sigui el que realment es mereix el 
nostre patrimoni artístic i cultural, per lo que fa al nucli del poble, però que reverteix a tota 
la població. 
Hi ha una dotació pressupostària per les millores que hi han hagut al sector 5A de Segur 
de Dalt. 
Hi ha també una petita partida pressupostària per lo que és l’import total de la modificació 
però que recull l’esperit dels companys de Convergència i Unió també, en les converses 
que hem mantingut per instal·lar definitivament ja un semàfor de vianants davant del... a 
la Rambla Mossèn Jaume Tobella, a la zona del  Bar Coba, per lo tant aquí també faríem 
front en aquest problema que tenim per què els nostres infants passin d’una vorera a 
l’altra i puguin anar als col·legis com deu mana.  
Farem front també, a uns rebuts que quedaven després d’un acord també amb el Port 
Segur pel que fa a despeses d’enllumenat, comunitats, etc. 
Dotem per primera vegada ja, una partida pressupostària amb un esperit definitiu que té 
relació amb els nostres arrels, i és dotar amb trenta mil euros una partida destinada a 
iniciar tot lo que és el projecte i el futur edifici que ha d’anar a la dàrsena pesquera del 
Port de Segur, pels nostres pescadors. I per no dir, pel nostre municipi. O sigui, iniciem ja, 
un procediment per poder tenir en un futur aquest edifici del que també es ve a parlar 
àmpliament. 
(Parlen fora de micròfon). 
 
Sra. López: L’acord que es passa és de 5.940.000 i a l’informe posa 5.970.000. Suposo 
que no s’ha inclòs. 
   
Sra. Elvira: Falta la partida de la dàrsena pesquera, jo ho vaig estar mirant, si... 
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Sra. Sánchez: Val, falta la partida... 
 
Sr. Robert: Bé, jo demanaria al secretari, com que hi ha hagut canvi de secretari avui, no 
sé si la secretaria tenia que haver dit algo, però la modificació pressupostària és de 
5.970.000 per què hi ha aquests 30.000 euros que s’han afegit per tal de poder tirar 
endavant el tema del edifici aquest de la confraria. 
També es dota una partida pressupostària per acollir-nos a un pla de comunicacions dels 
mossos d’esquadra, i estar comunicats en tot moment, tot i que pogués haver alguna 
incidència que caigués tot el sistema de comunicacions per la nostra policia local i en cas 
de catàstrofe o una cosa similar que esperem que mai es produeixi, la nostra policia i els 
nostres equips d’atenció ciutadana pel que fa en aquests casos, puguin estar connectats 
permanentment.  
I acabar, amb l’esperit d’aquesta modificació que ja on teníem plantejant al començament 
del exercici, calia aclarir a on destinàvem i on posàvem els recursos definitivament per lo 
que feia a les inversions d’aquest exercici, i ara degut a aquest famós real decret a on 
se’ns diu als ajuntaments que pel 2011, no ens podrem endeutar, tal com fan la major 
part de municipis de Catalunya, lo que estem fent és plantejar ja el final d’aquesta 
legislatura pel que fa al apartat d’inversions.  
Aquestes son les inversions que tirem endavant amb aquest finançament. Jo també crec 
que tots podem estar d’acord en que aquests son els projectes que també s’han estat 
parlant abastament i que ara podem tirar endavant. Haurem de fer un pla econòmic – 
financer, haurem de presentar-lo a la Generalitat, i espero que ens ho aprovin per què tot 
indica per l’estat financer de l’ajuntament que no tenim que tenir excessius problemes, tot 
i que a lo millor s’hagi d’aclarir alguna qüestió amb la Generalitat. 
Per lo tant, aquí lo que estem preparant es aquestes partides del pla econòmic – financer 
en un futur, que també passarà a la seva aprovació en un ple posterior que esperem que 
sigui al mes de juliol. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Intervencions. Senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Xxxxxx: Sí, gràcies. Voldria matisar d’aquest aspecte, el que han dit els senyors 
regidors, efectivament dintre del expedient, en la memòria de l’àrea, que suposo que al 
seu dia es va discutir igual que en l’informe d’intervenció apareix l’importa global 
d’aquests nou-cents... cinc milions nou-cents setanta mil euros, i per tant apareix també 
aquesta partida de trenta mil euros, estranyament en la proposta, però aparenta un error 
mecanogràfic i no ha aparegut. 
 
Sr. Sánchez: No, un error... lo que està clar és que en aquesta fulla hi hauria de ser i no hi 
és. Per tant...  
 
Sr. Xxxxxx: Sí, és un error mecanogràfic, per què constatar que efectivament al... faig 
constar en l’acta. 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs introduïu-m’ho i ja està. Val, senyor Parera, sisplau, intervenció. 
 
Sr. Parera: Gràcies senyor alcalde. Gràcies senyor alcalde, gràcies. Avia’m estem de crisi, 
no? Com hi ha un superàvit per majors ingressos de sis milions d’euros, gairebé sis 
milions. Cinc milions nou-cents quaranta mil, això lògicament em crida l’atenció per què si 
em sembla que ho he llegit bé, “para mayor ingresos”, això una. 
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Joan Carlos, el ponent, ho ha explicat molt però jo m’agradaria remarcar algunes 
quantitats, no remarcaré gaires, però n’hi ha dues que em fan molta gràcia. Cinc-cents mil 
euros per la construcció del mercat municipal. Bé, cinc-cents mil euros pel mercat 
municipal, ja els tenim aquí. Set-cents quaranta mil euros per reformar Valldemar, 
Valldemar sisplau tenen pendents molts rebuts, l’últim rebut, el segon últim no ho sé, 
però l’últim encara no s’ha posat al cobro, i estem parlant de quatre o cinc anys endarrere. 
Ja hi tornem a invertir set-cents quaranta mil euros més, més les extres que caiguin. 
Avia’m això no ho sé, no ho sé però hauria de dir, que no sé aquí, jo penso malament, 
segurament que hi ha d’haver alguns calaixos plens de factures i aquestes factures estan 
pendents de pago i per lo tant hi ha millors ingressos, però les deutes les tenim. 
Jo abans m’he atrevit a dir que l’ajuntament està de cap per vall, i quan veig aquests 
superàvits per major ingressos i veig tot això, veig aquests cinc-cents mil euros del mercat 
municipal, aquests set-cents per Valldemar, no, no... hi ha coses que son correctes, el 
bombeig de l’estació ho veig molt bé, hi ha coses que les veig bé, però que és què 
s’amaga alguna cosa aquí? Què s’amaga alguna cosa? Mireu, abans el Ramon Ferré, 
regidor de Territori, al punt anterior ha tancat i ha dit que tancava la Travessia de Segur en 
el projecte, en els plànols, als pressupostos, hi anaven sis containers encastats, i quan es va 
fer la travessia es va dir per què no es posen els containers, no, això es posaran quan la 
travessia estigui acabada, ¡Carai si està acabada! Falten semàfors, les rajoles que ja vindrà 
a precs i preguntes, això... les rajoles es mouen, eh, i a més a més, els containers 
trenquem la carretera, la travessia de Segur, quan al pressupost, en el pressupost i en els 
plànols hi havia sis containers encastats. 
I en aquí ara ens feu veure, de que per major ingressos, per no dir cinc mil nou-cents 
quaranta nou-cents cinc euros coma vuitanta-u, dic sis milions d’euros de superàvit. 
Mireu, jo no sé si es que renunciem a la dignitat i preferim poder, preferim poder que la 
dignitat, jo no ho sé, es trist que una persona no digui la veritat i se la cregui, es trist. No 
vull afegir res mes, m’esperaré a veure si se m’aclareixen aquests punts, sisplau. 
 
Sr. Sánchez: Partit Popular, sisplau. 
 
Sra. Elvira: Sí, moltes gràcies. Primer de tot, per a clarificar potser, no s’entén gairebé, clar 
aquí se’ns parla de crèdit extraordinari finançat amb majors ingressos, això queda molt 
maco dit així, però en el fons no deixa de ser un crèdit que s’ha de demanar per fer una 
sèrie d’inversions, que com bé ha dit és de caire polític, per què tot això el que fem es 
demanar uns diners per invertir allà on l’equip de govern ens diu, obre unes partides i ens 
diu que cap aquí, però s’ha de tenir en compte que vull dir això quan ho vaig veure la 
primera vegada, ja vaig prendre-m’ho com una campanya pre-electoral.  
Llavors dit això, clarificant el tema del crèdit, està clar que no es pot demorar fins al 
exercici del 2011, per què lògicament des de l’estat, el govern del estat ens ha limitat als 
ajuntaments a no demanar durant... des de l’1 de gener de 2011 fins al 31 de desembre 
del 2011, amb lo qual si s’ha de demanar algun crèdit ha de ser abans del 1 de gener del 
any 2011, tenint en compte que al maig d’aquest any 2011 tindrem les eleccions 
municipals. 
Dit això i parlant de la campanya que es pot fer amb aquestes inversions que està clar que 
ningú dirà que no les vol, per què lògicament tots estem d’acord en fer totes aquestes... 
aquests tipus d’inversions, però potser se li dona prioritat a unes abans que a altres, llavors 
jo crec que potser això bé, s’ha de quedar a sobre de la taula que és un projecte de l’equip 
de govern que actualment està a l’ajuntament, però no ens oblidem de que això va passar 
per la Generalitat, de que s’ha de fer, com ha dit el regidor, un pla econòmic-financer, i la 
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Generalitat ho ha d’aprovar, el que passa que nosaltres, com sabem qui governa la 
Generalitat, doncs podem preveure que també vist, dintre de poc n’hi hauran altres 
eleccions com son les autonòmiques, ens podem imaginar que diran que sí, i que ens 
deixaran endeutar-nos una mica més, o una mica bastant més per fer... com bé he dit, per 
què així ho sento i haig de dir, per mi això és una pre-campanya per què d’això se’n farà 
ús i es lamentable. Moltes gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana. Agrupació democràtica. 
 
Sr. Verge:  Nosaltres només, per què crec que ve mot a tomb a lo que diré ara. Esperant 
que totes aquestes propòsits i totes aquestes inversions arribin molt aviat a bon port, 
nosaltres l’aprovarem.  
 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió 
 
Sr. Olivella: Montse. 
Sra. López: Gràcies. Després d’haver escoltat als meus companys del consistori, voldria fer 
diferents aportacions, no. A mi quan vaig entrar aquí al... bé, quan vaig entrar com a 
regidora en un dels primers plens, en els primers plens i durant un seguit de temps sempre 
escoltava que l’ajuntament estava a la UVI i que es tenia que treure aquest ajuntament de 
la UVI, que costava molt obrir i tancar la persiana, i jo no entenia tampoc la raó de repetir 
contínuament això, suposo que a veure que som polítics, no, jo en aquest cas és la meva 
situació personal ho trobava com una cosa, mira, ¡estan fent política! no... en això 
consisteix la política a vegades, en millorar pel poble, però també fem una miqueta de 
política, no. La realitat és que vam passar d’uns vint-i-un milions d’endeutament de l’inici 
d’aquest mandat i arribarem si la Generalitat ens aprova aquest pla estratègic, aquest pla 
econòmic – financer a més de cinquanta-un milions d’endeutament.  
Jo puc entendre el tema dels ICOs, dels no ICOs, la qüestió és endeutament, o sigui som 
un municipis... som el municipi que estem més endeutats de tot el Baix Penedès, o sigui, a 
veure hem de posar una mica... 
 
Sra. Xxxxx:  El Vendrell ha estat al davant per què hi havia socialistes... 
 
Sra. López: Bé, perdó, perdó, perdó. S’ha de fer l’estudi, sí és cert, és cert. No, ja sé que el 
Vendrell està per davant. No miraré més enrere, per què la meva política sempre és de que 
mirem cap endavant, mirem al futur. El que passa que només he volgut fer aquest petit 
incís, per què a vegades com sempre parlem, no, pues també a vegades hem de fer una 
miqueta de memòria, de com estàvem i cap a on anem.  
Sobre el tema del pla econòmic – financer, Convergència i Unió està d’acord també, o 
sigui que això... en el tema que sembla ser que és una... que sembla ser que això és el 
compromís polític del equip de govern.  
O sigui aquí hi ha una sèrie de coses que jo estic d’acord que es facin també, i el meu 
grup municipal també està d’acord, que hi ha una sèrie d’obres i d’inversions que s’han de 
fer, però hi ha d’altres que es tenien que haver previst. Que es tenien que haver previst, 
no en aquest últim semestre del any, sinó que es tenien que haver previst quan es va 
iniciar aquest mandat, per què el que no és normal és que s’hagi de passar alguna partida 
on s’ha de pagar un tipus de manteniment, on hagi un deute amb una fundació de sis-
cents mil euros, per què jo crec que això es tenia que haver mirat o haver arribat a un 
acord abans de fer-ho. No per què clar, i si no ens donaran aquests sis-cents mil euros, 
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què fem? Per què clar, això, per què aquí, a veure a mi que en un moment es digui que 
no es pot fer una obra, ho podem entendre, jo suposo que la ciutadania pot entendre que 
una situació de crisi, que jo no sé un moment vaig comentar i em diu que estava fent 
visions apocalíptiques, resulta que vam tenir recessió, crisi profunda, ha hagut un real 
decret per par de l’estat.  
Però bé, al marge d’això que també va ser fa una quants dies, ja ha plogut una miqueta, 
ara ens trobem amb això. I la pregunta de Convergència és i “si nosaltres no podem fer el 
mercat” que ja sé, que això és una cosa que tothom vol i que vol que s’arregli, suposo que 
no passaria res per què mercat tenim. Però i com fem per pagar els altres deutes, que no 
son inversions.  
Al marge d’això jo vull aclarir, que això des del meu punt de vista, i el punt de vista de 
Convergència i Unió, això son nous ingressos, això és un crèdit que s’ha de demanar, en 
els han d’autoritzar i no son nous ingressos, sincerament, o sigui ja sé que aquí entrarem 
en el debat de que si amb els tècnics, no tècnics, amb el senyor Joan Carles Robert, que 
suposo que dirà que sí que son per què igual com avança amb el tema del romanent de 
líquid de tresoreria... no entrarem, per què això aquest debat no és necessari, però el que 
vull deixa clar que quan una persona quan l’equip de govern ens demana consens segons 
en quins temes, en la situació actual del nostres municipi, al marge de la situació actual 
del estat espanyol i de Catalunya, ens diuen de que val, arribem a un pacte, a un consens 
en el tema dels sous, com hem de reduir la despesa, que hem de fer, que no hem de fer, 
sisplau, jo crec que aquí és a on s’ha de demanar un consens. Un consens amb totes les 
forces polítiques d’aquest consistori, de què s’ha de fer, per què hem de demanar un 
crèdit i per què no. Per què realment, això és hipotecar el nostre futur, és hipotecar el 
futur de Calafell, i hem de tenir clar, en què hem d’invertir, per què al any no sabem qui 
estarà assegut en aquestes cadires, ja sigui el govern, que sigui un govern o sigui un altre, 
però el que sí que sabrem és que no tindrem ni un euro per què s’ha... avui, o dins d’uns 
dies, durant aquests sis mesos, o si son sis mesos hem de decidir el futur de Calafell, i clar 
jo crec que hem de decidir tots, i arribar a un consens de que volem fer i què no volem en 
el nostre municipi. Gràcies. 
 
Sr. Alcalde: PSC 
 
Sr. Ferré:  Sí, gràcies. Jo crec que aquest punt dona per molt, comentar moltes coses i hi 
han molts aspectes i moltes facetes diferents que s’haurien de comentar i en tot cas doncs 
començaré potser per la més recent, no, la intervenció de Convergència i Unió. 
Dir que sí que és cert, que quan van començar el mandat, ens van trobar una situació d’un 
ajuntament que deien que estava a la UVI, més endavant vam dir que el malalt havia sortit 
a planta, sinó recordo malament i que l’havien doncs operat o algo així, i ara ja caminava, 
no. Algo així.  
I això relativa... és cert, vull dir la realitat era aquesta, per un motiu i és que aquest deute 
que diuen vostès, aquest deute que diuen que ha fet aquest govern i és veritat que l’hem 
fet nosaltres, hi ha coses d’aquest deute que venen de l’anterior mandat, per tant això 
que ha dit últim, d’hipotecar el proper mandat, nosaltres ja ens l’hem trobat d’hipoteca’t, 
el nostre mandat, i tant, i li demostraré, li demostraré.  
Un deute de vuit-cents mil euros a Urbaser, això és lo primer que ens vam trobar sobre la 
taula, el primer dia ja, vuit-cents mil euros d’Urbaser, d’una contracta que vostès anaven 
fent, anaven fent, anaven fent, i coses fora de contracte i al final vuit-cents mil euros que 
ha de pagar aquest govern, eh. Això sí que és hipotecar un govern. Dos milions d’euros 
que vam haver de posar per la piscina Vilarenc-Aqua fruit d’una contractació que vostès 
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van fer quatre dies abans de les eleccions i no tenien dotada pressupostàriament, d’acord.  
Bé, doncs quatre dies abans. Per tant, hem hagut de posar dos milions d’euros per fer 
aquesta inversió, a més a mes cinc-cents mil euros per millorar-la, per millorar-la i fer una 
cosa que fos atractiu des del punt de vista turístic. Vuit-cents mil euros més... vuit-cents 
mil euros més 
 
Sra. Xxxxxx:  Perdona, perdona, qui volia a Calafell anar a la piscina municipal? 
 
Sr. Ferré: Això ho dius tu. Vuit-cents mil euros més per les expropiacions de la Carretera de 
Segur, carretera de Segur que estava l’obra adjudicada, que feia tres anys que s’estaven 
fent els serveis afectats, i que no hi havia manera de que arranqués d’una santa vegada, i 
aquest govern es va trobar aquest deute de vuit-cents mil euros, per fer, per pagar les 
expropiacions sense les quals no es podia haver adjudicat l’obra, cosa que ja he dit, que 
feia tres anys que estava adjudicada. 
Per tant, vuit-cents mil euros de deute, que vam haver de fer per pagar coses que feia tres 
anys que s’haurien d’haver dotat.  
A més a més, totes les millores que vam haver de fer d’aquell projecte, millores que no hi 
havia incloses, senyor Parera, i ara ha marxat, eh, doncs els contenidors que ell hi ha dit. 
Els contenidors que ha dit el senyor Parera no estaven inclosos en aquell projecte, i sí que 
es veritat que hem previst l’espai per poder-los fer i quan pressupostàriament ho puguem 
assumir, doncs evidentment ara que tenim contenidors també soterrats en el centre de 
Segur, doncs jo crec que és un moment adequat per plantejar-s'hi també posar aquests 
contenidors a la carretera.  
A més a mes, un milió d’euros que vam haver de pagar de la plaça del Port de Segur, en 
dos anys diferents, eh, ¡en dos anys diferents!, dos pressupostos diferents, plaça que 
evidentment va inaugurar l’anterior govern, però aquest l’ha hagut de pagar.  
Si a més a més, comptem la inversió que es va d’haver fer en els dos camps de futbol que 
encara estem pagant-ho avui dia, seixanta milions d’euros cada any, seixanta milions de 
pessetes, perdó, seixanta milions de pessetes cada any, doncs imagini’s encara 
l’arrossegada que portem de l’anterior govern, per tant no ens digui, no ens digui que ens 
hem endeutat per coses que estem hipotecant el proper mandat, per què vostès ens l’han 
deixat totalment hipotecat. Això d’entrada. 
Pel que fa a la intervenció del Partit Popular, que ha dit que aquest pressupost, o aquesta 
modificació de crèdit que és un crèdit el que es demana i no un superàvit com ha dit el 
senyor Parera, evidentment que estem fent programa electoral, només faltaria, ens hem 
presentat aquestes eleccions, a les eleccions electorals, per fer un programa i per portar-lo 
a terme i tot lo que hi ha aquí posat, estava en el nostre programa i estava en el programa 
que a més vam consensuar amb la resta de forces que configuren l’equip de govern i que 
és el programa que estem tirant endavant. I no d’ara, sinó des de fa tres anys ja, que és lo 
que portem governat.  
Per tant totes les coses, no d’aquesta modificació, no, de les dues anteriors i de tots els 
pressupostos que portem a darrera, son coses que estan en el programa electoral i si vostè 
li vol dir campanya a això, doncs digui-li com vulgui. Però això son coses que estan en el 
programa electoral  i son coses que aquest govern va assumir com a compromís electoral 
si entravem a governar, cosa que estem fent. Malgrat la crisi i malgrat també la situació 
econòmica per què vull destacar que altres administracions quan ha sortit el Reial decret, 
abans que hem passat que parlava dels sous dels funcionaris i que parlava doncs dels sous 
dels treballadors. 
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També es diu que en aquell reial decret que l’any que ve, no ens podrem endeutar, i altres 
administracions com la Diputació de Tarragona, que tenim aquí també un diputat present, 
van fer un ple extraordinari el dia abans de que es publiqués aquest reial decret per si de 
cas, no ens deixàvem endeutar des del endemà mateix d’aquesta publicació, és totalment 
veritat, ajuntaments... 
 
Sra. Elvira: Perdoneu, però és crec que hauria de dir la veritat... 
 
Sr. Ferré: Perdona, però... perdona, però deixa’m dir la veritat, deixa’m dir la veritat... 
(Parlen fora de micròfon) 
La Diputació de Tarragona va fer un ple a la nit abans de que aquest decret es publiqués, 
després l’estat va rectificar, després l’estat va rectificar, però el ple es va fer la nit abans, 
com van fer altres ajuntaments, l’ajuntament de San Cugat, també governat per 
Convergència i Unió, eh. D’acord, per tant vist això, vist això nosaltres teníem previst una 
altre calendari d’inversions i teníem previst en funció de la capacitat que té aquest 
ajuntament per amortitzar el deute, que és aproximadament d’uns tres milions anuals, si 
sumen tres i tres fan sis, tres i tres fan sis... i amb això crec que ja ho explico tot.  
Per tant, jo lo que destacaria del ple d’avui, doncs és tot aquest reguitzell d’inversions que 
el que fan és anticipar-se en aquest any i en l’any que ve. Tot aquesta relació ha quedat 
tallat el meu company el regidor d’Hisenda, en la qual hi han algunes coses com el serveis 
de Valldemar, que sí que és cert que encara hi ha pendent l’últim rebut, de quan vostè 
governava està pendent, de quan vostè era el regidor de...  
(Parlen fora de micròfon) 
Perdó, no em talleu, es que cada vegada em talleu, home. 
(Parlen fora de micròfon) 
Home no em talleu, és veritat, si vostè ho ha dit, fa quatre o cinc anys que està aquest 
rebut pendent ja. 
 
Sr. Sánchez: Ja, un moment, un moment, deixeu-lo acabar, sisplau i jo donaré un torn de 
rèplica. Per tant, tranquils tothom podrà parlar, però deixeu-lo acabar. Be, acaba sisplau 
Ramon, acaba. 
 
Sr. Ferré: Gràcies. Bé, doncs aquest rebut, resulta que està pendent des de quan vostè 
governava, i per tant si està pendent, és per què no va escoltar prou bé, lo que li deien els 
veïns de Valldemar, i lo que li deien els veïns de Valldemar era... 
És que me’l menjo el micro jo... la passió, la passió em pot. 
Els veïns de Valldemar, el que demanaven, el que li demanaven a vostè quan era el regidor 
de Territori és que s’acabés d’una santa vegada la urbanització, complerta, complerta... no 
el projecte que hi havia aprovat i al qual s’estaven pagant les quotes, que era incomplert, i 
que era un projecte que ja veníem arrossegant des de fa molt, i molts anys, eh. Per no dir 
ja, de l’històric que ha tingut aquesta urbanització amb l’ajuntament.  
Per tant jo crec que aquests set-cents mil euros, és lo mínim que pot posar aquest 
ajuntament pel deute moral i pel deute que ha tingut sempre històricament amb 
Valldemar, i per tant jo crec que és prou justificat que no només aquest rebut que està 
pendent, sinó aquests diners que estem posant avui, per acabar d’una santa vegada ja la 
urbanització de Valldemar, i que una urbanització més del nostre municipi, estigui 
totalment ja engegada i acabada. I aquests diners precisament serveixen per arreglar coses 
que estaven malament del anterior projecte, coses que es van deixar de fer del anterior 
projecte com els passatges i alguna zona verda, i per tant jo crec que aquest deute històric 
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que tenim amb Valldemar i aquest deute moral, que ja vam assumir també quan vam 
estar governant l’any 2001, que vam iniciar les obres d’acabament dels serveis que avui 
dia doncs tenen acabats els carrers, aquest consistori, doncs de llavors no es va fer res mes 
en aquesta urbanització, i per això doncs aquest motiu d’avui, posar aquests set-cents 
setanta-quatre mil euros per acabar ja d’una santa vegada la urbanització de Valldemar. 
 
Sr. Sánchez: Ves acabant, Ramon, sisplau. 
 
Sr. Ferré: Jo lo que voldria destacar també, doncs son els punts, la resta de punts, dir-los 
bàsicament per sobre, acabar tot lo que son també el projecte dels entorns del Castell, tot 
lo que és la part de lo que és la Plaça El Trinquet, el carrer de les Penyes, el carrer de 
l’Aire... tot això també es dota ara, i que gràcies, doncs també a la notícia que vam tenir 
ahir, doncs també es dota una part important per fer front en aquest projecte de la Llei de 
Barris. 
Altres coses com les expropiacions de la carretera de Segur o les obres del Cincà  que 
també estan doncs a punt de tancar-se, ja numèricament i que també doncs ja van acabar 
fa uns mesos i que s’han fet algunes coses més com a millora d’aquell projecte doncs que 
també es doten avui, però jo el que destacaria avui també, son sis-cents mil euros més de 
deute que es té amb una contracte com és la Fundació Santa Teresa, concretament la 
jardineria, El Ventall, que també son coses que venen acumulades del anterior govern, 
moltes d’elles i per tant també avui, demanem deute, no totes... però també venen coses 
acumulades del anterior govern, que també demanem deute avui, per fer front en aquest 
deute que tenim amb aquesta fundació i no només això sinó que apostem, a mes a mes, 
amb cent mil euros per al construcció d’un centre ocupacional per aquesta mateixa 
fundació en un emplaçament aquí dalt al poble, i que a més a més donarà llocs de treball, 
llocs d’ocupació en aquests nois que avui dia s’han de desplaçar al Vendrell. I jo amb això, 
doncs tancaria i simplement doncs bé, s’hi ha algun torn de replica en tot cas, doncs ja 
intervindrem. 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs ja havent intervingut els grups, sí que passaríem doncs al torn de 
rèplica. Va, senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Parera: Gràcies, senyor alcalde. No faré cap discurs, ja ho sabeu que no faig discursos. 
Que més endavant per cert hi ha un punt, que sí que en faré un, eh. Hi ha un punt que 
més endavant en faré un de discurs. 
Total mala gestió, molt mola gestió del equip de govern, no es pot dir...si una persona no 
diu la veritat, no se la pot creure un mateix. Sobre això últim que ha dit ara, per exemple 
de Valldemar, els projectes i plànols de Valldemar estan fets per vostès, concretament el 
seu departament, concretament l’actual alcalde, els va aprovar ell, molt bé. Això una.  
Segona, mira si veu fer un projecte preciós, que quan em van fer alcalde i subratllo quan 
en “varem” fer alcalde, lo primer que vaig fer un taló de trenta-cinc milions de pessetes 
d’unes equivocacions d’un mur, i un taló darrera altre, quan vaig ser alcalde, per poder 
rectificar els errors projectes de vostès, vaig fer talons per valor de cent trenta-nou milions 
de pessetes, que això s’ha de carregar sobre l’últim rebut, tot això. I aquesta mala gestió i 
tot lo que vostès facin, abans ho he dit i hem sap greu tornar-ho repetir, que no soc 
persona de repetir les coses.  
T’he parlat dels containers de la travessia de Segur, tot queda penjat com Valldemar, 
senyor Ramon Ferré, tot queda... no es pot amb paraules, i amb paraules fortes, i amb 
tensió i coses d’aquestes, no es pot justificar una mala gestió i aquesta mala gestió 
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d’aquests tres anys al Departament de Territori, l’Ajuntament de Calafell, el poble de 
Calafell, el municipi de Calafell... 
 
 
Sra. Elvira:... així que ja m’agrada que vostè mateix, dir que això entra dintre del seu 
programa electoral, amb una diferència, que els que ens presentem amb un programa 
electoral, no ho fem amb els diners de la gent, o sigui vostès estan fent un programa 
electoral actualment governant, per les properes eleccions.  
I així, bé, sinó em corregeix, però jo ho he entès així, val.  
 
Sr. Parera: Vas bé, vas bé. 
 
Sra. Elvira: Com el que la sensació que tinc i que tenen la majoria de ciutadans és aquesta, 
per què això es fa amb uns diners que haurà de pagar qui vingui al darrera, siguin vostès o 
sigui qui sigui, el que sí està clar és que vostès se’l van trobar endeutat, i el que vingui se’l 
trobarà també endeutat. 
El problema és que s’està endeutant al poble, per precisament per acabar un programa 
electoral de vostès, que no es durà a terme, per què és materialment impossible que això 
es faci, per què vostès, bé a mode d’exemple, jo... el tema del mercat municipal de 
Calafell, ho vaig viure l’altra dia quan van obrir la campanya de San Joan allà mateix i vaig 
estar amb la gent del mercat. I la veritat és que han tingut tres anys, per prendre aquesta 
mesura, que era una de les molt importants que tenien vostès a la campanya. Aquesta 
partida, bé de moment, està aquí a sobre de paper, però de moment no és... 
econòmicament no és viable.  
Llavors, així és molt fàcil fer una campanya electoral com la estan fent vostès. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana. No. Tampoc. Convergència i Unió, sisplau. Hi ha 
rèplica o no?  
 
Sr. Olivella: Sí, sí.  
 
Sr. Sánchez: Endavant 
 
Sra. López: En relació al que s’ha comentat, a veure gràcies al senyor Ferré per fer-nos 
aquest llistat de tots els diners que es van gastar i que no estaven compromesos al 
pressupost. Dir-li que fent una suma així per sobre, son cinc milions d’euros, ¡cinc 
milions!. T’has deixat... bé, doncs... 
Només dir-li que el que s’ha de tenir clar, que al marge, tenint un marge el que ha de tenir 
clar vostè, bé vostès, és que nosaltres, bé Convergència i Unió quan va marxar d’aquest... 
del govern tenia un endeutament del 95%, a data d’avui supera el 125%, si s’aprova 
aquest punt superarem el 125%, o sigui, i jo crec que els cinc milions d’euros o posa-li un 
més, ja fem així... si vostè li posa un més, no hauríem arribat tampoc al 110%.  
I li recordo que es van fer unes inversions d’una cosa que no s’ha fet mai, que és de 
quatre milions d’euros, que a més a més és una concessió, que jo crec que no fa falta que 
digui més, que a vegades hem de callar una miqueta abans de dir segons quin tipus de 
coses, per què és un compromís per vint-i-tres anys, que a data d’avui està tancant, i ja 
vostès saben de que estic parlant... 
(parlen fora de micròfon) 
Bé, no, no, no... ja saben de que parlo, i tothom ho sap del que parlo 
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(parlen fora de micròfon) 
Després passem les despeses de la comunitat... 
(Parlen fora de micròfon) 
... en el crèdit en relació a aquesta concessió que vam adquirir. A veure sisplau, s’ha de ser 
coherent, jo entenc que vostès hagin de defensar i que hagin de dir el que hagin de dir, 
igual com jo m’he de defensar i dir el que nosaltres creiem convenient, però el que son els 
números estan aquí, ho tenim al pressupost. Hi ha un informe d’una interventora que 
deixa clar que superem el 125% del endeutament.  
Escolti’m això, si això és fer una bona gestió que vingui i que m’ho expliquin. A més a 
més, comparar, comparar la Diputació de Tarragona amb l’Ajuntament de Calafell, mai a 
la vida... escolti... mai a la vida, sí, perdoni vostè va dir que és que la Diputació de 
Barcelona va fer un ple extraordinari i urgent, a corre-cuita... perdona, de Tarragona, per 
aprovar set milions d’euros, per què eren? Es que s’ha oblidat de dir per què eren, i a què 
és destinen el diners de la Diputació de Tarragona. A vegades abans de parlar, un ha de 
saber el que està dient, per què jo diré de que una mala gestió d’aquest Ajuntament, però 
que la Diputació de Tarragona que inverteix diners a tota la demarcació de Tarragona i 
Terres del Ebre, i que vingui vostè que no li sembla bé que hagi fet això. Home, s’ha de 
tenir una miqueta de compte... bé, no l’has donat a entendre que és lo mateix. 
 
Sr. Sánchez: No, no, no. No t’han entès. 
 
Sra. López: Així de clar. A veure el que vull deixar clar és que em sembla perfecte que 
vostès defensin els seus punts, em sembla perfecte que vostès tinguin un programa 
electoral o un compromís polític per fer una sèrie d’inversions, però és que han tingut 
quatre anys. S’han d’esperar a l’últim any a fer tot això, a lo millor si vosaltres haguéssiu 
posat les piles quan tocava, era quan ho tenien que haver fet.  
 
Sr. Sánchez: Però que dius? 
 
Sra. López: Home Jordi, què dius, no. Per què que passa, que s’aproven les eleccions? 
 
Sr. Sánchez: Ja et contestaré, no pateixis. 
 
Sra. López:  Ja, val. No, no ja ho sé. 
I els quatre milions d’euros s’haurien d’haver invertit en altra cosa. I això és el que no 
podem permetre en el nostre municipi. Això és el que vull dir deixa clar. I que si, el que 
s’ha de resumir i ha de quedar clar, avui aquest en aquest ple, és que si això s’aprova, 
passarem d’estar... ens haurem endeutat en aquest mandat més de trenta-un milions 
d’euros, i això no és una bona gestió. Ja està. Gràcies. 
I tant que m’he quedat tranquil·la Jordi, espero que estaràs tu tranquil. 
 
Sr. Sánchez: Partit Socialista. Contesta sisplau Ramon. 
 
Sr. Ferré: Bé, jo com que sembla que a vegades estem... aterrem aquí com si encara 
estiguéssim al 2006 o al 2005, per què clar la situació econòmica d’avui dia és molt 
diferent d’aquella època, vull dir clar, vostès em compara un nivell d’endeutament en un 
moment en que els ingressos del ajuntament eren “boyantes”, doncs clar és que estem 
parlant dels millors moments que ha tingut l’ajuntament de Calafell, en tot cas lo que 
hauríem de veure és en què ho van destinar aquests diners... 
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(parlen fora de micròfon) 
... i per què no es van endeutar, i quines inversions van fer... jo lo que li puc dir, és que 
miri, hi ha aquesta inversió que vostè ha dit d’aquests quatre milions d’euros que si no 
l’haguessin fet aquell dia, avui a hores d’ara, segurament no hauria sigut possible fer allò. 
Per què? No per què estem en la situació econòmica que estem, sinó per què aquells 
locals ja segurament alguns d’ells estarien venuts a altres empreses, i el que fa... i ho vam 
fer, ho vam fer precisament per què el Port de Segur necessitava un impuls, i era l’única 
ocasió que teníem per poder comprar la peca sencera, la peca sencera,eh... per poder fer 
front en aquest nou impuls que necessitava el port. I si l’hem demorat tot aquest temps 
aquest impuls no ha sigut, no ha sigut per manca d’inversions, ni per manca de treball per 
par nostra, sinó que ha sigut un altre equipament pogués començar a respirar, pogués 
començar a funcionar bé, sense cap mena de competidor al costat, d’acord. I tampoc ho 
serà un competidor, si es plasma lo que tenim previst fer en aquell espai.  
Per tant, lo que nosaltres lo que vam fer va ser aprofitar una oportunitat, una oportunitat 
que a mes a mes, vam poder restituir un deute que hi havia amb aquella societat del Port 
Segur.  
Jo no he comparat l’Ajuntament amb la Diputació de Tarragona, ni molt menys, la 
Diputació de Tarragona té una funció que no és la del Ajuntament, l’Ajuntament té una 
funció de proximitat amb el ciutadà, la Diputació de Tarragona bàsicament el que fa és 
agafar els diners de la Generalitat, distribuir-los en el territori d’una manera pues 
equitativa i més o menys això, i altres coes doncs que també evidentment es poden 
destinar aquests diners que ha dit vostè.  
Jo no he dit que no em semblés bé, que fes un ple, jo he dit que hi havia Diputacions i 
havia Administracions que arran d’aquest decret havien fet un ple la mateixa nit, per 
aprovar crèdits, per aprovar crèdits... nosaltres no ho vam fer, nosaltres no ho vam fer... 
vam esperar, vam ser prudents i ara és el que estem fent i per tant, li demano coherència 
de lo que estem fent, és lo que han fet altres ajuntaments manats per Convergència i 
Unió, com el de San Cugat, o altres administracions com la Diputació de Tarragona, això 
és lo que he dit, jo no he dit que no estigués d’acord amb lo que va fer la Diputació de 
Tarragona, ni que no em sembles bé, jo no ho he dit això. 
Lo d’esperar aquests quatre anys, miri és que en aquests quatre anys hem fet moltes de 
coses, i sinó donis un tom pel municipi, vagi a Segur, vagi i veurà la carretera de Segur, tot 
lo que s’ha fet en el centre de Segur, ara veurà també la vorera nord que també s’ha 
acabat, veurà també ara al Rodríguez Pita ja que comença tota la inversió, veurà passat 
sense posar diners d’aquest pressu... d’aquesta partida de crèdit veurà també com al 
setembre comencem l’obra dels col·lectors de Segur, i veurà totes les inversions que hem 
fet a Segur, ja no cal dir el Cincà ...  
Gràcies a què? Gràcies a que aquests quatres anys hem treballat, gràcies a això, aquests 
tres anys hem treballat, i no m’he esperat a l’últim moment com ha dit vostè per fer la 
feina. 
(Parlen fora de micròfon) 
El que jo dic, és que no m’he esperat a l’últim moment per fer la feina sinó que ja la feina 
la estem fent, i sinó miri la plaça, vagi al passeig marítim, també l’obra que hem fet, que 
no estava prevista fer aquella inversió d’aquestes millores importants que s’han fet en lo 
que és la xarxa, el subsòl de tot lo que és Calafell Platja. Això no estava previst.  
Avui també passem moure una estació de bombament que tampoc estava previst fer-ho 
en la inversió del Passeig Marítim, i per tant també demanem aquest préstec per poder-ho 
fer. Per tant, lo que estem parlant, no és donar mala gestió com ha dit el senyor Parera, 
sinó donar molt bona gestió, la millor de la història d’aquest ajuntament, a nivell de 
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territori i a nivell de sobretot de serveis econòmics, que també gràcies a això hem pogut 
tirar endavant totes aquestes inversions que hem fet durant aquests tres anys i aquest any 
que falta.  
Per tant, lo que ha dit vostè d’una mala gestió, totalment el contrari. 
Al programa electora, senyora Olga Elvira, el que feia referència és al programa anterior, 
no al proper, el proper encara no ho sé ni jo, per què no sabem quines inversions faran 
falta a hores d’ara que no podrem materialitzar, i per tant el programa electoral no el 
tenim definit encara, per què nosaltres no estem treballant pel any que ve, estem 
treballant per ara. Estem treballant per aquests tres anys que hem vingut treballant fins 
ara, i per tant el programa electoral al qual jo feia referència era el programa electoral del 
2007, el que es va presentar per concórrer a les eleccions, el que la majoria de ciutadans 
de Calafell ens va donar el suport, i aquell és el programa que estem complint, i per tant 
repasise’l que més del cinquanta per cent d’aquell programa electoral ja està executat, 
més del cinquanta per cent. 
Per tant, dir que coses que posem avui no es portaran a terme, això es fer també un 
brindis al sol, per què coses com el mercat que s’han vingut treballant, que està molt 
avançat, molt, molt avançat, i que el regidor de Comerç a mes a mes, ha treballat de 
forma intensa en aquest tema. Dir que no es farà, això és vostè doncs tirar-se a la piscina 
sense aigua, per què ja veurem, encara queda un any, encara queda un any, i vostè sap 
que l’únic tràmit que queda pendent a hores d’ara és que ens aprovin la definició 
definitiva de la TUC, que va passar en un ple fa poc, i un cop aprovat això és pot tirar 
endavant aquest projecte, sense els diners que avui hi posem, sense els diners que avui hi 
posem, per què aquests diners no son per fer el mercat, son per fer l’ampliació a sobre de 
l’edifici del mercat, fer la estructura per fer la biblioteca, d’acord. 
Per tant la inversió del mercat no es finança amb aquests diners que posem avui. Per tant 
sinó ens autoritzessin el crèdit pel que fos, per aquella visió apocalíptica que abans deia la 
Montse o pel que fos... doncs la inversió del mercat no corre cap mena de perill per què el 
mercat es farà.  
Què més? Ja s’ha comentat tantes coses, que jo lo que destacaria una cosa que m’ha 
quedat pendent d’abans, de l’explicació que he fet abans és que avui l’única formula de 
donar feina a la gent per desgràcia, és que les administracions públiques ens 
arremanguem els pantalons, ens arremanguem les mànigues i comencem a posar diners 
per fer inversió, per què sinó si l’administració pública no fa inversió avui dia 
malauradament el privat, no pot fer donar feina a la major part de la gent com estava 
donant fins ara, i per tant hem de ser les administracions públiques les que potenciem el 
fet de fer inversions, el fet de fer obres, i ja sé que estem patint, lo que estem patint, les 
administracions també, aquesta crisi doncs econòmica important a nivell mundial, per què 
això és a nivell mundial. Doncs evidentment, ens hem d’arremangar i ens hem de tirar 
endavant totes aquestes inversions que tenim previstes i posar tot l’esforç per què aquesta 
crisi, doncs ens afecti lo mínim possible. Es veritat que les administracions no tenim la 
capacitat per poder feina a tothom que li fa falta, però sí que podem posar el nostre 
granet de sorra com estem fent avui, per poder tirar endavant en la mesura de lo possible, 
i d’una forma controlada, i sense haver d’hipotecar, no a ajuntaments futurs, no, sinó 
generacions futures, doncs la inversió que necessitem avui dia, per poder posar-nos al dia 
com a municipi turístic, com a municipi comercial, com a municipi atractiu en lo que és 
també l’aspecte d’oci, i per tant poder destacar en aquests aspectes que ens facin 
competitius, en aquests mercats i que no siguem un municipi de ciutat dormitori, que no 
siguem un municipi només de segona residència on la gent només hi va a dormir.  
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Per tant, lo que volem es posar les inversions que fan falta per millorar l’espai públic, 
millorar els equipaments per la gent que hi viu, i millorar tot el que fa falta en les 
infraestructures turístiques i que li fan falta doncs de tants anys en aquest municipi. 
 
Sr. Sánchez: Bé, passem a la votació, sisplau. Sr. Parera, vol dir quelcom? Un segon, un 
segon. 
 
Sr. Olivella:  Senyor alcalde, jo voldria dir una cosa, m’ha de permetre-ho per què 
indirectament s’ha parlat de la diputació, cosa que m’ha estranyat moltíssim, però li volia 
aclarir tota una sèrie de coses, que el senyor regidor no té clares, com a institució que 
represento. Que mai a la vida he vinculat en aquest ajuntament, ni m’han vinculat vostès, 
per què vaig als actes públics i mai a la vida em nomenen, només em nomenen per coses 
negatives, o sigui que aprofito els micros per què també ho sàpiga la gent, ja que hem 
parlat de la Diputació, ja he dit que hi ha un senyor que està a la Diputació, doncs sí soc 
jo. Però quan venen els càrrecs públics, el senyor Montilla, etc., també agrairia al senyor 
alcalde que fes menció, igual que menciona gairebé l’últim d’allò, eh, per tant per 
qüestions protocol·làries no li havia dit mai per què per mi això no és el més important, 
però ja que avui se m’ha mencionat aquí, només per dir coses dolentes, es que ja 
començo a estar cansat. Començo a estar cansat, de que se’ns prengui el pel, el número i 
a sobre intentin vendre’l a la població que son meravellosos, només els hi falta que es 
posin les aureoles dels sants.  
Miri, la Diputació per començar senyor Ramon Ferré, els fons que rep son del Estat, no de 
la Generalitat, eh, vostè ha dit de la Generalitat, o sigui que no en té ni idea. Igual que 
s’equivoca en això, tot el que diu, el desacredita, per què no sap res.  
Per altra banda, evidentment és cert el que ha dit de lo del crèdit, dels set-cents milions 
d’euros, estic d’acord, sí que es va fer, però pensi que la diferència de la Diputació amb 
l’Ajuntament és tan gran, que no es pot ni comparar. Miri, pensi que actualment 
l’endeutament de la Diputació de Tarragona és un del que està, no per mèrits meus, per 
què evidentment jo fa molt poc que estic, sinó de tota la seva evolució, és un del menys 
endeutats de tot arreu, per tant només cal que ho demani qualsevol cosa, i li donen, per 
què està amb un nivell d’endeutament molt baix.  
Aleshores tenia prevista la Diputació en el seu pressupost aquest crèdit, no com avui que 
es fa a corre-cuita aquí, estava previst dins del seu pressupost demanar-ho. Aleshores, el 
ple que venia, o sigui si ho van fer en un dimecres, o un dimarts, el ple era el divendres, 
que ja entrava tot això, però vostè sap que en aquell moment el senyor Zapatero, o el 
govern del estat va dir que si no es demanava a partir d’una data els crèdits no es podrien 
demanar, això és cert, no se’n recorda. Val. 
Doncs bé, com que la Diputació de Tarragona, i molts altres ajuntaments de tot l’Estat, de 
tots els colors, de tots els colors... aleshores com que tenien la feina ja feta, nosaltres vam 
ser capaços d’un matí per una tarda aquest ple, i es va aprovar per què el que patia la 
Diputació és que tot el que tenia, els compromisos que tenia previstos al pressupost, per 
demanar aquest crèdit i que el podia demanar sense haver de demanar permís a ningú, 
per què dit el nivell d’endeutament està dins dels paràmetres i està contemplat, resulta 
que per si de cas, es va fer aquest ple. I també li haig de dir, que es va aprovar per 
unanimitat i al cap de quatre dies o així, quan va ser el moment que ja sabeu, que el 
Zapatero doncs l’endemà va tirar enrere, i va dir que això no podia ser per què hi va haver 
un munt, bé, de queixes. Bé, era un error, lo que sigui... Però jo crec que aquest no és el 
punt que toquem, vull dir el Zapatero... nosaltres no ens... aquí no hem de parlar tampoc 
del govern de Madrid, vull dir, que ja ho sap tothom, la opinió pública, el que passa que, a 
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llavors nosaltres al proper ple, al proper ple doncs ho vam tornar a aprovar normalment 
com s’haguera fet. Nosaltres ho havíem d’aprovar un divendres i es va avançar. 
Només li dic això, per què escolti tot lo que estan dient vostès aquí, jo em fa una mica de 
pena, no, que senyor Ramon Ferré, o equip de govern el que vulgueu és que... a veure, a 
mi em sembla molt bé, que vostès vulguin fer coses, em sembla molt bé. Que vostès es 
vulguin endeutar, nosaltres com a oposició, creiem que no és la forma correcte amb el 
temps que queda, i cadascun dona els seus punts de vista, però el que volen fer, nosaltres 
també hi estem d’acord que ho volem fer.  
El mercat municipal que ho hem remenat tant, escolti’m si ho haguessin volgut fer, ja 
estaria fet, eh. Si ho haguessin volgut fer, al cap d’un any el podien haver tingut fet, clar, 
no és el seu projecte, no és el seu projecte, però això ja la gent ja ho sap, no cal remenar 
més, per què la gent els hi poden dir el que vulguin, però allà no s’ho creu ningú el que 
estan dient, per què jo també vaig estar l’altra dia al mercat, i vaig molt sovint i sé el que 
pensa la gent d’allà, i sé el que pensa de vostès, però no cal que els hi digui, vostès 
mateixos hi van i sabran el que pensen. I si els hi fan el mercat en l’any que queda, xapó, 
els felicito, però que el mercat municipal podia haver estat, ara ja ho podien haver 
inaugurat, això també està clar, clar amb un altre projecte, que vostès diran el que 
vulguin, m’és igual, la gent sap, i la gent no és tonta.  
Això senyor Sánchez, vostè sempre ho deia abans, la gent tothom sap i no és tonta, vostè 
ho deia, i ara també li dic jo, no. Per tant, jo crec que és el poble el que ha de jutjar d’aquí 
a un any a les urnes, i bé, hem de ser civilitzats com hem sigut sempre. Nosaltres no ens 
assembla correcte el que estan fent ara, i ho hem manifestat, ara tampoc no es donin la 
culpa, amb les coses dolentes sempre a la oposició, per què abans tot estava malament, 
per què sembla que sigui al revés les coses, son vostès els que han de treballar i tirar 
endavant que son els que estan a l’equip de govern. Els del anterior, bé vam fer bé o 
malament, però ja està, ja està... i l’endeutament que hi havia llavors, i ho ha dit la 
Montse, era d’un 95%, vam fer les coses malament a última hora, bé, jo també ho 
reconec, igual que estan fen vostès que tant ho criticaven, però bé, és el que hi ha, no. 
Però doncs, escolta’m que no, però hem de fer la funció que ens toca, evidentment, però 
han de quedar coses clares, el que no es pot és enganyar. Vull dir, si abans un 
endeutament d’un 95% i aquest ajuntament a llavors amb un 95% aleshores quan van 
començar a entrar vostès estava l’ajuntament a la UVI, si ara està a un 125% és que ja no 
existeix, ja no existeix aquest ajuntament, comparant, és una reflexió, i gràcies senyor 
alcalde. 
 
Sr. Sánchez: El ponent, sisplau, si vol acabar. 
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. Les intervencions han sigut prou extenses, com han 
pogut veure jo no he interromput a ningú, i m’agradaria que no m’interrompessin per què 
hi ha coses aquí que s’han obviat i com és lògic i normal per als ciutadans seria bo que 
se’ls hi digues. 
Miri, començaré pels aspectes polítics, que no entraré més en qüestió, però sí que li vull 
dir una cosa, miri senyor alcalde, jo quan vaig arribar al despatx de la regidoria d’Hisenda, 
vaig dir bé a veure que hem trobaré, i com estarà això. I vaig veure al penja-robes una 
cosa penjada, dic oi, què serà això? Vaig cap allà, i era això, era aquesta bossa i posava 
Calafell imagina, dic oi, vaig obrir la bossa, imaginaré a veure que hi ha aquí dintre, a 
veure tot això que està preparat i que és lo que hi havia, lo que hi ha avui, en aquesta 
bossa clar, aire. Això és lo que hi havia al ajuntament de Calafell quan vam entrar.  
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I el percentatge d’endeutament, ara en parlaré abastament, d’aquest percentatge 
d’endeutament. Ciutadans de Calafell han d’estar tranquils, per què la proposta que es fa 
avui aquí, és una proposta totalment fonamentada, totalment fonamentada agafant unes 
paraules darreres del company senyor Olivella, sí que li haig de dir... 
Perdó, senyor alcalde.  
Perdó, senyor alcalde, sí que li haig de dir que al Ajuntament de Calafell, tot i que no 
estava plasmat en el pressupost una partida per inversió, sí que ja es va anunciar al ple 
dels pressuposts que l’Ajuntament tenia una capacitat de amortitzar crèdit d’uns tres 
milions d’euros, i que possiblement durant l’exercici en funció dels projectes que 
volguéssim tirar endavant, dotaríem una partida pressupostària amb aquests tres milions 
d’euros, per lo tant, tot i que no figurava al pressupost físicament, sí que intrínsicament 
estava pressupostat aquest crèdit de tres milions per l’any 2010, i tres milions per l’any 
2011, bàsicament son aquests sis milions que vostès veuen que passen avui, i que ens 
avancem al 2011 per complir amb la nova disposició de no poder-se endeutar l’any que 
ve, per lo tant el préstec sí que estava degudament previst pel pressupost municipal quan 
es va presentar. 
Per lo que fa al Partit Popular en qüestió de política, amb aquesta expressió que ha dit que 
era de “pre-campanya electoral” o... jo li diria que si vostè avui vota a favor es suma en 
aquesta proposta electoral, si vostè avui vota a favor a aquesta modificació pressupostària 
es podrà fer seu, que en un ple va votar la intenció de tirar endavant totes aquestes 
inversions, per lo tant jo li demanaria al alcalde que li demanés el vot positiu, favorable, 
per què així vostè podrà dir als futurs mítings o als ciutadans amb que vostè parli, que 
vostè va ser partícip de poder tirar tots aquests projectes pels nostres ciutadans endavant. 
Pel que fa a Convergència i Unió, lamento que s’hagi parlat de la Diputació de Tarragona, 
de totes formes hi ha una al·lusió, i és que vostès em diuen que la Diputació de Tarragona 
inverteix per tot el seu territori i l’Ajuntament de Calafell també ho fa, o sigui nosaltres 
invertim al nostre territori, i això és lo que anem a fer, amb aquesta proposta. Mirin, jo els 
haig de recordar que quan vam iniciar aquest exercici, el pressupost el rati d’endeutament 
estava al 109%, per tant per sota del 110%. Actualment estem al 110% 
aproximadament, per lo tant estem complint amb el precepte legal. I aquests 125% que 
vostès diuen a on estarem amb aquesta operació de préstec, es veurà reduïda amb el pla 
econòmic financer, que a mes a mes serà a tres anys, es veurà reduïda per sota del 110%, 
i a mes a mes, l’ajuntament tornarà a entrar en estabilitat pressupostària, que és com hem 
estat des de que nosaltres governem, cosa que vam trobar a faltar, com tantes altres coses 
he dit, que van trobar a faltar quan vam entrar.  
Vull recordar, que vam passar al ple darrer, del darrer més la liquidació del ajuntament, i 
vull recordar que l’ajuntament de Calafell, no està en dèficit, és més el que l’ajuntament 
de Calafell tenia superàvit. Pensem que una de les primeres disposicions que va fer aquest 
famós real decret era destinar els diners a eixugar el dèficit per què malauradament hi han 
moltes administracions que ho estan, però l’ajuntament de Calafell amb aquesta gestió 
que vostès diuen que és dolenta, la qüestió és que no estem en dèficit sinó que estem en 
superàvit i a sobre podem repartir recursos propis del ajuntament. 
Jo no soc el culpable, de que aquest ajuntament sigui el mono producte, mono conreu 
immobiliari en el que s’han transformat vint-i-cinc anys d’un govern del mateix color, i on 
ens han portat a ser aquest famós mono conreu immobiliari en el que estem immersos. Si 
tenim en compte la davallada d’ingressos que l’Ajuntament de Calafell ha patit, per culpa 
per ser mono conreu, veure’m de substituir aquesta manca d’ingressos amb altres 
alternatives, que malauradament no poden passar per altre sistema que el demanar un 
préstec. 
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Jo els hi vull recordar, la companya Montse, clar no estava a altres legislatures, i a lo millor 
no ho sap, però li voldria recordar que a altres legislatures, sense anar més lluny la 
passada, l’Ajuntament de Calafell, lo que feia era vendre patrimoni. Llavors deia, clar el 
rati d’endeutament és menor, sí, però t’has venut el patrimoni, ull els recursos que es van 
obtenir per aquest patrimoni que quan vaig anar a veure aquesta bossa no hi eren. No hi 
eren, per què molts d’aquests recursos possiblement estaven dintre dels tres milions que 
aquí sí que es van fer servir per una campanya electoral d’un equip de govern utilitzant 
diners de tots els calafellencs, nosaltres destinem els diners a invertir. Invertir és revertir els 
diners pels nostres ciutadans. Vostès destinaven la venta de patrimoni a despesa. Jo crec 
que això és una diferència abismal.  
Quan vostès parlen del rati d’endeutament per habitant, com que segurament no s’han 
mirat bé els números, i no s’han mirat en base que es fan aquestes comparances. 
Aquestes comparances es fan sobre el saldo disposat dels ajuntaments, en aquest cas, del 
que estem parlant, per què som un ajuntament, però no pel deute que tenen demanat en 
nominal totalment al banc, o sigui, pot haver ajuntaments que tinguin demanat préstecs 
que no figurin en l’endeutament per què encara no s’han disposat. Cosa que també els hi 
passava a vostès, per què vostès demanaven préstecs, però com que eren incapaços 
d’executar-los, aquí es quedaven en el nominal sense disposar, per lo tant no figuraven en 
aquest rati d’endeutament per habitant. Els hi vull recordar aquests aspectes. 
Escolti’m miri, abans el romanent líquid de tresoreria que tenia l’ajuntament era 
elevadíssim, i ara és el just. Quan era elevadíssim, i vostès tenien l’oportunitat de revertir 
tot això al ciutadans, tampoc ho feien. Han tingut que esperar a que vinguéssim nosaltres 
i malauradament en aquesta època en la que estem vivint, tinguem que recórrer al crèdit, 
per poder tirar endavant uns projectes que jo, com han manifestat els portaveus de tots 
els grups municipals, estem d’acord en tirar endavant.  
Per lo tant jo crec que la votació serà unànime i positiva per poder tirar tots aquells 
projectes endavant. No voldria creure que hi ha algun regidor d’aquesta taula que no es 
faci un centre cívic a Calafell Platja, no es tiri endavant el mercat, no s’acabi Vall de Mar, i 
no es facin totes aquestes inversions, inclosa la Llei de Barris del que a lo millor, l’alcalde 
segurament ens parlarà millor que jo. 
Per lo tant, escolti’m vostès gestió zero, gestió del Capítol VI, alies “inversions” no 
superaven el quinze per cent, nosaltres estem gairebé al 75%. Crec que la diferència de 
gestió és importantíssima. 
Miri, vostès han mirat un concepte que no sigui només l’endeutament per habitant, vostès 
saben que Calafell és un dels... per no dir, el que ho fa més, per què hi ha alguns 
ajuntaments com Reus i Tarragona que son pràcticament incomparables amb el de 
Calafell, però vostès saben que Calafell és un dels ajuntaments que inverteix més per 
habitant. A vostès els importa, això? Abans a lo millor eren un dels ajuntaments que 
gastava més per habitant, ara som un dels ajuntaments que inverteix més per habitant. 
Que fem? Ens endeutem per invertir pels nostres habitants, en uns projectes que vostès 
han reconegut avui aquí, que son totalment necessaris pel nostre municipi, per lo tant 
quan sortim d’aquí, baixin les escales contents per què Calafell actualment és un dels 
municipis que inverteix més diners, més recursos en els seus habitants. 
Escolti’m, vostès saben com es calcula aquest rati del deute per habitant? Jo els hi diré, 
miri, això es fa sobre el cens. Jo haig de felicitar, l’alcalde, a l’alcalde d’aquest municipi, i 
aquest equip de govern que hi ha actualment per fomentar una campanya 
d’empadronament que ens portaria a dos llocs molts concrets i molt ràpidament que ara 
els hi diré, miri, si nosaltres tinguéssim el cens real i no el cens de dret que és el que tenim 
actualment en els vora vint-i-cinc mil habitants, i tinguéssim el real que segurament 
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estaríem entre els trenta-cinc mil i quaranta mil habitants, vostès veurien com el rati 
d’endeutament per habitant baixaria tan considerablement que no sortiríem en cap 
d’aquestes llistes. Si vostès miren aquestes llistes veuran que els ajuntaments que estan 
més amunt, fora Tarragona i Reus, son els que toquen a la costa, i això no és casualitat 
companys de consistori, això és per què tenim molta gent que encara no està 
empadronada, hem tingut un creixement desmesurat de gent que encara no s’ha decidit a 
empadronar-se, i això és un perjudici que tenim. 
 Llavors vostè m’està dient que no hem de fer els serveis, no pel nostre cens real, sinó 
només pel cens de dret... jo haig de fer els serveis només... jo només haig de fer serveis 
pels ciutadans empadronats o per tots els ciutadans de Calafell reals. Jo haig de procurar 
com a ajuntament donar servei a tots els ciutadans del nostre municipi, i tots els que 
puguin venir siguem capaços d’engolir que precisament farà una millora substancial amb 
lo que tenien previst. 
Per lo tant el rati d’endeutament, miri. I a mi em preocupa, com a regidor d’Hisenda em 
preocupa, però no com a vostès, a mi em preocupa per què la situació en la que estem 
immersos tots els ajuntaments encara està pendent de resoldre’s el finançament per 
aquest tipus d’administracions.  
Si vostès fan aquest rati, ja els hi dic jo, sortiríem de totes les llistes aquestes que vostès 
poden tenir, que no sé si les han portat o no, però si volen jo els hi puc facilitar.  
Per lo tant, Calafell és l’ajuntament de la província de Tarragona, segurament, que més 
per inverteix per habitant, d’això jo estic content. Calafell està presentant una proposta 
totalment fonamentada, en la qual si se’n recorden a l’hora d’aprovar els pressupostos per 
aquest exercici, els serveis tècnics van dir que érem capaços d’endeutar-se per la capacitat 
de retorn, per la capacitat d’amortitzar préstec, és l’únic que estem fent. Passar del rati 
aquest del 110 que estem ara, al 125, serà temporal i serà estàtic, estàtic en aquests tres 
anys. En tres anys ens situarem per sota del 110, haurem pogut tirar endavant tots 
aquests projectes i els nostres ciutadans podran gaudir-los, com els gaudiran vostès i com 
els gaudiré jo.  
Per lo tant, no apostem per la venda de patrimoni, que ho podríem fer, a part de que 
aquestes no son les millors èpoques, però no apostem per la venda de patrimoni, com van 
fer altres equips de govern, i malauradament hem de recórrer a l’única alternativa que ens 
dona la llei i el procediment administratiu que és acudir a un pla econòmic financer per 
poder sol·licitar un préstec i tirar aquests projectes endavant, que repeteixo i ja no ho diré 
més i per acabar, tots han mostrat, tots els grups municipals han estat d’acord. Per lo tant, 
jo li demanaria al senyor alcalde, a l’hora de demanar el vot, que demani a tots els grups 
el consens del vot favorable per què els nostres ciutadans puguin veure revertit tots 
aquests projectes dels quals tots els grups municipals hem estat parlant durant tots 
aquests anys. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Voleu fer la...? Fem la votació? Senyor Parera. 
Sr. Parera: Sí, avia’m després de haver sentit el... 
Sr. Sánchez: Votació. Val, val.... 
Sr. Parera: després d’haver sentit el ponent, doncs m’ha fet dubtar i segurament que he 
canviat d’idea. No ha sigut la ponència teva. Lo que sí que en aquest ple, tot això no 
passaria, i ho dic en el ponent si quan hi hagin les informatives i inclús en aquesta carpeta, 
en aquesta carpeta... hi haguessin sisplau els informes corresponents.  
Els informes d’aquests punts, a les informatives sisplau hi haurien de ser-hi i aquestes 
discussions aquí no hi serien. I en la carpeta, que la tenim un dia abans, dotze hores abans 
si haguessin els informes corresponents tot això no hi seria. 
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Per lo tant, senyor ponent he canviat de idea, però en el portaveu del Partit Socialista... 
Sr. Ferré: Josep, estem a la votació, estem a la votació... no fem... és que jo també volia 
replicar una cosa al senyor Olivella, però be... 
(Parlen fora de micròfon) 
Sr. Parera: Gràcies, senyor portaveu, del Partit Socialista, gràcies per la neumàtica, gràcies 
pel mercat, gràcies pel institut de Segur, tres anys que tenim barracons, gràcies pels 
passos subterranis, gràcies pels containers encastats... 
Sr. Sánchez: Sr. Parera, si ho vol fer a precs i preguntes... 
Sr. Parera: Pots comptar... si vols continuaré. 
Sr. Sánchez: Ho pots fer a precs i preguntes, després si vol. 
Sr. Parera: Gràcies, sisplau pels passos soterrats, gràcies per la neumàtica... 
Sr. Sánchez: Josep anem a la votació, va 
Sr. Parera: Gràcies pel institut de Segur... senyor portaveu del Partit Socialista, tenint 
d’alcalde de territori, sisplau. 
Sr. Sánchez: A precs i preguntes, si vol. 
Sr. Parera: Mala gestió, després d’haver sentit el ponent, voto a favor. Per què? Voto a 
favor per què hi ha el setanta per cent d’aquests punts que votaria en contra, però hi ha 
un trenta per cent que han de cobrar, Ventall de El Vendrell ha de cobrar, Ventall ha de 
cobrar, hi ha empreses que han de cobrar que tenen tota la raó, i aquest és un dels motius 
que voto a favor, però el setanta per cent s’hauria de votar en contra. I si voto a favor, 
donem les gràcies al ponent. 
 
Sr. Sánchez: Molt bé, Partit Popular, sisplau. 
Sra. Elvira: Bé, jo no seré tant... només una línia, que per al·lusions jo no vull ser partícip, 
ell vol fer-me partícip, però no gràcies. No vull ser partícip dels projectes d’un programa 
electoral del Partit Socialista, i això sí que és fer demagògia. El que vostès volen és que 
nosaltres... no som gent estúpida, i com vostè comprendrà no caurem el parany aquest 
que vostès estan fent de entrar a polititzar el fet de si volem o no volem que es faci un 
mercat, o volem o no volem que es faci el centre cívic a la platja... la gent, la ciutadania 
sap el que s’està fent i jo crec que no, ells tampoc cauran en això. Només el temps ens 
demostrarà quin ús faran vostès del que estem passant avui pel ple. Nosaltres, ens 
abstindrem. 
Sr. Sánchez: No, no, es que... ens abstindrem. Val. 
Es que hi havia com entès com ens estimbem  
Sra. Elvira: Ens abstindrem, he dit. 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, sisplau 
Sr. Rion: Ho aprovem. 
Sr. Sánchez: Agrupació democràtica 
Sr. Verge:  Ho aprovem. 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió 
Sr. Olivella: Bé, nosaltres el que avui també volem deixar clar, i molt breu senyor alcalde, 
és el que estem passant és una modificació pressupostària finançada amb majors 
ingressos, i això no és cert, és un crèdit que es demana i per tant els majors ingressos 
estan encoberts quan es doni el pressupost per fer tot això. 
Evidentment que crec que son inversions interessants pel municipi, però son inversions 
que l’equip de govern i donat el seu punt de vista, el seu aire, hem mencionat abans un, 
no, que nosaltres li donàvem un altra aire, i evidentment vostès ho han fet d’una altra 
manera. Per tant no ens podem sentir partícips en una cosa que en principi nosaltres ho 
plantejàvem des d’un altre punt de vista. Calafell, ha dit que és el senyor regidor, que és el 
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que inverteix més, no, de tota la província, em sembla molt bé, jo penso que és l’obligació 
de qualsevol alcalde i el seu equip fer tot el que pugui pel seu municipi, sinó malament rai, 
sinó malament rai. Aleshores, jo també penso igual en això, vull dir, crec que l’alcalde i el 
seu equip ha d’intentar fer el màxim i això es digne de respecte, sigui el que sigui. Per 
tant, això ho aplaudeixo, eh, per què jo penso que tothom ho ha fet això, i si no ho ha fet 
ha estat un mal alcalde, vull dir que quedi per que quedi.  
Llavors no estic d’acord amb lo de la venda de patrimoni per què que ens acusin d’això, 
escolta’m, a veure, quan s’ha fet alguna cosa d’aquestes, vostès també alguna vegada han 
hagut de fer una... han fet una permuta per tenir altres coses, o sigui, que han tret 
terrenys i tal... Vull dir, que això jo crec que sempre que es fa és en benefici del municipi. 
Per tant, si vostè parlava per lo dels terrenys del antic quartell de la Guardia Civil, doncs 
realment va ser una bona injecció pel municipi en aquell moment.  
De tota manera, jo senyor alcalde, nosaltres ens abstindrem i els animem a que tirin 
endavant tots aquests projectes i a veure com anirà això, tal com ha dit la regidora del 
partit popular i els hi desitjo molta sort, eh. 
Sr. Sánchez: Partit Socialista, sisplau. 
Sr. Ferré: Sí, jo només aclarir una cosa que abans ha comentat el Joan Olivella, que és que 
ja sé que la Diputació depèn del Estat, però la part del PUOSC, per exemple, la distribueix 
la Diputació i ve de finançament de la Generalitat, i per cert aquest any, fa trenta anys del 
PUOSC ja que fa això la Diputació, i per tant he volgut fer com un exemple i sí que es 
veritat que la Diputació doncs ho finança l’Estat, però que també hi han diners de la 
Generalitat que la Diputació distribueix. 
Nosaltres evidentment que estarem a favor de votar aquesta modificació i aquest crèdit, 
per què creiem doncs que l’ajuntament ho pot suportar, el regidor ho ha dit molt clar, que 
en dos anys podem amortitzar cada any uns tres milions de deute i per tant estem 
demanant un deute de sis milions, que és la suma dels dos anys. I precisament per poder 
tirar coses endavant, i no fer programa electoral, sinó complir el programa electoral, per 
què hi ha gent que sembla que la legislatura ja hi hagi acabat avui, i encara queda un any 
ben bé, per acabar la legislatura. I per tant encara estem, dintre del temps de fer coses i 
seguir fent les coses que estem fent fins ara.  
 
I per tant lo que avui aprovem doncs evidentment no deixa de ser una part d’aquell 
compromís que teníem al 2007, per poder tirar endavant coses, i moltes d’elles, doncs 
amb aquesta modificació veuran... veuran la llum. Per tant l’aprovarem. 
 
Senyor Sánchez: Bé, jo voldria dir només una cosa, donar-li les gràcies al senyor Parera per 
què penso que es pot fer tota la crítica que calgui amb un equip de govern, només 
faltaria, però lo important pel ciutadans és lo que queda, això és lo important, i lo que 
queda és lo que en aquesta taula s’aprova o no s’aprova. Les abstencions van bé, aquí, al 
Parlament de Catalunya i al Congrés de Diputats, i a vegades gràcies a aquestes 
abstencions darrerament ja hem viscut alguna, d’important, doncs les coses tiren 
endavant.  
I quan un li toqui governar per què les alternances, jo crec que son bones, es pot tornar a 
governar, segur, jo n’estic convençut, doncs t’agafa més preparat, més relaxat i 
segurament una miqueta més llest, una miqueta més savi, per què la saviesa també a 
vegades s’acumula a través de l’edat. 
Per tant, jo vull donar les gràcies a les aportacions que hi ha hagut en positiu, només una 
matisació i és el ponent crec que ha fet una explicació molt didàctica, però mireu si els 
diners es poden tornar, si no es poden tornar sí que és un problema, no només de 
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l’ajuntament, també en l’ordre privat, si un demana diners i no els pot tornar té un 
problema. Ara si un demana diners i els pot tornar, son barats els diners. Per què? Doncs 
per què et permet fer coses, tant en lo privat, com en lo públic. I això és així, jo penso que 
tot lo que aquí s’ha dit... tot lo que aquí s’ha dit és important pel municipi, tot. I hauria 
alguna cosa, que a lo millor és opinable, estic d’acord, estic d’acord, hi ha alguna cosa que 
poder podria ser opinable, de governar uns o governar els altres, però deixeu-me dir que 
un vuitanta per cent de coses que n’hi ha aquí son necessàries, unes per què arreglen 
coses que venen de darrere i altres per què s’estan realitzant no d’ara, no l’últim any, 
senyora Olga Elvira, no els últims mesos. Hi ha coses com és l’entorn d’aquí dalt el poble, 
d’aquí dalt el Castell, que s’estan fent des del principi del mandat, que s’estan fent des del 
principi, i les coses quan un governa, quan un governa... i si algun dia vostè governa veurà 
que lo que jo li dic és així, no es té una vareta màgica a on dius mira, es necessari fer el 
carrer que envolta el Castell, toco amb la vareta màgica i es fa, no és així, és necessari tot 
un procés, un projecte, una licitació, que tinguis els diners, que puguis demanar el crèdit, 
que te’l donin, etc., etc. 
Tot això és un recorregut que no es fa ni en dos mesos, ni a vegades ni en un any. En 
quant al tema del mercat que ha sortit aquí, el tema del mercat, lo que sí és cert és que els 
altres quatre anys que va haver, es podria haver fet el mercat, no es va fer. Però és que no 
es va fer, ni tan sols el projecte, per poder licitar tens que tingui un projecte. Aquest 
govern en tres anys, no quatre, per què aquí s’ha parlat quatre, no, no, no correm tant, 
portem tres anys. Llavors en tres anys aquest govern en quant al tema del mercat, per 
posar un exemple, té un projecte aprovat, ha fet un plec de condicions i l’ha tret a 
exposició pública i ara està amb un procés de procediment negociat.  
I jo, que ja em coneixeu-ho i que sempre veig el got mig ple, i tant que el començarem 
aquest mercat. Ara des del 2006, per què la gent ho sàpiga, informació, des del 2006 la 
Generalitat va treure una ordenació a on poden posar-se els establiments de a partir certa 
mida, per què la filosofia sembla que ha canviat, que fer grans equipaments fora, fa i 
provoca desertització dintre de les localitats, i això un govern, el primer tripartit va creure 
oportú que això s’havia de canviar, per què va escoltar el comerç de Catalunya, i entre tots 
van veure que això el recorregut que portava i d’experiències, per exemple, lo més a prop 
de França, ja venien de retorn i deien “cuidado, que amb això ens hem equivocat”, i per 
tant hi ha un govern que un moment donat, cau en aquesta reflexió, i diu, s’ha acabat, 
anem a que els centres de les ciutats no es creï aquesta desertització, que vol dir que es 
tanquen.  
I això, aquest govern lo que fa és que crea a tot Catalunya un mapa a on sí i a on no, 
s’envia a l’Ajuntament al 2006, i al 2006 arriba aquí, es queda en un calaix i no es diu res 
a la Generalitat. 
Posem les coses al seu lloc, no es diu res. Nosaltres, nostra culpa també, per què 
evidentment hem tardat tres anys, a donar-nos compte que aquesta norma urbanística, 
poder sí que l’havien d’haver vist més a prop i més aviat, “mea culpa”, “mea culpa”. Però 
lo important, és l’objectiu final i l’objectiu final ara tenim a tràmit i vostès ho saben, tenim 
a tràmit que la zona protegeixi no tan sols la possibilitat del mercat, sinó l’actual mercat. 
Penseu que lo que va entrar aquí al 2006, el mercat actual està fora. Tota la zona on està 
el McDonald’s... totes les instal·lacions aquelles està fora, doncs tot això des del 2006 
havia hagut oportunitat d’haver-ho mirat, no. Doncs la veritat és que aquest govern que hi 
ha segurament, segurament, ho podien haver fet abans, no, no des del 2006, no, no des 
del 2006, jo quan parlo, sé el que parlo, per tant, avia’m el que vull dir és, el que vull dir 
és de que ens hem donat compte i ara doncs estem intentant d’arreglar, i espero i desitjo 
doncs que puguem ensurtir-nos i que puguem començar ben aviat aquest mercat, eh. 
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Mentrestant, el mercat actual ha de funcionar i tant que ha de funcionar, però aquí 
deixeu-me que hi afegeixi, la iniciativa privada també té que fer reflexions, no només han 
de fer reflexions els ajuntaments i els polítics, l’ha de fer també la societat civil, en quant 
horaris, la societat ha canviat, treballa l’home, treballa la dona. Els horaris ja son molt 
diferents, Calafell ja no és un municipi que podem fer calaix i guanyar-nos la vida, només 
amb els tres mesos d’estiu. Això és lo que s’ha de trencar, això es lo que s’ha de trencar, i 
aquí hi hem de ser-hi tots, hi ha de ser l’ajuntament i la iniciativa privada. I aquí és a on, 
doncs hem de tindre l’encert de trobar els elements que ens ajudi a canviar aquesta 
situació. Això és lo important, hi ha moltes altres coses, l’estació de bombament, el 
projecte que vam trobar tenia la pendent exactament que la que hi hagut tota la vida al 
passeig marítim de la platja, després del bombament d’allà davant de l’Espineta tornava 
cap al costat de la Confraria, i d’allà pujava per bombeig pel carrer San Pere. Home, si fem 
un passeig nou i deixem la estació de bombeig que depèn de la marina que faci la xxxxxx 
que això dona, doncs no és lo més encertat per un municipi turístic. Doncs em sembla que 
lo que s’havia de fer és lo que hem fet, buscar els recursos i hem trobat, per què no val 
aquest milió... aquí s’ha dit un milió noranta-sis mil, no val això, val molt més, que hem 
fet? Hem posat aquí la xifra que ja no trobem, a on es puguin ajudar més. L’ACA que és la 
que té la responsabilitat de la instal·lació en alta, i la instal·lació de bombeig és una 
instal·lació en alta, l’ACA ens dona una subvenció de sis-cents mil euros que s’ha d’afegir 
aquí, s’ha d’afegir..., però aquests ja els hem aconseguit, aquests ja els hem aconseguit...  
Per tant, sí que es veritat que podem... nosaltres quan vam entrar havia aquests vint-i-un 
milions d’euro parlant del endeutament, i nosaltres segurament això ho doblarem, 
d’acord, però hi lo que hem anat a buscar i hem aconseguit, d’això també haurem de 
parlar, no, o no? Passen ja dels vint-i-sis milions d’euros, que aquest alcalde amb el seu 
equip de govern ha sigut capaç d’anar a buscar. Això no havia passat mai, i això s’ha de 
dir, o no s’ha de dir? Per tant, escolteu s’ha de veure lo global de tot, no quedant-nos 
només amb el dibuix que ens interessa, s’ha de veure lo global, i gràcies a això, a la suma 
de la gestió, per què el programa i aquí s’ha dit, porten més del seixanta per cent del 
programa que ens van comprometre en vuit anys, ens van comprometre, amb una situació 
econòmica que no és la millor.  
Al anterior mandat, es pot demostrar, van tindre un pressupost a vora de seixanta milions 
d’euros, estem amb un pressupost de quaranta-dos, per què hem de trepitjar de peus a 
terra, per què no entren diners, només entra la contribució urbana, no entren diners de 
res mes. Per tant, aquesta és la realitat, crec que té molt de mèrit sortir al carrer, i 
començar a anar a qualsevol barri i veure el que s’està fent, lo que s’ha fet i lo que s’està 
fent i lo que encara veuran els ciutadans. 
Jo crec que això té molt de mèrit, per que clar, depèn de l’actitud d’un polític, depèn de la 
il·lusió d’un polític, i depèn del que se sap bellugar un polític, aquesta és la realitat, i això, 
doncs és així, i no es pot negar, per què l’evidència no es pot negar. I si els diners que avui 
aquí passem, els podem tornar seran diners molt ben gastats pels ciutadans, per què els 
ciutadans apart d’arreglar carrers i voreres que tenen tota la raó, necessiten serveis, com 
l’altre dia que vam inaugurar aquest centre de salut que és pràcticament un hospital, i 
hauran fins i tot petites intervencions quirúrgiques, hi haurà dentista, hi haurà 
rehabilitació, hi haurà radiologia. Tot això, s’havia d’anar al Vendrell. Ara si no et 
bellugues no ve, que hi hagués vingut? Un CAP que és lo que estava previst, una miqueta 
més gran que el que tenien, no això. Però en el moment que te assabentes que això és fa 
Salou i això es fa a Cambrils i que això es farà a Vilaseca, doncs has d’estar allà, has 
d’emprenyar i has d’aconseguir emportar-t’ho cap el teu poble, i això és gestió. Això és 
gestió. I quan aquí sento mala gestió, em poso malalt, per què això és lo contrari, de lo 
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que s’està fent. Si jo m’hagués quedat quietet, aquí ve un CAP normal i ho sap molt bé la 
regidora, la Victoria, eh, ho sap molt bé la regidora la Victoria.  
I per cert, i és una anècdota, Joan m’han dit que vas a la instal·lació del Vilarenc, i jo no 
estic molt orgullós, jo encara no hi he anat, hi aniré, encara no hi he anat. I m’han dit, que 
sembla que et banyes bastant a la piscina de fora, jo ho celebro, jo ho celebro, que et 
banyis a fora, per què allò que es va criticar tant, allò que es va criticar tant... és un plus, 
és un plus importantíssim a la instal·lació, jo no hi ha dia, no ho he dit amb crítica, ho dic 
en positiu, no hi ha dia que no passi pel davant i vegi, faci fred gent banyant-se a fora a la 
piscina que està a fora. Cap ajuntament, cap ajuntament té una instal·lació així, jo crec 
que això entre lo que vosaltres veu fer... entre lo que vosaltres veu fer i el complement 
que nosaltres vam intentar d’incorporar, jo crec que ha quedat una instal·lació que mireu 
la millor resposta només la dona els ciutadans. Teniu un escenari de dos mil i escaig 
usuaris, aquest era l’escenari de la seva compte d’explotació. Ha arribat als tres mil. No cal 
que contesti res més, ha arribat als tres mil, eh. Per tant, orgullosos de tindre una 
instal·lació que sense tindre res en contra en la idea de que hem de ser municipi turístic, si 
o no, jo sempre soc dels que penso que sí. Per tant, si aquest plus en una instal·lació, 
l’ajuda quelcom a ser una instal·lació més puntera, jo doncs penso que aquest és el camí.  
I per tant hi ha moltes coses de les que aquí s’han dit, senyor Parera, doncs és al revés, no 
és setanta que no i trenta que sí, si s’ho mira bé, i per això estic tan content que ho 
aprovi, per què està ajudant a moltes coses que els ciutadans volen. Que els ciutadans tant 
a vostè com a mi, o com a qualsevol del regidors que estem aquí a la taula, quan ens 
paren pel carrer, el que volen son serveis. 
I acabo, el tema del empadronament, sabeu com ens en sortirem? Que la gent 
s’empadroni, que tinguin serveis, que tinguin serveis... si tenen serveis la gent, la gent és 
agraïda, més del que ens pensem, si tenen serveis la gent s’empadrona, ara si no hi ha 
serveis el primer que fan, jo he estat a la oposició, he estat en el govern ara, m’han dit lo 
mateix “com vol que m’empadroni, si ha nivell de metges, jo tinc el metge a Hospital, a 
Cornellà, on sigui, i escolti’m aquí no tinc garantia que em doni seguretat”. Avui això, ja 
no és possible contestar així, i ara ja m’ho diuen els ciutadans, per què? Per què tenen... 
ara ja tindran un bon equipament, un bon equipament que junt amb el tràmit que estem 
fent del CAP de Segur més l’Hospital que no teníem, i que tenim. Doncs això, està molt 
clar que els ciutadans això els hi dona seguretat, els hi dona tranquil·litat, per què diuen 
coi si no em trobo bé, ara sí que pot començar doncs a dir que estic atès, no té sentit que 
no m’empadroni donant l’excusa de que a nivell de salut, doncs aquí no ho tinc cobert.  
Aquest és un exemple, però és que n’hi han molts més, i per tant el que hem de fer 
governi qui governi, aquest és lo que penso jo, és intentar quan abans puguem posar els 
serveis, posar els serveis per les persones, pels ciutadans. Això és lo important, eh. I 
manera de fer i de prioritzar, això és lo que al final, com aquí també s’ha dit, doncs els 
ciutadans acaben al cap de quatre anys, decidint el que creguin oportú a les eleccions 
municipals, només faltaria. Però estic content, per això, per què aquestes coses que son 
necessàries i moltes més, però evidentment es poden posar com bé a dit el ponent, es 
poden posar lo que és capaç l’ajuntament, que he començat aquesta exposició així, lo que 
és capaç l’ajuntament de tornar. Enlloc de sis milions, “ojalà” que en poguessin posar vint, 
i que donessin més serveis, però no es pot, no es pot, què posem? El que es pot, 
senzillament això. Per tant, molt agraït per les votacions que hi ha hagut, no hi hagut cap 
vot en contra, i això també ho vull destacar, no hi ha hagut cap vot en contra i per tant 
doncs agrair de que puguem tirar endavant això, per què jo penso que son serveis que son 
molt importants per la gent. Per tant passaríem al següent punt. 
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Sr. Olivella: Senyor alcalde, potser em dirà que no, però jo crec que m’agradaria explicar la 
meva versió del projecte del mercat, per què és que es clar, dona la sensació... 
Sr. Sánchez: Em sembla bé, ho fem a precs i preguntes Joan? Eh. 
Sr. Olivella: Bé, si vol ho... 
Sr. Sánchez: Ho dic per anar avançat. No, no, a precs i preguntes... a precs i preguntes. Sí, 
sisplau. 
Sr. Olivella: Escolta, però, és que ve a tomb de lo que ha dit vostè. 
Sr. Sánchez: Sí, a precs i preguntes, sisplau, ho podràs fer. 
Sr. Olivella: Doncs bé, però és lo mateix, no?  Ah, i gràcies per lo de la piscina, a veure si ja 
em vindran a fer fotos... eh, escolti, que si em venen a fer fotos ja parlarem, eh.  
Sr. Sánchez: No, no, jo lo que vull es anar-me a banyar amb tu, jo lo que vull es anar-me a 
banyar amb tu, eh... 
Sr. Olivella: Home, ja... bé 
Sr. Sánchez: és al revés, eh. Sí, home. No he tingut encara... no de veritat Joan, no he 
tingut el plaer encara. Jo també vull anar allà, i també vull tindre la meva estona de relax. 
Sr. Olivella: Doncs miri, jo cada dia a les set del de matí, a les set de matí... 
Sr. Sánchez: Doncs bé, no et dic que no. Va. 
 
 
El  Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del senyor Josep 
Parera i Ribell, 4 dels membres d’ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 7 abstencions, 1 
del membre del PPC i 7 dels membres de CIU, acorda: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit finançat 
amb majors ingressos, per a finançar els costos necessaris per atendre diverses obligacions 
que no es poden demorar fins a l’exercici 2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 38/10 MODIFICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES DE L'AJUNTAMENT dins el Pressupost Municipal amb especificació de 
les apliacions pressupostàries que es modifiquen, en la forma que es detalla a l’annex únic 
a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    De conformitat amb allò que desboca l’article 177, en relació amb el 169, del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, l’expedient 38/10 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES 
DE L'AJUNTAMENT s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, per 
quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions. 
 
 
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
PRESSUPOST 2010 
 
EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 2010/38 
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Nous ingressosNous ingressosNous ingressosNous ingressos      
     

Aplic. Aplic. Aplic. Aplic. 
PressupPressupPressupPressup                    DescripcióDescripcióDescripcióDescripció    Import totalImport totalImport totalImport total    

Org.   Econ.                 
560  91300 PRÈSTECS INVERSIONS FINANCERES 2010 5.297.903,35 
560  91200 PRÈSTECS A C/T 643.002,46 

   Total nous ingressosTotal nous ingressosTotal nous ingressosTotal nous ingressos    5.940.905,815.940.905,815.940.905,815.940.905,81    
        

Despeses a finançar amb aquests ingressos Despeses a finançar amb aquests ingressos Despeses a finançar amb aquests ingressos Despeses a finançar amb aquests ingressos         
        

Aplic. Aplic. Aplic. Aplic. 
PressupPressupPressupPressup                    DescripcióDescripcióDescripcióDescripció    Import totalImport totalImport totalImport total    

Org. Func. Econ.                 
      Suplement de crèditSuplement de crèditSuplement de crèditSuplement de crèdit            

210 1510 6000230 EXPROPIACIONS 33.695,85 
210 1510 6010030 LLEI DE BARRIS 148.355,00 
210 1510 6020230 SECTOR 5ª SEGUR DE DALT 185.928,65 
420 1550 6060130 SENYALITZACIÓ 8.467,51 

      Total suplement de crèditTotal suplement de crèditTotal suplement de crèditTotal suplement de crèdit    376.447,01376.447,01376.447,01376.447,01    
      Crèdit extraordinariCrèdit extraordinariCrèdit extraordinariCrèdit extraordinari            

110 1710 2270390 CONTRACTE MANTENIMENT JARDINS 600.000,00 
210 1510 6010130 PARC ARQUEOLÒGIC CASTELL FASE 1 361.564,22 
210 1510 6010230 PARC ARQUEOLÒGIC CASTELL FASE 2 100.000,00 
210 1510 6130030 ESTACIÓ BOMBAMENT 1.096.000,00 
210 1510 6130430 XARXA D’AIGUA CENTRE DE SEGUR 1ª FASE 193.388,84 
210 1510 6160130 PLA REHABILITACIÓ VORERES 98.000,00 
210 1510 6320330 CENTRE CÍVIC CINE IRIS 1.502.648,05 
210 1560 6010030 SERVEIS VALLDEMAR 774.532,49 
210 3361 2261790 DESPESES COMUNITATS 43.002,46 
210 3361 6820030 COMPRA EDIFICIS I ALTRES CONSTRUCCIONS 155.322,74 
410 1300 6260230 EQUIPAMENTS 24.000,00 
610 4310 6220130 CONSTRUCCIÓ MERCAT MUNICIPAL 500.000,00 

610 4910 6230030 
TRASLLAT RADIOENLLAÇOS BELLAMAR A 
LITUANIA 16.000,00 

710 9120 7800030 
SUBVENCIÓ CENTRE ESPECIALITZACIÓ 
PROFESSIONAL 100.000,00 

      Total Total Total Total crèdit extraordinaricrèdit extraordinaricrèdit extraordinaricrèdit extraordinari    5.564.458,85.564.458,85.564.458,85.564.458,80000    
      TOTALTOTALTOTALTOTAL    5.940.905,815.940.905,815.940.905,815.940.905,81    
           

    
    
    
5.5.5.5.----    PROPOSTA DE MODIFICACIÓ PROVISIONAL DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚMERO PROPOSTA DE MODIFICACIÓ PROVISIONAL DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚMERO PROPOSTA DE MODIFICACIÓ PROVISIONAL DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚMERO PROPOSTA DE MODIFICACIÓ PROVISIONAL DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 
2.1.19, REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DELS SERVEIS DE L’ÀREA DE 2.1.19, REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DELS SERVEIS DE L’ÀREA DE 2.1.19, REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DELS SERVEIS DE L’ÀREA DE 2.1.19, REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DELS SERVEIS DE L’ÀREA DE 
SERVEIS PERSONALSSERVEIS PERSONALSSERVEIS PERSONALSSERVEIS PERSONALS    
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Vist que la gerent de l’Organisme Autònom Municipal Fundació Castell de Calafell a fi i a 
efecte de donar suficient cobertura a les necessitats de visites al patrimoni de Calafell, ha 
fet arribar una proposta de tarifes. 
 
Atès que segons l’article núm.20.4. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, text 
refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Local, es poden establir taxes per qualsevol 
prestació de serveis de competència local i en el seu apartat w), concreta que s’inclouen 
les visites a museus, exposicions, biblioteques, monuments històrics o artístics.  
 
Vist el informe núm.793/2010, de data 16 de juny, emès per la Interventora Municipal. 
 
 
La Comissió informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres del PPC, 
ERC, ADMC, PSC-PM i del senyor Josep Parera Ribell, i l’abstenció dels membres de CIU 
proposa al Ple de la corporació: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    Aprovar la proposta de modificació provisional parcial de l’article 5 de 
l’ordenança fiscal número 2.1.19., reguladora de la taxa per la prestació dels serveis de 
l’Àrea de Serveis Personals, de l’Ajuntament de Calafell, amb el redactat següent: 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.19 REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.19 REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.19 REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.19 REGULADORA DE LA TAXA PER PRESTACIÓ 
DELS SERVEIS DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALSDELS SERVEIS DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALSDELS SERVEIS DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALSDELS SERVEIS DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALS    
 
IV.IV.IV.IV.    QuantiaQuantiaQuantiaQuantia    
    
ARTICLE 5ARTICLE 5ARTICLE 5ARTICLE 5    
    
1.1.1.1.----    Àmbit de CulturaÀmbit de CulturaÀmbit de CulturaÀmbit de Cultura    
    
1.8. Entrades a la Ciutadella Ibèrica, el Castell de Calafell i el Museu Casa Barral 
 
1.8.1. Entrada diürna en horaris d’obertura o concertades a la Ciutadella Ibèrica i al 

Castell de Calafell 

ServeiServeiServeiServei    Preu entradaPreu entradaPreu entradaPreu entrada    
Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita 

guiadaguiadaguiadaguiada    
Entrada general 4,00 € 6,00 € 
Entrada reduïda 2,50 € 4,50 € 
Entrada amb taller 7,50 €  
Entrada amb activitat familiar 5,00 €  

 
18.2. Entrada diürna en horaris d’obertura o concertades al Museu Casa Barral 

ServeiServeiServeiServei    Preu entradaPreu entradaPreu entradaPreu entrada    
Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita 

guiadaguiadaguiadaguiada    
Entrada general 3,00 € 5,00 € 
Entrada reduïda 1,50 € 3,50 € 
Entrada amb taller 6,50 €  
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18.3. Entrada diürna en horaris d’obertura o concertades conjunta 
(Ciutadella Ibèrica + Castell de Calafell + Museu Casa Barral) 
 

ServeiServeiServeiServei    Preu entradaPreu entradaPreu entradaPreu entrada    
Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita 

guiadaguiadaguiadaguiada    
Entrada general 6,00 € 8,00 € 
Entrada reduïda  4,00 € 6,00 € 
Entrada amb taller 10,00 €  

 
18.4. Entrada nocturna a la Ciutadella Ibèrica i al Castell de Calafell 

ServeiServeiServeiServei    Preu entradaPreu entradaPreu entradaPreu entrada    
Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita Preu entrada + visita 

guiadaguiadaguiadaguiada    
Entrada general 10,00 € 12,00 € 
Entrada reduïda 5,00 € 7,00 € 

 
Desglòs explicatiu del tipus d’entrades: 

 
General:  Persones entre 18 i 64 anys. 
 
Reduïda: Jubilats (majors de 65 anys o persones amb carnet de jubilat/pensionista). 

 Menors (de 7 a 17 anys). 
 Grups (més de 14 persones, exclosos els menors de 7 anys). 
 Famílies nombroses, aturats i persones amb discapacitat acreditada. 
 Estudiants acreditats. 
 

Amb taller: Per a grups escolars; altres grups i col·lectius 
(que superin la xifra de 14 persones, excloses els menors de 7 anys) 
 

Gratuïtes: Infants (de 0 a 6 anys). 
Persones que acreditin estar empadronades a Calafell. 
Personal de l’Ajuntament 
Escoles i Associacions de Calafell, membres de l’EXARC, docents, membres 
de l’AMC (Associació de Museòlegs de Catalunya), membres de 
l’Associació d’Amics del Patrimoni de Calafell 
Arqueòlegs o col·lectius en relació al patrimoni històric – arqueològic. 
 

Invitació: Totes les persones i /o col·lectius que el departament de Cultura i/o 
gerència consideri oportú i sempre en benefici de la difusió del patrimoni 
local. 

 
Visita guiada: Gratuïta pels menors de 7 anys. 
 
 
DISPOSICIÓ FINAL 
La modificació d’aquesta Ordenança Fiscal començarà a regir l’endemà de la seva 
publicació definitiva, i continuarà en vigor mentre no se n'acordi la modificació o 
derogació. 
    
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Elevar aquesta proposta a l’Ajuntament de Calafell per la seva aprovació. 
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Sr. Robert: Bé, gràcies senyor Alcalde, més que ponent, sí que li voldria demanar una cosa, 
a la meva Comissió, a la Comissió de serveis interns va passar aquest punt, per què és un 
tema econòmic. L’esperit de la modificació ve fruit del Consell Rector de l’OAM, del 
Organisme Autònom Municipal, i després vam passar dos punts més, que son propostes 
de subscriure convenis amb diferents departaments de la Generalitat, jo lo que li 
demanaria, tot i que van passar a la meva comissió, que es fessin seus els punts els 
regidors corresponents, que segur, que ho explicaran molt millor que jo. I llavors, quan 
tornin a venir, doncs encara que hagin passat per la meva comissió, si els companys de 
tots els grups municipals ho estimen oportú, doncs que el ponent sigui el que realment 
porta l’esperit d’aquests convenis i d’aquests punts.  
Per lo tant, jo ja no faria més de ponent en aquest punt si no se’m demana. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Endavant Tere. 
 
Sra. Cumplidó: Bé, el punt de la modificació de les entrades a lo que és el Castell, la 
Ciutadella Ibérica i la Casa Barral, es va portar a la comissió de la OAM, i segons l’informe 
que ens va fer la gerent, es dona el cas de que hi ha moltes demandes de famílies i de 
grups, que no solament volen la visita normal, que les persones entren, visiten elles la 
Ciutadella, sinó que volen una visita guiada i a vegades volen tallers. Això suposa, haver 
de necessitar un monitor més, per poder fer aquesta activitat, i aleshores va creure 
convenient, doncs a lo que son les taxes normals de les entrades a la Ciutadella, i al 
Castell, i a la Casa Barral, afegir dos euros en el cas de que es vulgui una entrada amb la 
visita guiada i amb el taller. I amb això és en lo que consisteix aquest punt.  
No més dir que els ciutadans de Calafell, la entrada a la Ciutadella la tenen totalment 
gratuïta, al igual que les escoles tenen gratuïta l’entrada i el monitor i taller si és el cas. 
Més els alumnes de Segur que tenen la dificultat de poder desplaçar-se a la Ciutadella, 
degut al recorregut que han de fer. Tenen també el transport des de la regidoria de 
cultura, ho tenen també assolit per tal de tots els nens de Calafell tinguin aquesta facilitat 
de poder conèixer i poder estudiar el seu patrimoni. Res més, s’hi ha alguna aclariment? 
 
Sr. Sánchez: A veure, intervencions dels grups. Senyor Parera hi ha alguna intervenció, 
sobre aquest punt? 
 
Sr. Parera: No crec que sigui el moment de moure, encara que sigui quantitats petites. Jo 
crec que no era el moment de moure preus de la Ciutadella Ibérica, de la Casa Barral, del 
Castell... jo crec que tot això no és el moment oportú, per més guies que es necessitin, i 
per més coses d’aquestes. Jo em fa l’efecte de que això de contractar més guies, jo em fa 
l’efecte que la Ciutadella Ibèrica, i em sabria greu ficar-me amb una regidoria que crec 
que fa les coses prou bé, crec que fa les coses prou bé, de dir que de gent ja n’hi ha prou 
en allà, de gent ja n’hi ha prou i que agafar guies. Però sí s’ha acabat l’inconvenient, jo els 
preus no els mouria. Vosaltres mateixos. He dit la meva opinió. 
 
Sra. Cumplidó: Perdó, senyor Parera, els preus no es mouen, es a dir, lo únic que es 
mouen és que hi han famílies que volen un servei més ampli, i llavors aquestes famílies o 
aquests grups de persones que sobretot son turistes que ara venen al estiu, que et 
demanen un servei especial, doncs ells estan d’acord en pagar una mica més, però que hi 
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puguin tenir un guia o puguin gaudir de fer algun dels tallers que s’ofereixen allà. 
Aleshores, si és un servei més, els monitors son els que son, però clar, han de fer més 
hores, i per lo tant, és lo que s’ha mirat. Vull dir, les persones de Calafell no son les que 
sofreixen aquest augment, son grups que venen de famílies ara l’estiu que volen de la 
Ciutadella no només una visita, sinó que la volen guiada.  
Ja n’hi ha una visita guiada a les dotze del migdia, però a vegades venen a les deu del 
matí, i volen la visita guiada. Això s’ha de preveure amb temps, per lo tant es cobra aquest 
complement de dos euros. Res mes. 
 
Sr. Sánchez: Partit popular, hi ha alguna intervenció d’aquests preus? No. Esquerra 
Republicana, tampoc. Agrupació. Convergència i Unió, hi ha quelcom? 
 
Sr. Olivella: Sí, no, nosaltres estem d’acord, estem totalment d’acord i a més volíem fer 
constar, votarem a favor, per què creiem com a deia la Teresa ara fa un moment, no. Vull 
dir, els preus, en teoria no es modifiquen i sí que es dona una opció més al visitant, per 
tant creiem que està molt bé per la gent, doncs i per la gent visitant i alhora doncs creiem 
que és una oferta més que és positiva. El fet que això ara s’estila molt, com deia la 
regidora, no, de que a nivell familiar o a nivell de que sigui, es vol una atenció directa, 
doncs bé, a llavors si vols un servei que és extra, doncs és qüestió de pagar-ho, i avui en 
dia, crec que això ningú ho posarà en dubte, i més en qüestions totes opcionals. Per tant, 
estem a favor i votarem a favor, també. 
 
Sr. Sánchez: Partit Socialista.  
 
Sr. Ferré: Sí, ho aprovarem 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs si us assembla, doncs passem... ja està, doncs passem a l’altre 
punt. 
 
Sra. Elvira: jo no... no hem votat. 
 
Sr. Sánchez: Ah, no? El Ramon, el Ramon que m’ha... m’ha “liat”, m’ha “liat”. Senyor 
Parera, endavant. 
Sr. Parera: I m’agradaria que ho continués manant.... 
Sr. Sánchez: No, que m’ha “liat” dic, m’ha “liat”... 
Sr. Parera: És que m’agradaria que continués manant, per què els que ens estimem al 
poble, per poder estar assegut a aquesta taula, ens interessa que mani. 
Voto a favor. 
Sr. Sánchez: Partit Popular, sisplau. 
Sra. Elvira: Sí, jo crec que com m’he absentat una miqueta, l’únic que és jo crec que s’ha 
quedat clar, que la gent del municipi no ha de pagar aquest plus, encara que vagi allà i 
demani. I bé, jo crec que lo important d’això és que qui vulgui ho pot pagar i que no 
vulgui pot accedir amb el preu que hi havia... 
Sr. Sánchez: Exacte. 
 
Sr. Sánchez: Bé, escolteu, el punt 6 i 7 us assembla que els tractem... com que parlen de 
lo mateix, que els tractem junts? Us assembla bé? 
Parlem del passeig, els tractem junts? 
Sr. Olivella: Sí, sí, sí. 
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Sr. Sánchez: Llavors senyor secretari, vol llegir els dos punts, sisplau, que parlen del 
passeig. 
 
 
6.6.6.6.----    PROPOSTA DE DESAFECTACIÓ DEL BÉ DEMANIAL, PROPIETAT MUNICIPAL ZONA PROPOSTA DE DESAFECTACIÓ DEL BÉ DEMANIAL, PROPIETAT MUNICIPAL ZONA PROPOSTA DE DESAFECTACIÓ DEL BÉ DEMANIAL, PROPIETAT MUNICIPAL ZONA PROPOSTA DE DESAFECTACIÓ DEL BÉ DEMANIAL, PROPIETAT MUNICIPAL ZONA 
DEL PASSEIG MARITIM DEL PASSEIG MARITIM DEL PASSEIG MARITIM DEL PASSEIG MARITIM DE ST. JOAN DE DÉU, TRAM CARRERADA D'EN RALET DE ST. JOAN DE DÉU, TRAM CARRERADA D'EN RALET DE ST. JOAN DE DÉU, TRAM CARRERADA D'EN RALET DE ST. JOAN DE DÉU, TRAM CARRERADA D'EN RALET 
CARRER DE L'ESTANYCARRER DE L'ESTANYCARRER DE L'ESTANYCARRER DE L'ESTANY    
    
Aquest Ajuntament ha tramitat el preceptiu expedient per a procedir a la desafectació del 
bé demanial consistent en els terrenys de domini públic propietat municipal,  
corresponents al front marítim-terrestre de la platja de Calafell situats a la zona del Passeig 
Marítim de Sant Joan de Déu, al tram comprès entre la Carrerada d’En Ralet i l’Estany. 
 
L’oportunitat i la legalitat de l’alteració de la qualificació jurídica del bé han estat 
acreditades mitjançant informe emès per l’arquitecte Director del Servei d’Urbanisme i 
Habitartge, el 23 d’abril de 2010. tenint en compte l’expedient de projecte d’obres de 
restauració mediambiental del fornt marítim-terrestre de la platja de Calafell situats a la 
zona del Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, al tram comprès entre la Carrerada d’En 
Ralet i l’Estany redactat per l’Ajuntament i tramitat pel Ministeri de Medi Ambient.  
 
L’expedient ha estat sotmès a informació pública, mitjançant el BOP de Tarrtagona núm. 
97, de 28 d’abril de 2010, i l’exposició pública de l’edicte des del dia 29 d’abril de 2010 
fins al dia 24 de maig de 2010, sense que s’hagi formulat cap al·legació. 
 
D’acord amb el que disposa l’article 204.5 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
que s’aprova el Text refòs de la Llei municipal i de Règim local de Catalunya (TRLMC), 
correspon al Ple municipal la competència per aprovar l’alteració de la qualificació jurídica 
dels béns municipals, essent necessari el vot favorable de la majoria absoluta del nombre 
legal de membres de la corporació, pel fet de tractar-se de la desafectació d’un bé 
demanial, tal com disposen els articles 47.2.n) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les bases del règim local, i 114.3.m TRLMC 
 
La Comissió Informativa de Territori, proposa al Ple de l’Ajuntament de Calafell l’adopció 
del següent acord: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    DESAFECTARDESAFECTARDESAFECTARDESAFECTAR el bé demanial consistent en els terrenys de domini públic 
propietat municipal corresponents al front marítim-terrestre de la platja de Calafell situats 
a la zona del Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, al tram comprès entre la Carrerada 
d’En Ralet i l’Estany. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    DISPOSARDISPOSARDISPOSARDISPOSAR la pertinent modificació de l’Inventari de Béns, així com que es faci 
constar al Registre de la Propietat la modificació de la qualificació jurídica del bé, que 
passa a ser patrimonial. 
 
El Ple de la corporació amb els vots a favor delsmembres del PSC-, ERC, I ADMC, 
l’abstenció del membre del PPC,  i els vots en contra dels membres de CIU I del regidor 
Josep Parera Ribell acorda. 
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PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.----    DESAFECTARDESAFECTARDESAFECTARDESAFECTAR el bé demanial consistent en els terrenys de domini públic 
propietat municipal corresponents al front marítim-terrestre de la platja de Calafell situats 
a la zona del Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, al tram comprès entre la Carrerada 
d’En Ralet i l’Estany. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    DISPOSARDISPOSARDISPOSARDISPOSAR la pertinent modificació de l’Inventari de Béns, així com que es faci 
constar al Registre de la Propietat la modificació de la qualificació jurídica del bé, que 
passa a ser patrimonial. 
 
    
7777----    PROPOSTA DE CESSIÓ AL MINISTERIO DE PROPOSTA DE CESSIÓ AL MINISTERIO DE PROPOSTA DE CESSIÓ AL MINISTERIO DE PROPOSTA DE CESSIÓ AL MINISTERIO DE MEDIO AMBIENTE, MEDIO RURAL Y MEDIO AMBIENTE, MEDIO RURAL Y MEDIO AMBIENTE, MEDIO RURAL Y MEDIO AMBIENTE, MEDIO RURAL Y 
MARINO DELS TERRENYS SITUATS A LA ZONA DEL PASSEIG MARÍTIM DE SANT JOAN MARINO DELS TERRENYS SITUATS A LA ZONA DEL PASSEIG MARÍTIM DE SANT JOAN MARINO DELS TERRENYS SITUATS A LA ZONA DEL PASSEIG MARÍTIM DE SANT JOAN MARINO DELS TERRENYS SITUATS A LA ZONA DEL PASSEIG MARÍTIM DE SANT JOAN 
DE DÉU, TRAM CARRERADA D’EN RALETDE DÉU, TRAM CARRERADA D’EN RALETDE DÉU, TRAM CARRERADA D’EN RALETDE DÉU, TRAM CARRERADA D’EN RALET----CARRER DE L’ESTANYCARRER DE L’ESTANYCARRER DE L’ESTANYCARRER DE L’ESTANY    
 
Com a conseqüència de l’aprovació del Projecte de Recuperació Mediambiental del Front 
Marítim de la Platja de Calafell, per part del Ministeri de Medi ambient, medi rural i marí, 
es fa necessari deixar a disposició de la Direcció General de Costes la façana marítima 
terrestre del passeig afectat per dit projecte, per poder dur a terme la seva execució. Per 
aquest motiu, en data 19 de febrer de 2010, el Cap de Servei Provincial de Costes de 
Tarragona del Ministeri de Medi Ambient va sol·licitar a l’Ajuntament de Calafell la cessió 
dels terrenys afectats pel Projecte de Recuperació Medimabiental del Front Marítim de la 
Platja de Calafell. 
  
Aquest, el Ple de l’Ajuntament, per poder dur a terme aquesta actuació derivada de dit 
projecte ha adoptat l’acord de desafectació dels terrenys de domini públic propietat 
municipal afectats per l’esmentat projecte i, en conseqüència, han passat a tenir 
naturalesa patrimonial. 
 
Aquest Ajuntament ha tramitat el corresponent expedient de cessió, en el qual ha restat 
acreditat que l’immoble té naturalesa patrimonial, que no és inclòs en cap pla d’ordenació 
que el faci necessari a la corporació, que les finalitats previstes són d’utilitat pública i en 
benefici de la població del municipi i que, atesa la importància de la inversió i que aquesta 
afecta també a un àmbit d’afectació de la zona marítimo terrestre determinada per la llei 
de costes, no podrien ser assolides mantenint-ne l’Ajuntament el domini o condomini o 
constituint-hi un dret real, a favor de la fundació interessada. 
 
Essent necessari per dur a terme aquesta cabdal actuació que se cedeixi temporalment la 
totalitat del passeig per fer les obres per part de l’administració actuant, Direcció general 
de Costes, i a l’hora en compliment de la llei de costes, que afecta a la part del front 
marítim que la llei determina de la zona marítim terrestre a la instauració de la servitud de 
pas, i que és legalment, de titularitat pública estatal.  
 
Sotmès l’expedient a informació pública, mitjançant el BOP de Tarragona Núm. 97, de 28 
d’abril de 2010, i l’exposició pública de l’edicte des del dia 29 d’abril de 2010 fins al dia 7 
de juny de 2010, sense que s’hagi formulat cap al·legació dins el termini corresponent.  
 
Així mateix, s’ha tramès l’expedient al Departament de Governació de la Generalitat. 
 
Per tant, s’han complert tots els requisits establerts als articles 195 i següents de la Llei 
8/1987, de 15 d’abril, municipal i de règim local de Catalunya, per acordar l’esmentada 
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cessió gratuïta, que es considera d’interès pel municipi. D’altra banda, la privació de la 
propietat del bé esmentat no representa cap perjudici, vist que, pel mal estat de 
conservació que presenta, és difícil obtenir-ne cap rendiment econòmic, a la qual cosa 
s’afegeix la manca de previsió de servir-se’n per a cap servei públic municipal. 
 
Per tot això, la Comissió Informativa de Territori amb els vots a favor dels grups municipals 
del PSC, ADMC I ERC, i amb l’abstenció dels grups municipals de CIU, PPC i el Regidor Sr. 
Josep Parera, proposa al Ple de l’Ajuntament de Calafell l’adopció del següent acord: 

ACORDS:ACORDS:ACORDS:ACORDS: 

1.  CEDIR la façana marítima terrestre del passeig afectat per dit projecte, per poder dur a 
terme la seva execució del Projecte de Recuperació Mediambiental del Front Marítim de la 
Platja de Calafell, per part del Ministeri de medi ambient, medi rural i marí Direcció 
general de Costes, com a administració actuant 

2.-   FIXAR que un cop finalitzades les obres es revertirà al municipi la propietat del bé 
cedit per l’execució de les obres, a excepció de la servitud legal de  pas de la zona 
marítimo terrestre establerta per la llei de costes. 
 
3 . DISPOSAR que si el bé cedit no es destina a l’ús previst, o deixa d’estar afectat al 
mateix fi, revertirà automàticament de ple dret al patrimoni d’aquest Ajuntament, i 
s’haurà d’estendre acta notarial de constatació de la no destinació, que serà notificada en 
forma legal, perquè la reversió produeixi efecte, i sens perjudici del dret de l’Ajuntament a 
rebre, si escau, el valor dels danys i perjudicis causats i el del detriment experimentat pels 
béns. 
 
4. FACULTAR l’alcalde a signar tots els documents públics i privats necessaris per executar 
els acords anteriors. 
 
 
El Ple de la corporació  amb els vots a favor dels membres del PSC-PM; ERC, i ADMC, 
l’abstenció del membre del PPC i els vots en contra dels membres de CIU i del senyor 
Josep Parera Ribell acorda: 
 

CEDIR la façana marítima terrestre del passeig afectat per dit projecte, per poder dur a 
terme la seva execució del Projecte de Recuperació Mediambiental del Front Marítim de la 
Platja de Calafell, per part del Ministeri de medi ambient, medi rural i marí Direcció 
general de Costes, com a administració actuant 

2.-   FIXAR que un cop finalitzades les obres es revertirà al municipi la propietat del bé 
cedit per l’execució de les obres, a excepció de la servitud legal de  pas de la zona 
marítimo terrestre establerta per la llei de costes. 
 
3 . DISPOSAR que si el bé cedit no es destina a l’ús previst, o deixa d’estar afectat al 
mateix fi, revertirà automàticament de ple dret al patrimoni d’aquest Ajuntament, i 
s’haurà d’estendre acta notarial de constatació de la no destinació, que serà notificada en 
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forma legal, perquè la reversió produeixi efecte, i sens perjudici del dret de l’Ajuntament a 
rebre, si escau, el valor dels danys i perjudicis causats i el del detriment experimentat pels 
béns. 
 
4. FACULTAR l’alcalde a signar tots els documents públics i privats necessaris per executar 
els acords anteriors. 
 
 
 
Sr. Ferré: Sí, molt breu, com que s’ha explicat en junta, i en Comissió Informativa també, Informativa també, Informativa també, Informativa també, 
dir que els dos punts van lligats. El primer és desafectar eldir que els dos punts van lligats. El primer és desafectar eldir que els dos punts van lligats. El primer és desafectar eldir que els dos punts van lligats. El primer és desafectar el bé demanial i el segon és la 
cessió de lo que és el passeig, però aquesta cessió cal dir que lo que es fa és una cessió 
provisional per fer les obres de tot lo que és el passeig marítim, que és l’àmbit en que 
diguem, des de la línia de lo que és el mur fins a les façanes és on s’intervé amb aquesta 
obra.  
Això és una cessió temporal per què el Ministeri doncs pugui portar a terme aquestes 
obres, i després un cop rebudes aquestes obres i un cop acabades i ja doncs que el passeig 
estigui totalment consolidat, lo que es fa cedir exclusivament els sis metres que té la 
servitud de pas al Ministeri, des de la zona Marítimo-terrestre fins a aquests sis metres, 
doncs és lo que es cedeix exclusivament en aquest punt. I per tant, com que es va explicar 
primer a la comissió, però sí que després hi hagut un error de redactar en lo que és el punt 
del ple, que ha s’ hagut d’esmenar avui amb una correcció, doncs explicar-ho, aclarir-ho, 
en tot ca, que sí lo que es va explicar a la comissió era això, era lo que he explicat ara 
mateix, però que sí que havia hagut un error en el dictamen, diguem, que ara doncs està 
esmenat i està posat correctament. I explicar en tot cas això. 
 
Sr. Sánchez: Bé, intervencions dels grups. Senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Parera: Senyor alcalde, seré una mica pesat, per què no queden aquests dos punts a 
sobre la taula, sisplau? De manera que deixin els dos punts a sobre la taula, i se’n parlen 
més de retirament d’aquests dos punts. 
Jo, lògicament demanaria, com dic, aquests punts que quedessin a sobre la taula, per què 
temes de tanta importància, lo que vaig a dir, m’ha repercutit, que he anat a dormir molt 
tard, eh, he anat a dormir tard, i per això voldria... voldria dir la meva opinió. Temes de 
tanta importància s’han d’explicar al poble, de la mateixa manera que s’ha explicat que el 
MOPU pagava set milions d’euros, i fa un any que les boques anaven plenes, de que el 
MOPU donava set milions d’euros i ara resulta que ens venem un monument, el millor que 
tenim. Aquesta... jo el Passeig Marítim, crec que és un monument, jo crec que és un 
monument. Per què, per tant, demano que aquest punt quedi sobre la taula, que ja ho he 
dit, i demanaria un informe jurídic dels pros i els contres de la cessió, ja que s’hauria... ja 
que haurien de constar lògicament, i haurien tingut de constar amb la informativa, i 
haurien de constar en aquesta carpeta, per què entre d’altres moltes coses fer aquesta 
gestió afecta als usos del passeig que tindrà en el futur.  
Modificar la línia de defecció dels habitatges, dels locals comercials i inclús del passeig i 
moltes altres coses que com sempre no s’informa de res. Que no obstant, informar no 
impedeix que la secretaria, jo pregunto, per què no don els informes corresponents, que 
és lo que s’amaga aquí. Què faríem els regidors d’aquest ple, si l’ajuntament es vengués el 
Castell, es vengués l’ermita de Segur o es vengués la Ciutadella Ibérica o inclús la Sínia, 
votaríem a favor? Doncs el passeig també és un monument d’aquests. Senyor alcalde, per 
què vol fer el passeig de cop, per què si l’ajuntament no té diners per acabar i s’ha de 
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vendre o regalar la propietat, feu-ho en tres ponts, ja vindran temps millors i per una part 
es pot donar el cas que l’ajuntament sense tanta suor per fer-la ja l’acabaran per què ja 
l’acabaran altres, per què es pot donar el cas que s’apliquin els números i no s’allargui més 
el braç que la màniga. 
Per lo tant demano que aquests... que quedin els punts sobre la taula, es demani els 
informes jurídics pertinents dels usos i afectacions sobre les propietats del passeig, i que 
no s’aprovi la cessió si abans no s’ha aconseguit del MOPU un conveni en que es detallin 
les potestats del ajuntament sobre el passeig, per la seva gestió i mantenir-lo. 
Jo em sembla que abans de aprovar-lo s’hauria d’informar al poble dels pactes i si el poble 
no està d’acord no signar-ho. Son una de les dades que si voleu m’explicaré més 
endavant, però no podem sangrar un municipi, com veure’m en el punt més endavant, 
que quan es tracta de diners no té importància pel bé del poble, jo no dic res, quan es 
tracta de diners vostè mateix ho ha dit senyor alcalde, que tot lo que es paga amb diners 
no té preu. Però quan es paga amb propietats, i amb propietats com el Passeig Marítim 
sense consultar, demanant una informació urgent, extraordinària i urgent, quan les coses 
es podien meditar, quan fa més d’un any que s’explica que el MOPU dona set milions 
d’euros, i ara resulta que es a canvi de posar-los el passeig a les seves mans i segons 
vostès, segons vostès quan s’acabi el passeig ja ens donaran sis metros, ja ens tornaran a 
deixar sis metros... 
Que ha de passar com la neumàtica? Senyor Sánchez, què ha de passar com la 
neumàtica? Vostè, vostè senyor Sánchez, el dia nou del cinc del 2006, vostè el dia nou del 
cinc del 2006 a les 12:57, a les 12:57 va presentar una moció de grup municipal Partit 
Socialista Català, que requereix al ajuntament que inclogui la recollida neumàtica en el 
projecte del passeig marítim de Calafell. En Jordi Sánchez Solsona, portaveu del grup 
municipal del Partit Socialista – PM, al ajuntament de Calafell en representació d’aquest 
grup exposa que degut a les declaracions aparegudes en els mitjans de comunicació, en 
els que l’ajuntament manifesta que en el projecte de reforma i millora del actual Passeig 
Marítim de la Platja, no s’inclou la recollida neumàtica; que degut a que al plec de 
condicions del servei recollida de residus es va incloure aquest model de recollida pel barri 
de la Platja; que degut que gairebé tots els grups municipals varen incloure la recollida 
neumàtica en els seus programes electorals; que degut que per la reforma del Passeig 
Marítim, es tracta d’una oportunitat històrica, “una oportunitat històrica” això ho va dir 
en una moció el Partit Socialista al 2006, es dona una possibilitat històrica degut a les 
prestacions manifestades pel senyor Alcalde, senyor Joan Olivella, per tal de convèncer, 
començant lo més aviat possible aquesta obra per motius electorals, proposa, primer que 
s’aturi el procés inicial i es consensuï el projecte del Passeig Marítim amb tots els grups 
municipals per tractar-se d’un projecte del municipi i que va enllaçat amb altres 
legislatures. Segon, que s’inclogui la recollida neumàtica en el projecte del passeig, per tal 
que com sempre s’ha parlat. Tercer, que es redacti un projecte nou, sí que es redacti un 
projecte nou, signe de ser la faisana marítima de la platja, sense renúncia les terrasses de 
fusta sobre la sorra, incorporant-t’hi els col·lectors d’aigües pluvials i les previsions de la 
xarxa de comunicacions i es renovin la resta de serveis, tal i com sempre s’ha parlat. 
Proposta, que es traslladi el seu anàlisi i discussió en el ple de l’Ajuntament de Calafell. 
Dirigit al Alcalde del Ajuntament de Calafell. 
Lo mateix que vostè senyor alcalde, grup socialista municipal, el dia nou del cinc del 2006 
a les 12:57 va presentar aquesta moció, jo et dic  les mateixes condicions que diu aquesta 
moció, les mateixes condicions que la moció, requereixo i demano que es faci amb 
aquesta reconversió del Passeig Marítim. Que es consulti, que es faci públic, que es 
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consulti al poble, que es consulti la platja i que la platja, el grup de la platja de Calafell, el 
nucli de la platja de Calafell decideixi lo que s’ha de fer en aquest passeig. 
Si vostè m’ho permet, i segur de que m’expliqui i vostè em doni el permís, puc continuar. 
 
Sr. Sánchez: Partit Popular, sisplau 
 
Sra. Elvira: Sí, moltes gràcies. Bé, nosaltres ens acaben de passar... be, el canvi aquest que 
va haver-hi d’última hora dels acords, suposadament... suposo que el Ministeri deu haver 
dit la seva. Clar, s’inclou la paraula que abans no hi era, cedir gratuïtament, amb lo qual 
porta moltes... bé molts vuits aquí que no que suposo que vostès ja hauran lligat.  
I bé jo el que potser queda molt clar el que estem fent en aquests punts, però jo el que 
tinc son una sèrie de dubtes, que quan se’ns va passar per la comissió, bé en aquells 
moments tu t’ho mires, i be penses el que penses, però després tranquil·lament i parlant 
amb la gent et surten una sèrie de dubte com per exemple el tema de la franja marítima, 
dels famosos sis metros que ha parlat de servitud legal, els locals comercials a front 
marítim estan neguitosos, estan nerviosos per a veure fins a quin punt els hi afecta això. Jo 
crec que això s’hauria de dir públicament com quedarà i fins a quin punt els hi afecta o 
no... 
(Hi han uns minuts que la gravació s’atura). 
Bé, com que s’ha tallat per les obres d’aquí, be tornem a començar, no vull tornar a 
començar i abans hem dit, només deixar fer aquestes dos o tres preguntes, en primer lloc 
per la tranquil·litat de la ciutadania, que son els que ens transmetre’n a nosaltres, bé, les 
inquietuds que tenen, en primer lloc això fins a quin punt queden afectats el comerços del 
front marítim per aquests sis metros de servitud legal del pas. Per un altra banda, que jo 
crec que és un tema que sortirà, però crec que el tema de la confraria s’ha de parlar 
abastament avui, per què tot i que a la comissió informativa se’ns va parlar que la 
confraria no hi quedava dintre de la servitud de pas, i tal, jo crec que és un tema que està 
a sobre de la taula i està molt calent, i segons tinc entès si la confraria no signa el que va 
signar pel tema de la cessió, aquests... això que passem avui, si m’equivoco m’ho dieu, eh, 
això que passem avui, no té cap mena de sentit per què l’estat no ens farà el passeig.  
Llavors, tenint en compte això, clar com els que no entenem dels temes urbanístics i de 
cessions d’espais, jo crec que com a mínim personalment i per la gent que m’ho ha 
demanat, crec que s’ha de deixar molt clar fins a quin punt s’està jugat amb aquest tema 
de la confraria de pescadors de Calafell Platja. I bé només acabar dient que bé que abans 
hem parlat de subvencions, i de moure’s i d’anar a buscar diners i de... llavors per mi és 
penós que haguéssim de... que hem d’arribar a cedir un espai que es nostre, que és un bé 
nostre del ajuntament,  i que no s’hagi remenat d’alguna altra manera, una altra mesura 
per fer... per acabar el passeig marítim de Calafell Platja. Res mes.  
Ah, una cosa, no se si ho he dit abans, per què com m’han tallat, no m’importaria que 
aquests punts a sobre de la taula tal i com ha dit el senyor Josep Parera. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, res. Agrupació democràtica, tampoc. Convergència i 
Unió, sisplau. 
 
Sr. Olivella: Sí, parlarà el Quim, farà la ponència el Quim. 
 
Sr. Vidal: Bon dia senyor alcalde. Primer per començar m’agradaria dir que Ramon Ferré 
que això expliques, pues que has explicat a la comissió tots els punts... home, jo crec que 
no estàs dient la veritat, per què qui va explicar i qui va fer l’esforç d’explicar en aquella 
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comissió de què estàvem parlant i de lo que era el senyor Carlos Rion, i no vostè. En 
aquesta comissió el senyor Carlos Rion va fer de regidor d’urbanisme, i va doncs explicar... 
o va intentar fer entendre a la gent que estàvem allà que significava doncs tot això que 
avui estem posant sobre la taula. O sigui que, això que vostè va explicar-ho tot, deixi’m 
que ho posi en dubte. 
Avui tenim sobre la taula el punt que parla sobre la cessió dels terrenys del Passeig 
Marítim de Calafell al Ministeri de Medi Ambient, i aquesta cessió l’hem de fer per què el 
nou projecte del passeig marítim i la seva construcció depèn de la subvenció d’aquest 
ministeri. Hi ha moltes maners de pagar un passeig marítim i vostè doncs ha decidit que 
sigui aquesta. 
Ens hagués agradat que hi hagués hagut un consens, com vostès en el seu dia van 
demanar, i recordar-li que aquell dia, aquella moció es va aprovar.  
Abans de parlar dels avantatges i dels inconvenients d’aquesta cessió m’agradaria fer 
quatre pinzellades sobre el projecte del nou passeig marítim, un projecte modificat pel 
actual equip de govern que ens ha portat fins a aquesta situació. 
Aquest projecte que té un cost de set milions d’euros, preveu recuperar les dunes o 
madalers de la platja com a patrimoni històric de Calafell, segons consta en les memòries 
del projecte, vostès creuen que amb uns madalers recuperem la nostra història i la nostra 
tradició. M’ agradaria preguntar als veïns de la platja que considerin ells com a tradició 
històrica, i crec que el puc dir com a fill de la platja, li puc dir que el pensament de la gent 
no s’encamina cap a les dunes, sinó cap a la recuperació de la tradició marinera, i vostès 
senyor alcalde, fan tot el contrari, preveuen enderrocar la confraria, l’últim símbol 
emblemàtic del passat mariner de Calafell. Per molt esplendorós que sigui el seu passeig, 
mai pot justificar l’enderrocament d’aquest edifici per construir una urna de vidre en el seu 
lloc, que és el que vostès volen fer.  
Ja sabem que el seu projecte diu que el pòsit no té cap valor arquitectònic, i ho dic 
literalment, però senyor Sánchez, el valor sentimental no es paga amb qualsevol cosa, ni 
ha de ser canvi de moneda, ni de xantatge de res. 
Ara tenim dos problemes, vostè, vostès volen enderrocar la confraria i d’altra banda el seu 
projecte no és tant esplendorós com han estat dient. A més a mes, tornar a posar de 
manifest que vostès coneixen molt poc la realitat i les necessitats del nostre municipi. Tot 
això ho dic per què els veïns i els seus comerciants reivindiquen des de fa molts anys, la 
supressió de la xona enjardinada que hi ha entre el passeig i la platja. La raó és que 
sempre ha estat un focus de falta d’higiene, per què per desgracia ha esdevingut l’urinari 
de gossos i de persones mal educades. Tanmateix la barrera vegetal fa que des de les 
terrasses de bars i restaurants no es pugui gaudir de la nostra fantàstica platja, però com 
diu el refrany, si no vols arròs, dues tasses. En el seu projecte col·loquen unes dunes d’un 
metro i mig d’alçada en les quals se’ls ha d’afegir la vegetació dunar amb la qual cosa ens 
podem anar a dos metres d’alçada, llavors quines vistes podran gaudir de la mar els que 
passegin o els que estiguin prenent un refresc? I s’ha de dir també que aquestes dunes 
ocuparan un terç de la platja i seguiran sent un pipi-can.  
Un poble turístic com a Calafell, amb tant afluència de gent, necessita un passeig de fàcil 
accés a la sorra, que accedir a la platja sigui un fet natural  i que un quan hi passegi tingui 
la sensació que passeig, platja i mar formen un continu. Un municipi de turisme familiar, 
ha de garantir un passeig lliure d’obstacles per tal que els nens puguin controlats, tant des 
de la sorra com des del passeig. 
Els jocs infantils del seu projecte s’ubiquen darrera les dunes, no seria millor que 
estiguessin a tocar el passeig marítim? Permeti’m exposa una dada que evidència 
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clarament la poca accessibilitat que tindrà el nou passeig. A dia d’avui l’actual passeig té 
quaranta accessos a la platja, amb el nou en tindrà només catorze. 
Creieu que un poble turístic com a Calafell, no necessita dunes o madalers, per això 
senyor Sánchez hi ha el Delta del Ebre, necessita un passeig net, transparent, de fàcil accés 
que permeti el pas de la brisa i sobretot que mostri amb tot l’orgull la seva història, la seva 
història d’un edifici que no s’ha d’enderrocar mai, com és la confraria de pescadors.  
Com he dit des d’un principi, no es pot utilitzar la confraria com a xantatge per fer un 
passeig ni cap altre passeig, la confraria ha de ser, ha de seguir sent nostre com han anat 
sent nostres també els terrenys del passeig, cedir-los al Ministeri, pot ser un error del qual 
podem penedir-nos en un futur. Uns terrenys tan estratègics no poden dependre de ningú 
més que no siguem nosaltres. No hem fet mai, i no ho hem fet mai ara i no ho hem de fer 
ara. Aquest kilòmetres tan importants per al poble no poden caure en mans del Ministeri, 
en mans de fora. Ningú ha de decidit, excepte nosaltres de com ha de ser i quins usos ha 
de tenir, per no parlar de lentitud del aparell burocràtic en cas de que es produeixi alguna 
desgràcia. 
Senyors, i així acabo des del grup municipal de Convergència i Unió apel·lem al seny i 
reivindiquem dues coses que ens sembla increïble que haguem de reivindicar: la 
conservació de la confraria de pescadors i de la titularitat del Passeig Marítim de la Platja 
de Calafell. Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Bé, com que s’ha anomenat bastant, li he demanat en el Ramon que em 
deixes... em deixes defensar a mi aquest tema, per què em sembla que així tant els 
regidors que estan assentats en aquesta taula, com el públic que està, que per cert que 
avui gent de la platja, i me’n alegro i del passeig marítim, com la gent que pugui estar 
escoltant, doncs que ho sentin de primera mà, el que penso. I és una oportunitat que tinc 
per desvetllar els dubtes que sembla que es poden haver acumulat.  
Ahir vespre abans de pujar cap a les escales a on tinc la residència, a on visc ara, em vaig 
trobar aquest paper, que algú l’ha repartit, i com sempre passa sense donar la cara, eh. 
Estaria bé, que ens acostuméssim a viure en un poble, que la gent quan opina, doni la 
cara, estaria bé, seria un signe de democràcia ja bastant consolidada. Diu, “en el pròxim 
ple del dia 23 de juny l’ajuntament es ven el Passeig Marítim al MOPU, ordre del dia”, i 
dona els dos punts que hem llegit aquí, en els punts que estem ara, i acaba dient “volen 
prendre aquests acords de forma urgent i sense consulta ni informar al poble i donar-li el 
passeig al MOPU, i així la llei de costes aplicarà fins a les façanes dels edificis del passeig” i 
ja està, i res més. Això és com aquell que es posa a recollir signatures, allà al voltant de la 
confraria i atura en una persona que va pel carrer i li diu, escolti’m, no ho sé com ho han 
dit exactament, però ja ho diré sense... sense molestar ningú, “miri’n que volen tirar la 
confraria de tota la vida, i llavors nosaltres estem defensant que no la tirin a terra, que ens 
firmaria, sisplau? I tant” i no expliquen res mes, per què tot té la seva tàctica. Clar, la 
política senyores i senyors, no ens la podem treure de sobre, la política existeix, i per tant 
hi ha gent que des d’altres interessos que son lloables, fa el que cregui que hagi de fer, 
per tal de doncs en qui estigui governant, mirar de... si pot doncs que no se’n apunti cap, 
no una, no, cap.  
Clar si es fa aquesta obra, Calafell, i sobretot la platja passarà a ser un lloc diferent per tot 
el mediterrani, i això, “osti” tu, no pot ser, ho hem d’aturar això. Llavors ens diu, per 
exemple, entre altres coses, que la confraria no s’ha d’enderrocar mai, pura ignorància, 
per què hi ha la llei, i la llei diu que al 2018 la confraria va a terra, li agradi o no li agradi a 
qui sigui. Aquesta és la realitat de la llei, una llei aprovada de pas ho dic, per tots els 
partits polítics.  
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Però és més aquest projecte, es va vindre, es va fer un acte al carrer San Pere, es va 
explicar a la població i va estar a la sala d’exposicions a prop d’un mes. No vam tindre cap 
al·legació, cap.  
I el projecte, entre altres coses, a part de les dunes contemplava l’espai nou del edifici nou, 
que això no ho explica ningú, del edifici nou que ha de substituir al actual. Per què? Doncs 
per què el projecte que se l’ha fet seu l’Estat, l’ha pagar el poble, l’ha pagat l’ajuntament 
el projecte, però l’Estat se l’ha fet seu, i l’Estat està en disposició d’executar aquesta obra 
que puja aquests set milions d’euros. Però l’Estat per fer inversió pública ha de tindre la 
titularitat dels terrenys, els terrenys son, han estat, son i seran sempre de l’Estat, per què 
com es troba tan al parc que s’ha de fer la confraria, son terrenys situats dintre del domini 
públic. Que vol dir el domini públic? Doncs des del mur, en el cas de Calafell, eh, des del 
mur cap al aigua, això és domini públic, però la llei té altres coses que decidir que és 
aquest domini públic, té també les servituds, que ha tingut sempre. Penseu que la llei de 
costes, fa vint anys que està, la que tenim vigent, fa vint anys que es va aprovar aquesta 
llei, i per cert, i per, jo penso per la dada i sobretot dels polítics, però també dels 
ciutadans, que sàpiguen que l’impulsor d’aquella llei va ser un calafellenc que es diu 
Carles Barral. Carles Barral va ser l’impulsor de la llei de costes, i que en altres coses 
aquesta llei parla, que ja en parlava l’anterior, parla de que a partir de la línia que defineix 
domini públic cap a l’aigua a domini privat, per què ens podríem trobar en aquesta línia 
en un privat que arriba amb la seva finca fins a la línia. Ens podem trobar el cas de Calafell 
en un vial, com tenim al passeig, o ens podíem trobar amb una edificació. 
Jo on tinc el despatx, on tinc el despatx, com tots els veïns de la façana marítima, que ho 
sàpiga també la gent, qualsevol cosa que volen fer, no només restaurar la façana, que això 
és una cosa que per l’edat d’alguns edificis, ara ja comencem a veure. No tan sols s’ha de 
demanar permís a l’ajuntament, un permís d’obres, sinó que a mes a mes, s’ha de 
demanar permís a costes, per què l’Estat com altres traspassos que s’han fet en aquests 
trenta anys de democràcia, va traspassar la competència a la Generalitat, per què fes la 
gestió de les ocupacions temporeres que es donen a les platges, més tot allò que succeeixi 
dintre del domini, en aquest cas privat, o públic si és l’ajuntament un carrer, amb unes 
servituds. Quines son les servituds? De sempre, eh. Quines son? Sis metres que no pot 
haver res edificat, res. No pot haver res edificat del mur sis metres cap a les cases, no pot 
haver res edificat. No avui, no amb això que estem parlant avui, sempre. I a més a més hi 
han més metros, com tenen els trens i com tenen les autopistes, per exemple, o les 
carreteres, que tenen servituds. Servituds vol dir, que tenen el Govern i la Policia de les 
coses que poden succeir en aquestes distàncies. La línia d’afectació, apart del sis, eh, que 
té competència, en aquest cas l’Estat, i traspassat a la Generalitat, passa per dintre dels 
menjadors. Jo per tan sols modificar instal·lacions elèctriques del despatx, vaig tindre que 
demanar, vaig tindre que demanar permís a costes per poder-ho fer, que després per cert 
es tarda... igual es tarda set o vuit mesos, per què et donin el permís.  
Però hi ha una línia, posem imaginària que passa per dintre dels menjadors que vol dir, 
que costes té competència fins allà dintre. I què vol dir això? Que ens ho poden tirar a 
terra, no. Per què? Doncs per què nosaltres també tenim competències els ajuntaments. 
Tenim competències urbanístiques en les que per exemple podem fer els nostres plans 
generals, que dimanen tota la norma d’edificació del municipi. Per tant tenim una 
alineació consolidada, que és la façana marítima i evidentment, tenim un passeig que fa 
aproximadament de les cases fins al mur uns nous metres i sempre, no ara, que aquí 
estem llegint això, que després ja entraré, sempre hi ha aquests teòrics, per un cantó sis 
metres més els altres que es fiquen dintre de les cases, això ha estat sempre, eh. I la llei 
que es va reformar fa vint anys, ho va continuar recollint, i per tant està vigent, eh, des del 
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mur cap en dintre son aproximadament vint metros, vint metres que totes les cases que 
estan a primera línia queden afectades amb aquesta servitud. I això què vol dir? Per què 
jo, en el meu ofici he hagut d’anar a taxar un pis, i he hagut de posar-ho en una pàgina 
que té aquesta afectació, i li han donat diners el banc, quan els bancs donaven diners, eh, 
per què ara no en donen... quan donaven diners doncs això era un motiu per què no 
donessin la hipoteca? No, no. És la interpretació de la llei i punt.  
Llavors deixat clar que els sis metres han existit sempre i continuaran existint, deixant clar 
que tenim l’afectació dels vint metres que es fica per dintre dels edificis. I deixant clar que 
tenim una normativa urbanística que consolida la nostra façana, vol dir que aquí en quan 
a les propietats, i amb això penso que ho aclareixo, estiguin tranquil·les per què les 
propietats aquest projecte no els afecta per res. Per res. Les propietats no queden 
afectades per aquest projecte que avui d’alguna forma fem aquest punt, per què el 
projecte ja el vam aprovar en el seu dia. El vam exposar al públic, i repeteixo, va estar un 
mes a la platja, a la sala d’exposicions, vam repartir a tota la platja una fulla informativa en 
català i en castellà, explicant el que anàvem a fer, i el dia que explicaríem, explicaríem el 
projecte i ningú, ningú ha dit res, ningú. I no ha dit res, per què és lògic, per què és 
aplicant el sentit comú, es lògic no dir res, per què et podrà agradar més o menys, però no 
afecta a les propietats.  
Per tant ni aquest escrit que m’he trobat jo, a la meva escala, que suposo que s’hauran 
afanya, jo ja m’ho imagino qui l’ha fet..., jo ja m’ho imagino qui l’ha fet... i a vegades per 
això s’ha d’anar a dormir tard, eh, a vegades per això s’ha d’anar a dormir tard... però jo 
el que vull deixar clar, és que primer qui faci escrits seria bo i seria molt lloable en 
democràcia que els signi, per què jo sempre que he fet un escrit, l’he signat, sempre, 
sempre. I penso que en democràcia aniria bé que això fos així.  
Per tant primer, no, vull deixar-ho ben clar, no afecta a les propietat, el que estem parlant 
aquí, no afecta a les propietats. Ara el Quim Vidal en nom de Convergència i Unió, ha fet 
una explicació, que podria haver fet les al·legacions en el seu dia, i no ho ha fet, però és 
igual, ara ho diu, ara ho diu, eh, per què es clar quan un és regidor i pertany a un grup 
polític té, té drets però també té obligacions, i les obligacions és vetllar per les coses que 
succeeixen en el sí del municipi. I oportunitat per poder parlar d’aquest tema, en el 
moment que toca, doncs s’ha de fer, i això el grup municipal de Convergència, no va dir 
ni mu, res. Per tant això que quedi clar també, i que ho sàpiga tothom, eh.  
Els ciutadans de la platja i sobretot els de primera línea, no van dir res, per què a veure, 
podrà agradar més o no, però avia’m els ciutadans que viuen a primera línia o a la platja, 
per què és un vial que no és dels propietaris de primera línea. El Passeig marítim és de tots 
els ciutadans del nostre municipi, de tots. I això ha de quedar clar. Per tant, és un vial 
públic, és un vial públic.  
L’Estat, i ara entro en matèria, l’Estat en el moment que ha de fer una inversió, si l’Estat 
no fes inversió, doncs no passa res, continuaríem tal com estem, tindríem les servituds dels 
sis metres i dels vint. La limitació de zona pública o zona privada en el mur. Ara bé, el 
projecte que està aprovat i que se l’ha fet seu l’Estat, necessitat que en el moment que 
s’hagi de fer l’obra, tant la terrassa del Miramar, com la confraria no posin pegues. 
Aquesta és la qüestió de sentit comú, per què si l’Estat ha de fer una inversió i ha de 
donar doncs en un constructor que farà l’obra, la licitació o un concurs, guanyarà qui hagi 
de guanyar, i al final se li adjudica, que hi hagi de fer amb un calendari d’obra, que 
l’ajuntament també direm la nostra, per què igual que hem fet les obres i hem tingut en 
compte la setmana santa, que la gent de les terrasses, i dels restaurants i dels negocis 
poguessin treballar, i que Setmana Santa estigués, i que paréssim l’obra, i això ho hem 
complert. Hem fet aquesta obra en dos fases. I vam dir que la primera fase que per 
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Setmana Santa, la primera fase s’acabaria i ho vam complir, i la segona fase també van dir 
per Setmana Santa també estarà i ho vam complir.  
Per tant, hem tingut en compte la sensibilitat del negoci, ara bé, això de dir de donar, i 
anar a veure la gent, i posar-los la temença i dir-les mireu, que no se què, hi esverar 
aquest galliner, no té cap sentit.  
Per tant, el passeig s’ha d’enrajolar, s’ha d’enrajolar i l’obra, el mur s’ha de fer nou, s’ha 
de canviar l’enllumenat, s’ha de canviar l’enllumenat, hi ha un enllumenat que contamina, 
s’ha de canviar, s’han de canviar els parcs, els podem posar més cap aquí, més cap allà, 
però s’han de canviar els parcs, s’ha de dotar bé de totes les peceres en el seus llocs, s’ha 
de... en fi, tot això, lo de les dunes, ara ja sé d’on ha sortit això dels dos metres, avui ho 
acabo d’escoltar d’on ha sortit. És mentida això, és mentida, per què vol dir que aquest 
projecte no se l’han mirat prou bé, per què aquests dunes, una persona caminant pel 
passeig evidentment que podrà gaudir del nostre paisatge del mar, evident, si ara jo 
m’assento en una terrassa, senyors, senyors que no fa dos dies que ens hi assentem en 
aquestes terrasses, si m’assento, el Pitus Poru que és com un xiprer que està plantat fa 
molts anys, no et permet veure la platja, des de evidentment, des del primer pis ja sí, eh. 
Però des de assegut en una terrassa veure el mar, avui no es veu, no em feu enraonar per 
què doncs haig de dir la claredat del tema. Però, però una cosa és estar assegut i l’altra és 
anar a peu i passejar. I anar a peu i passejar, evidentment que es veurà tot el paisatge, per 
cert no té res a veure, no té res a veure.  
I té molt de mèrit, penso, que hàgim aconseguit del Estat que ens faci una obra dintre del 
domini públic, quan normalment no en volen sentir ni parlar... no en volen sentir ni parlar. 
I és més, no ens quedem aquí, el projecte contempla un camí de ronda, que quelcom 
ajudarà a alliberar la massificació, per què entre les cadires i algú que sempre es passa, 
amb les cadires i que al final només queden dos metres per passar... i va la policia, i li diu 
un cop i dos cops, i al final que s’ha de fer, retirar-li les taules amb la brigada i emportar-
se-les, doncs a lo millor al final s’haurà de fer això, per què la gent al final no creu sinó es 
a cop de garrot, eh. Doncs això no pot ser, hem de posar ordre i lo que hem fet nosaltres 
és, primer fem l’obra, i després tenim temps, en el temps que duri l’obra per fer un bon 
debat amb els implicats. Qui son els implicats? Els veïns i sobretot l’hostaleria, sobretot 
l’hostaleria, i amb l’hostaleria s’ha de parlar i s’ha de consensuar de que hi hagi un 
mobiliari adient, hi hagi un mobiliari urbà adient... no només que l’ajuntament s’esforci en 
un mobiliari urbà adequat, sinó que la iniciativa privada amb els seus, podríem dir, 
negocis, també ha d’haver doncs una certa qualitat, per què si anem cap a buscar aqueta 
qualitat, ha de ser entre tots, entre l’ajuntament i els implicats.  
No podem... o sigui no hauríem de veure més aquestes cadires de plàstics de diferents 
cases comercials de begudes, hauríem de veure un cert nivell, no cal un gran luxe, però un 
mínim de nivell, un mínim de nivell que doni una categoria que crec que es mereix el 
municipi i el barri de la platja.  
I això, aquesta és la línia que aquest equip de govern vol per la platja, i això és bo, per què 
vas a altres pobles i veus que aquets deures els han fet, i fa temps que els han fet i 
nosaltres poder ja és hora de que no ens mirem tant el mèlic, i això de dir ja està bé com 
està, doncs no, teniu un alcalde que diu que tal com està, no està bé, que hem de 
millorar-ho... que hem de millorar-ho i això és lo que l’equip de govern té clar, té clar que 
tenim una gran oportunitat i més si s’ha aconseguit per aquest equip de govern que 
l’estat, per primer cop vulgui fer una inversió amb domini públic.  
Ara bé, vam col·locar també l’enrajolat, per què l’enrajolat, podíem posar les rajoles que 
estaven previstes en el projecte que vam trobar, però lo que no podem fer és posar un 
enrajolat que cada dos per tres, està la brigada allà canviant rajoles. Per tant, l’enrajolat 
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que va és de pedra, amb un gruix i una mida reduïda que permet que no es trenca i això 
val molts més diners, i això doncs tenim la sort que ho hem pogut introduir en el projecte. 
Llavors tot això que son els set milions, que és lo que no hi ha en aquest set milions és 
l’edifici, per què tothom ho tingui clar, l’edifici que substitueix a l’edifici actual de la 
confraria, que és un museu. Aquest museu que protegeix a la maquinilla, per què aquest 
govern que presideixo va fer des del primer dia una cosa estratègicament crec jo 
intel·ligent, des de el primer dia, també hi havia el senyor Parera, que va ser agafar la 
maquinilla i dir aquesta maquinilla quantes platges i quants pobles tenen una peça com 
aquesta? Doncs només ni a un a la costa brava, només n’hi ha una que està catalogada. 
Doncs a partir d’aquí vam agafar la Universitat de Barcelona, i vam trametre i vam dir 
intenta-m’ho i ens va sortir bé, o sigui, la Generalitat ens ha catalogat la maquinilla, que 
només hi ha dues en tota la franja catalana, des del Cap de Creus, fins a les Cases 
d’Alcanar, dues d’aquestes característiques. I la nostra en el moment que hem aconseguit 
catalogar-la s’ha de protegir, ja no es pot tocar. Però clar la maquinilla té que tindre un 
sopluig, un sopluig, a través d’aquest sopluig nosaltres és lo que hem negociat aquests 
anys amb l’Estat de que ens deixi fer doncs un centre a on hi hagi, no tan sols, la 
sensibilitat que s’ha dit aquí, sinó a mes el recull de la memòria històrica, tot l’edifici 
dedicat a la memòria històrica de la platja, als pescadors, a les seves famílies, a la seva 
feina, i posar en valor una cosa doncs que tindrà molta més prestança, molta més facilitat, 
no només per nosaltres, que està bé, que ens mirem el mèlic, però el mon és més gran. 
Per tant tots els ciutadans que ens visitin, tots els ciutadans que es visitin començaran a la 
Carrerada d’en Ralet, i amb un peces en aquest camí de Ronda, aniran llegint la memòria 
històrica de tota la façana marítima de la Platja, eh.  
Hi ha un col·lectiu que està fent una maqueta, per tal de que recordi com era la platja, fins 
i tot amb les barques, per què tenen molta informació i estan treballant això, estem 
intentant avia’m si en aquest nou edifici, el que substituirà al que hi ha també s’hi podria 
haver la maqueta. Llavors, tot això, tot això que es pot engegar obrint a les deu del matí, 
fins a les deu de la nit, a on ara només es cuida la confraria, d’obrir i tancar i de netejar, i 
demana l’ajut i sempre s’ha fet que l’ajuntament li pinti, li arregli, li faci un bany, i això 
sempre ha trobar la col·laboració del ajuntament, hagi manat qui hagi manat. Doncs 
canvia la situació, per què això a d’anar lligar amb una altra cosa i és que se’n ha parlat 
molt que els pescadors tornin a Calafell, molt, però lo que s’ha de fer és si vol que això 
sigui així, és posar els elements necessaris per què puguin vindre, els pescadors no vindran 
a Calafell, al seu poble, si no tenen les condicions de poder treballar tal com es mereix la 
seva activitat i això passa per tindre un edifici en el Port. Això, que sembla que és fàcil, la 
veritat és que de que hem estat parlant totes aquestes setmanes, amb la pressió a partir 
del dia de la Fira del Mar d’una sèrie de senyors recollint firmes, amb aquesta pressió.  
Llavors, però la confraria, son, i ho vaig a dir, son gent normal, son gent molt respectable i 
lo que volen son el bé del seu poble. No volen passar a la història de que no es fa per 
culpa d’ells. 
Aquí hi havia d’haver hagut un port, i aquesta història ja està escrita des de fa molts anys, 
no volen a tornar a que passi que per culpa de la confraria, no volen tornar a que passi, 
que per culpa de la confraria, no es fa aquesta gran millora, no només per la platja, sinó 
pel municipi. Per què haig de dir que la platja està dintre del municipi. D’aquests cinc 
kilòmetres que tenim, la platja ocupa un quilòmetre, des de l’Estany fins al tras de 
l’Espineta. 
Per tant, en lloc de fer pal de paller i sumar tots per mirar de que sortim als diaris per 
coses bones, que sortim als diaris per tindre una cosa excepcional, diferent, del 
mediterrani, que poder hi hauran pocs punts a la mediterrània que podran gaudir d’un 
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tema com el nostre, doncs el que s’ha de fer, penso jo, és sumar, sumar, sumar i mirar de 
no fer polèmica d’això, sinó al contrari, sinó al contrari. 
Llavors, el compromís amb la confraria, així ho explico, per què ja ho he explicat en Junta 
de Portaveus, però no ho he explicat mai així obertament, ho explico, el compromís amb 
la confraria per part del ajuntament és, volen fer al Cine Iris, un centre cívic, que es dirà 
“La Casa del Mar” com tenen en molts pobles mariners. A la confraria actualment hi 
conviuen dos usos, dos veïns, hi ha la llar de la gent gran de la mar, i la pròpia 
administració de la confraria. 
Al any 2018 d’acord amb la llei, sinó fem res, evidentment no tindrem el passeig, ni altres 
coses, per què de necessitats aquest poble, n’hi han moltes, i tots som ciutadans del 
poble, tots, i tots es mereixen un respecte, però ara hi ha una gran oportunitat d’aixecar el 
llistó, i això és lo que està fent aquest equip de govern.  
Llavors al edifici del Cine Iris, el que hi va és, aprofitant la normativa respectarem la sala, 
respectarem la sala i la “cruixia” (finestreta)  on compràvem les entrades per anar al 
cinema, allà hi podem fer, ara hi ha planta baixa, i una petita construcció que és on t’havia 
la màquina per passar al cinema.  
La normativa preveu, preveia i el nou pla segueix preveien tres plantes. Doncs a veure, 
nosaltres hem pensat que si estem pagant un lloguer, i a mes a mes, és per trenta anys, 
doncs val la pena haver fet una reflexió si es podia fer quelcom alguna cosa més. L’equip 
de govern va veure que era una oportunitat per fer un centre cívic pel barri de la platja, 
però teníem molt clar, que en aquest edifici hi donaríem sopluig a la llarg de la gent gran 
del mar. A on la teulada del cinema es converteix tot en una terrassa, i la resta de planta 
de lo nou doncs seria per l’ús de la llar del mar. La resta de metros que s’edificaran doncs 
serveixen pel barri de la platja com a centre cívic.  
Amb la confraria hem de compatibilitzar el calendaris, els calendaris d’obra, quan pot 
començar l’obra aquesta del passeig, quan pot començar l’obra del Cine Iris.  
Avui hem passat per aquí, i jo per això he donat les gràcies, ha passat per aquí el poder 
tirar endavant, poder fer aquesta obra del Cine Iris. Jo per això he donat les gràcies, per 
què és una oportunitat de que el barri de la platja, que no té res, doncs tingui també un 
punt de trobada per la gent del barri. Jo crec que s’ho mereix, després de tants anys doncs 
de no tindre això.  
I això serà, no serà d’aquest equip de govern, ha de ser de tots, i no només dels polítics 
que estem assentats aquí, ha de ser de tots. Per tant, compatibilitzar l’obra del Parc, més 
l’obra de substitució de la confraria, més la “mohessització” que hi anirà de la Carrerada 
d’en Ralet explicant tot, la Casa del Barral, la confraria que serà el centre neuràlgic de la 
memòria històrica de tot el tema de la pesca, el monument al Pescador, l’angar on es 
guardava el bot, les colònies Vilamar, i a més a mes el punt de l’Estany on explicarem 
doncs el tema mediambiental del Estany, i la Ciutadella Iberica.  
Tot això és un museu al aire lliure, que avui, avui, en el mediterrà no ho té ningú. I en un 
municipi turístic com el nostre, doncs està molt bé, que tinguem coses que no les tenen 
altres persones, eh. Hi han pobles, turísticament parlant, que van a veure una pedra, una 
pedra van a veure, doncs home jo penso que val la pena, que podem ser capaços de 
tindre aquest tros, que té aquesta memòria històrica, de finals del segle XIX, de tot el 
tema de la pesca, que tingui reflectit i que la gent sense necessitat d’un personal, com ha 
dit el senyor Parera, sense necessitat d’un guia, gràcies a uns testimonis, que pot 
interpretar i veure lo que hi havia allà al davant, a la façana, podríem dir, de finals de segle 
XIX, jo crec que tot això ens honora a tots, no als polítics, a tots els ciutadans de Calafell. I 
tenim en compte, doncs que com veieu s’ha de compatibilitzar el fer el Cine Iris, avui ho 
he començant a desbloquejar, fer l’edifici nou que forma part d’aquest museu, i que 
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explica tot aquest patrimoni històric i memòria històrica, que hi ha la maquinilla, que se li 
dona tot el valor, que a més a més l’ajuntament se’n farà càrrec ja del edifici, per tant 
despesa per la confraria zero, zero... i que a més a mes, també tindrà el seu espai de si vol 
reunir-se també hi hem arribat, son moltes hores que hi estic esmerçant, per arribar a que 
tot això es pugui fer un bon acord. I us haig de dir que estem ja pràcticament a tocar a 
que l’acord és possible. Ara s’hi ha un munt de gent que es dedica a encendre foc, doncs 
això el poble no li va gens bé, gens bé. 
I en tot cas, que quedi clar, que és una gran oportunitat, i si per les raons que sigui, no es 
pot fer, jo hi suposo que els meus companys d’equip de govern, la consciència molt 
tranquil·la, eh, per què ho explicarem, ho explicarem per què no es pot fer. Per tant, em 
sembla que no hem d’entrar en disputes barates, que no porten enlloc, i que per tant els 
dos punts que hem tracta aquí, deixem molt clar, no afecta a cap local comercial, les 
terrasses podran continuar estant com estant, que això és lo que els interessa en el comerç 
sentir de l’alcalde, la màxima autoritat del municipi, diu obertament no afecta a res en els 
comerços, continuaran tenint les seves terrasses, jo l’únic que demanaré, que és lo que 
volem tot l’equip de govern, és que un cop acabem tota l’obra, si deu vol, doncs que hi 
hagi una millora de tot el mobiliari urbà, i que dignifiqui aquest espai, que tindrà un valor, 
pensem nosaltres, molt important. Jo crec que ha arribat l’hora que tots remem en la 
mateixa direcció, en la mateixa direcció... per tant, em sembla que queda clar, i si ara un 
torn de rèplica considereu que hi ha de ser a través de les aportacions que jo us hi fet, 
algunes d’elles en juntes de portaveus, jo ja les he explicat, eh, i s’hi pot estar d’acord o 
no, jo ho admeto, això és la política, ara jo tinc l’obligació de lluitar pels ideals que tinc, i 
tinc l’obligació per lluitar amb la il·lusió que tinc en aquest projecte, per què això el nostre 
poble, i a la nostra platja, doncs li dona un valor afegit que no té ara, i això senyores i 
senyor, amb la situació en que estem, o espavilem i posem valor o de lo contrari, lo que 
estem fent es anar enrere com els crancs. Res més.  
Intervencions. Senyor Parera. 
 
Sr. Parera: Gràcies, senyor alcalde. Ahir, ahir a les Corts de Madrid, el senyor Gutiérrez del 
Partit Socialista, va votar contra el senyor Zapatero, va votar contra el Parit Socialista. 
 
Sr. Sánchez: es va abstenir. 
 
Sr. Parera: I al preguntar al senyor Zapatero, que li havia semblat? El senyor Zapatero, va 
dir, “respeto su opinión, y le tengo mucha admiración”. Ha pres aquestes paraules, senyor 
Sánchez? Eh, bé.  
Vostè senyor Sánchez no sou creïbles, no sou creïbles, per moltes coses, no tornaré a 
parlar de la neumàtica, no tornaré a parlar del mercat, no tornaré a parlar dels passos 
subterranis, no parlaré del Institut de Segur, no en parlaré... però no sou creïbles. 
 
Sr. Sánchez: Senyor Parera, senyor Parera... un incís, no s’ha acabat el mandat, eh. Tingui 
una mica, com a mínim, la bondat de ser una miqueta conscient que falta un any encara, 
per tant, vostè podrà parlar així, amb aquesta contundència quan arribi el final del 
mandat. El partit no ha acabat, l’àrbitre encara no ha pitat el final del partit. 
 
Sr. Parera: Vostè com alcalde hem pot interrompre sempre, i li accepto,eh. 
 
Sr. Sánchez: No, no, no li interrompré. 
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Sr. Parera: Li accepto, li accepto, li accepto.... 
Miri, vostè ha fet un desglossament, i lògicament ja sé que l’ha fet amb tot el cor, i amb 
tota la seva fe, no hi tinc cap dubte, és un senyor que té els seus criteris, i un senyor 
treballador, un senyor que li agrada treballar i que... però segurament que les actuacions 
de vostè, no son per vostè, sinó per mal aconsellada, eh. Però ja li hi diré, el dia divuit 
d’aquest més, que vostè no ha llegit els punts, amb una reunió informativa extraordinària i 
urgent, diu “proposta de desafectació del bé demanial propietat municipal zona del 
passeig marítim de San Joan de Deu, tram Carrerada d’en Ralet – Carrer de l’Estany”, 
segon punt “Proposta de cessió al ministeri de medi ambient, medi rural i marí dels 
terrenys situats a la zona del Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, tram carrerada d’en 
Ralet - Carrer de l’Estany” . Això el dia divuit a la comissió informativa, vostè ens informa 
d’això, i avui, i avui a les nou i quart, dia vint-i-tres del 2010, a les nou i quart, ens entrega 
un paper que no diu lo mateix, que rectifica tot això, rectifica tot això. Jo “desde luego” jo 
no sé com s’ha d’aclarir, però avia’m, si en la informativa, ja hi hauríem tingut de veure els 
informes dels tècnics i els informes de secretària, i en aquesta carpeta, allò que fan els 
capellans, que diu l’evangeli de déu, en aquesta carpeta haurien d’haver els informes dels 
tècnics i secretaria, i no hi ha res de res.  
Miri senyor Sánchez, miri senyor Sánchez... em sap molt greu dir-ho. Jo em fa l’efecte que 
no sou creïbles, per què? Només diré tres veritats, tres veritats que hi han moltes més, 
però que com son unes dates remarcables, ningú m’ho dirà.  
Vostè m’ha enganyat tres vegades, i això em sap greu. Si m’has enganyat dues, la tercera 
ja en parlarem. Però m’ha enganyat tres vegades. Al 1999, al 2007 que quasi es va posar 
de genolls dient que vostè hauria canviat, “jo he canviat senyor Parera, jo he canviat, no 
pateixi senyor Parera” i el 12 de març d’aquest any, el 12 de març d’aquest any a les dues 
del migdia, en el seu despatx, amb l’assistència del seu secretari em va tornar a enganyar.  
Per lo tant, no sou creïbles, no sou creïbles per la neumàtica, per què he llegit les mocions 
de censura, li he llegit... senyor, senyor Bonilla no rigui, per què molts diners que han 
passat per aquí, és per arreglar la carretera de Valldemar que passa vostè, sense aquests 
no s’arreglaria, eh, no s’arreglaria.  
Avia’m sisplau, i siguem una mica seriós, que estem en un ple i el poble suposo que ens 
escolta.  Jo per dormir, hi haig de dir sisplau, i això "digo" al seu regidor de Territori i als 
seus tècnics, que vostè suposo que ho ha comprovat que els desaigües actuals del passeig 
no funcionen, els desaigües de davant del monument del Pescador i els desaigües tocant a 
l’Estany tampoc no funcionen, no traguen, eh. Però jo li demanaria una cosa senyor 
Sánchez, i a tot l’equip de govern, demano que es quedi el punt sobre la taula, que es 
demanin els informes jurídics pertinents dels usos i afectacions sobre les propietats dels 
passeig, i que no s’aprovi la cessió si abans no s’aconsegueix del MOPU, un conveni, en 
que es detallin les potestats, que es detallin les potestats del ajuntament sobre el passeig 
per gestionar i mantenir-lo si abans no s’ aprovat i no s’ha informat al poble dels pactes, si 
el poble no està d’acord que no se signi. Això ho estic demanant, sisplau, però faci una 
cosa, faci una cosa, la moció de censura, la moció que va presentar..., la moció que va 
presentar..., la moció que va presentar sobre la baixada de preus, es va parlar sobre la 
taula, i vostè amb el racionament va dir, si senyor, ja em parlaré. Per què no fa lo mateix? 
Per què no fa lo mateix?. 
Bé, ja li he dit que no és creïble, ja li he dit per molts motius que no és creïble per què 
presentar mocions i no complir-les i enterrar un ajuntament, enterrar un ajuntament lícit 
en com vivia, que no es faci cap xxxxx de neumàtica, i vostè doncs no hi sent, i ara... 
neumàtica. Però encara hi pot haver possibilitats, i encara poder es posarà, eh. Encara no 
tiro la tovallola, no tiro la tovallola encara, no tiro la tovallola.  
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Si vostè... senyor regidor, sisplau, continua, continua amb la seva persona, continua... 
molt correcte senyor regidor. Si vostè m’ho permet, i segons lo que és les explicacions, puc 
continuar senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha rèplica? Partit Popular.  
 
Sra. Elvira: Sí, bé. Només per resumir una mica i per què quedi clar, vull entendre que ens 
ha dit que els negocis no repercuteix tot el que estem signant avui, no repercuteix dintre 
dels negocis, que això és... vull que torni ha quedar palès. Vull entendre també que el 
tema de la confraria ja està tancat, per què ja s’està parlant d’enderrocar-lo i s’està parlant 
ja de fer l’altre edifici, amb lo qual entenc que vostès amb la confraria ja han arribat 
alguna mena d’acord, per què sinó no trobo el sentit que ja es parli d’enderrocament i 
d’edificis.  
En tercer lloc, vull entendre també que els veïns, si tot això es cedeix a l’administració 
general del Estat, Ministeri de Medi Ambient, i tots aquest títols que n’hi ha aquí, entenc 
que els veïns no tindran cap repercussió econòmica en els seus impostos. I per últim 
només dos coses molts puntuals. El tema dels pescadors que tornin al port, jo crec que és 
un tema que... bé nosaltres des del Partit Popular sempre el recolzarem, sempre i quan 
siguin ells els que vulguin tornar, val, per què jo crec que això és lo que s’ha de parlar amb 
ells, i per altra banda, això d’incentivar econòmicament als pescadors, no només s’ha de 
fer amb un edifici al port, per què jo crec que n’hi ha un altre, n’hi havia un altre negoci 
pendent que crec que s’ha deixat perdre i sinó, em corregeix, se que s’havia parlat de fer 
uns vivers marítims aquí al front marítim nostre.  
Llavors, jo davant del elitisme en el que ens estem trobant ara amb el trobar tot ben maco, 
i jo sé que el front marítim veure uns vivers al fons de mar, potser algun no li agrada, però 
si això dona llocs de treball i fa que els pescadors del nostre poble puguin tornar aquí, 
nosaltres estarem sempre d’acord. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, no. Agrupació democràtica. 
 
Sr. Verge: Bé, només un incís, per què hi he escotat molt atentament lo que el senyor 
Quim Vidal ha llegit d’un paper que ens ha llegit aquí, la versió de la seva formació 
política, jo hem quedo només, no diré res per què jo tot aquest procés... tot aquest procés 
de la confraria, un servidor de vostès l’ha viscut des de que era molt petit. Em quedo amb 
unes paraules que ha dit el senyor alcalde, on ha remarcat que la confraria no volia tornar 
a caure en un error que va caure a principis dels anys 50, per tant, en felicito i molt de la 
decisió que ha pres la confraria. 
 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió, sisplau. 
 
Sr. Vidal: Quina decisió ha pres? Quina decisió ha pres? Quina decisió... 
 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió, sisplau. 
 
Sr. Vidal: Senyor alcalde, que estan remenant les cartes? 
 
Sr. Sánchez: Mana? 
 
Sr. Vidal: No sé. 
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Sr. Sánchez: No, no, no, no, no... No hi ha. Escolteu...  
 
Sr. Vidal: Com es abusa del consens. Això és buscar els consens?  
 
(Parlen tots a la vegada) 
 
Sr. Sánchez: Sisplau. Jo, jo, a veure, el senyor, el senyor... no un moment, sisplau, un 
moment, un moment... un moment, un moment, el senyor Angel Verge ha fet la seva 
aportació... 
 
Sr. Vidal: Jo li dic, és cert senyor alcalde? 
 
Sr. Sánchez: Un moment, un moment, tranquil, Quim, un moment. El senyor Angel ha fet 
la seva aportació i ha dit que celebra molt, si la confraria doncs està d’acord amb que no 
torni a passar, doncs d’alguna manera lo que va passar amb el Port. Ha fet aquesta 
aportació. 
Això en cap moment, està dient que hagi signat res, eh. I jo en cap moment he dit, Quim, 
de que s’hagi signat res. Jo, algú ha sentit que jo hi hagi dit que s’ha signat quelcom?  
Jo lo que he dit, jo lo que dit és que estem molt a prop, estem molt a prop a tancar i 
espero i desitjo i lo que demano és que deixeu de encendre focs.  
 
Sr. Vidal: M’ha quedat... m’ha quedat clar senyor alcalde, m’ha quedat clar senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Això és lo que demano, bé. Això és lo que demano.  
 
Sr. Vidal: Miri, per començar li diré que vostè al acabar el seu discurs ha donat lliçons de 
que la gent, doncs ha d’entendre’s els uns amb els altres, les idees van junts, les idees dels 
altres. Vostè és el primer que no admet les idees dels altres, i tracta a la gent com si no 
tingués criteri, i que aquí l’únic que vol fer el passeig és vostè, i els altres no... o sigui que 
apliquis lo que vostè diu, i les lliçons que dona en vostè, senyor alcalde.  
 
Respecte al tema de que Convergència i Unió, fins avui no ha dit res... mira el tema de la 
recuperació medi ambiental i el seu projecte és com moltes coses que vostès fan mentre 
estan governant, que quan ja està tot fer, llavors ho ensenyen, i això és lo que ha passat 
amb això, quan ja estava tot el projecte passat al BOP, tal pasqual, llavors és quan arribar a 
les nostres mans. Sí, senyor, sí, senyor, sí senyor. 
 
I per això, i per això avui és el primer dia que parlem, avui és el primer que parlem... vostès 
demanen... vostè demana una legislatura tranquil·la, però saps lo que estem fent, primer 
cop que passa el punt pel ple, i parlem, i no ho hem fet abans, si nosaltres fa un any que 
tenim el projecte, ja aprovat, haguéssim estat parlant del passeig, del passeig, del 
passeig... vostè diria que nosaltres només encenem focs i que portem un any fen merder, i 
no sé que, no se quants.  
 
Fem tot lo contrari, fem tot lo contrari, fem tot lo contrari... només parlem avui, només 
ens hem manifestat avui, i ens critica. Ja està bé, senyor alcalde, ja esta bé, ja esta bé... 
Miri, vull especificar uns quants punts, per què sí que l’he llegit el projecte, sí que m’he 
llegit la llei de costes i aquí venim informats i fins i tot, porto aquí el plànol que li ensenyo, 
eh, de la secció que es veu perfectament on hi ha unes persones dibuixades, les alçades, 
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gent de peu i es demostra que home, veure per sobre les dunes és una mica difícil, i 
assegudes... bé, és difícil, bé és igual... 
 
Sr. Sánchez: Ara ja és una mica. 
 
Sr. Vidal: bé, és igual, és igual... la demagògia vostè l’agafa per on vol. 
 
Sr. Sánchez: Val, val... no, ja anem més bé, ja anem més be...  
 
Sr. Vidal: és igual, és igual... demanaré una regla... si vol demano una regla i fem una 
regla... sí, es veritat, és veritat, és veritat. 
 
Mira, per la Direcció General de Costes del Ministeri de Medi Ambient, la  construcció de 
passeigs marítims en àrees urbanes, no constitueix ni l’objectiu ni la seva finalitat de la 
política del Ministeri. Per això, el resultant de la remodelació i de transformació de les 
façanes marítimes urbanes, ha de ser la d’adequar els usos i les instal·lacions al concepte 
d’àrees de protecció litoral, es a dir, es a dir que sinó hi ha la cessió la confraria, no hi ha 
l’aportació econòmica del Ministeri, per què com diu el Ministeri de Medi Ambient, ell no 
paga passeigs, ell només paga conceptes més amplis, paga conceptes més amplis... i 
aquest punt està dins l’apartat de requeriments per part de la Direcció General de Costes, 
per permetre les actuacions en façanes marítimes. I en aquest punt doncs posa que s’ha 
d’eliminar les instal·lacions que estiguin dins el domini públic marítim terrestre. Per això, 
per això... per això... a més posa, bé... per això, senyor alcalde el projecte que vostès han 
posat sobre la taula, no és que vostè hagi decidir res, no senyor, son els requeriments que 
posa el Ministeri, son tots els requeriments que posa el Ministeri, i en un dels requeriments 
que posa el Ministeri és que la confraria s’ha de tirar a terra. I com que vostè a volgut que 
el passeig el pagui el Ministeri, doncs hem de passar pel tub... el Ministeri de Medi 
Ambient, perdona... hem de passar pel tub, per què el Ministeri de Medi Ambient no vol 
paga només passejos, sinó vol pagar un concepte més ampli, i per això hi ha les dunes i 
per això hi ha tot el que vostè diu...  
I per aquest motiu, estan pressionant des de fa temps a la confraria, per aquest motiu, per 
què si no hi ha aquesta cessió, això no es fa. I a més, vostès, vostès dins el seu projecte de 
remodelació i per donar més argument... o sigui més arguments al Ministeri l’estudi de l’ 
historiador Joan Santa Cana, gran amic de vostè i que a tots respectem, però aquí creiem 
que ha badat històricament, per què escriure un informe per l’ajuntament presentat a 
costes que diu “l’actual edifici de la confraria no té cap interès arquitectònic, a excepció 
feta de la maquinaria d’arrossegament de barques, el seu manteniment sols es pot 
justificar per la necessitat que té aquest patrimoni industrial naval. La substitució del edifici 
o sistema de protecció es fa doncs necessària”. Però també l’informe aquest, que entra, 
creiem en contradicció s’hauria d’aplicar als futurs visitants d’aquest espai, un centre per 
explicar la vida associativa dels pescadors de Calafell, doncs nosaltres creiem, no seria 
millor que la confraria estigués en peu per poder explicar-ho i mostrar millor aquesta vida 
associativa dels pescadors de Calafell? Vostè...  
 
Sr. Vidal: vostè ha posat com a exemple, vostè com a exemple... ja està, ja està, ja està... 
vostè ha posat com a exemple, que hi ha un altre poble que hi ha la maquinilla 
conservada. Aquest poble és San Pol de Mar, Maresme, que precisament aquest divendres 
en el programa Thalassa del canal 33, un programa que fa reportatges de la relació entre 
les persones i el mar, va sortir, aquesta maquinilla i com la feien servir, però aquest 
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maquinilla no estava dins una urna de vidre, com vostè vol, estava dins de l’antic i del 
primer edifici, i del primer edifici que tenia la confraria de pescadors a San Pol de Mar.  
 
I vostè sap, vostè sap... vostè sap l’imatge, per què jo també hi he estat a San Pol de Mar, 
l’imatge que dona entrar dins aquell edifici històric, veure tot ple de fotografies, veure la 
maquinar i això. Vostè no en pot comparar, el seu nou edifici, o el seu nou projecte amb 
l’edifici de la confraria. Ja sabem que està una mica atrotinat, però la confraria desprèn 
aquell aroma, aquell perfum de mar. El nou edifici no, senyor alcalde. 
 
Jo no entenc, la veritat, eh com poden acceptar un informe que digui això, quan vostès 
mateixos tenen a la web municipal, a la confraria com a patrimoni de Calafell, i en la web 
seva del Partit Socialista, hi tenen un article defensant la seva importància com a símbol 
d’identitat de la platja de Calafell. I jo no ho entenc, com que és que ara, doncs volen fer 
això. No s’entén com vostès no hagi volgut fer l’esforç per trobar una altre solució, per 
poder trobar una altre solució a l’edifici de la confraria, no s’entén. Per què possibilitats 
n’hi han, n’hi han... una de les possibilitat potser que abans que s’extingeixi la concessió, 
passar-ho a domini públic, i llavors fer un conveni per què la confraria tingui un ús públic i 
així seria patrimoni amb dret i complir amb els usos de la Llei de Costes. A més, l’edifici, a 
més l’edifici si es mogués de lloc, perdria tota la futura funcionalitat, cosa que la llei de 
costes ho diu també, de conservar els edificis que no es poden moure.  
 
Miri, parlant de Llei de Costes, hi han tres-cents mil afectats que han denunciat a dia 
d’avui la Llei de Costes a Tribunals de Justícia i Parlament Europeu. L’euro cambra fa poc, 
va aprovar l’informe AuKen, l’informe Auken rep el nom de la persona que l’ha fet, i 
l’euro cambra, eh, demana la revisió urgent de la Llei de Costes, per protegir els drets 
d’aquells particulars que tenen petites edificacions i parcel·les en zones de la costa que no 
tenen un impacte negatiu sobre el Medi Ambient, per què la Llei de Costes espanyola 
considera que son edificis il·legals els edificis d’interès històric i social. En la mateixa 
comissió, també doncs entenen i donen suport a les autoritats espanyoles, en els seus 
intents de conservació i restauració del entorn coster, o sigui... donen suport doncs a 
aquest intent de conservació que està intentant fer el govern espanyol. Però la mateixa 
comissió diu, és per què s’ha recuperat ara la Llei de Costes després de trenta anys estan 
pràcticament en desús mentre es produïa tanta devastació. Es pregunten, aquesta 
comissió, per què l’aplicació de la Llei de Costes és tan caòtica i arbitrària, quan es 
demoleixen antigues cases costeres, com per exemple, en aquest cas la confraria de 
pescadors, però es tolera la construcció de nous edificis i apartaments.  
Davant aquesta situació d’incertesa, no seria millor que no forcéssim aquest conveni de 
cessió, a més, jo no entenc, però en el seu butlletí municipal defensen doncs el potencial 
turístic i econòmic del passeig marítim. No el podien potenciar més conservant l’edifici de 
la confraria, com a element diferenciador de la resta de municipis, i com a reclam turístic. 
També crec que si es fes aquesta actuació, podríem trobar subvencions, doncs, per 
exemple, eh, de turisme per conservar doncs aquest patrimoni turístic, que en un futur 
creiem que s’ha de conservar i que s’ha de posar en la confraria de pescadors. 
 
Senyor, miri, els arguments per lluitar per salvar la confraria, l’edifici de la confraria, no 
n’hi han per vostès, vostès sembla que no estan disposats a fer-ho, però arguments crec 
que n’hi han, difícils, però n’hi han, però vostès no estan fent això, porten tres mesos 
atemorint la gent gran de la confraria de pescadors, dient-los que si no es fa el passeig 
serà per culpa seva. Culpant-los sense tenir cap culpa de res. Han estat vostès qui han 
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dissenyat la jugada, enderroquem la confraria i així tindrem el nou passeig pagat. Aquesta 
és la seva jugada, això és el que tothom ha de saber, que s’ha estat manipulant als pobres 
avis de pescadors, només per què l’alcalde i el seu equip de govern volen tenir un passeig 
nou abans de les properes eleccions, i això és així, queda clar, crec jo que hi ha suficients 
arguments per què la confraria quedi salvada. La Llei de Costes, creiem que permet la seva 
salvació, només cal tenir ganes de fer-ho, però si la salvem no tenim excusa per què ens 
paguin les obres. Vostès son els que el derroquen a canvi... vostès son els que 
enderroquen la confraria a canvi d’algunes monedes. Un exemple històric també ajudes, 
van bé deixar-ho aquí per unes monedes.  
 
Miri, aquí sobre la taula tinc un document a disposició de tots els regidors. Sap què és 
aquest document? Doncs, mira me’l van lliurar el dissabte passat el diputat de 
Convergència i Unió i vicepresident del Congrés Jordi Jané, durant el míting de l’Artur Mas 
que es va fer a Calafell. Jordi Jané ha intercedit per nosaltres preguntant al Ministeri de 
Medi Ambient, per la situació real en que es troba el projecte de Passeig de Calafell, les 
respostes del Ministeri tenen data del dia 9 de juny, 9 de juny es a dir només fa catorze 
dies, i em permetran... si deixi’m senyor alcalde, que llegeixi textualment el document: “El 
Ministerio de Medio Ambiente, Medio Rural i Marino, a través de su servicio periférico en 
Tarragona, ha recibido el proyecto de recuperación medio ambiental en la playa de 
Calafell de Tarragona. Cuando finalice la fase de revisión técnica, se procederá a redactar 
el informe de supervisión en el que se analizarán los objetivos del proyecto y si cumple con 
la normativa aplicable vigente”.  Es a dir, que el seu projecte encara l’estan estudiant, i 
continuo, “tras su análisis se decidirá que medidas podrán llevarse a cabo”, o sigui que no 
se sap exactament que donaran per bo i que no, continuo “el proyecto se encuentra en 
fase de supervisión y tramitación administrativa, por lo que están pendientes las cuantías 
concretas que se puedan destinar al referido proyecto”, es a dir, que no saben ni tan sols, 
si el finançaran totalment o només parcialment.  
 
En resum, senyors, el seu projecte es troba totalment en l’aire, encara s’està estudiant, no 
hi ha res decidit, ni diners atorgats. En realitat, vostès no saben res de res, no tenen ni el 
blat, ni el sac, ni ben lligat. I s’atreveixen a editar butlletins sobre com serà el nou passeig 
marítim, que aquí també... bé... no cal que l’agafi.  
 
En temps de crisi, encara esperen que l’Estat els hi pagui els set milions d’euros que val el 
seu projecte. Nosaltres en creiem que en tot cas, només els pagaran lògicament un part, i 
suposant que només l’actuació doni per pagar les rajoles, hauran d’enderrocar la confraria 
de Calafell  per uns quants metres de rajoles? Es que hem perdut el sender, senyor 
alcalde. Com he dit abans, posem a disposició de tots els interessats la documentació que 
ens ha lliurat el Ministeri de Medi Ambient, la documentació de l’euro cambra per 
demostrar que tot encara està per fer... i que el projecte del passeig del senyor Sánchez 
encara està per veure. Moltes gràcies senyor alcalde.  
 
Sr. Sánchez: Bé, contestar primer en el senyor Parera que ha demanat que quedés sobre la 
taula. 
 
Bé, nosaltres de quedar sobre la taula, res de res, rés de res. Jo puc entendre i ho he dit en 
la meva exposició i per tant jo no m’estendré que, fa mal que es vulgui fer una obra tan 
emblemàtica en el nostre poble, políticament fa mal, no a nivell dels ciutadans, per què 
m’agradaria dir-li una cosa, el municipi de Calafell té aquests vint-i-tres, vint-i-quatre mil 
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persones censades, però hi viuen uns quaranta mil, i per tant l’opinió de qualsevol govern, 
ha de pensar en clau de tot el municipi, i ha de tindre quelcom més enllà que mirar-se el 
melic. Jo amb tot el respecte, a la manera de veure un problema, tot el respecte, però a la 
vida s’han de prendre decisions, i governat vol dir això també prendre decisions, amb els 
riscos que hi pugui haver. I és opinable, el temps dirà si s’estava encertat o no. D’edificis 
de sentiments arreu, arreu, no només a Catalunya, arreu i ens podríem trobar amb molts 
exemples, molt, i per les circumstàncies que siguin, s’han hagut de substituir, s’han hagut 
de substituir, sense anar més lluny que lo que estem més a prop d’aquí on estem ara, en 
aquí aquesta plaça que estem remodelant, primer havia un edifici enmig de la plaça, i 
suposo que per la memòria històrica de la gent d’aquí a dalt al poble, que son els que 
porten més anys en el municipi, històricament, suposo, suposo, suposo... que també hi 
havia d’haver el sentiment. Un cop han passats els anys, aquest sentiment i aquesta 
memòria si s’hi fixen, ara encara no es pot trepitjar gaire, però si s’hi fixen veuran que 
apareix el perímetre d’on estava l’edifici. Hi haurà més a més una explicació de quin edifici 
era i a on era. Ja de forma més moderna, i per tant en democràcia i governant 
Convergència i Unió, senyor Vidal, havia un edifici que li deien l’antiga caserna, que tenia 
més de cent anys d’història, molts més anys que la Confraria. I governant Convergència va 
anar a terra. I nosaltres vam demanar que no es tirés a terra, i es va tirar a terra.  
L’estació de Segur per molta gent de Segut podia haver sigut un emblema, i va anar a 
terra governant Convergència i Unió.  
La masia, la masia de la casa nova i de la casa vella, totes dues a terra, governant 
Convergència i Unió, es a dir, m’aturo.... 
(Parlen fora de micròfon) 
Sí, sí, sí... Bé, sí, sí, bé . Rectifico, no us esvereu, no us esvereu, tranquils, Joaquin, de 
acuerdo, de acuerdo, de acuerdo... 
 
Sr. Olivella: Si estem supertranquils, estem supertranquils... el que no està tranquil és 
vostè. 
 
Sr. Sánchez: Jo sí que estic tranquil 
 
Sr. Olivella: No, no... 
 
Sr. Sánchez: L’únic que faig es fer memòria també, memòria, memòria. Per què la 
memòria l’hem de tindre tots. Corregeixo, no, no corregeixo, a veure si s’ha de corregir, es 
corregeix. Cal Cubano, segurament si l’haguéssim trobat ara nosaltres al Carrer Jesús, 
l’haguéssim catalogat en el POUM, i Convergència i Unió ho va tirar a terra. Es a dir, que 
la masia de la Sínia, la masia de la Sínia ja veurem qui és el que la pot rehabilitat, ja 
veurem quins sons els regidors històrics del municipi que han passat per la democràcia que 
en tot cas se’n recordaran. I us recordo que per exemple, la masia del Vilarenc, en tota la 
seva arboreda, vau aprovar un pla parcial que anava tot a terra. I l’any 2000 sent alcalde 
ho vam salvar. Es a dir, a veure, lliçons ni una, ¡ni una de lliçons!. 
Per tant, escolteu memòria sí, memòria històrica total, avui es veuen moltes actuacions, 
moltes per què sortosament hi ha gent, molta gent, que té sensibilitat, i per tant la 
sensibilitat, no és una cosa que es va a la tenda i es compra, és té o no és té, ara hi ha 
moltes maneres d’expressar-la, moltes. I poden ser diferents però que en el fons, el 
rerefons, lo important és que hi hagi això, que hi hagi el respecte a la memòria i que se 
sàpiga bé que aquest respecte quedi, i si pot potenciat, que és lo que preveu aquest 
projecte.  
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Jo torno a repetir que es va notificar amb una comunicació a tot el barri de la platja, es va 
fer una presentació, es va fer una exposició pública per part del Estat, es va fer exposició 
pública en el municipi a la sala del carrer San Pere, i ningú va aportar cap, cap valor en 
contra, suposo que en principi, tothom ho veia bé.  
En l’acord que avui, que és on haurem de passar la votació, hi ha un punt que diu, establir 
que l’ajuntament de Calafell es farà càrrec del manteniment i conservació del passeig, una 
vegada que aquesta obra hagi estat executada i degudament recepcionada. Tres, fixar que 
un cop finalitzades les obres es revertirà al municipi la propietat del bé cedit per l’execució 
de les obres. 
Es a dir, que com a inversió del Estat, l’Estat té que invertir en un procés administratiu que 
té la titularitat, un cop acabades les obres, reverteix aquesta situació al ajuntament. És 
només en el període que dura les obre, vull deixar-ho clar això, vull deixar-ho clar.  
Fixar... ho torno a llegir, eh... fixar que una cop finalitzades les obres es revertirà al 
municipi la propietat del bé cedir, per l’execució de les obres a excepció, a excepció dels 
sis metres de servitud legal de pas de la zona marítimo-terrestre establerta per la Llei de 
costes, que restarà com a domini públic de l’Administració General del Estat, Ministeri de 
Medi Ambient, Medi Rural i Marí, Direcció General de Costes. Es a dir, quan es parla de 
domini públics, és que actualment ja ho és, el domini públic, ja ho és de domini públic, els 
sis metres que us he explicat abans, ja ho son, es faci o no es facin les obres, es posi unes 
rajoles més bones o més dolentes, ja ho és, ha estat sempre. Per tant això no canvia, per 
poder invertir l’estat fa falta que hi hagi el pas administratiu que estem fent, i deixem clar, 
que un cop acabades les obres, torna a ser la recuperació, i jo vull tornar a deixar clar a la 
regidora del Partit Popular, per què ha dit, vull insistir-hi, doncs jo em torno a refermar, en 
que això no té cap perjudici per tota la gent que té la propietat a davant de mar, cap, ni 
tan sols als locals comercials, ni tan sols als propietaris dels habitatges que pugui haver a la 
primera línia, no en té cap, que no tingués ja, que ja ho he explicat. Els vint metres que 
passen per dintre dels menjadors, ja ho he explicat això, per tant no cal tornar-ho a 
repetir. 
Per tant, l’ajuntament haurà de continuar administrant com ho fa, escolteu, que no ho fa 
a la platja? Cada any, cada any passa per la regidoria de medi ambient de l’ajuntament 
passa un expedient que el presentem a costes de la Generalitat de la... podríem dir, 
ocupació temporal de les platges, ho fem cada any, i ens donen permís des de la 
Generalitat, doncs exactament lo mateix, l’ajuntament continuarà donant la podríem dir 
ocupació de les terrasses dels establiments que tenen ara, per tant que tothom estigui 
tranquil, que això no canvia res, Olga. I això vull tornar-ho a refermar, per què no hi hagi 
cap dubte. 
Per tant, avui jo la crítica o no del Passeig, que agradi més o no, l’edifici que farem de 
museu, que vindrà a portat tota la memòria i tot el respecte al col·lectiu de la pesca de 
Calafell, a tot, doncs això podrà agradar més o podrà agradar menys, el temps ho dirà, el 
temps ho dirà, jo no hi hagués plantejat mai i acabo... jo no hi hagués plantejat mai, però 
mai, que vull que quedi ben clar en l’acta això, mai, una obra que hi hagués dit fora la 
terrassa del miramar, i fora la confraria, això, no soc tan curt, eh, no ho hagués plantejat 
mai, el que jo he plantejat és una cosa nova, que no té ningú, ningú. Igual que ens passa 
amb els monuments, que ningú té el poblat ibèric, la Ciutadella Ibèrica, i per som son 
excepcionals, i per això venen cada dia autocars de nens de tot Catalunya, per què som 
excepcionals, no té ningú la Ciutadella Ibèrica. Doncs, amb això ens passarà exactament el 
mateix, platges n’hi han, la nostra és una de les millors, és cert, però aquesta possibilitat 
d’aquest kilòmetre des de l’Estany fins al “trajo” del Garbí, amb aquest museu al aire lliure 
que explica la història dels pescadors de Calafell, a on la centralitat on està la confraria, 
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enlloc d’haver un edifici, n’hi haurà un altre però que està dedicat a la memòria històrica 
de lo que estem parlant, jo l’únic que puc admetre és que pot agradar, o pot agradar 
menys, sentiment tot, tot, per què si no hi hagués el sentiment, ja no s’hagués plantejat 
aquest projecte així. No tan sols a la confraria, sinó ensenyar les botigues de mar, ensenyar 
la Casa Barral, ensenyar la pròpia confraria, ensenyar el pescador, el monument del 
Pescador, amb tot lo que simbolitza cada cosa d’aquestes, cada peça, ensenyar a on es 
feia la subhasta de peix, dintre d’aquest museu al aire lliure, hi hauran unes figures amb 
unes caixes de bronze que explicarà... tot això està en el projecte, que ens  ha fet la 
Universitat de Barcelona, i n’estic mol orgullós de que el Joan Santa Cana, jo pugui ratar-li 
una miqueta, poder tindre una miqueta d’amistat d’aquesta persona, per què em sembla 
que és una persona que doncs el temps dirà, també, si ha valgut la pena com a ciutadà i 
com a fill en Joan Santa Cana.  
Per tant, escolteu, respecte a tot, podrà agradar més, repeteixo, o no. Jo, amb això acabo, 
ojalà que poguéssim fer allò de la vareta que he dit abans, màgica no, de poder anar, ens 
anem tots a dormir, i a l’endemà està tot fet. Jo estic convençut, convençut que si la gent 
veiés tot fet, la gent diria, sí senyor, està molt bé, i s’ha fet amb un gran respecte i amb 
una gran sensibilitat. I això, no només els de Calafell, ens ho han de valorar, estaria bé 
també que ens ho valorés també la gent que ens visita, no estaria malament que ens ho 
valorés la gent que ens visita.  
Per tant, és una gran oportunitat, li donem resposta també a la col·locació del vot, que 
aquí ningú n’ha parlat, doncs també li donem resposta a al col·locació del vot. I al final, 
mireu és veritat, aquí s’ha dit, per part del regidor, del Quim Vidal, s’ha dit, bé, i es veritat, 
estem travessant un moment econòmic, doncs el que és, això no ho puc pas amagar jo, ni 
ho pot amagar ningú, ens podem trobar que fins i tot, tots hi estiguéssim d’acord, i ens 
diguin, heu tardat tant que aquests diners se n’han anat a Almeria, a Galícia, a on sigui, 
per què penseu una cosa, penseu una cosa, penseu... un moment, penseu una cosa, en el 
moment, penseu una cosa... per la vostra informació, sisplau, per tots, per tots, per tots... 
quan l’Estat mani qui mani accepta un projecte és que se’l fa seu, és que se’l fa seu... i 
això vol dir que dependrà de la disponibilitat econòmica, eh, aquesta obra tot camina que 
sigui una obra, que sigui plurianual, la paraula plurianual ja s’entén que és més d’un any.  
Aquesta obra, aquesta obra anant tot bé s’acabarà al 2012, per tant no patiu, per les 
eleccions municipals no està, no patiu. No està a les eleccions municipals, estarà al 2012, 
eh, estarà al 2012 si tothom hi posa el seu gra positiu i això és el que volia explicar, per 
què penso que és millor que tingueu la versió de primera mà, jo només agrair a tot l’equip 
de govern, a tot l’equip de govern, per què és un projecte que ens ha il·lusionat molt des 
del primer dia. També al senyor Parera, també, des del primer dia. 
Per tant, les circumstàncies de cada persona, en la seva situació, és una cosa, i l’altra és la 
il·lusió que es posen en els temes. Aquest tema com podeu comprendre el vam començar 
a arrencar només entrar, només entrar..., per què això no estaríem parlant avui, com 
estem parlant, aquí hi ha un llarg recorregut com totes les coses, com el mercat, com tot, 
tot té un llarg recorregut i pegues en surten i moltes, i moltes, i això no descobreixo res, 
tots ho sabeu. O sigui les coses son feixugues, no son fàcils, això és normal, però lo 
important es tindre l’objectiu al horitzó pel davant, eh, que no és mirem el melic, que el 
veiem una miqueta més enllà les coses, que més enllà també hi ha vida, que més enllà 
també hi ha paisatge, que més enllà també hi ha riquesa, que més enllà també hi ha... en 
el fons doncs el recorregut de la història de les coses, eh. I el temps dirà si els que estàvem 
en aquella època al ajuntament, doncs ho vam encertar o no, el temps ho dirà, però 
governat, acabo, vol dir prendre decisions, prendre decisions. Aquell polític, que no pren 
decisions per temença, aquell polític no avança, no avança... has de trencar la por, sinó 
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trenques la por no avances i per tant jo penso que val la pena, que jo, lo que demanaria 
més que deixar-ho sobre la taula, per què avui no estem discutint projecte sí o no. Avui no 
estem discutint projecte sí o no, estem... ni de la confraria, avui estem  discutint i explicant 
què és això del passeig que era el dubte i amb això sí que espero haver-ho aclarit, eh, quin 
era el dubte del passeig. Crec que amb les paraules que us he donat com alcalde, he 
deixat molt clar els dubtes, eh. I això és lo que no vull, que n’hi hagi de dubtes, que 
sapigueu ben clar, tots els regidors que estem assentats aquí, que estem en tot cas 
tramitant, que estem aprovant o no, cada un el vot faci el que cregui oportú, però jo 
penso que escolteu quan abans puguem veure tot això fet i acabat, si al final es trenca per 
què resulta que no hi ha diners, per què resulta que al final no pot ser, per les raons que 
siguin... home, evidentment que enrajolarem, no ho deixarem sense enrajolar, ara 
segurament haurem d’enrajolar doncs diferent, per què? Per què no hi ha tants diners per 
tot. S’han de fer altres coses. Hi han molts ciutadans que també aixequen el dit, i tenen 
tota la raó, ara, quan l’Estat havia aportat set milions d’euros en el nostre poble? Quan? 
Mai. Mai. A canvi, a canvi home de poder tindre el teu poble en un llistó molt més alt, que 
no ara, per què us haig de dir una cosa, us haig de dir una cosa, al any 60, al any 60 a 
Europa quan decidien anar de turisme, vosaltres sense fer màrqueting i sense fer res de 
res, la gent venia, moltes famílies de molts països venien a Calafell. Avui en dia, a traves 
dels anys, no estem sols, en aquest mercat i molta gent ha espavilat, molta gent ha 
espavilat... i si tu no fas accions que millorin la teva oferta et quedes enrere, això és el 
mercat, no és una altra cosa el mercat, i preu per preu hi ha molta oferta ara en el 
mediterrà, ara si tu tens coses que no el tenen els altres, un museu al aire lliure dedicat al 
patrimoni de la història de la pesca com podem tindre nosaltres, això no ho té ningú, i 
això és el que ens fa diferents, i jo crec que això és un valor, un valor de patrimoni, 
importantissim per mirar d’estar en aquest mercat d’una manera, doncs respectuosa, per 
què estem parlant, estem parlant de patrimoni, estem parlant de la història i estem parlant 
doncs d’una societat doncs que era molt important, en la seva època de la pesca, i tot 
això, tot això ho podem ensenyar en els demes, no només a nosaltres, en els demés, i això 
jo penso que és una cosa que a Calafell, a Calafell li pot anar molt bé. Aquesta és la 
voluntat, o sigui, no hi ha cap més voluntat a darrera, eh, la voluntat és voler el màxim de 
bé pel municipi de Calafell, per què nosaltres aquest equip de govern, no renunciem a que 
turísticament, turísticament hem de fer tot el que calgui, tot. I si podem recuperar que 
enlloc d’un mes o dos, es pugui allargar a sis, millor, millor.  
I el patrimoni és tot, és el Castell, és la Balma de la Graiera, és el Casalot del Viola, és la 
Ermita de Segur, és la Ciutadella, és la Casa Barral, és tot, tot. Però a mes a mes, si posem 
una peça amb valor com és la societat de pesca de finals del segle XIX, fins avui, jo crec 
que això és un afegitó en aquest patrimoni que es mereix doncs, més que tindre’l en 
quatre fotos i quatre àlbums, jo crec que em sembla que això ha de poder gaudir tots els 
que ens visiti. Jo crec que això, doncs hauríem d’estar molt orgullosos de poder-ho fer, i si 
podem aprofitar aquesta oportunitat, doncs fer-ho, mai, mai hagués plantejat jo als meus 
companys un projecte a on es tira a terra la terrassa del Miramar, i es tira a terra el com es 
diu això, la confraria, per què, evidentment, això no hi hagués tingut cap sentit. Ara, 
substitució per millorar-ho evidentment, val la pena seure i veure si realment doncs amb 
això guanyem també un plus en aquest mercat turístic que no hem de perdre, el contrari, 
eh. Per tant jo, aniria a la votació per què això, lo que hem de votar son els dos punts que 
hi ha aquí.  
Senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Vidal: Senyor alcalde, em permet... 
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Sr. Sánchez: No, ja no Quim, ja no Quim, ja no. 
(Parlen a la vegada) 
Sr. Vidal: Sisplau, senyor alcalde, a veure.... deixi’m, deixi’m, deixi’m parlar un moment, i 
exposar-li per què li dic. 
Sr. Sánchez: Quim, Quim, que no, que no, si vols, si vols, si vols... Quim, si vols Quim, si 
vols a precs i preguntes fas la intervenció que creguis.... que no.  
Sr. Vidal: Un moment només. 
Sr. Sánchez: Ja li hem donat mil voltes a aquest tema, eh, que no, que no Quim, que no. 
Sr. Vidal: Un momentet, un momentet... 
Sr. Sánchez: prou. A veure, escolta’m, t’estic dient que no 
Sr. Vidal: Deixi’m un moment parlar. 
Sr. Sánchez: sigues educat, t’estic dient que no. 
Sr. Vidal: li exposo, li exposo el per què... i després... 
Sr. Sánchez: t’estic dient que no. 
Sr. Vidal: després em deixa parlar o no? Olga, Yolanda, Yolanda... no siguis, no em tiris el 
micro, eh, que sembles una canalla... escolti’m una cosa... mira hem ajuntat... 
Sr. Sánchez: Però escolta’m, sigues educat, Quim siguem educat. Quim, Quim, Quim, 
sisplau, sigues educat, si et diuen que no, tu ara t’has d’aguantar. No, home no, que no 
t’ho van ensellar a ser educat, noi, que no te’n van ensenyar... doncs han de ser educat.  
Sr. Vidal: Sr. Alcalde, un moment... home, sisplau.  
(Sr. Olivella parla fora de micròfon) 
Sr. Sánchez: ja hi hagut la intervenció, que ja hi hagut la intervenció 
No, no comencem així, Joan, Joan... heu parlat, no, no, no... perdona heu parlat, Joan, 
no, no, no, Joan heu parlat indefinidament aquest tema, vosaltres m’aplicàveu el ROM i el 
ROM era un rellotge encès. I em donàveu uns minuts, per favor. Heu parlat ja suficients. 
Sr. Olivella: No és veritat, no és veritat, que sempre ens tallava, ens tallava sempre que 
volia.  
Sr. Sánchez: No, tu em tallaves, tu em tallaves. 
 
Sr. Vidal: espera’t un moment, escolti’m senyor alcalde, escolti’m una cosa 
Sr. Sánchez: Prou Quim,  que vol dir un moment? Que et dic que no 
Sr. Vidal: un moment només, un moment... 
Sr. Sánchez: que et dic que no, que et dic que no, que et dic que no... 
Sr. Vidal: A veure, hem ajuntat dos punts en un, hem ajuntat dos punts en un, s vol fem 
un punt per separat del altre i torno a parlar...m’entén o no. Només l’estic demanant dos 
minuts.  
Sr. Sánchez: Però escolta’m Joaquim... Joaquim has parlat... has parlat lo que has volgut... 
Sr. Vidal: I vostè ha parlat molt, i vostè ha parlat molt, i era... i era... el representant del 
Grup Socialista... 
Sr. Sánchez: Et recordo, et recordo... que els regidors tenen drets i obligacions. I les 
obligacions és respectar, és respectar la paraula.  
Sr. Vidal: em deixa uns minuts? 
Sr. Sánchez: I la paraula, he donat el torn de rèplica, heu parlat lo que heu volgut. I 
l’alcalde té tot el dret, Quim, t’agradi o no t’agradi, té tot dret a tancar. Home, sisplau. 
Home, és que sempre estem igual... home 
Sr. Vidal: Em sembla vergonyós, eh, senyor alcalde, que no em deixi dos minuts... per 
al·lusió... 
Sr. Sánchez: No vergonyós, no, vergonyós, no... vergonyós, no, has d’acceptar les regles 
de joc, accepta-les, que la democràcia comença aquí, acceptant les regles de joc. 
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Sr. Vidal: Acceptant les regles de joc... 
Sr. Sánchez: no les estat acceptant. No les estàs acceptant. Home, sisplau. Accepta les 
regles del joc. 
Sr. Vidal: la democràcia es poder parla, senyor Sánchez. 
Sr. Sánchez: sí, quan toca. 
Sr. Vidal: la democràcia es poder.... 
Sr. Sánchez: quan toca, quan toca... 
Sr. Vidal: Demano, sisplau al senyor secretari... 
Sra. xxxxx: Quim ara et toca callar, i has de callar, i punt  
Sr. Vidal: passar els dos punts per separat. 
Sr. Olivella: Qui ets tu per dir-li això en el Quim? Home, ja esta bé. 
Sr. Sánchez: Bé, escolta’m, escolta’m, sisplau. Però no provoqueu, home. Avia’m Joan no 
provoqueu. 
Sr. Vidal: passem els dos punts per separat. 
Sr. Olivella: Qui provoca? És vostè el que ha de portar el ple, i no la regidora. Ja està bé, 
home, ja està bé, sembla conya això. 
Sr. Sánchez: No, perdona...  per què l’irrita... no perdona, perdona, perdona, heu parlat el 
que heu volgut. 
Sr. Olivella: No. 
Sr. Sánchez: No? 
Sr. Olivella: No, per què... 
Sr. Olivella: Que estem parlant fins... 
Sr. Vidal: Hem passat els dos punts alhora senyor alcalde  
Sr. Olivella: No perquè escolti si vostè li queda una cosa al pa, l’ha de dir. 
Sr. Sánchez: Bé, escolta’m matem-lo, matem-ho, sisplau. Avia’m, avia’m, un moment 
sisplau, un moment, un moment, avia’m, un moment. 
 
 Alcalde, perdoni, li prego només un moment, em comuniquen els serveis tècnics que 
queden cinc minuts de gasoil, vull dir, sé que la discussió... però ho poso en evidència per 
què només faltaria... aleshores, un moment disculpi... 
Sr. Sánchez: Bé, escolteu, escolteu... un moment, un moment... 
Sr. Vidal: Jo amb dos acabo, eh, jo amb dos acabo, amb dos acabo. 
Sr. Sánchez: Sisplau, sisplau, sisplau... 
 
Sr. Sánchez: Avia’m, fem una cosa, fem una cosa... Escolteu una cosa, a mi m’agradaria, a 
mi m’agradaria, que quan un alcalde diu que ha donat el temps i que per tant ara ja no 
toca parlar més d’aquest assumpte, que s’ha de passar a la votació, com seria en qualsevol 
ajuntament, a mi m’agradaria que el nostre, el de Calafell, també ens comportéssim així, 
eh. No en aquest punt, en qualsevol punt. Ara escolteu una vegada més demostraré la 
meva manera de fer, per molt que se’m critiqui, que es digui que soc diferent, doncs no és 
veritat, i ara demostraré que no és així, eh. Si el Quim demana que es voti per separat els 
dos punts, no hi tinc cap inconvenient, cap inconvenient. Ara Quim, jo et demanaria, 
sisplau, jo et demanaria sisplau, que facis l’esforç, eh, de que quan l’alcalde et digui que 
un tema ja s’ha parlat, i que per tant ja no hi ha més temps, ja no es parla més, doncs que 
ho respectis, per què aquí comença la democràcia, Quim, que ho respectis. No jo com 
alcalde, demà n’hi haurà un altre, i si tu que ets molt jove, ets regidor et comporti’s així, 
sisplau, tens el teu temps, exposes lo que hagis d’exposar, i t’adaptes a lo que toca, eh. 
Sr. Vidal: Ho sento senyor alcalde. 
Sr. Sánchez: Va, sisplau, va endavant fem-ho per separat. 
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Secretari: Votacions a favor, en contra o abstenció sobre el punt sisè que és el desafecció 
de la zona del passeig Marítim. 
Sr. Sánchez: Va, vots a favor? El que, per fer-ho per separat? Fer-ho per separat sí, jo ho 
he dit i no m’ha dit res ningú en contra. 
Sr. Parera: Es que no ho entenc això, es que no, es que no ho entenc, això. 
Sr. Sánchez: Avia’m ara, avia’m Josep, ara hi discutirem... escolteu, sisplau, Josep, senyor 
Parera, senyor Parera... ara discutirem aquest tema? Home, vull dir si sembla que ho 
demanen, com si ho haguessis demanat tu. Ara, si dieu que no, doncs ara discutim aquí 
mitja hora més, si sí o si no, home... 
Sr. Parera: Escolta s’acaba el gasoil.  
Com que no hi ha informes de la secretària. 
Sr. Sánchez: Sí que hi son. 
Sr. Parera: i de les... a les nou del de matí. I la gent de la platja i principalment, 
principalment no sou creïbles, amb lo que he dit abans de la neumàtica, de tot... com que 
no sou creïbles, haig de votar no, rotundament no. 
Sr. Sánchez: Val, doncs ja està, molt bé, d’acord gràcies. Partit Popular 
Sra. Elvira: El Partit popular s’absté. 
Sr. Sánchez:Val, Esquerra Republicana, sisplau. 
Sr. Rion: Ho aprovem. 
Sr. Sánchez: Agrupació democràtica 
Sr. Verge:  Ho aprovem. 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió 
Sr. Olivella: Bé, senyor alcalde. Només si hagués parlat el Quim... 
Sr. Sánchez: El punt sisè... 
Sr. Olivella: ... el que volia dir, amb un punt en teníem prou, m’entén. Jo crec que no ha 
entès el que li demanava el Quim, era quan una persona s’ha treballat un tema, lo que 
volia era simplement fer una reflexió. No quedar-t’ho dintre com vostè sempre pretén que 
fem.  
Escolti, quan vostè... 
Sr. Sánchez: No em tornis a renyar, Joan. No em tornis a renyar, es que clar... sempre 
estem igual, sempre estem igual, Joan. No em renyis un altre cop... 
Sr. Olivella: Sí, el torno a renyar... el torno a renyar, el torno a renyar... senyor alcalde el 
torno... No és renyar per què és que és una reacció que a vostè li passava quan estava a la 
oposició, i teníem sempre debats d’aquest tipus, i vostè es sortia amb la seva i tenia deu 
minuts, i en feia mitja hora sempre. 
Aleshores aquesta incoherència... és veritat, si vol busquem, si vol busquem, si busquem 
les actes ho trobarem. 
Llavors, no hi ha pitjor que haver d’acceptar d’una persona que és tant incoherent com ho 
ha sigut vostè en una altra època, ara ens demani tot al revés. Ho sento, i vostè el senyor 
alcalde i el respecto, però no és... no és ningú per fer-nos el que ens està fent...  
Sr. Sánchez: anem a la votació? Sisplau. 
Sr. Olivella: i ens ho està fent sempre, per què abans també hi volia explicar jo lo de la 
confraria, ai lo del mercat, i tampoc m’ha deixat, quan vostè sí que ha explicat lo que ha 
volgut del seu, del seu projecte. 
Sr. Sánchez: anem a la votació, sisplau, del punt sisè. 
Sr. Olivella: Sí, sí, sí... ara aniré. Miri, primerament voldria defensar a la gent que ha recollit 
firmes, i que ha dit que transgiversen la informació, quan resulta que vostè una altra 
incoherència, a l’anterior legislatura, ho va fer sempre. I sempre m’ha boicotejat...  
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Sr. Sánchez: Joan, Joan, sisplau, Joan. Ja m’estàs tornant a muntar el número, que no ho 
veus? Estic... 
Sr. Olivella: és que és lo que feia vostè... vostè feia tot això. 
Sr. Sánchez: Perdona, no perdona. I per què em copies? Per què em copies? 
Home... 
Sr. Olivella: Simplement vull dir el que penso per què vostè sempre... 
Sr. Sánchez: Home, una miqueta més de personalitat, no cal que em copies, noi. Fes lo 
que hagis de fer tu. 
Sr. Olivella: No, jo no el copia en rés. Ni ganes de copiar-lo, gens. Gens ni mica. 
Sr. Sánchez: Doncs, comporta’t diferent. Demostra-ho amb el testimoni. 
Sr. Olivella: Per altra banda hem tingut molt poca informació i és patètic tot com s’està 
presentant. No ha buscat mai el consens, mai. Si ho hagués buscat, possiblement avui 
parlaríem d’una altra manera, però ens hem hagut d’assabentar de totes les converses 
amb la confraria i en qualsevol cosa, per la gent del carrer, quan a l’altra època, tot lo del 
Cinema Iris que es va fer vostè hi era, i vostè estava allà, signant el conveni, i vostè estava 
parlant... això no ho ha fet mai vostè. Eh, perdoni.... 
Sr. Sánchez: Perdona, persona Joan, Joan, Joan, em vas... em vas convidar... 
Sr. Olivella: No, no... ara he parlat jo... veus, com no hem deixa parlar, tampoc. 
Sr. Sánchez: No deixeu-m’ho clar... em vas convidar el dia de la signatura, no abans. 
Sr. Olivella: No, no, no... vam parlar tot, ho vam parlar tot. Es igual, escolti que no venim a 
discutir, no venim a discutir, li dic el meu punt de vista. 
Sr. Sánchez: Vols anar el vot, sisplau? 
Sr. Olivella: Sí ara vaig el vot, si em deixa parlar, però que com m’ho recrimina,  com que 
vostè dius... que no sé què... 
Sr. Sánchez: Escolta’m Joan, el teu partit amb la paraula del teu regidor, Quim Vidal, ha 
tingut tota la oportunitat per què parlés en representació del grup, si ara tu m’has de fer 
una altra intervenció... això s’acabarà de seguida, eh. El proper ple, aplicarem el ROM, i ja 
estarà. 
Sr. Olivella: Bé, bé, faci el que vulgui, faci el que vulgui... 
Sr. Sánchez: No home, però és que ho has d’entendre, si tu decideixes com a líder del teu 
grup, que el que ha defensar el punt és el senyor Quim Vidal, que és el que s’ho ha 
treballat, doncs lo lògic, i si no mira la tele, tant al Parlament de Catalunya, com al 
Congrés de Diputats hi ha una persona... 
Sr. Olivella: No miri tan amunt, miri que estem en un poble, estem en un poble, estem en 
un poble... 
Sr. Sánchez: No, perdona, no perdona, o a la Diputació que ara allà, suposo que aquestes 
coses les veus. Parlar el portaveu, parla el portaveu a la Diputació, això sí que ho pots 
comprovar tu mateix, que ara estàs a la Diputació, no comencen... no comencen a parlar 
tots del grup, no parlen tots del grup, parla un, en nom del grup. 
Sr. Olivella: Parla, parla i delega. Parla i delega. Vostè no sé... Puc seguir? 
Sr. Sánchez: Home, jo lo que et demano, lo que et demano és que anem a la votació que 
aquest eix ja s’ha parlat, home. 
Sr. Olivella: Home, bé doncs... 
Sr. Sánchez: Que hi ha altres punts. 
Sr. Olivella: Per que nosaltres creixem que hi ha altres maneres de fer el passeig, per què hi 
havia un projecte abans de començar aquesta legislatura, que vostès el  van aturar i en 
van fer un de nou. Per tant, nosaltres teníem una idea diferent, de tirar endavant això, el 
que passar és que si ens haguéssim convençut amb aquest diàleg i buscant el consens, 
possiblement haguérem reaccionat d’altra manera, Però ara veiem fantasmes a tot arreu 
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amb lo que ens estan presentat, per tant nosaltres votarem i molt, molt fermament que 
no.  
Sr. Sánchez: Bé, val, d’acord. PSC. 
Sr. Ferré: Votem a favor. 
 
Sr. Sánchez: Vull que consti en l’acta, no un segon, vull que consti en l’acta lo següent, 
aquest projecte, es va presentar a la Comissió Informativa de Territori, aquest projecte es 
va presentar a una Junta de Portaveus, i que consti en l’acta el que estic dient, vaig 
presentar-ho en una Junta de Portaveus abans de tramita-ho a Madrid. Per tant que ho 
sàpiga tothom això, que ho sàpiga tothom. 
Home, home, has aprovat, has aprovat les actes de les juntes de portaveus, que figura tot 
això... 
Sr. Olivella: Mira, mira, senyor alcalde  
Sr. Sánchez: No escolti, el tema ha quedat molt clar, el punt heu volgut, per part del 
senyor Quim Vidal, a demanar, que es tractés per separat, el punt heu volgut per part del 
senyor Quim Vidal a demanar que es tractés per separat, jo he accedit, jo he accedit, i ja 
està, com que s’ha votat que no, doncs per part de Convergència i Unió, doncs ja està. 
Anem al punt número 7. 
Sr. Olivella: Senyor alcalde, jo també vull que consti en acta, i això suposo que m’ho 
deixarà fer, no. Puc dir que consti en acta, eh, també. A la reunió que vam anar de costes, 
es va preguntar tal com diu en aquesta revista, si la confraria anava a terra, i ens van dir 
que no.  
Sr. Sánchez: es substituïa... 
Sr. Ferré: en aquell projecte, en aquell projecte... 
Sr. Olivella: ens van dir... em deixeu parlar... em deixeu parlar... digueu-ho el que vulgueu 
vosaltres, però deixeu-me dir el que penso, no... 
Sr. Sánchez: és que hi ha uns substitució. 
Sr. Olivella: Bé, doncs escolti, nosaltres vam preguntar això i ens van dir que no canviaria 
res. En quan a lo de la informació, que es diu de portaveus, va ser quan ja ens ho havia dit 
tota la gent del poble, que vostès ja havien parlat i ho havien fet tot. O sigui, que... 
Sr. Sánchez: No, no... 
Sr. Olivella: Sí, senyor, li puc demostrar per què va ser després de Setmana Santa que ens 
ho va dir. I tant que sí, i tant que sí, ja ho sabíem nosaltres. Miri, miri els diaris i miri la 
hemeroteca i veurà la informació. 
Sr. Sánchez: Jo puc entendre el dret al pataleo, perquè és un ple dret que té un ésser 
humà. Això sí que ho puc entendre. Va, passem al punt número 7, sisplau. 
Sr. Olivella: No és dret del palateo, no és dret del pataleo, no es dret del pataleo. És dir la 
veritat,  dir la veritat... 
Sr. Sánchez: Punt número set, punt número 7. Votació.  
Punt número 7 la votació, va, j ja ho he dit, punt número 7. 
 
Sr. Parera: No, no . Punt número set. 
Sr. Sánchez: Hem votat el sis, ara votem el set. Senyor Parera, el set. 
Sr. Parera: Que consti, que passeig sí, però regalar... regalar el passeig per set milions 
d’euros, no, totalment no, voto que no.  
Per set mil no, regalar el passeig per set milions d’euros és regalar-ho. Per lo tant no. 
Sr. Sánchez: Josep,  Josep, deixa’m dir-te una cosa, jo entenc que hi hagin coses que et 
costin d’entendre, ho entenc, ho entenc...no, no, ho entenc, però no un moment... no, 
no, no.... 
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Sr. Parera: És que no sou creïbles. Jordi, Jordi no ets creïble, Jordi. M’has enganyat tres 
vegades. El regidor... el regidor ha enganyat quaranta vegades. 
Sr. Sánchez: no, no, un moment, no , no ,  el que t’enganya és el que t’assessora, el que 
t’enganya és el que t’assessora. No, no, no, tu ja ho saps qui t’assessora, no... el que 
t’enganya és el que t’assessora. Això sí, ara Josep...lo que aquí estem tramitant... 
Sr. Parera: Quins assessors tens tu Jordi? Per favor, com saps els defectes, saps qui... jo sé 
que et sap greu, ja sé que et sap greu. Canvia d’assessors, canvia d’assessors, jo no. Perdó, 
perdó, perdó 
Sr. Sánchez: Josep, Josep, sisplau. El punt que estem tractant vull deixar-ho ben clar, i ben 
escrit, nosaltres no venem res que quedi clar això, no venem res, deixem aquests metros 
per què puguin fer l’obra, un copa acabada l’obra, ho he llegit, eh, el punt que està aquí 
ho he llegit, un cop acabada l’obra tornem a recuperar nosaltres. Ho he deixat clar, això.  
Sr. Parera: Com la neumàtica? 
Sr. Sánchez: Com la neumàtica?...  
Sr. Parera: Coi, la moció que vas presentar, s’ha de posar neumàtica.  
És que no ets creïble Jordi. 
Sr. Sánchez: No, un moment, un moment, un moment, no, no, no... 
Sr. Parera: No ets creïble. 
Sr. Sánchez: Bé, ets el teu punt de vista i jo els respecto. El temps ho dirà. Bé. Partit 
Popular, sisplau. 
Sra. Elvira: El Partit Popular, s’absté. 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, sisplau. 
Sr. Rion: Ho aprovem. 
Sr. Sánchez: Agrupació democràtica 
Sr. Verge: Com a grup municipalista que son, en nom dels vint-i-cinc mil habitants de... 
val, val, perdó, perdó, perdó... pels vint-i-cinc, no, no, no perdó, pels vint-i-cinc mil 
habitants que estan empadronats, perdó eh, els quaranta mil habitants, que hi viuen i no 
estan empadronats i tota la gent que ens visita en aquest municipi, votem a favor. 
Sr. Sánchez: Val, Convergència i Unió sisplau. 
Sr. Vidal: Puc ara senyor alcalde? 
Sr. Sánchez: Mana. 
Sr. Vidal: Puc ara senyor alcalde? Mira, només li volia dir que home a mi em sembla, em 
sembla, una mica vergonyós, que vostè pugui insinuar que algú pugui posar impediments 
per què aquest projecte no tiri endavant per interessos partidistes, i avui, li hem 
demostrat. Li hem donat solucions, hi ha altres maneres de fer, el que passa és que vostè 
doncs ha triat aquesta via, a través del Ministeri de Medi Ambient, i el Ministeri de Medi 
Ambient té uns requeriments que s’han de complir i un d’aquestos és el tema de la 
confraria.  
El catorze de gener del 2010, el senyor Jordi Galofré diu que la confraria ha de tenir un 
tractament especial i diferenciat, i avui nosaltres crec que li hem demostrat que els 
mecanismes hi son, i quan vam anar a l’exposició.... 
Sr. Sánchez: Quim, Quim... sisplau, ja hi tornem, ja hi tornem, home. Es que no hi ha 
manera, noi. 
Sr. Vidal:.... i un pescador, un pescador de la platja li va preguntar, li va preguntar al 
senyor Ferré  
Sr. Sánchez: no hi ha manera, home, sisplau. Es que escolta noi, jo no sé, jo no sé... no sé 
a quin col·legi has anat, noi, és que ja no ho se jo, és que..es que, no t’entenc tu, no 
t’entenc...home ja està bé, ja està bé la broma, va. 
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Sr. Ferré: Es que avui no estem parlant de la confraria, eh, que aquests punts no son de la 
confraria, home. 
Jo lo que demano, és que apliquem, no el ROM, sinó el sentit comú i parlem només dels 
punts que parlem avui, per què és que si parlem d’altres coses, al final... 
Sr. Sánchez: Has parlat tot el que has volgut, tot el que has volgut... ara ens demanen que 
ho votem per separat, et diem que sí. I ara tornes a polemitzar, ara tornes a polemitzar... 
home, sisplau... 
Sr. Vidal: No, jo senyor alcalde, li demanava passar els dos punts per separat, per poder 
parlar dos cops, no per votar diferent... ho entens o no. Per què com que no m’ha deixat 
parlar abans, poder parlar ara, per això li he donat l’argument... 
Sr. Sánchez: Com que no t’he deixat parlar abans? Com que no t’he deixat parlar abans? 
Quim.  
Sr. Vidal: Home, senyor alcalde... 
Sr. Sánchez: Has parlat lo que has volgut.  
Sr. Vidal: Li he dit que com s’ajuntaven els dos punts... 
Sr. Sánchez: Hi has parlat dels dos punts. 
Sr. Vidal: ... era l’argument per què em deixés parlar dos minuts més, i fes la meva 
conclusió final, val. 
Sr. Sánchez: Ets un provocador nat, eh 
Sr. Vidal: no, no.... 
Sr. Sánchez: nat, ets un provocador nat, eh, vostès... ja esta bé home, ja està bé. 
Sr. Vidal: només dir senyor alcalde... 
Sr. Sánchez: ja esta bé, la broma, home, ja està bé la broma.... 
Tan difícil és, tan difícil és, tan difi... home sí per què em sembla que li he explicat com 
funciona això... ja sé que es nou, però jo em sembla que li he explicat com funciona això, i 
lo que ha de fer es respectar les rogles del joc. 
(Parlen tots a la vegada). 
Això és lo que ha de fer, i la democràcia comença per aquí, respectant les regles, home, 
sisplau.  
Sr. Vidal: no soc tonto senyor Sánchez, eh 
Sr. Sánchez: es que ja no se com dir- t'ho noi. 
Sr. Vidal: només, només acabar, dir-li que el dia aquest de l’exposició... 
Sr. Sánchez: "tremendo", senyor, és horrorós... 
Sr. Vidal: ... que vostè parla, que hi havia el senyor Ferré, el senyor Galofré i el senyor 
Alcalde vostès no van explicar res del enderrocament, i a més els hi diré que vostès han 
anat, han anat amb tant subtilesa que abans de tenir res parlat amb la terrassa del 
Miramar, ni amb la confraria ni res, en els planells, quina casualitat que la terrassa del 
Miramar no hi apareix, però en canvi la confraria sí que hi apareix, per què no es pugui 
dir, que vostès han fet uns plànols que la confraria no hi és. I per tot això crec, no crec no, 
hem de votar en contra, votem en contra de la cessió dels terrenys per fer el passeig. 
Sr. Sánchez: has acabat? 
Sr. Vidal: sí, senyor alcalde. 
Sr. Sánchez: ara sí? Val, moltes gràcies, Quim. PSC. 
Sr. Ferré: No, nosaltres votarem a favor, aclarint, aclarint aquest últim punt en tot cas que 
el projecte, el projecte que ha aprovat, sí ens ha enganxat San Joan gairebé... el projecte 
que ha aprovat l’Estat no contemplava ni l’enderroc ni la substitució de la confraria, i això 
és així, el que ha demanat l’Estat, és l’espai, no l’edifici, eh.  
O sigui el projecte no contempla ni l’enderroc, ni la substitució de la confraria. I pel que fa 
a la terrassa del Miramar, si t’hi fixes bé, el que sí que hi havia és un espai previst per 
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poder ficar un guingueta més tard, eh. Això sí, el que evidentment és la terrassa del 
Miramar, era una concessió igual que la confraria i també acabà al 2018, i per tant també 
és un tema doncs que l’Estat, evidentment ja ens ho deia, ja ens ho deia que havíem 
d’aconseguir que ens ho cedissin abans. 
 
 
 
 
8.8.8.8.----    PROPOSTA DE SUPORT AL SISTEMA DE DIPÒSIT, DEVOLUCIÓ  I RETORN PROPOSTA DE SUPORT AL SISTEMA DE DIPÒSIT, DEVOLUCIÓ  I RETORN PROPOSTA DE SUPORT AL SISTEMA DE DIPÒSIT, DEVOLUCIÓ  I RETORN PROPOSTA DE SUPORT AL SISTEMA DE DIPÒSIT, DEVOLUCIÓ  I RETORN 
D’ENVASOS (SDDR)D’ENVASOS (SDDR)D’ENVASOS (SDDR)D’ENVASOS (SDDR)    
 
Les polítiques i normatives ambientals de la Unió Europea, es basen en els principis de 
precaució i prevenció, d’acord amb els criteris que s’hauria d’evitar el dany ambiental en 
origen i que el responsable de posar en el mercat un producte, que es converteix en 
residu, se n’ha de responsabilitzar. D’altra banda, el VI Programa d’Acció Ambiental de la 
UE planteja com a objectiu principal la dissociació entre creixement i la producció de 
residus i esmenta la prevenció com a principal element de la política de gestió de residus. 
 
Atès que la normativa comunitària, estatal i catalana planteja que s’han de reduir els 
residus i els residus d’envasos, però que la realitat ha estat que a la darrera dècada a 
Catalunya els residus han augmentat més d’un 45% i que els residus d’envasos ho han fet 
en un 50%. 
 
Atès que la Directiva d’envasos 12/2004/CE marca com a objectius mínims de reciclatge 
dels materials d’envasos del 55% per any 2008 i que es va arribar només al 48% pels 
envasos de procedència municipal. 
 
Atès que el PROGREMIC estableix com a objectiu el reciclatge del 25% dels envasos 
lleugers pel 2006 i que el 2007 només es va arribar a un 19%. 
 
Atès que, segons la LERE 11/1997, els sistemes de dipòsit, devolució i retorn d’envasos 
(SDDR) són el sistema obligatori de gestió d’envasos, però que per interès del sector de 
l’envàs no s’han desenvolupat. 
 
Atès que els SDDR han estat utilitzats tradicionalment per les empreses envasadores abans 
que, a partir els anys 60, apareguessin els envasos d’un sol ús. 
 
Atès que arran d’aquesta opció els costos de la gestió dels envasos van començar a 
recaure en la societat a través de la gestió municipal o mancomunada dels residus i que 
actualment els municipis assumeixen al voltant del 80% dels costos. 
 
Atès que el principi de responsabilitat del productor ha estat un principi primordial de la 
política europea i ha rebut el suport de la OCDE per la capacitat que té d’internalitzar els 
costos de les empreses i de deslliurar la societat d’aquests costos. 
 
Atès que a Catalunya té les competències compartides en residus i envasos per 
desenvolupar els SDDR, segons la “Ley de Envases y Residuos de Envases” (LERE), i que, a 
més, la Llei Reguladora de la Incineració 11/2000 en el seu article  diu que: “El Govern ha 



 

91 

 

de promoure en aplicació de la LERE els SDDR, especialment per als de volum igual o 
superior a dos litres i per als envasos de productes tòxics i perillosos”. 
 
Atès que el SDDR ha demostrat arreu on s’aplica obtenir els millors resultats de 
recuperació dels envasos. 
 
Atès que els SDDR afavoreixen l’augment de l’envasat en envasos reutilitzables. 
 
Atès que l’Ajuntament de Calafell té coneixement que la Fundació per a la Prevenció de 
Residus i el Consum Responsable ha presentat al Departament de Medi Ambient i 
Habitatge, al Departament d’Innovació, Universitats i Empresa i al Departament 
d’Economia i Finances un esborrany de Llei de Prevenció de residus d’envasos. 
 
Atès que aquest municipi està compromès i té voluntat política de desenvolupar 
actuacions de prevenció dels residus i de la contaminació, de mitigar el canvi climàtic, de 
promoure models de gestió dels residus i de la contaminació, de mitigar el canvi climàtic, 
de promoure models de gestió de residus i dels envasos que potenciïn la reducció i 
recuperació màxima dels residus. 
 
Atès que l’Agència de Residus de Catalunya ha encarregat un estudi sobre la viabilitat del 
SDDR i ha mostrat els seu interès en promoure aquest model. 
 
La Comissió Informativa de Medi Ambient, Serveis i Turisme amb el vot favorable d’ERC, 
ADMC, PSC-PM i del senyor Josep Parera Ribell, i l’abstenció de CIU, proposa al Ple el 
següent acord: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Refermar el compromís d’aquest municipi de desenvolupar actuacions 
encaminades a reduir els residus i residus d’envasos, recuperar el màxim de residus 
d’envasos i sensibilitzar a la població i als agents comercials i econòmics per contribuir a 
aquests objectius de prevenció de la contaminació, d’evitar l’esgotament de recursos i el 
canvi climàtic, tot potenciant una distribució i consum responsable. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Proposar al Departament de Medi Ambient i Habitatge a l’Agència de Residus de 
Catalunya que, fent ús de les seves competències, obrin el debat i la redacció en aquesta 
legislatura d’una Llei Catalana de Prevenció de Residus que plantegi com a sistema general 
i obligatori el SDDR, promovent, alhora, els envasos reutilitzables i aquelles mesures que 
facin reduir els residus.        
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Compromís en donar suport a la xarxa que es creï: “ Per un model ecoeficient 
de gestió d’envasos” amb els ens locals, associacions municipalistes, l’ARC, sectors 
empresarials i entitats diverses, per tal de crear les condicions per a formular la demanda 
al Govern i Parlament Català de canvi de la normativa vigent. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Valorar la possibilitat d’aplicar al municipi alguna actuació per desenvolupar 
aquest sistema, bé mitjançant una Prova Pilot, bé en algun espai del municipi o a les 
dependències municipals. 
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CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- Realitzar la comunicació al sector comercial i a la ciutadania dels beneficis 
ambientals i econòmics d’aquest sistema i dels continguts d’aquesta proposta i demanar-
hi el suport. 
 
SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.---- Refermar el compromís de l’Ajuntament de Calafell de seguir duent a terme accions 
per reduir les bosses de plàstic i donar suport a les actuacions encaminades a regular de 
forma efectiva la distribució de bosses de plàstic. 
 
SETÈ.SETÈ.SETÈ.SETÈ.----    Publicitar aquesta proposta i els seus acords al sector comercial, a la ciutadania del 
municipi de Calafell i als mitjans de comunicació. 
 
VUITÈ.VUITÈ.VUITÈ.VUITÈ.----    Traslladar l’acord aquesta proposta al Departament de Medi Ambient i Habitatge, 
a l’Agència de Residus de Catalunya, al Departament d’Innovació, Universitats i Empresa, 
al departament d’Economia i Finances, a l’Agència Catalana del Consum, a la Fundació 
Prevenció de Residus i Consum Responsable, a la Federació de Municipis de Catalunya, a 
l’Associació Catalana de Municipis, a l’Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i 
Tractament de Residus i a la Diputació de Tarragona. 
Molt bé, Victoria ¿quieres hacer un poco de explicación? 
 
Sra. Ortigosa: Sí, buenos días. Ya casi lo ha dicho él todo, pero bueno, espero que este 
punto sea más tranquilo, de lo que hemos tenido, porque vaya… bueno sí el modelo 
actual de gestión de residuos de envases está caducado, y por tanto, hay que hacer un 
cambio y sobretodos los modelos que apuesten por la prevención de residuos, residuos de 
envases y recogida, y aprovechando al máximo los residuos como recursos.  
Cataluña tiene las competencias para desarrollar esta normativa y hacer una campaña 
para promover estos cambios, quiere fomentar el sistema de retornables de envases, como 
ya están implantados en otros países, siendo modelo para el resto de España.  
Por eso, el Ayuntamiento de Calafell apoya el sistema de depósito, devolución y retorno 
de envases y tiene la voluntad de desarrollar actuaciones encaminadas a reducir residuos y 
residuos de envases, sensibilizar a la población y a los agentes comerciales y económicos 
para contribuir a los objetivos de prevención y contaminación. 
Proponemos al Departamento de Medio Ambiente y a la Agencia de Residuos de 
Cataluña, que haciendo uso de sus competencias, redacten una ley catalana de 
prevención de residuos que plantee como obligatorio el sistema de depósito, devolución y 
retorno de envases, porque en las playas se recogen varias toneladas de residuos y la 
mitad son envases de un solo uso. Lo mismo pasa en papelera y en el contenedor gris, 
puesto que se hace mal reciclaje y no van al contenedor amarillo. 
El ayuntamiento también apoya, sigue apoyando a la reducción de otras bolsas de 
plástico.  
 
Sr. Sánchez: Intervencions per part dels grups. Hi ha algú? Senyor Parera, hi ha alguna 
intervenció respecte aquest punt? 
Sr. Parera: No, no. 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana, sisplau. 
Sra. Elvira: Jo primer. 
Sr. Sánchez: Sí, perdó, Partit Popular. 
Sra. Elvira: Em rescindeixen... 
Sr. Sánchez: No es que t’he vist tan relaxada a la cadira, així... 
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Sra. Elvira: Sí... doncs és un tema que em toca, per què jo porto molts anys treballant en el 
ram de la química i sobretot puntualment amb el tema de les bosses de plàstic. 
Hi han, bé, tot lo que està al darrera del plàstic, tant el que contamina com el que no 
contamina, llavors és un... bé volia dir la meva en aquest punt, sobretot en el sisè, quan es 
parla de la reducció de les bosses de plàstic.  
Vull que la gent entengui que sí que és veritat que tant el politè, com el propilè que és lo 
que actualment s’estan fent les bosses de plàstic son contaminants, però n’hi han altres... 
altres components químics que es poden fer... que es poden manipular per fer bosses de 
plàstic. Llavors jo que ho visc diàriament això, a tota aquesta campanya que es va fer, des 
de les grans marques i les superfícies comercials, que no deixem de banda que va ser un 
tema comercial per ells que els hi va funcionar molt bé, val, que va ser ells van tirar del 
tema de la ecologia, però amb ells els hi anat molt bé, per què aquí han deixat de pagar 
moltes factures de plàstic, llavors jo sé i em toca de primera línia el tema dels llocs de 
treball de les fàbriques de manipulació de bosses de plàstic, jo crec que no ens oblidem de 
que n’hi ha molta gent al darrera d’aquestes empreses, n’hi han molts llocs de treball, i 
això ha fet molt de mal, i sobretot aquí a Catalunya que teníem moltes empreses que han 
hagut de tancar per aquesta gran campanya que es va fer en contra de les bosses de 
plàstic. Només deixar palès que no s’han de reduir, sinó que s’ha de canviar la composició 
del plàstic. Vull dir, no fem més mal a aquestes petites empreses que es dediquen a això. 
Jo crec que només volia fer un incís en aquest punt sisè d’en comptes de reduir, incentivar 
el canvi de la composició del plàstic, que no entraré a dir quina és, però sinó la podrem 
dir... però vull dir que no es parli de reducció per què en el fons la gent no sap el mal que 
està fent, i hores d’ara existeix un material que és completament biodegradable. Res més, 
moltes gràcies. 
 
Sr. Sánchez: No hi ha res. Agrupació democràtica, tampoc. Convergència i Unió, vol dir 
quelcom d’aquest punt? 
 
Sr. Olivella: No, nosaltres donem tot el suport a la proposta i creiem que és important que 
es faci ben fet, si segueix tot el que ens marca aquí, doncs votarem a favor, per què 
creiem que... bé i completant ara lo que ens ha dit l’Olga, jo crec que doncs encara més,  
ara que ho hem sentit en moltes campanyes de diferents llocs, però doncs sentir-ho en 
directe de gent que hi treballa, doncs encara és, no sé, és més, es veu més directe com 
van les coses, no... Per tant, donem tot el suport.  
 
Sr. Sánchez: Partit Socialista 
 
Sr. Ferré:  Sí, a mi m’ha sorprès la cara polifacètica aquesta que té l’Olga de també... la 
part ecologista no la sabia, la teva, no i clar, m’ha sorprès per què doncs no acostuma a 
ser habitual en una regidora del Partit Popular, o en un regidor del Partit Popular, que 
tingui aquesta vessant ecologista fins al punt que tu el tens, no, i cada dia em sorprens 
més, i per això doncs bé, no sé jo t’encoratjo a que segueixes així, i que donat totalment 
recolzament a la proposta, i també animar-te a que compris la nova samarreta del barça 
per què també està feta amb ampolles de plàstic reciclades. I per tant també... doncs 
animar-te que també la compris, que també formis part d’aquesta vessant ecologista, no. 
 
Sr. Sánchez: Bé, avia’m, Olga, jo mentre escoltava, avia’m si podríem transaccionar una 
cosa que jo he posat així a continuació en el mateix punt. Jo faria un punt i seguit, avia’m 
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si pots estar d’acord, que digués que “en tot cas, que els components de les bosses de 
plàstic no siguin contaminants”, et sembla bé? 
 
Sra. Elvira: La paraula reducció jo la eliminaria. 
 
Sr. Sánchez: No, jo el deixaria tal i com està, i continuaria dient, punt i seguit, en tot cas, 
els components....en el cas de que siguin de plàstic... 
 
Sra. Elvira: No, si vols... si vols... si vols en el tema de reduir les bosses de plàstic 
contaminant, o sigui, puntualitzem plàstic contaminant. Val, incentivant a que es faci ús 
de l’altre tipus de plàstic que és totalment biodegradable. 
 
Sr. Sánchez: Posem això i ja està? 
Sra. Elvira: Sí, sí, jo crec que si ho fas com a contaminant, jo crec que sí... 
Sr. Sánchez: Val, val... doncs ja està. Ho fem així? Doncs va. Esteu tots d’acord? Sí. Doncs 
va. 
 
 
El Ple de l’Ajuntament de conformitat amb la proposta presentada i per unanimitat 
acorda: 
 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Refermar el compromís d’aquest municipi de desenvolupar actuacions 
encaminades a reduir els residus i residus d’envasos, recuperar el màxim de residus 
d’envasos i sensibilitzar a la població i als agents comercials i econòmics per contribuir a 
aquests objectius de prevenció de la contaminació, d’evitar l’esgotament de recursos i el 
canvi climàtic, tot potenciant una distribució i consum responsable. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.----    Proposar al Departament de Medi Ambient i Habitatge a l’Agència de Residus de 
Catalunya que, fent ús de les seves competències, obrin el debat i la redacció en aquesta 
legislatura d’una Llei Catalana de Prevenció de Residus que plantegi com a sistema general 
i obligatori el SDDR, promovent, alhora, els envasos reutilitzables i aquelles mesures que 
facin reduir els residus.        
 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.----    Compromís en donar suport a la xarxa que es creï: “ Per un model ecoeficient 
de gestió d’envasos” amb els ens locals, associacions municipalistes, l’ARC, sectors 
empresarials i entitats diverses, per tal de crear les condicions per a formular la demanda 
al Govern i Parlament Català de canvi de la normativa vigent. 
 
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Valorar la possibilitat d’aplicar al municipi alguna actuació per desenvolupar 
aquest sistema, bé mitjançant una Prova Pilot, bé en algun espai del municipi o a les 
dependències municipals. 
 
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- Realitzar la comunicació al sector comercial i a la ciutadania dels beneficis 
ambientals i econòmics d’aquest sistema i dels continguts d’aquesta proposta i demanar-
hi el suport. 
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SISÈ.SISÈ.SISÈ.SISÈ.---- Refermar el compromís de l’Ajuntament de Calafell de seguir duent a terme accions 
per reduir les bosses de plàstic i donar suport a les actuacions encaminades a regular de 
forma efectiva la distribució de bosses de plàstic. 
 
SETÈ.SETÈ.SETÈ.SETÈ.----    Publicitar aquesta proposta i els seus acords al sector comercial, a la ciutadania del 
municipi de Calafell i als mitjans de comunicació. 
 
VUITÈ.VUITÈ.VUITÈ.VUITÈ.----    Traslladar l’acord aquesta proposta al Departament de Medi Ambient i Habitatge, 
a l’Agència de Residus de Catalunya, al Departament d’Innovació, Universitats i Empresa, 
al departament d’Economia i Finances, a l’Agència Catalana del Consum, a la Fundació 
Prevenció de Residus i Consum Responsable, a la Federació de Municipis de Catalunya, a 
l’Associació Catalana de Municipis, a l’Entitat Metropolitana de Serveis Hidràulics i 
Tractament de Residus i a la Diputació de Tarragona. 
 
 
9999----    PROPOSTA DE PRORROGA I PROPOSTA DE PRORROGA I PROPOSTA DE PRORROGA I PROPOSTA DE PRORROGA I MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE MODIFICACIÓ DEL CONTRACTE DEL SERVEI DE 
RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I 
ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER 
ADEQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A LES NECESSITATS ACTUALS DEL ADEQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A LES NECESSITATS ACTUALS DEL ADEQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A LES NECESSITATS ACTUALS DEL ADEQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A LES NECESSITATS ACTUALS DEL 
MUNMUNMUNMUNICIPI.ICIPI.ICIPI.ICIPI.    
 
 
En data 13 d’agost de 2004 fou signat contracte amb URBASER, relatiu a la concessió 
administrativa dels serveis de recollida de residus municipals, neteja viària, transport, 
tractament i eliminació del rebuig dels residus recollits al municipi de Calafell, amb un 
termini de vigència fins el mes d’agost de 2012. 
 
Posteriorment, en data 17 de juliol de 2005 es va modificar aquest contracte per millores 
sense cost econòmic per aportacions gratuïtes oferides pel concessionari, consistents en 
l’adscripció al servei d’un tractor esbardissador completament nou que quedava en 
propietat de la Corporació. 
 
El dia 27 de setembre de 2006, novament es va modificar el contracte per ampliació de la 
recollida de mobles i estris vells, que es concreta en canvi de vehicle, increment de 
freqüències i personal, per import de 729.082,37 € fins a la finalització del contracte. 
 
En data 28 de desembre de 2006, es va modificar el contracte per aprovació del pla 
director de papereres per a la seva instal·lació i posterior servei de manteniment i 
buidatge, que es concreta en la instal·lació de 600 papereres, un equip de recollida, 
hidronetejadora i dipòsit d’aigua, i el personal encarregat de la recollida i manteniment. 
L’import d’aquesta modificació, fins al final del contracte, va ser de 404.702,18 €. 
 
Alhora es va modificar el contracte per adscripció al servei de dues hidronetejadores i 
personal encarregat, per import, fins al final del contracte, de 820.496,13 €. 
 
El dia 9 d’abril de 2008, ambdues parts van signar un conveni de reconeixement de deute 
de treballs efectuats i actualització del contracte fins a desembre de 2007 per import de 
850.091,14 €. 
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En data 29 de juliol de 2009, l’Ajuntament de Calafell va ordenar a URBASER, SA. la 
realització d’una auditoria tècnica del servei a través de l’empresa AUMA. 
 
El dia 23 de desembre de 2009, es va aprovar l’import d’amortitzacions dels contenidors 
dels anys 2006 a 2008, per import de 70.950,72 €. 
 
Alhora, es va aprovar la revisió de preus per l’IPC corresponent a l’exercici 2008 per import 
de 238.453,17 € i la revisió de preus per l‘IPC pels anys 2008 i 2009 de les ampliacions de 
contracte de recollida de mobles i estris vells, hidronetejadora i manteniment i buidatge de 
papereres. 30.456,84 €. 
 
La Tècnica de Medi Ambient ha emès informe en data 31 de maig de 2010, que s’adjunta 
a l’expedient, on justifica abastament la necessitat de prorroga del contracte que ve 
donada per: 
 

- La neteja viaria essencial ja no es pot prestar amb els mitjans previstos en el 
Plec, havent-se d’assolir noves inversions en maquinaria, la qual haurà 
d’amortitzar-se en el temps. 

- El contracte encara te dos anys de vigència per endavant. 
- L’increment de població i la incorporació de nous sectors han produït un 

detriment de la qualitat del servei. 
- Que la intensitat d’us de la xarxa viaria fan necessari un replantejament de la 

intensitat i qualitat del servei. 
 
La prorroga del contracte està prevista en el Plec de clàusules, art. 3.2, per mutu acord de 
les parts. Per un termini que no superi l’inicial de 8 anys, si es donen els supòsits en que 
l’ajuntament ordeni la renovació substancial del servei per compra de nou material de 
tecnologia més avançada o que sigui necessari per a la prestació del servei. L’informe de la 
tècnica Municipal justifica les noves inversions i adjunta el pla d’amortitzacions, proposant 
una prorroga de vuit anys més de contracte que es considera correcte i ajustat a les 
previsions legals i contractuals. 
Vist que ha estat notificada al contractista la proposta de modificació i pròrroga del 
contracte, sense que aquest hagi presentat cap al.legació, segons consta a l’expedient. 
  
Vist l’informe emès per la Intervenció Municipal núm. 718/bis/2010, que s’adjunta a 
l’expedient. 
 
Vistos els informes de Secretaria, que s’acompanyen a l’expedient. 
 
Vist l’informe del Director de Serveis de Contractació i Compres, que s’adjunta a 
l’expedient. 
    
Vist el que disposa l’art. 232,d del Decret 179/95, de 13 de juny, Reglament d’obres, 
activitats i serveis de les entitats locals, pel que fa a la capacitat per prorrogar el contracte i 
art. 248,a del mateix text legal, pel que fa a les potestats de l’administració. 
 
Vist així mateix el que preveu la Disposició Transitòria primera de la Llei 30/2007, de 30 
d’octubre, de contractes del sector públic, com articles 36, 42, 101, 154 i següents, 163 i 
Disposició addicional novena del Reial decret legislatiu 2/2000, de 16 de juny, pel que 
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s’aprova el text refós de la llei de contractes de les administracions públiques i article 102 
del Reial Decret 1098/2001, de 12 d’octubre, pel que s’aprova el reglament general de la 
llei de contractes de les administracions públiques. 
 
LA Comissió Informativa de Medi Ambient, Serveis i Turisme amb el vot favorable 
d’ERC,ADMC i PSC-PM, i les abstencions del PPC i CIU proposa al Ple de la corporació: 
 
PRIMER.- MODIFICAR el contracte del SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, 
NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS 
RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER ADQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A 
LES NECESSITATS ACTUALS DEL MUNICIPI,    que es concreta en: 
 
Ampliació de lesAmpliació de lesAmpliació de lesAmpliació de les    àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:    
 

� Parc empresarial ( FASE I) 
� Prolongació  del Passeig marítim ( entre Tàmesi i Garona )  
� Plaça Pública del Port  
� Urbanització  del Sector 5-A  de Segur de Dalt . 
� Bellamel  
� Sector K de Mas Mel  
� Illa C-7 de Mas Mel  
� Adequació de la C-31 
� El Vilarenc 

 
Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:    
 
MÀQUINAMÀQUINAMÀQUINAMÀQUINA    XASSÍSXASSÍSXASSÍSXASSÍS    CAIXACAIXACAIXACAIXA    UNITATSUNITATSUNITATSUNITATS    
CAMIÓ CAIXA OBERTA 
BASCULANT  7 M3 

Nissan CABSTAR C35 13/2 
B5 

CAYVOL 4 

ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 
4M3 

RAVO 5000  3 

ESCOMBRADORA 
ARROSSEGAMENT  

DULEVO 5000  1 

ESCOMBRADORA SOBRE 
XASSÍS 

IVECO SCHÖRLING 1 

ESCOMBRADORA ELÈCTRICA UNIECO E360  2 
PORTER ELÈCTRIC ELEVACONTENIDORS  2 
 
Mitjans personals Mitjans personals Mitjans personals Mitjans personals     
 
S’incorporen al servei un número equivalent de 9 operaris durant tot l’any. 
 
Resum prestació serveiResum prestació serveiResum prestació serveiResum prestació servei    
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Nova proposta de neteja viària
Descripció del servei Freqüència Mitjans Jornades

Servei Dies Setmana Maquinista Peó Conductor Vehicle Unt.
Jornades 
setmana DIF.

BRIGADA MAS ROMEU+C.PARK+RES.+BONANOVA 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14 34
BRIGADA MAS MEL+BELLAMAR+M3 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14
BRIGADA SEGUR M1+M2 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14
BRIGADA ALTURES 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14

BRIGADA MOBLES 5 2 1 CRC CT 2RK 23M3 1 15 -3
0

ESCOMBRADA MIXTA 7 2 2 ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 4M3 2 28 0
ESCOMBRADA MECÁNICA 5 1 ESCOMBRADORA SOBRE XASSÍS 1 5 5
PODA 7 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA (actual) 1 7 3
NETEJA HERBES 5 1 TRACTOR AMB BRAÇ DESBROSSADOR 1 5 0
NETEJA HERBES 5 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 5 0
RECOLLIDA PAPERERES 7 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA AMB AIGUA A PRESSIÓ 1 7 2
NETEJA HIDROPRESSIÓ 7 1 EQUIP HIDROPRESSIÓ AMB REMOLQ 1 7 2
ESCOMBRADA MANUAL 7 3 CARRET PORTACUBELLS 3 21 0
BRIGADA Q Porter 7 0,5 PÒRTER ELÈCTRIC 1 3,5 7
BRIGADA Q Escombradora 7 0,5 ESCOMBRADORA ELÈCTRICA 1 3,5
TOTAL 163 43
LLOCS DE TEBALL 23 6
PERSONAL EFECTIU 35 9

REFORÇ ESCOMBRADA MANUAL ESTIU 7 2 CARRET PORTACUBELLS 2 14 14
AMPLIACIÓ DULEVO 7 1 1 ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 4M3 1 14 14
REFORÇ BRIGADA Q 7 1 CARRET PORTACUBELLS 1 7 0

PÒRTER ELÈCTRIC 0 0 0
REFORÇ BRIGADA Q ESCOMBRADORA 7 1 ESCOMBRADORA ELÈCTRICA 2 7 7

TOTAL 42 0
LLOCS DE TEBALL 6 0
PERSONAL EFECTIU 9

Personal

 
 
 
SEGON.- PRORROGAR el contracte del SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, 
NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS 
RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, ADEQUAT A LES NECESSITATS ACTUALS DEL 
MUNICIPI pel termini de vuit anys a partir de la finalització del contracte, és a dir, fins el 
mes d’agost de 2020. 
 
TERCER.- APROVAR la despesa derivada d’aquesta contractació per import de 
40.096.139,84 € i la plurianualitat de la mateixa, amb la següent previsió per anualitats: 
 

- 2010............................................................1.917.999,80 € (juny a desembre) 
- 2011............................................................3.288.513,85 € 
- 2012............................................................3.601.974,82 € 
- 2013............................................................4.225.542,11 € 
- 2014............................................................4.217.465,06 € 
- 2015............................................................4.161.500,75 € 
- 2016............................................................4.156.814,25 € 
- 2017............................................................4.156.814,25 € 
- 2018............................................................4.037.593,74 € 
- 2019............................................................4.115.748,79 € 
- 2020............................................................2.216.172,43 € (gener a agost) 

 
QUART.- APROVAR el règim financer proposat, assumint el compromís exprés d’incloure 
en els pressupostos dels exercicis 2011, 2012, 2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2018, 
2019 i 2020, els imports corresponents a les anualitats previstes. 
 
CINQUÈ.- Fer ús de l’exepcionalitat a què es refereix l’apartat 5 de l’article 174 del Reial 
Decret 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals i 
aprovar excedir el número d’anualitats que aquesta determina. 
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SISÈ.- El concessionari haurà de dipositar una garantia definitiva per a respondre de les 
obligacions del contracte, del 4% de l’import d’adjudicació, que ascendeix a la quantitat 
de 1.603.845,59 €. 
 
SETÈ.- Notificar al concessionari que haurà de presentar-se al Departament de 
Contractació per tal de signar el contracte. 
 
VUITÉ.- Donar compte als Departaments de Medi Ambient, Intervenció i Tresoreria 
municipals. 
 
 
Sr. Sánchez: El ponent vol... Angel sisplau. 
 
Sr. Verge: Gràcies, senyor alcalde. Jo miraré de ser breu, i en tot cas ja si després n’hi han 
intervencions dels grups, ja miraré de respondre totes les intervencions que hi hagin. 
L’ajuntament de Calafell, es troba davant de un departament, com és el departament de 
Medi Ambient, que te set contractes adjudicats, cap en vigor. Actualment l’únic que té 
contracte en vigor és, té contracte, en el temps però no actualitzat és el de Urbaser i ens 
trobem que bé, un cop hem pres possessió del departament i hem visualitzat tan la meva 
companya com jo, hem visualitzat les necessitats d’aquest municipi... aniré parlant una 
mica així, del principi cap al final... ens hem donat compte que aquesta contracta és una 
contracta ja que té deu anys de vigència en el temps, que la població d’aquest municipi 
des del 2001 fins avui, s’ha doblat, hi ha el doble d’habitants. Que aquesta contracta per 
lo que sigui, els motius, jo no entraré de moment en els motius, no arriba a moltes parts 
del municipi i llavors el que hem fet amb el vist-i-plau del equip de govern, tant la meva 
companya, com jo, com el regidor de urbanitzacions, el senyor Bonilla, assentant-se amb 
els tècnics del departament, assentant-se amb els tècnics de l’empresa i redissenyar 
d’alguna manera lo que creiem que té que ser la neteja viària d’aquest municipi, a partir 
de ja d’ara del 2010, per què nosaltres creiem que la neteja viària, tots els habitants 
d’aquest municipi paguen la seva contribució i per descomptat la neteja viària té que 
arribar a tots els habitants d’aquest municipi.  
Hem fet una sèrie, de bé, d’incorporacions, tinc que dir, bé, que això segurament hauria 
pogut ser, una adjudicació nova, però malgrat, malauradament no pot ser una adjudicació 
nova, per què la situació econòmica, i també si convé també ho explicaré, no ho permet, i 
ens trobem repeteixo davant d’una contracta que s’exhaureix d’aquí a dos anys, però la 
màquina amb lo que és el personal, la empresa amb lo que és el personal, no està exur... 
Però sí en lo que és la maquinaria, per què segurament des del principi, no es va fer prou 
bé, i ens trobem que ara al 2010, no hi ha maquinària per continuar prestant aquest 
servei, que tenen adjudicat fins al 2010. 
Llavors, repeteixo hem mirat de redissenyar el servei, bé, hem fet un estudi exhaustiu de 
tal com està el municipi. Tinc que dir, bé s’incorporen tretze vehicles nous, per això dic, 
que no és una contracta nova, però pràcticament és com si ho fos, s’incorporen tretze 
vehicles nous, es dobla pràcticament el servei de recollida de mobles, poda i estris vells, i la 
neteja viària del municipi, per què creiem que si no ho fem així, no arribarem, ens passarà 
com ara que no arribem a tots els llocs del municipi, s’incorpora una màquina 
escombradora que és novetat, és una màquina novedosa.  
Aquesta màquina escombradora per els que m’estiguin. Si m’estan escoltant a aquestes 
hores, igual puja al carrer Estats Units, que puja a les costes de Garraf, que puja tots els 
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carrers del municipi. Llavors la nostra idea una mica, per explicar el... seria que hi vagi una 
brigada davant d’aquesta màquina, que vagi desbrossant, que vagi tirant tot lo que 
desbrossi en el mig del carrer, passarà la màquina aquesta i  a darrera passarà una altra 
brigada tractant d’eliminar les herbes, per bastant de temps, no.  
Bé, s’han fet ja una sèrie de proves, en principi, estem bé, a nosaltres ens hagués agradat 
que estem treballant en això des del més de primers d’abril, malauradament ens ha costat 
moltíssim i ens hagués agradat que ara a primers de juny es hagut ja posar en pràctica, 
per què un cop arribat el mes de juliols, doncs bé el municipi hagués estat com nosaltres 
creiem, jo també com a regidor de turisme, sempre he dit, defensant moltíssim, que la 
primera necessitat que té un municipi, és que el municipi quan arriben els turistes estigui 
net. 
Bé, no sé, bé ja en l’assumpte econòmic... no sé si després, hem van preguntant, ja hi 
aniré contestant a tot lo que vulguin, no. En l’assumpte econòmic sí que tinc que dir, que 
bé, malauradament les coses estan com estan, es fa una pròrroga que el contracte vigent 
del 2004, permet de vuit anys, i aquesta, aquesta adjudicació nova es començarà a pagar 
a partir de la tardor al setembre del 2012 fins a que es finalitzarà la contracta que serà al 
estiu del 2020. 
No sé, si em deixo qualsevol cosa... Sí, també tinc que dir que un cop fet aquest estudi, 
doncs aquí ens hem trobat que aquí s’hi han incorporar doncs nou àmbits nous, que la 
contracta no hi estaven ubicats, com son el Parc Empresarial, la prolongació del Passeig 
marítim, el Bellamel, el Vilarenc i molts sectors que al llarg d’aquests nou o deu anys hem 
anat incorporant al municipi, el municipi s’ha fet gran, repeteixo, s’ha doblat el nombre 
d’habitants, i bé d’alguna manera, des del Departament creiem que bé, amb aquesta 
mesura, una mica rona ja em va tocar a mi personalment i tinc una mica rona 
d’experiència en tot això, al 2001 també vam haver de passar aquest tràmit que ara també 
s’ha de passar, en aquell moment era diferent. A aquest moment la situació econòmica 
ens ha avocat a fer-ho en el procés aquest que creiem consensuat entre tots que és el 
millor sistema, i res més, jo es.... 
Bé, jo es que he anomenat aquí, s’incorpora el Bellamel, el sector K de MasMel, d’alguna 
manera la voluntat de que quan he dit que aquest vehicle arribarà per què se m’entengui 
al carrer Estats Units, i al carrer Costes de Garraf, que potser son els carrers, sobretot 
l’Estats Units, que és més inclinat i per allí, doncs segurament les escombradores hi 
passaven molt difícilment i també, bé... aquesta freqüència ens permetrà que a cada 
carrer del Municipi, per què hi ha molta gent que m’estaran escoltant, a cada carrer del 
municipi, se li passarà a escombra un cop per setmana, se li passarà a netejar.  
També aquesta ampliació ens permet entre moltes coses, que ja anirem contestant 
després, eliminar tots els extres que fins ara teníem, doncs bé, la contractava anava com 
anava i havien uns extres de setmana santa, uns reforços d’estiu, uns reforços d’herbes, 
uns reforços de moltes coses, que amb aquesta nova adjudicació creiem que s’eliminen. 
Lo que ens toca a partir d’ara, jo crec tant als regidors que estem ara com als propers que 
entrin, en la propera legislatura es fer un seguiment exhaustiu i acurat per què l’empresa 
compleixi amb tot això i lo que potser en principi pot semblar que son molts diners, es pot 
demostrar amb el temps que no son tan diners, per què fins ara ja arrastràvem i veníem 
pagant una sèrie d’extres, i extres, i extres... que amb aquesta nova adjudicació, amb 
aquesta pròrroga s’eliminen. Fins aquí és lo que en principi jo puc informar i si després 
amb el temps de rèplica segons les intervencions si tinc que contestar alguna cosa més, ja 
la contestaré. 
 



 

101 

 

Sr. Sánchez: Molt bé, moltes gràcies. Passaríem doncs a intervencions. Senyor Josep 
Parera, sisplau. 
 
Sr. Parera: Avia’m no, déu ens guard, que digués lo que penso i lo que he sentit ara, eh. 
Deu ens guard que pogués dir, pogués manifestar lo que he sentit i lo que penso i lo que 
hi havia i lo que hi haurà, però avia’m la meva mare em va dir, sobretot sigues treballador 
i persona.  
Em sembla que la pròrroga, la pròrroga ha de es prorroga, lògicament es prorroga en vuit 
anys, però m’assembla que només es poden prorrogar dos anys. La pròrroga només es pot 
fer per dos anys, no per vuit. Llavors, abans en els capítols, en els punts d’abans he parlat 
de que la gent no son creïbles, ara ens acaben de dir, ens acaben de dir que només hi ha 
un suplement de vuit anys, però aquest suplement de vuit anys, jo crec que és de deu 
anys, per què si ara estem al 2010 i al 2010 ja tenim un suplement d’un milió nou-cents 
disset mil nou-cents noranta-nou mil euros i al 2011 tres mil dos-cents vuitanta-vuit, tres 
milions dos-cents vuitanta-vuit mil euros cinc-cents tretze, com potser que es diguin vuit 
anys si son déu, per què 2010, 2011, 2012 fins al 2020, eh. O sigui que continuem no 
podent ser creïbles amb l’equip de govern, mireu, les persones som els animalets que ens 
entrebanquem més d’una vegada amb la primera pedra, quan hi havia aquest mateix 
ajuntament que hi ha ara, el del 1999, al 2001 hi havia una empresa que en dèiem 
Ambientalia de la neteja i aquesta empresa de Ambientalia, per què tingués el municipi 
una mica regular, per l’any i mig que li quedava que contracte va demanar quaranta 
milions de pessetes, parlo en pessetes, ara. Ja en parlaré... abans he parlat en euros, ara 
parlo en pessetes, quaranta milions de pessetes. I aquest mateix equip de govern 
encapçalat pel mateix alcalde que hi ha i pel mateix tinent d’alcalde que bé, és lo que 
tenim, el primer tinent d’alcalde i la sèrie de coses, van agafar Ambientalia i la varen 
trinxar, i es va agafar a primers de juny, a primers de juliol, es va agafar i es va contractar 
Urbaser, Ambientalia lògicament li faltava un any i mig de contracte i va anar als jutjats, i 
al 2003 l’ajuntament va pagar una multa de cent setanta-quatre milions de pessetes. O 
sigui que amb quaranta milions podien fer la feina, i llavors es van haver de pagar cent 
setanta-quatre. Ara lògicament ho tornem a trinxar tot, diferent forma, però si per 
casualitat, que a lo millor no, i es un canvi de govern, deixeu la hipoteca d’aquest mode, i 
amb el sistema que es deixa, sense consultar i sense informes, jo em fa l’efecte que no és 
correcte, per què lo primer que hi hauria d’haver, tan a les informatives com en aquesta 
carpeta, els informes tècnics, els informes de secretaria i tot això no hi ha res. No estic 
d’acord jo amb aquesta contracta. Ja ho he dit abans, tenim un ajuntament que està 
actuant com si estiguéssim a Bangladesh o estiguéssim al Congo. "Desde luego" fer les 
coses d’aquesta manera, de la mateixa manera que es va fer al 2001, i amb una multa de 
cent setanta-quatre mil... menys mal, menys mal... i estigueu tranquils, eh, que encara no 
m’he decidit en el vot, però menys mal que en aquesta contracta no venem cap patrimoni, 
no venem el Passeig Marítim, no venem res, no venem res, per què abans s’ha parlat del 
Passeig Marítim, i l’alcalde s’ha omplert la boca altra vegada de que mai a la visa set mil 
euros el MOPU havia aportat. Jo he anat rebobinant... senyor alcalde va valer molt més 
cèntims, la recuperació de sorra de les platges i va pagar-ho el MOPU, eh. I la gent no 
s’omplia la boca com s’omple vostè del Passeig Marítim i es varen remenar les platges, i a 
les platges encara hi ha sorra, eh, a les platges encara hi ha sorra.  
I quan s’ha parlat de la... he anat rebobinant, i quan s’ha parlat d’allò del Miramar, de la 
terrassa del Miramar. La terrassa del Miramar és la concessió, senyor alcalde, la terrassa 
del Miramar és la concessió... La confraria de pescadors tenen escriptures, la confraria de 
pescadors tenen escriptures no em corregeixi sisplau, diguem mentida, per favor, no em 
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diguem mentida, la confraria de pescadors tenen escriptura. Vull dir, jo de que, compte 
que no son creïbles, i xxxxxxxxxx 
 
Sr. Sánchez: estem parlant de la brossa, eh. Bé, ho dic per què sapigueu on estem 
Sr. Parera: Bé, sí. No, es que vostè abans també ha parlat de les masies, de les masies de 
Segur, eh, ha parlat. Tampoc no estava al punt del dia, no, no, escolti, “donde las dan las 
toman”, eh, la pilota rebot. Escolti jo no... que li haig de dir jo ara, que li hagi de dir jo 
ara.  
Miri escolti, m’ha agradat sentir altra vegada al primer tinent d’alcalde, eh, posat amb el 
dit, per què no lo ha votat ningú, està posat amb el dit, el primer tinent d’alcalde, que es 
manifesti i ja contestaré, sisplau. 
  
Sr. Sánchez: Després, després, ja li contestaràs. Encén, encén el micròfon, sinó no et sent. 
(Parlen fora de micròfon). 
 
Sr. Verge: no que es manifesti, dels cent setanta-tres milions de multa... 
(Parlen fora de micròfon) 
 
Sr. Sánchez: Olga, sisplau. 
 
Sra. Elvira: sí, a veure m’hagués agradat que el senyor Parera, ja que ha estat a Medi 
Ambient, ens hagués informat més de coses que els que estem a la oposició no ens 
assabentem i els del govern ho saben, però ja veig que no està “por la labor hoy” el 
senyor Parera. 
Llavors... 
Sr. Parera: intento ser persona, Olga, intento ser persona. 
Sra. Elvira: Bé, doncs vostè mateix. 
Sr. Parera: Per què si em poses a vomitar, sortiria de vuit dies enrere... 
Sra. Elvira: Bé, potser de tant en tant s’ha de fer neteja, però bé 
Sr. Parera: Ara ho has dit, ara ho has dit... 
Sra. Elvira: Llavors, jo crec que quan se’ns va passar això a la Comissió, la veritat és que em 
va sobtar veure que ens endeutaven en quaranta milions d’euros, no de pessetes, no 
d’euros, repartits entre... a deu anys, allargant una contractació vuit anys, del que 
veritablement ens toca, que ens queden només dos anys, per dir canviem, per què ja ens 
han demostrat que aquestes persones no funcionen. Llavors en compte d’agafar i dir 
intentem fer el que puguem durant aquests dos anys, intentem mantenir el municipi com 
sigui aquests dos anys, per.... 
Sr. Parera: és lo que es feia Olga, es lo que es feia... 
Sra. Elvira: perdoni, que jo no li he interromput, no li he interromput, perdoni. 
Sr. Parera: perdó, és lo que es feia i s’havia de fer, Olga 
Sra. Elvira: bé, jo el que vull dir és bé això, que si es pot fer, si es pogués fer això, és una 
manera de que dintre de dos anys, es torni a treure a concurs, el tema de les 
escombraries, que tothom pugui venir i intentar que legalment, per què les coses a aquest 
ajuntament a vegades no es fan ben fetes, jo crec que s’hauria de mirar i filar prim, que 
un servei com el que hem tingut d’escombraries, que a més jo recordo d’estar aquí al ple, 
quan estava el partit socialista a la oposició, jo recordo moltes, moltes, moltes crítiques en 
aquest servei.  
Llavors em sobta, em sobtar i ho haig de dir a títol personal, em sobta veure que se’ls hi 
allarga aquesta contractació vuit anys, em sobta. Jo soc de la manera... jo soc del parer 
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que potser no en ve de dos anys més, i intentar tirar com puguem per no haver de pagar 
una multa de x milions, o els que fossin en aquells moments, intentar fer-ho d’alguna 
manera, per intentar allargar aquests dos anys, i no endeutar al municipi, no només ja dels 
quaranta milions d’euros que s’estan endeutant repartits aproximadament entre tres i 
quatre milions anuals fins al 2010, sinó que ens estem lligant de peus i mans en aquesta 
empresa, que a hores d’ara no funciona, en estem lligant per què dintre de vuit anys, 
dintre de vuit anys, potser ens trobem amb la mateixa situació, amb la mateixa maquinaria 
feta malbé i amb el mateix problema que ens trobem. Jo crec que una cosa coherent per 
part de l’equip de govern en aquests moments, hauria sigut tirar com pogués, intentar fer-
ho el millor que es pugues, intentar a arribar a parlar amb la oposició, si és necessari de dir 
mira no fem política d’això, intentem aguantar com puguem aquest servei i dintre de dos 
anys, governi qui governi, treure-ho a concurs, i llavors fer-ho bé, intentar no endeutar 
com estic dient en quaranta milions d’euros, que jo quan vaig veure les xifres, és que a mi 
encara hores d’ara se m’escapen els euros, llavors és que no vull ni calcular exactament lo 
que son en pessetes, però bé, jo, jo, només deixar aquí sobre la taula, que no compartim 
aquesta contractació, i bé, el que sí m’agradaria demanar, és l’informe de intervenció, 
perdona, secretari, m’agradaria que em féssiu arribar, ja sé que està en l’expedient, però 
que em féssiu arribar l’informe d’intervenció, sisplau, d’aquest tema. Res mes, gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Bé, Esquerra Republicana. No hi ha intervenció. Agrupació democràtica. No 
espera, espera, no. Va, Convergència i Unió, sisplau. 
 
Sr. Olivella: Gràcies senyor alcalde. Bé, nosaltres una de les coses que també ens ha 
sorprès molt, no el fet de que es tiri endavant aquesta renovació d’aquesta empresa de 
neteja i més que res, bé per lo que dèiem sempre que anem seguint en la línia de la 
coherència, no. Creiem que aquesta empresa des del el moment que va entrar, doncs va 
ser una empresa bastant maleïda, no sembla ser, que sempre ha portat molts problemes al 
llarg de tot el temps per part dels que esteu ara governant, o pels que hi eren aleshores, 
doncs sempre vau dir que doncs s’havien de... s’havien de fer sancions, s’havien de mirar 
per què no es complia, bé es va passar uns temps molts durs per part de tothom, però es 
van ensortir, i també fent com m’explica tota la història aquí al dictamen, no, explica la 
història de que doncs sempre... i també com has dit tu Angel, que s’ha hagut de portar, 
per poder fer coses, per extres i tal, o sigui que realment sempre hi han hagut dificultats, 
aleshores, ara que quedaven dos anys, nosaltres també estem molt d’acord, doncs tan al 
que ha dit l’Olga, com també el que ha dit el Parera, vull dir amb el Parera, jo li dono tota 
la raó, i sap molta més història d’això, però doncs crec que potser valdria la pena, no, 
afegint-me més doncs en el cas de l’Olga, en el sentit d’intentar en aquests dos anys que 
falten, intentar de pactar i no hipotecar aquests quaranta milions d’euros repartits en dos 
anys de concessió, no dos anys que queden de concessió més vuit, per tant ens anem al 
2020, no, al 2020 no pel que pugui passar, sinó per què independentment de que hi 
puguin haver eleccions, vostè estan en el dret de fer el que creguin, i és una cosa 
plurianual, si legalment és correcte, doncs es pot tirar evidentment endavant, però 
pensem que valdria la pena fer un punt d’inflexió i reflexionar i mirar a veure, si poguéssim 
aclarir-ho per aquests dos anys, i llavors intentar fer un nou concurs, a on a llavors 
veuríem, no sé que donaríem la possibilitat de que pogués entrar una nova empresa, o la 
mateixa amb unes altres condicions, però amb un concurs ja posat al dia, en canvi de 
l’altra manera, seguim amb la mateixa empresa, que es clar com deia jo, la incoherència 
de que a vosaltres no us semblava bé, no la gent de l’equip de govern, i ara en canvi 
doncs ens disposem a renovar-ho a dos anys de finalitzar la concessió, a un any 
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d’eleccions i per un preu de sis mil cinc-cents milions de les antigues pessetes, o sigui 
quaranta milions d’euros. En principi aquest seria el nostre desacord. Nosaltres estem 
d’acord en que es plantegi el fet de que realment, la neteja no funciona i potser ha costat 
molt de que funcionés, hi han hagut plans en altres èpoques de neteja i s’han intentat 
controlar, jo n’he viscut un, un període molt curt, però que realment doncs hi havia tot pla 
d’actuació per cada carrer, que això hi era, i costava moltíssim fer el seguiment, pel que 
sigui, jo no sé que ha passat, però que ha tornat la cosa a espatllar-se molt, i tampoc no 
sabem per què ha desaparegut aquesta maquinaria, hi ha gent que circular que si s’ha 
boicotejat, que si no se que... jo crec que això no és el problema del ajuntament, 
l’ajuntament té una concessió amb una empresa, es paguen un munt de diners cada mes i 
s’hauria de complir com a mínim que marca aquesta concessió, per tant crec que és 
qüestió d’exigir, i sinó denunciar-ho, que això s’havia demanat també per part vostre, a 
vegades no, doncs no sé, per què no anem ara, ara que teniu la paella pel mànec, i quan 
doncs estaven governant nosaltres ens ho havíeu fet, doncs escolta’m ara jo crec que 
inclús us donaríem suport, si creieu, si realment en parlem i es veu que la cosa no va. Vull 
dir, que jo crec que hauríem més que fer aquest arrengament que no ens acaba de fer el 
pes, al contrari ens ha vingut molt, molt de nou, es buscar una sortida més pactada i 
dialogada, i a més jo crec que tant l’Olga com des del Partit Popular, com el Parera, això 
ho han manifestat també.  
 
Sr. Ferré: Sí, jo recordar l’època d’Ambientalia, senyor Josep Parera, jo també la vaig patir 
Ambientalia, i també el recordo quan vam entrar al 2000, al 99, perdó al 1999, ja queda 
bastant lluny això, vam entrar i estaven compartint govern amb vostè, i precisament un 
dels problemes que vam tenir grossos, va ser la contracta amb Ambientalia, la recollida de 
brosses i la neteja viaria en aquella empresa que venia arrastrant ja històricament i que 
tenia uns problemes enormes, per què tothom era conscient de la que feina no es feia i al 
final doncs es va haver de rescatar no de pagar una multa, sinó de rescatar la concessió 
dels anys que li quedaven per poder fer una nova concessió durant un període de prova, 
que va ser de vuit mesos, si no recordo malament, i a partir d’alli és quan es va fer ja 
l’adjudicació definitiva en aquesta empresa d’ Urbaser que de moment és la que tenim fins 
ara.  
Dir que el contracte aquest es va renovar en l’anterior legislatura, va tornar a ser 
l’adjudicatari la mateixa empresa, amb diferents governs i ara el que fem simplement és 
actualitzar aquest contracte, el que fem és incorporar aquells sectors que no estaven en 
aquella contracta del seu dia per molts motius, a alguns d’ells per què encara no existien, 
com per exemple el Parc Empresarial, doncs que segurament encara estaven els carrers en 
obres i fent-se i altres sectors com el Vilarenc, o altres sectors que hi ha aquí com el 
Passeig Marítim de Segur, per tant lo que fem és incorporar tots aquests nous sectors, per 
què la contracta no hagin de pagar més extres, lo que fem és reconèixer és una feina que 
s’està fent des de fa molt de temps i que s’incorpora dintre de la contracta, es modifica 
aquest contracte per què quedi ja recollit tots aquests sectors dintre d’aquest contracte. 
Dir-li a la senyora Olga Elvira que lo que fem avui no és una operació d’endeutament, ni 
molt menys, lo que fem aquí és establir cada any, lo que costarà aquest servei, que a mi 
per primer cop en molts anys que porto aquí, per fi m’assabento de lo que costa, per què 
durant molts anys no m’assabenta’t de lo que costa aquest servei, per què sempre vulguis 
o no sempre hi havien coses que es feien de més a més, fora de contracte, i que acabaven 
apareixent, ves a saber per on, que al final acabaven incrementant aquest cost, doncs per 
què no passi això, per primer cop algú planteja aquí, una modificació del contracte i ara 
cada any sabrem, cada any sabrem lo que costa aquest servei, això no és una operació 
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d’endeutament, això només és simplement dir cada any lo que costarà i a partir d’aquí 
doncs cada equip de govern aportarà doncs els diners que toquin per contracte, i si creuen 
que s’ha de modificar o que s’ha d’ampliar més sectors, per què n’hi han nous sectors en 
el municipi, o nous espais que s’han de netejar, doncs evidentment que cada equip de 
govern farà el que cregui oportú. Però jo crec que la iniciativa que portem avui des de la 
regidoria de medi ambient, doncs jo crec que és molt bona, per què mica en mica, tots els 
contractes, i com ha dit el tinent d’alcalde, doncs s’han d’anar actualitzant, per què tenim 
set contractes i que tots estiguin caducats, doncs això demostra que no estem fent les 
coses bé, i per tant, jo crec que començar  per aquest, i a partir d’aquí començar també 
amb les altres matèries com son la neteja d’edificis, la neteja de platges, l’enllumenat i 
altres serveis que s’estan donant al municipi. Jo crec que és una bona iniciativa, que es 
comencés per aquest que és potser el de més volum i el de més calat, i el de més 
incidència, amb també lo que son els carrers, i per tant lo que volem, en definitiva és que 
la contracta funcioni, i que els carrers es vegin més nets, que urbanitzacions on no 
s’estava passant fins ara el vehicle, doncs que passin i amb més assiduïtat, i per tant que 
es netegin tots els carrers com si fossin tots de primera divisió.  
Dir-li també en el senyor Parera, que evidentment vostès ha estat regidor de medi ambient 
durant aquests tres anys, jo suposo que ho ha fet lo millor que ha pogut, i amb els mitjans 
que tenia, i amb els mecanismes doncs que s’ha trobat, però sí dir-li doncs que bé, doncs 
una mica la gestió de tots aquests diners, si s’hagués fet d’una altra manera, segurament 
s’hauria notat que la neteja doncs estava molt millor en el nostre municipi, i no hauríem 
d’haver fet doncs segurament aquesta millora en lo que és aquest contracte. Dir-li també 
que aquesta millora també ve provocada per altres coses que venen al darrera, i també 
com per exemple l’amortització de vehicles, per què si ara ens trobem una maquinaria que 
quan es va fer al seu dia, doncs es va preveure per uns anys i resulta que aquesta 
maquinària, doncs ja ha passat el termini d’amortització i resulta que encara doncs estem 
pagant aquests vehicles i no... resulta que no els tenim operatius, doncs clar evidentment 
s’haurà de renovar, i per això doncs es modifica de nou aquest contracte i bé, doncs 
encoratjar doncs en tot cas la regidora de medi ambient, doncs que si no pot ser l’1 de 
juny que es posin l’1 de juliol, lo més aviat possible doncs a poder en funcionament i que 
puguem tenir doncs el millor possible aquests carrers nets.  
 
Sr. Sánchez: ara sí. 
 
Sr. Verge: A veure, ara si, no, es que no estic acostumat a defendre un punt. A veure en 
primer lloc dir que les quantitats que el senyor Parera diu que son increments, son les 
anualitats que es pagaran des de el 2010 que estem fins al 2020, i la primera quantitat 
que apareix aquí, és la quantitat que l’ajuntament pagarà a l’empresa Urbaser durant 
aquest any 2010, la segona és la que pagarà durant el 2011 fins al 2020.  
A tomb de lo de la multa, vull fer una mica de història, per què afortunadament cada 
vegada em faré més gran i bé, i tinc molta memòria història, i vull recordar que l’any 1994 
es va adjudicar d’una concessió que venia de Cosbasa , es va adjudicar a Ambientalia i 
Vicenç Horts, un servei de recollida que havia de ser en aquell moment, bé, potser sí, totes 
les coses, jo crec que es fa totes les coses fan a fi de bé,  va semblar que havia de ser la 
solució de tot, i al final va resultar que no va anar bé, però bé, repeteixo que jo sempre 
crec que les coses, es fan totes a fi de bé. 
Es va adjudicar una contracta amb Ambientalia i Vicenç Horts, al 1994, en tres anys de 
carència, els tres primers anys, no es va pagar i lo que aquest ajuntament i aquest regidor 
al 2001, lo que va tenir que pagar va ser els tres anys de cua que quedaven 
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d’amortització, quedaven vuitanta-un mil, cinquanta-sis mil, i vint-i-nou mil, més un 
serveis que potser sí que es van tenir que d’allò... però la contracta li quedava un any i lo 
que es va tenir que pagar van ser els tres anys de carència, a llavors es va renovar un servei 
amb tota la il·lusió del mon per què això funcionés, recordo que aquest servei, tres o 
quatre mesos o així, i a partit d’aquí va venir una moció de censura, entre mig de la moció 
de censura van passar moltes més coses, abans de la moció, però tampoc no hi vull entrar, 
va haver un canvi de govern i al 2002  es va adjudicar aquesta contracta per dos anys, 
juraria que va ser per dos anys. I al 2004 amb un altre equip de govern a llavors es va fer 
una altra adjudicació per vuit anys i d’aquí ve... la coixària ve d’aquí, d’aquests dos anys 
del 2002 al 2004, aquestes màquines son els dos anys que ara ja estan exhaurides, i en 
aquest moment, a veure podríem parlar de moltes coses, però en aquest moment 
l’ajuntament no està en condicions d’afrontar dos milions d’euros per liquidar aquesta 
empresa, no estem en condicions per què a partir d’aquí haurem de fer un ple, i continuar 
pagant tots aquests diners que estem posant ara en aquí. Aquesta una, i l’altra tampoc. Lo 
que no podem fer entenem nosaltres, i assessorats pels serveis tècnics és ara comprar 
màquines per dos anys, i a part continuar aquests dos anys sense donar serveis a aquestes 
nou... bé, incorporacions del municipi que s’han produït, aquest al doble d’habitants i 
totes aquestes mancances, que jo estic cansat de sentir durant els tres anys que porto 
venint al ple, de gent que venen aquí repetidament i truquen repetidament, que per 
davant de casa seva, no passen mai. 
En principi la voluntat és de que bé, amb aquesta adjudicació, amb aquesta pròrroga, amb 
aquest nou contracte, digueu-ho com vulgueu, es miri de posar solució a tots aquests 
mals. I repeteixo, aquí l’únic problema que hi pot haver, el problema és que es clar, ara hi 
ha un equip de govern que ho adjudica, i després d’aquí un any o deu mesos o onze, no 
se quan exactament ja... vindrà un altre equip de govern, però lo que es tracta jo entenc, 
clar ara jo parlo per mi, però es que jo ja no hi serè, i no puc dir d’allò... si d’aquesta taula 
o d’allò se’n fa un bon ús, i se’n fa un bon seguiment, doncs això és lo que acabarem 
pagant al 2020. I jo crec que tindrem un servei com la ciutadania de Calafell es mereix i en 
quant a lo del endeutament, doncs bé sí, d’aquí al 2020 havíem de pagar trenta-cinc 
milions d’euros, doncs en pagarem quaranta, i potser és una mica errònia la mica aquesta 
d’endeutament que la Olga potser li trontolla, per què aquestes quantitats, ja, repeteixo 
això s’incrementa en uns vuit-cents mil euros al any, però aquí s’eliminen tots els extres, el 
reforços d’estiu, els reforços de Setmana Santa... tots aquests extres que hi havien, inclús 
la neteja de solars, tot això es pot fer a través d’aquesta nova concessió, jo crec que això 
és una avantatge pel poble, jo crec que lo que es té que fer a part de donar un bon servei 
al municipi, es fer un bon seguiment, i que l’empresa compleixi, doncs nosaltres amb 
aquests deu u onze mesos que ens queden per endavant, doncs mirarem de que això, 
doncs sigui així. Rés més.  
 
Sr. Sánchez: Bé, torn de rèpliques. Sr. Parera hi ha rèplica? 
Sr. Parera: Sí 
Sr. Sánchez: Endavant 
Sr. Parera: Sí, seré educat. Angel, Angel Verge, primer tinent d’alcalde, no has estat 
afortunat, però sí que t’haig de fer una recomanació, aquests dos anys, es podien acabar, 
i havia un regidor sòl i ara sou dos regidors, es podia comptar el “golpe” dos anys. Però 
que com son... és un quart de quatre, és un quart de quatre no hi ha per tancar, encara 
que en aquí, i ho he dit varies vegades i ho repeteixo, però suposo que hi haurà cura, que 
falta els informes tècnics i els informes de la secretaria, per què no podem continuar així 
amb una mala gestió i d’aquesta manera cada vegada hi ha regidors del equip de govern 
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que parlin i no son creïbles? Les coses es diuen i no s’han de firmar, i tenen lo que sigui, i 
vosaltres no sou creïbles.  
Però avia’m, avia’m sisplau, però com que soc del poble, i estimo al poble, i aquí no es ven 
cap, no es ven cap patrimoni com s’ha venut abans del Passeig Marítim, i no es ven res ni 
es regala rés, i tot es paga amb diners, i vull lo millor pel municipi, i vull que el municipi 
estigui en condicions, t’ho avanço... perdó, perdó el tuteig, li avanço senyor alcalde que li 
votaré a favor. 
 
Sr. Sánchez: Bé, moltes gràcies, si hi ha més rèplica? Pel Partit Popular, n’hi ha? 
 
Sra. Elvira: Sí, sí, es que encara estic paint això... “esto es demasiado, bueno”... es que a 
vegades la política costa de pair, eh. Bé, aquí estàvem dient que el que es feia era 
incorporar, he sentit que el que feia era incorporar els sectors... jo, tot i que no es vol 
parlar d’endeutament, jo es que ja et dic, he vist els quaranta milions i l’únic que si no vols 
dir-li endeutament, o contractació, lo que li vulguis dir, però jo trobo que això et lliga de 
mans i peus amb una empresa que no teníem per què haver... no havíem d’haver pres 
aquestes mesures, jo crec que jo estic completament d’acord amb l’Angel, que no s’havien 
d’indemnitzar i que no s’havien... i que si no d’una altra manera no es podia comprar 
maquinaria, però el que sí podíem haver fet, igual que s’estreny el cinturó qualsevol, i no 
es canvia el cotxe i el seu vehicle aguanta com pot i va al mecànic i una i una altra vegada 
per què no té diners per canviar-lo, jo crec que ara el moment de demostrar que aquests 
dos anys podíem tirar com pogués, o sigui com s’hagués pogut, intentar consensuar amb 
les forces polítiques, el fet de que no es fes política d’això, i torno a dir, jo crec que hi ha 
una altra manera de fer-ho, jo no comparteixo aquest punt, però el que sí volia demanar 
que com el senyor Ramon Ferré no va tenir l’oportunitat quan estava a la oposició de 
saber quin era el contracte d’aquesta empresa i lo que ens ha comentat, jo que si 
demano, sisplau, si hem podeu fer arribar... no, no, i el que entra, el que no entra, tenir 
una miqueta més d’informació... sí, del que seria la contractació, i del que veritablement 
ara s’incorpora amb aquests quaranta milions. Res més, gràcies. 
 
 
Sra. Elvira: Em sembla molt, però segur i si no ja els temps ho demostrarà, segur que n’hi 
hauran “añadidos después”. 
 
Sr. Verge: a veure Olga, ara, abans perdoneu, només un segon només. Jo et puc garantir 
o nosaltres, la meva companya i jo, et podem garantir que les primeres ordres que hem 
donat quan hem tractat en aquest departament, que no volem cap extra, i et puc garantir 
que en aquests onze mesos l’empresa Urbaser no facturarà a l’ajuntament cap extra. 
Nosaltres ja ens cuidarem de que compleixin amb el servei que en aquest documents se’ls 
hi adjudica. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha alguna rèplica? No. Convergència, si? Va, endavant. 
 
Sr. Olivella: Home, nosaltres continuarem també estant sorpresos, per què realment tal i 
com ho plantegeu, així tan planer i tan bé, doncs escolta’m es que queda perfecte, però 
clar si fem una mica de memòria enrere, penses que escolta’m si han hagut tants 
problemes al llarg de molt de temps, s’ha criticat tant l’empresa, no semblava bé, per què 
hi havia, no complien, es va intentar fer un seguiment, agafar, jo et puc parlar d’èpoques, 
d’una època que et dic en concret que s’intentava mirar amb lupa el que costava que és 
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pogués complir ja llavors, t’estic parlant de fa quatre anys o cinc, o sigui només jo l’he 
viscut només un període molt curt, eh.  
Aleshores, clar, no entenem, nosaltres no ens cap al cap, de que tot s’hagi fet tan 
precipitat, és que això és el que no entenem, m’enteneu. O sigui quan ho expliqueu aquí, i 
amb lo millora de la neteja, nosaltres ja estem d’acord amb la filosofia, totalment. Encara 
que s’haguessin de pagar diners, però el que no entenem és que se’ns convoca en una 
junta de portaveus, per parlar de la confraria, i perdoneu que torni a treure el tema, però 
dos minuts, quan ja estava fet tot, i ho havíem sabut ja pel carrer.  
D’això, no se’ns ha convocat a junta de portaveus, si es que es volia pactar, es volia arribar 
a un consens, de que tots veiéssim la necessitat de millorar la neteja, haguera estat un 
moment boníssim, senyor alcalde, de que ens ho plantegés, no de la manera que va anar, 
urgentment, convocar una comissió general de comptes, ràpid, per què com que era un 
canvi tan dràstic de la d’allò, i es veu que s’havia passar primer per aquí, i després la 
comissió allà. O sigui estava clar, nosaltres tot això, ens ve, be... i després ja tot lo del 
Ventall, entremig que encara no ho hem entès, que a l’alcalde li van demanar a l’últim ple 
que ens expliqués lo del Ventall, i encara no s’ha explicat res avui, fa un mes. 
Clar, tot això, sents, per tot arreu arriben històries, que es clar, que fins avui li dono la raó 
al Parera, mira... que ell veu fantasmes, o no sé que diu... que clar, per què és que... és 
que això no es veu clar, enteneu? O sigui vosaltres ho plantegeu de color de rosa, que 
nosaltres ens ho voldríem creure, per què creiem que valdria la pena, arribar aquest acord, 
però de la manera que ho plantegeu, no. O sigui nosaltres creiem que, senyor alcalde, 
podríem haver parlat, i dir, escolta’m hi ha urgentment això, quines mesures podem 
prendre? Com ho veieu, vosaltres que ho vau patir i nosaltres també ho hem patit, i que 
no...? sempre hem tingut... per què no mirem de posar-ho sobre la taula, val la pena 
allargar la contracta aquesta? O per què no intentem buscar solucions per aquests dos 
anys que queda de concessió, i si s’ha de fer un augment de material, que dius Angel, no, 
doncs s’intenta pactar aquests dos anys, i que al proper concurs aquest material es pugui 
absorbir per l’empresa que entri? No sé, sempre crec que és més incentivar més, doncs 
acabar aquests dos anys i dels dos anys fer una nova... un nou plec de clàusules, on 
realment dones il·lusió als anys que venen. Per què mira, tot lo que esteu dient aquí, que 
jo ho entenc que es digui per què es clar, segur que us ho han dit, no?, que heu dit, el 
Ramon, em sembla que has dit o no sé qui ho ha dit, em sembla que ho has dit tu Ramon, 
però potser això no tornarà a passar més, no, tot això d’haver de pagar extres. Bé, no sé 
qui ho ha dit, o l’Angel perdó. Bé, és igual. 
Per què heu dit al 2000... per què fins ara clar s’ha d’incorporar aquests nous carrers i tal, 
qui no ens diu que fins al 2020, també s’hauran d’incorporar coses noves... potser, potser. 
Potser que s’hagin d’incorporar noves coses. 
Per altra banda, tampoc ens pot garantir ningú, per què tu has dit l’any que ve, jo m’aniré, 
i farem el seguiment dels onze mesos i... però vull dir, precisament, precisament que una 
cosa son els dos anys aquestos, que nosaltres us dèiem, potser parlem, mirem a veure com 
es pot arreglar per aquests dos anys, i després qui sigui, no, doncs d’aquí dos anys el nou 
equip de govern que hi hagi, doncs que faci o que li toqui, que faci el nou plec de 
clàusules, i llavors doncs escolta’m que torna a guanyar aquesta empresa per què s’està al 
dia i tal, bé, si és el problema de les màquines, jo no sé si legalment si ho miréssim no es 
podien comprar ara aquestes màquines, i posar-ho al plec de clàusules propers i dient que 
els hi absorbia, no ho sé. Jo no dic de fora ara, en aquest moment, a la empresa tampoc, 
si no és pot assumir, però com a mínim que s’acabi, i després a veure que parlarà, per què 
és que clar, si hem tingut una mala experiència, que entre els uns i els altres, dons uns et 
poden parlar bé, altres no tant, o hem tingut... doncs escolta’m per què no, no acabem 
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aquests dos anys i seguim i jo demanaria al senyor alcalde això, que en parlessin, que en 
parlessin a porta... ja sé que dirà, home ja voleu retardar, bé, doncs no volem retardar-ho, 
no volem retardar-ho, el que passa és que ens ha vingut molt de nou i ha anat molt de 
pressa, tot. No sé, ho deixo aquí sobre la taula, en principi. 
 
Sr. Alcalde: PSC 
 
Sr. Ferré:  Només comentar, en tot cas, remarcar lo del endeutament que heu tornar a 
comentar l’Olga, ha tornat a insistir, i resulta que els ciutadans son els que paguen el 
rebut de la brossa, i la neteja viària no es paga, o sigui per pagar el que paguen és el rebut 
de la brossa, llavors doncs aquest cost que hi ha aquí evidentment es paga en part pels 
ciutadans, per l’ ingrés que rep dels ciutadans, però també es paga en part per aportació 
que fa l’ajuntament, per què els ciutadans no paguen el cent per cent del cost real de la 
brossa, i això, cal dir-ho, tot i que al ser una taxa doncs hauria... es podria fer, que els 
ciutadans paguessin el cent per cent. 
Llavors lo que estem dient que això no es un endeutament, lo que estem dient és que és 
una previsió per cada un dels anys i que en tot cas, doncs en funció del equip de govern 
que hi hagi, doncs evidentment decidirà com es financen aquests diners.  
El que sí que és interessant comentar és que... a veure els temes no son precipitats, vostès 
han viscut el canvi del... bé del regidor que portava aquest tema, amb lo qual doncs 
evidentment  els nous regidors han tingut temps per fer-se càrrec de la situació, i han 
proposat doncs una solució, lo millor que han considerat oportú per tal de resoldre aquest 
problema que tenen ara, dir també que aquests vuit anys de pròrroga els preveu l’actual 
contracte i amb l’adjudicació que es va fer, ja es preveia un pròrroga de vuit anys més 
d’aquest contracte que es podria fer, i això és lo que estem fent.  
Creiem que l’empresa no és que ho estigui fent malament, evidentment que tot és 
millorable, i que hi ha coses doncs que es poden anar fent el seguiment per què es facin 
els controls necessaris per què realment les feines que hi ha contractades es portin a 
terme, però també creiem que hi ha una part doncs de culpa nostra, per part de 
l’ajuntament, com a organisme, per què venim arrossegant una situació precària de ja fa 
molt de temps que veníem arrossegant tots aquests extres, i al final doncs l’empresa lo 
que busca, és que evidentment que no està pendent de a veure si li paguen o no li 
paguen aquests diners. I per tant sempre ha de fer, arts i jocs malabars, per poder tirar 
endavant amb els diners que l’ingressa l’ajuntament. 
Per tant lo que sí estem dient és que és bo que s’actualitzi d’una vegada per totes aquest 
contracte, que es millori aquesta situació d’aquests dos anys que la maquinaria ens ha 
quedat obsolet, i bé doncs encoratjar amb el regidor de... amb la regidora de medi 
ambient i amb el tinent d’alcalde que segueixen aquesta línia, i que la resta de contracte 
que també tenim en aquesta situació precària doncs es millorin mica en mica en el temps 
que resta de legislatura.  
 
Sr. Sánchez: Passem a la votació, senyor Parera. Sí, sí, un segon.  
 
Sr. xxxx: dir-li en el Joan Olivella, que segurament que tota aquesta pressa, jo em faig 
responsable, per què soc una persona pel meu caràcter soc molt nerviós, quan agafo una 
cosa m’agrada que funcioni i segurament que tota aquesta pressa, els meus companys de 
junta de govern i de govern, saben els crits que m’ha costat, i el soroll, i el córrer i espitjar 
en els tècnics i les baralles que he tingut, per què repeteixo, jo volia que això, si hagués 
pogut ser el primer de maig, s’hagués posat en funcionament, ai el primer de juny perdó, 
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per què quan arribés l’estiu, estigués ja tot el municipi, com jo crec que es mereix el 
municipi de Calafell que ha d’estar. 
I a tomb de les concessions, a mi m’agradaria, segurament no em donarà temps, és que 
no em donarà temps, però jo treballaré per que m’agradaria que algun dia l’ajuntament 
de Calafell d’aquestes set concessions que té, les tingués totes adjudicades, per què llavors 
quan arriba l’hora de fer el pressupost, saps que aquests diners son els primers, Capítol I 
perdó. És el primer, i el Capítol II... El Capítol I és el personal, també, és el primer, i el 
capítol II. I a partir d’aquí, a llavors el municipi es pot plantejar amb lo que queda la 
realitat del municipi, i la realitat de lo que pot fer, repeteixo. Sé que no ens donarà temps, 
per què, tenim els tècnics que tenim, i donarà per lo que doni, però intentarem si no 
poden ser els set, que dos o tres més estiguin almenys, sapiguem exactament, el valor que 
tenen, i res més.  
 
Sr. Sánchez: Doncs passem a la votació, sisplau, senyor Parera. 
Sr. Parera: Gràcies, senyor alcalde. Soc home de paraula, però després d’haver sentit les 
dues últimes intervencions, sinó m’hagués avançat, poder canviaria el vot. Però soc home 
de paraula, eh, aquestes dues intervencions últimes, avia’m remenar l’olla, que només hi 
ha aigua, bé... voto a favor, voto a favor de la concessió, voto a favor. 
 
 
El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d’ERC, 1 del senyor Josep 
Parera Ribell, 4 dels membres d‘ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, i 8 abstencions, 1 
del membre del PPC i 7 dels membres de CIU acorda: 
 
PRIMER.- MODIFICAR el contracte del SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, 
NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS 
RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, PER ADQUACIÓ DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI A 
LES NECESSITATS ACTUALS DEL MUNICIPI,    que es concreta en: 
 
Ampliació de les àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:Ampliació de les àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:Ampliació de les àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:Ampliació de les àrees a l’àmbit de prestació del servei de neteja viària:    
 

� Parc empresarial ( FASE I) 
� Prolongació  del Passeig marítim ( entre Tàmesi i Garona )  
� Plaça Pública del Port  
� Urbanització  del Sector 5-A  de Segur de Dalt . 
� Bellamel  
� Sector K de Mas Mel  
� Illa C-7 de Mas Mel  
� Adequació de la C-31 
� El Vilarenc 

 
Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:Mitjans mecànics addicionals:    
 
MÀQUINAMÀQUINAMÀQUINAMÀQUINA    XASSÍSXASSÍSXASSÍSXASSÍS    CAIXACAIXACAIXACAIXA    UNITATSUNITATSUNITATSUNITATS    
CAMIÓ CAIXA OBERTA 
BASCULANT  7 M3 

Nissan CABSTAR C35 13/2 
B5 

CAYVOL 4 

ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 
4M3 

RAVO 5000  3 

ESCOMBRADORA DULEVO 5000  1 
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ARROSSEGAMENT  
ESCOMBRADORA SOBRE 
XASSÍS 

IVECO SCHÖRLING 1 

ESCOMBRADORA ELÈCTRICA UNIECO E360  2 
PORTER ELÈCTRIC ELEVACONTENIDORS  2 
 
Mitjans personals Mitjans personals Mitjans personals Mitjans personals     
 
S’incorporen al servei un número equivalent de 9 operaris durant tot l’any. 
 
Resum prestació serveiResum prestació serveiResum prestació serveiResum prestació servei    
 
Nova proposta de neteja viària
Descripció del servei Freqüència Mitjans Jornades

Servei Dies Setmana Maquinista Peó Conductor Vehicle Unt.
Jornades 
setmana DIF.

BRIGADA MAS ROMEU+C.PARK+RES.+BONANOVA 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14 34
BRIGADA MAS MEL+BELLAMAR+M3 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14
BRIGADA SEGUR M1+M2 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14
BRIGADA ALTURES 7 2 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 14

BRIGADA MOBLES 5 2 1 CRC CT 2RK 23M3 1 15 -3
0

ESCOMBRADA MIXTA 7 2 2 ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 4M3 2 28 0
ESCOMBRADA MECÁNICA 5 1 ESCOMBRADORA SOBRE XASSÍS 1 5 5
PODA 7 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA (actual) 1 7 3
NETEJA HERBES 5 1 TRACTOR AMB BRAÇ DESBROSSADOR 1 5 0
NETEJA HERBES 5 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA BASCULANT 7M3 1 5 0
RECOLLIDA PAPERERES 7 1 CAMIÓ CAIXA OBERTA AMB AIGUA A PRESSIÓ 1 7 2
NETEJA HIDROPRESSIÓ 7 1 EQUIP HIDROPRESSIÓ AMB REMOLQ 1 7 2
ESCOMBRADA MANUAL 7 3 CARRET PORTACUBELLS 3 21 0
BRIGADA Q Porter 7 0,5 PÒRTER ELÈCTRIC 1 3,5 7
BRIGADA Q Escombradora 7 0,5 ESCOMBRADORA ELÈCTRICA 1 3,5
TOTAL 163 43
LLOCS DE TEBALL 23 6
PERSONAL EFECTIU 35 9

REFORÇ ESCOMBRADA MANUAL ESTIU 7 2 CARRET PORTACUBELLS 2 14 14
AMPLIACIÓ DULEVO 7 1 1 ESCOMBRADORA ASPIRACIÓ 4M3 1 14 14
REFORÇ BRIGADA Q 7 1 CARRET PORTACUBELLS 1 7 0

PÒRTER ELÈCTRIC 0 0 0
REFORÇ BRIGADA Q ESCOMBRADORA 7 1 ESCOMBRADORA ELÈCTRICA 2 7 7

TOTAL 42 0
LLOCS DE TEBALL 6 0
PERSONAL EFECTIU 9

Personal

 
 
 
SEGON.- PRORROGAR el contracte del SERVEI DE RECOLLIDA DE RESIDUS MUNICIPALS, 
NETEJA VIARIA, TRANSPORT, TRACTAMENT I ELIMINACIÓ DEL REBUIG DELS RESIDUS 
RECOLLITS AL MUNICIPI DE CALAFELL, ADEQUAT A LES NECESSITATS ACTUALS DEL 
MUNICIPI pel termini de vuit anys a partir de la finalització del contracte, és a dir, fins el 
mes d’agost de 2020. 
 
TERCER.- APROVAR la despesa derivada d’aquesta contractació per import de 
40.096.139,84 € i la plurianualitat de la mateixa, amb la següent previsió per anualitats: 
 

- 2010............................................................1.917.999,80 € (juny a desembre) 
- 2011............................................................3.288.513,85 € 
- 2012............................................................3.601.974,82 € 
- 2013............................................................4.225.542,11 € 
- 2014............................................................4.217.465,06 € 
- 2015............................................................4.161.500,75 € 
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- 2016............................................................4.156.814,25 € 
- 2017............................................................4.156.814,25 € 
- 2018............................................................4.037.593,74 € 
- 2019............................................................4.115.748,79 € 
- 2020............................................................2.216.172,43 € (gener a agost) 

 
QUART.- APROVAR el règim financer proposat, assumint el compromís exprés d’incloure 
en els pressupostos dels exercicis 2011, 2012, 2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2018, 
2019 i 2020, els imports corresponents a les anualitats previstes. 
 
CINQUÈ.- Fer ús de l’exepcionalitat a què es refereix l’apartat 5 de l’article 174 del Reial 
Decret 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals i 
aprovar excedir el número d’anualitats que aquesta determina. 
 
SISÈ.- El concessionari haurà de dipositar una garantia definitiva per a respondre de les 
obligacions del contracte, del 4% de l’import d’adjudicació, que ascendeix a la quantitat 
de 1.603.845,59 €. 
 
SETÈ.- Notificar al concessionari que haurà de presentar-se al Departament de 
Contractació per tal de signar el contracte. 
 
VUITÉ.- Donar compte als Departaments de Medi Ambient, Intervenció i Tresoreria 
municipals. 
 
 
10.10.10.10.----    PROPOSTA SUBSCRIURE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL DEPARTAMENT PROPOSTA SUBSCRIURE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL DEPARTAMENT PROPOSTA SUBSCRIURE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL DEPARTAMENT PROPOSTA SUBSCRIURE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL DEPARTAMENT 
DE JUSTÍCIA PEL SERVEI D’INFORMACIÓ MEDIADORA (SIM)DE JUSTÍCIA PEL SERVEI D’INFORMACIÓ MEDIADORA (SIM)DE JUSTÍCIA PEL SERVEI D’INFORMACIÓ MEDIADORA (SIM)DE JUSTÍCIA PEL SERVEI D’INFORMACIÓ MEDIADORA (SIM)    
 
El Centre de Mediació de Dret Pivat de Catalunya, és una entitat sense personalitat jurídica 
pròpia, adscrita al departament de Jusícia que es crea amb la finalitat de promoure i 
administrar la mediació regulada per la Llei i facilitar que s’hi pugui accedir, així com 
fomentar i difondre la mediació. 
 
L’Ajuntament de Calafell, té interès  en posar a disposició dels habitants del seu municipi  
un instrument útil que faciliti la resolució  pacífica de conflictes que sorgeixen del dia dia 
de la convivència. 
 
La regidoria de Benestar Social  de l’Ajuntament de Calafell seria el punt d’informació i 
derivació de casos al Centre de Mediació de Dret Privat de Catalunya, ja que disposa de 
persones amb el coneixement suficient sobre  aquest servei. 
 
El departament de Justícia contribuirà amb  les despeses que es puguin generar de les 
tasquests d’informació i tramesa de les peticions de les persones interessades.  
 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada per 
l’Alcalde i per unanimitat proposa al Ple de la corporació: 
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1.- Aprovar la formalització del conveni  annex de col·laboració amb el departament de 
Justícia  pel Servei d’Informació Mediadora (SIM), per tal que les persones interessades en 
resoldre conflictes s’hi puguin adreçar 
 
2.- Ubicar el punt d’informació d’aquest servei a les depencències de Benestar Social de 
Segur de Calafell del carrer Lluís Companys, 57. 
 
3.- Notificar el present acord al departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, al 
departament d’Alcaldia, Benestar Social, i Intervenció. 
 
 
Sr. Sánchez: Bé, per part de la regidora Maria José , vol intervenir. Endavant. 
 
Sra. Sans: Gràcies, alcalde. És voluntat d’aquest ajuntament, i sembla que avui més que 
altres dies, facilitar la resolució pacífica dels conflictes que sorgeixen dia a dia a la 
comunitat. Estem parlant de mediació civil, en cap cas penal, hi ha diferents aspectes als 
quals podem donar suport, un és resolució de conflictes familiars, que a vegades venen 
donats per separacions, abans d’acabar a tribunals, o en mans d’advocats que pot costar 
moltíssim diners més, pot degenerar més la situació familiar, i pot tindre un cost molt 
elevat, la idea és tant en aquest cas com en per exemple, en casos d’herències, arribar a 
un sistema d’acord, que sigui a la llarga molt més respectable, que no tingui perdedors i 
que les garanties i l’experiència amb altres municipis, garanteix que aquests acords es 
respecten amb més d’un setanta per cent dels casos, es a dir, estem sent... estem parlant 
de simplificar i alleugerar tot el sistema judicial d’aquest país, també hi han casos de 
mediació comunitària que pot ser per casos de veïns, de sorolls, amb entitats, casos que 
poden fer que la convivència en un municipi sigui mol més dolenta, i d’aquesta manera i 
mitjançant la voluntat que té que ser dels dos casos, dels dos cantons, no només amb un 
sol...  
No us fiqueu amb mi... no només... no estaven... no perdó, té que ser per les dues parts, 
no es pot fer mediació si hi ha una part que no estigui d’acord, en voler negociar i voler 
mediar, aleshores, totes les persones, totes les famílies, totes les entitats que vulguin 
arribar a un acord i a fer mediació, s’han de ficar de contacte amb la regidoria de benestar 
que l’informarà de tots els seus drets, es ficarà en contacte amb l’altra part, per poder 
arribar a aquest acord, es tramiten la petició i informen de la possibilitat de que sigui 
gratuït, com hi ha la gratuïtat al sistema jurídic. Està demostrat que un 90% dels casos, té 
una satisfacció dels usuaris, i també està garantit que més de un 75%, és resol en menys 
d’un mes. Això què significa? Que casos que a la llarga poden crear molta més polèmica 
en casos familiars, poden fer que la família, els fills i tothom ho malvisqui i es compliqui 
molt més, d’aquesta manera, es resolgui amb molta més agilitat.  
El cost és, a no ser que hi hagi servei de... com amb gratuïtat del servei, el cost acostuma 
anar entre els 40 i els 100 euros. Es a dir, que estem parlant d’un sistema econòmic, àgil i 
per lo que està donant l’experiència, molt més respectat per les dues parts.  
La mediació la faran, en el cas de que no hi hagi una persona ja proposada pels usuaris, la 
faran i ens la recomanaran des del centre de mediació del dret privat a Catalunya, i més 
que res dir-vos que és un sistema que intentem agilitzar i fer que la convivència al municipi 
sigui molt més amable, gràcies. 
Sí, recordar que jo com es puguin dirigir els ciutadans del municipi, per poder demanar 
aquest servei és a les oficines de Benestar Social a Segur de Calafell. 
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Sr. Sánchez: Intervencions, n’hi han? Josep Parera. 
Sr. Parera: No, no n’hi han, senyor alcalde. 
Sr. Sánchez: val 
Sr. Parera: son dos quarts de quatre. 
Sr. Sánchez: Bé, Partit Popular. Està clar, no, s’ha parlat en... Esquerra Republicana, 
tampoc, tampoc. Convergència. 
Sr. Olivella: Sí, la Sandra.  
Sra. Suárez: No, només, és un segon. Entenc que la mediació, la faran les persones que 
estan habilitades pel Departament de Justícia, per fer mediació i només amb... bé, com 
que és un inici, amb el servei de mediació del Consell Comarcal de la Ribera d’Ebre, és un 
molt bon servei per fer-li una ullada i veure’l com a model de gestió, per què és prou 
interessant i més o menys, bé... funciona així. 
 
Sr. Sánchez: Molt bé, Partit Socialista. 
 
Sr. Ferré: Sí, felicitar en tot cas la regidora i bé, doncs tots els tècnics que han treballat per 
què aquest conveni doncs pugui ser possible, i que bé que aquesta tasca de mediar entre 
dues parts, doncs que intentar de posar pau, doncs sempre és una tasca difícil, però en tot 
cas doncs encoratjar-los per què puguin tirar endavant lo millor possible i a partir d’ara 
doncs puguem tenir aquest servei també incorporat dintre de lo que és l’espai municipal 
    
El Ple de la corporació per unanimitat acorda: 
    
1.- Aprovar la formalització del conveni  annex de col·laboració amb el departament de 
Justícia  pel Servei d’Informació Mediadora (SIM), per tal que les persones interessades en 
resoldre conflictes s’hi puguin adreçar 
 
2.- Ubicar el punt d’informació d’aquest servei a les depencències de Benestar Social de 
Segur de Calafell del carrer Lluís Companys, 57. 
 
3.- Notificar el present acord al departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, al 
departament d’Alcaldia, Benestar Social, i Intervenció. 
 
    
11.11.11.11.----    PROPOSTA DDE SUBSCRIURE CONVENI DE COL·PROPOSTA DDE SUBSCRIURE CONVENI DE COL·PROPOSTA DDE SUBSCRIURE CONVENI DE COL·PROPOSTA DDE SUBSCRIURE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL LABORACIÓ AMB EL LABORACIÓ AMB EL LABORACIÓ AMB EL 
DEPARTAMENT DE SALUT I EL SERVEI CATALÀ DE SALUT EN L'ÀMBIT DE L'ATENCIÓ DEPARTAMENT DE SALUT I EL SERVEI CATALÀ DE SALUT EN L'ÀMBIT DE L'ATENCIÓ DEPARTAMENT DE SALUT I EL SERVEI CATALÀ DE SALUT EN L'ÀMBIT DE L'ATENCIÓ DEPARTAMENT DE SALUT I EL SERVEI CATALÀ DE SALUT EN L'ÀMBIT DE L'ATENCIÓ 
SANITÀRIASANITÀRIASANITÀRIASANITÀRIA    
    
EL  municipi de Calafell ha tingut en els darrers tres anys un creixement de població del 
22%, enfront del 4,7% de la resta de Catalunya i es preveu que l’any 2015 aribi als 
23.769 habitants. 
 
La salut i el benestar de les persones constitueixen un objectiu de primer ordre que respon 
a un dret fonamental dels ciutadans del nostre país, compartit per les administracions 
competents en aquestes matèries. 
 
Per això s’ha cregut necessari formalitzar un conveni de col·laboració amb les  
administracions competents en matèries de salut per tal d’establir un marc de referència  
de col·laboració interadministrativa en l’àmbit de l’antenció sanitària del municipi. 
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La Comissió Informativa de conformitat amb la proposta presentada per l’Alcalde i per 
unanimitat acorda: 
 
1.- Formalitzar conveni de col·laboració amb el Departament de Salut  i el servei Català de 
Salut de la Generalitat de Catalunya  per tal de millorar  i ampliar la qualitat dels eveis 
assistencials a la població, pel termini d’un any  prorrogable de forma tàcita fins 
l’acompliment dels seus objectius. 
 
2.- L’Ajuntament haurà de designar dos membres representants que formaran part d’una 
comissió mixta  per tal de vetallar pel compliment del present conveni. 
 
3.- Notificar el  el present acord a la Conselleria del departament de Salut i al director del 
Servei Català de Salut de la Generalitat de Catalunya, a la regidoria de Salut de 
l’Ajuntament de Calafell i al departament d’Alcaldia i Intervenció. 
 
 
Sr. Sánchez: Bé, en aquest cas la regidora vol dir alguna cosa. Endavant, Victoria. 
  
Sra. Ortigosa: Bueno, es que… Buenos días, otra vez. El municipio de Calafell, ha tenido 
en estos años un crecimiento superior al resto de los municipios de Cataluña y como la 
salud y el bienestar de las personas constituyen un objetivo de primer orden que responde 
al derecho que tienen los ciudadanos de nuestro país compartido por las administraciones 
competentes en estas materias, así con el acto que asistimos el lunes día 21 de junio de 
2010 en esta misma sala, el pleno, mediante la firma del pacto de infraestructuras de 
salud de Calafell con la asistencia e intervención de los representantes del departamento 
de Salud de la Generalitat de Cataluña, el Servei Català de la Salud y el Ayuntamiento de 
Calafell, cerramos un ciclo, ansiadamente perseguido y deseado, que es el de completar 
para nuestro municipio las infraestructuras necesarias para la atención y mejora de los 
servicios asistenciales.  
 
Con este pacto, en el cual queda reflejado por un lado la colaboración del ayuntamiento 
con la cesión de los terrenos necesarios para afrontar estos terrenos, puestos a disposición 
del Servei Català de la Salut, y por otro la colaboración del departamento de Salud de la 
Generalitat de Cataluña con la inversión necesaria para acometer este proyecto, proyecto 
que implica la inauguración del nuevo CAR que ya lo hicimos el lunes. Y el inicio del nuevo 
consultorio de Segur en la Avenida de España, 314 donde estará ubicado. Para velar por el 
cumplimiento de las previsiones de este convenio se ha creado una comisión mixta 
formada por dos representantes del departamento de Salud y dos representantes del 
Ayuntamiento de Calafell. 
 
Esta comisión mixta analizará el impacto sobre los servicios de Salud que pueda tener el 
desarrollo urbanístico de nuevas zonas en el municipio, ya que la llegada de nuevos 
ciudadanos es continua y por este motivo queda abierto a futuras actuaciones. Este nuevo 
CAR dispone de espacio necesario para ubicar la oficina de la agencia de protección de 
salud, dicha agencia y el ayuntamiento de Calafell firmó un convenio de colaboración con 
la finalidad de proteger a la población de factores ambientales y alimentarios que puedan 
producir un efecto negativo en la salud de las personas. 
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Ya quiero aprovechar, que yo personalmente estoy contenta y feliz de la inauguración que 
hicimos del CAR, de este CAR que tenemos aquí en Calafell, puesto que en el momento 
en que este en pleno funcionamiento, las ventajas serán numerosas, pues porque antes de 
la cantidad de servicios que teníamos que desplazarnos al hospital, sobretodo en 
recuperación que son los tratamientos más largos.  
 
Luego solicito, ahora que tenemos este nuevo CAR, a todos los ciudadanos que no tengan 
la tarjeta sanitaria, que por favor que se lo piensen, y que la tengan ya aquí porque 
entonces se pueden pedir muchísimas prestaciones, y se pueden solicitar más cosas.  
Y luego también, tal y como se comprometieron tanto la Consellera como el director del 
Servei Catalán y luego también el Presidente Montilla, enseguida pondremos la primera 
piedra del de Segur de Calafell. 
 
Sr. Sánchez: Doncs el senyor Josep Parera, sisplau. 
Sr. Parera: No, no. 
Sr. Sánchez: Val, Partit Popular. 
Sra. Elvira: Jo volia fer una puntualització del tema del CAP, però bé la faré al precs i 
preguntes. Gràcies. 
Sr. Sánchez: Esquerra Republicana. Agrupació democràtica. Convergència i Unió. 
Sr. Olivella: Bé, jo això que posen aquí, vull dir aquest pacte d’infraestructures, això de 
formalitzar conveni de col·laboració amb el departament per ampliar la qualitat de serveis, 
exactament que vol dir això? Aquest punt, primer punt. 
 
Sr. Sánchez: Sí, aquest conveni que es va firmar amb la Consellera, és per un any i amb 
prorrogable, eh. I ara de moment lo que hem introduït son aquests temes que ha dit la 
regidora, eh. Però si sobre la marxa hi ha algunes coses que vulguem parlar-ne doncs ho 
podem, en el proper, doncs al cap d’un any o abans si volem doncs es pot introduir en 
aquest conveni. És un conveni obert que estan fent amb diferents ciutats, em sembla que 
n’han fet vint-i-cinc en tot Catalunya,eh. És un conveni de col·laboració entre el 
Departament de Salut i el municipi. 
 
Sí, bé, m’estan dient que a veure el tema del CAR, doncs ara per exemple dintre d’aquest 
conveni doncs abans no estigui fet el CAP de Segur, on sí que es preveurà definitivament 
l’agència de Salut per tota la comarca, doncs de moment lo que es fa es cedeix un espai 
per què hi hagi doncs l’Agencia en el municipi, o sigui de fet ja hi és, ja està ubicada i 
mentre no tinguem el CAP de Segur, en el moment que ja tinguem el CAP de Segur, allà 
el projecte ja preveurà un espai diguéssim per sempre, físic, per l’Agencia de Salut, que ja 
repeteixo donarà un servei a tota la comarca, a on hi hauran veterinaris, farmacèutics, etc. 
Eh. 
 
Sr. Olivella: Val. No, més que res li demanava per què és clar, com que va anar tot molt 
depressa, i no havíem pogut parlar, per què ens ho van dir... Ja està signat el conveni, no?  
 
Sr. Sánchez: Sí, si, si...  
Sr. Olivella: Clar, però que com no ho havíem vist, m’entens, per què això no ha passat 
per cap comissió, o sí? 
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Sr. Olivella: a la última... a la última de la Montse. Val. Bé. No, no, ja els hi agraeixo. 
 
Sr. Sánchez: És bo, eh, Joan, es bo.  
Sr. Olivella: El què? 
Sr. Sánchez: Què es bo això.  
Sr. Olivella: ah, és bo. No, no, el que sí que volia acabar dient... no, volia acabar... no, però 
volia que... a veure que expliquessin, però que no aprofitava també per dir que no era 
bona per a tots pel nou CAP. Vull dir, realment jo penso que és una de les millores que té 
el municipi... 
Sr. Sánchez: I tant. 
Sr. Olivella: I que bé, i que és bo també reconèixer com va fer l’altre dia el delegat 
territorial, el senyor... com es deia... bé, no recordo... 
Sr. Sánchez: el director territorial? 
Sr. Olivella: sí 
Sr. Sánchez: el Joaquín Pallejà. 
Sr. Olivella: no l’altre. 
Sr. Sánchez: el delegat de govern? 
Sr. Olivella: el Sabaté. 
Sr. Sánchez: el Xavi Sabaté. 
Sr. Olivella: no el Xavi, no, el Josep Maria. 
Sr. Sánchez: Josep Maria, aquest és el Director General de Salut. 
Sr. Olivella: val, és que no me’n recordava.  
Doncs que va encoratjar tothom aquí, i doncs de tota la tasca que s’havia fet... 
Sr. Sánchez: a sí aquí... 
Sr. Olivella: sí aquí d’anteriors ajuntaments i el d’ara, doncs jo penso que li agraeixo no, 
personalment i que vull que quedi constància el fet de que fes aquest reconeixement aquí 
davant de tots. 
I de tota manera torno a dir que em va agradar molt, el vam veure l’altra dia... el dia de la 
inauguració. 
Sr. Sánchez: sí, està molt bé, sí. 
Sr. Olivella: i que està molt bé, i per tant que Calafell és important que segueixi en aquesta 
línia, per tant.... 
Sr. Sánchez: si això ajuda a que la gent s’empadroni, aquests que no estan empadronats 
serà fantàstic. 
Sr. Olivella: Bé. Veu senyor alcalde com hi ha coses que també les trobem bé, eh. 
Sr. Sánchez: Be, no, no, no... 
Jo també em trobava de bé, eh. 
Sr. Olivella: Be, home. 
(Parlen fora de micròfon) 
 
Sr. Sánchez: Un dia ens ensenyarem els cromos, a veure qui té més cromos, eh. 
Bé, Partit Socialista. 
 
Sr. Ferré: No, en tot cas, igualment com he fet al punt anterior, felicitar també la regidora, 
i tota la seva regidoria i també doncs felicitar-nos a tots, per què jo crec que s’ha 
aconseguit doncs apart d’una instal·lació nova com tenim aquest nou CAR, doncs també 
impulsar una de nova que ha d’aparèixer en els propers mesos, o propers anys, com és el 
CAP de Segur, i jo crec que era important, doncs destacar-ho per què doncs aquest 
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conveni també ens implica en treballar-hi de forma ràpida i també celeritat doncs per 
poder doncs tirar endavant aquesta inversió important també del CAP de Segur. 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs, passem, passem a la votació, sisplau. Senyor Josep Parera. 
Sr. Parera: Sí, senyor alcalde. Com és que tanta il·lusió que li fa vostè i a tots, i a tots, que 
la gent s’empadroni.  
Sr. Sánchez: Sí. 
Sr. Parera: Però només... si no parléssim tant, i féssim més feina, potser ja estarien 
empadronats. Saps que s’ha de fer, per què s’empadroni la gent? Començar el Cap de 
Segur.  
Sr. Sánchez: Bé, el començarem... 
Sr. Parera: i la piscina de Segur.  
Sr. Sánchez: si déu vol ho començarem. 
Sr. Parera: aquella inversió del Port, aquella inversió del Port... ja no sé quants milions, els 
milions els sap vostè? Per què jo no m’he assabentat encara, els milions que s’han empleat 
al port per la piscina de Segur. 
Sr. Sánchez: Ben empleats, Josep, ben empleats. 
Sr. Parera: Però la quantitat no es pot saber, oi que no? 
Sr. Sánchez: Ben empleats, amb el teu suport, ben empleats. 
Sr. Parera: comencem... no, no, no.... 
Sr. Sánchez: ah no? 
Sr. Parera: no, no.... 
Sr. Sánchez: no ho vas votar a favor? 
Sr. Parera: no vares consultar res. No vares consultar res. Et vas posar la corbat i com te va 
l’alcalde. 
Sr. Sánchez: Bé. 
Sr. Parera: no iva carregat de bitllets. 
Sr. Sánchez: No vas... 
Sr. Parera: n’havies d’anar a comprar. 
Sr. Sánchez: Ho vas votar a favor. Hi vam cobrar que ens devien vuitanta milions de 
pessetes, no d’euros, de pessetes. 
Sr. Parera: De sis o set cents milions que vares pagar. 
Sr. Sánchez: Bé, però està allà, eh. 
Sr. Parera: Sí, hi tant, s’està podrint. Hi han goteres, eh, hi han goteres, eh 
Sr. Sánchez: No, tranquil, tranquil, tranquil. No es pot menjar tres cops al dia. 
Sr. Parera: Val. 
Sr.  Sánchez: S’ha de menjar un cop i menjar bé. Va. Votació, Partit Popular. 
 
12.12.12.12.----    DDDDONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE    
 
El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la corporació de les resolucions adoptades, que 
són del Decret núm.1266 al 1599, donant compliment al que estableix l’article 42 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les  Corporacions Locals, 
aprovat per R.D. 2568/86, de 28 de novembre , perquè els Regidors en tinguin 
coneixement i quedin assabentats. 
 
El Ple de la Corporació, per unanimitat acorda:  Quedar-ne assabentats. 

 
 
13. 13. 13. 13. ----    DONAR COMPDONAR COMPDONAR COMPDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCAL    
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Sr. Sánchez: Hi ha alguna cosa?  
Sra. Suárez: Sí 
Sr. Sánchez: Va endavant, Sandra.  
 
Sra. Suárez: Em sap greu, però...  
Sr. Sánchez: No, no, endavant. 
Sra. Suárez: Mireu, com que no hem tingut comissió informativa de serveis personals, de 
cara a la propera per la junta de govern del cinc de maig es va passar un punt, el sis, diu 
proposta d’aprovació de les modificacions del MIEM segons l’informe de seguiment.  
Llavors agrairia que en la propera comissió informativa se’ns passés el que és aquest nou 
projecte del MIEM, i que ens ha fet la empresa Integral Action Local i que se’ns digui si ha 
valgut diners o no ha valgut diners aquest nou informe, saber el què. Val. 
I després, amb l’altre, que és una Junta de Govern del 21 d’abril del 2010, mes que res per 
què bé potser digues ignorant, no, però clar el primer punt és acceptar la renúncia 
voluntària i gratificació de la funcionaria interina senyora Nuria González López, es evident 
que el dia que ens arribés això ho havíem de comentar, per què s’accepta la renúncia 
voluntària d’aquesta senyora, que havia sigut doncs fins al 30 d’abril del 2010 la directora 
de Recursos Humans, d’aquest sant ajuntament, i després se li assigna una gratificació per 
un import de 65.000 euros pel seguiment dels següents procediments. Clar, jo recordo 
que per aquí al ple, es va passar una compatibilitat per què pogués exercir al llarg de la 
setmana, la seva setmana laboral, pogués exercir a l’hora d’advocada, en un bufet en el 
que treballa a nivell particular, que no tenia res a veure amb l’ajuntament. Llavors no 
acabo d’entendre, per què se li ha de pagar una gratificació per un import de 65.000 
euros a una persona que és advocada que se li hagués pogut pagar una provisió de fons, 
per fer un seguiment d’aquests judicis que tenia engegats sempre i quan ens hagués 
interessat que hagués continuat portant aquests judicis, per què sempre podia renunciar 
als judicis aquests i passar-li a una altra persona per què d’advocats a la casa no en falten. 
Llavors més que res per deixar-ho aquí al damunt, per què quedés palès on t’ha de 
quedar, i per si em podeu donar una explicació, relativament coherent, en la que de debò 
es pugui justificar i demanar-vos aquests informes per la propera comissió informativa de 
serveis interns si pot ser, i sinó doncs el proper dia que tinguem comissió informativa, els 
vindríem a buscar, per què bé no entenc com ho podeu vestir tan bé, el que realment tots 
sabem que és, i per una altra banda... a no llavors... ja és precs i preguntes.... bé, ho 
enllaço i així ja no ho dic després.  
Com que van contractar una persona per negociar el conveni col·lectiu, única i 
exclusivament, i no era pas una directora de recursos humans, i per cert recordo que no 
tenim ni el plaer de conèixer-la, agrairia que ens responguéssiu si ara que hem paralitzat, 
en el primer punt del ple d’avui, que hem paralitzat els pactes si continuarà contractada 
per l’ajuntament o no. Res més. Gràcies. 
 
Sr. Parera: Avia’m jo no he volgut parlar, i només vull dir una cosa, eh. Dintre de les 
quantitats que s’han remenat ara aquí, aquesta senyora va treballar un any i mig, i com 
que la senyoreta no ho ha remarcat això, la regidora no ha remarcat que en un any i mig 
65.000 euros, bé, que baixi el que ha de baixar i que ens ho expliqui, eh. 
 
Sr. Sánchez: no cal que baixi déu, ja ho explicarem ara, no cal que baixi, deixem-lo a 
nostre senyor, deixem-lo tranquil.  
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Sr. Parera: un any i mig 65.000 euros... 
Sr. Sánchez: deixem-lo tranquil al nostre senyor.  
Sra. Suárez: Per què representa que no és una indemnització, per això és calla la boca... 
Sr. Sánchez: Bé.  
 
Sr. Robert:  Si voleu contestem lo del MIEM, a veure lo del MIEM... 
(Parlen fora de micròfon) 
No, bé, ah, bé... 
 
Sr. Parera: demano disculpes, eh, demano disculpes, eh regidora. 
 
Sr. Robert: No gràcies, senyor alcalde, respecte aquest punt que s’ha parlat del a direcció 
de Recursos Humans, si li sembla per la confidencialitat de les persones, proposaria i 
exposar-ho a la Comissió Informativa tal com ha demanat la regidora. La regidora no 
coincideix a la meva comissió, però està convidada si vol venir, el dia que es convoqui 
sense cap problema, i allí ho podem parlar. 
 
Sra. Suárez: Jo només volia deixar constància, perdoneu, que jo he demanat que la 
Comissió se’ns aportin els informes i que entenc la confidencialitat fins a cert punt, per 
què si son treballadors de l’Administració Pública i això es passa en una junta de govern 
que és un acte públic, no sé fins a quin punt és confidencial o no. Llavors si vosaltres és la 
vostra decisió, evidentment l’he d’acceptar, ja està. 
 
Sr. Robert: No, no sé si no m’he sabut explicar o es que vostè no m’entén, la 
confidencialitat potser son per temes o assumptes que porta la senyora que aquí se m’ha 
anomenat, que també comporta noms i altres coses que no fora bo parlar-ho d’aquesta 
manera tan alegre com vostè proposa, gràcies. 
 
Sra. Suárez: Es que jo no... ja se que he dit... no d’allò. Però és que jo no he demanat, per 
què porta aquests casos, jo he demanat per què se li paga una gratificació quan se li 
hagués pogut pagar una provisió de fons com advocada que és, no directora de recursos 
humans. Llavors em dona la sensació, de que se’l intenta amagar és una indemnització per 
què aquesta senyora no faci d’altres coses. I aquesta, que era l’última frase, no volia dir-la, 
que és la meva pregunta, per què una gratificació quan realment si és una advocada i s’ha 
passat per aquí la compatibilitat de les seves funcions com a directora, com advocada, per 
què no es podia fer a través de una provisió de fons, o una factura com advocada un cop 
s’hagués acabat el procediment que correspon? Senzillament era aquesta la pregunta, no 
que m’expliquessis quins judicis porta i deixa de portar... 
 
Sr. Rober: No, però amb l’ànim de transparència de l’equip de govern, és que li explicaré 
tot, no li explicaré lo que vostè demana, li explicaré lo que vostè demana i tot l’expedia 
sencer, per què vostè pugui sortir de la Comissió plenament satisfeta. 
 
Sr. Sánchez: Bé, passem doncs a... 
 
Sr. Robert: No és que en això, hem obviat, la tinent d’alcalde m’ha comentat que fora 
possible convidar al regidor de Territori per què expliqui el MIEM a la Comissió de Serveis 
Personal, per què afecta bastant... 
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Sr. Sánchez: Val, d’acord. 
 
Sr. Robert: Què no estàs tu a la comissió? Ah, bé, jo pensava que tu estaves. 
Val, val. 
 
Sr. Sánchez: Precs i preguntes. Sí, sí. Entrem als precs i preguntes? A veure, si m’ho 
permeteu només, res, un incís.  
Bona noticia, encara que sigui l’hora que és, amb alguns ja ho sabeu, però al final ahir 
doncs es va decidir quins municipis tindrien la Llei de Barris, i Calafell tindran Llei de Barris, 
per tant son quasi set milions d’euros, eh... dels quals nosaltres n’hi hem aportat la meitat, 
eh.  
Son set coma sis, a prop de vuit, nosaltres, el municipi n’hi ha aportat la meitat, i l’altra 
meitat ho subvenciona la Generalitat, i és un projecte de Llei de Barris que va aquí a dalt al 
poble, que ja sabeu que s’han fet varis actes, i s’ha fet participació de la gent i això. I bé, 
jo crec que és una bona notícia, per què a més a més, quants han sigut al final? Dotze? 
Onze. Dels onze, n’hi han cinc que els han volgut destacar doncs per l’integrés del 
projecte, i un d’aquests cinc és Calafell, vull dir que doncs això també era una cosa que us 
ho volia dir, i això permetrà que després de les obres que s’estan fent es pugui continuar 
baixant des de aquí del turó de dalt del poble, anar baixant en aquest cas medieval en 
aquests carrers doncs que... i no tan sols la millora de carrers, sinó també lo que suposa a 
nivell d’equipaments i serveis, eh. O sigui que, té la doble vessant, no només arreglar 
carrers, sinó també el dotar d’equipaments i serveis. 
Crec que és una alegria que la compartim tots, és una cosa que per descomptat doncs son 
pocs municipis que tenen aquesta notícia i que a Calafell doncs va apostar, primer ens 
vam presentar a Segur, no va poder ser per la qüestió del cens, però ens va anar molt bé, 
per què gràcies a fer el projecte, doncs la veritat és que hem pogut també entrar a fer 
doncs varis carrers de Segur com també sabeu que s’han adjudicat unes obres entre el 
barri de la Carretera Rodríguez Pita i Carrer Baixador, i des del Carrer del Duero que és 
l’últim carrer del límit amb Cunit, amb direcció cap aquí a l’estació doncs pràcticament la 
meitat, la meitat de tot el barri, doncs ja em consta que ja ha començat, no? Ja ha 
començat, i per tant fins a final d’any tindrem obres en allà i tindrem una altra àmbit de 
Segur, també ja al dia, que bona falta també li feia.  
 
El Ple de la Corporació, per unanimitat acorda:  Quedar-ne assabentats. 
 
14.14.14.14.----    PRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTES    
 
Bona noticia, encara que sigui l’hora que és, amb alguns ja ho sabeu, però al final ahir 
doncs es va decidir quins municipis tindrien la Llei de Barris, i Calafell tindran Llei de Barris, 
per tant son quasi set milions d’euros, eh... dels quals nosaltres n’hi hem aportat la meitat, 
eh.  
Son set coma sis, a prop de vuit, nosaltres, el municipi n’hi ha aportat la meitat, i l’altra 
meitat ho subvenciona la Generalitat, i és un projecte de Llei de Barris que va aquí a dalt al 
poble, que ja sabeu que s’han fet varis actes, i s’ha fet participació de la gent i això. I bé, 
jo crec que és una bona notícia, per què a més a més, quants han sigut al final? Dotze? 
Onze. Dels onze, n’hi han cinc que els han volgut destacar doncs per l’integrés del 
projecte, i un d’aquests cinc és Calafell, vull dir que doncs això també era una cosa que us 
ho volia dir, i això permetrà que després de les obres que s’estan fent es pugui continuar 
baixant des de aquí del turó de dalt del poble, anar baixant en aquest cas medieval en 
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aquests carrers doncs que... i no tan sols la millora de carrers, sinó també lo que suposa a 
nivell d’equipaments i serveis, eh. O sigui que, té la doble vessant, no només arreglar 
carrers, sinó també el dotar d’equipaments i serveis. 
Crec que és una alegria que la compartim tots, és una cosa que per descomptat doncs son 
pocs municipis que tenen aquesta notícia i que a Calafell doncs va apostar, primer ens 
vam presentar a Segur, no va poder ser per la qüestió del cens, però ens va anar molt bé, 
per què gràcies a fer el projecte, doncs la veritat és que hem pogut també entrar a fer 
doncs varis carrers de Segur com també sabeu que s’han adjudicat unes obres entre el 
barri de la Carretera Rodríguez Pita i Carrer Baixador, i des del Carrer del Duero que és 
l’últim carrer del límit amb Cunit, amb direcció cap aquí a l’estació doncs pràcticament la 
meitat, la meitat de tot el barri, doncs ja em consta que ja ha començat, no? Ja ha 
començat, i per tant fins a final d’any tindrem obres en allà i tindrem una altra àmbit de 
Segur, també ja al dia, que bona falta també li feia.  
Per tant, jo crec que és una bona notícia. Ara sí, passem a precs. 
El senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Parera: Sí. Només per posar al corrent al senyor alcalde, que em sembla que no ho 
està, per què és lo que ell vol i no es fa de que allargar la temporada d’estiu de la gent. 
Començar més aviat, i acabar més tard. Els tres anys últims, les passarel·les de la platja, 
primers d’abril es posaven les passarel·les i s’escombrava les de formigó, i no s’acabava 
fins al 20 d’octubre, fins al 20 d’octubre. Em consta de que les passarel·les de fusta i 
escombrar les de formigó s’ha començat a fer aquesta setmana, eh, s’ha començat a fer 
aquesta setmana. O sigui que del mes d’abril a trenta de juny, bé, per San Joan vosaltres 
mateixos... si això és allargar la temporada, senyor alcalde, doncs vostè ja pot anar 
predicant, eh, vagi predicant  això que...una. 
Un altra, un altra que hauria de ser, hauria de ser senyor alcalde, i això no costaria res, 
sisplau en les comissions i en les carpetes que hi hagin els informes de secretaria, que hi 
hagin els informes de secretaria i que hi sigui tot, sisplau. 
I llavors hi ha una altra cosa, sisplau, que per internet, per internet no surt, no surten els 
acords dels plens ni surt l’ordre del dia. Jo per internet hauria de sortir l’ordre del dia...  
 
Sr. Sánchez: A la pàgina web? A la pàgina web? 
Sr. Parera: no surt, no surt. 
Llavors hi han altres... i això jo voldria, voldria remarcar sisplau, això que he dit que ja ho 
he dit i que ho vaig a repetir-ho que la terrassa del Miramar que és una concessió, que és 
una concessió... que la confraria de pescadors tenen escriptura i per lo tant, això que m’ha 
dit vostè també del set milions que volien que es vol regalar al Passeig Marítim, s’ha de... 
set milions d’euros, s’han empleat més quan es va portar la sorra de la platja. 
“Desde luego”, també hi ha una altra cosa al nostre regidor de territori, que té molta 
credibilitat, té molta credibilitat, i ja és la quarta vegada que li dic dels panots de... dels 
panots de Segur, i va prometre que al més de juny ja estarien fets, estarien arreglats, eh. 
Ja son totes les aceres, la gent s’hi entrebanca, ja s’hi entrebanquen.  
I després felicitar al regidor primer tinent d’alcalde, aquest primer tinent d’alcalde fabricat 
de que això que va dir de cinc mil euros, que son catorze mil euros, eh, del bot salvavides, 
eh. 
Com que és molt tard no vull, no vull parlar de més coses, eh. 
 
Sr. Sánchez: Gràcies. Olga sisplau. 
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Sra. Elvira: Jo en primer lloc, volia fer en primer lloc felicitar primer per la Llei de Barris, que 
ja us has dit, en segon lloc pel tema del CAR a l’equip de govern i als de la oposició 
igualment, jo crec que tot el consistori hem format part però, jo voldria fer menció 
especial per la Victoria. I alhora vull fer una crítica pel govern de la Generalitat i pel govern 
d’aquest Ajuntament, em va semblar molt lleig, molt lleig, per part, no sé 
protocol·làriament potser està ben vist, jo no ho sé si no entenc gaire de protocol, però el 
que vaig trobar a faltar va ser un parlament per part de la regidora de salut que s’ho ha 
guanyat, vull dir jo vull fer menció en això per què em va sobtar veure que la regidora no, 
no, no... no va poder per què era el seu dia, jo considerava que era el seu dia i em va 
sorprendre que no se li donés aquesta possibilitat.  
Lligat a això i lligat al tema del protocol, jo ja li vaig dir mig en broma al que tenim com a 
cap de protocol, al Audal, ja li vaig fer la meva crítica en el moment de la inauguració. 
Crec que, protocol·làriament es va portar molt malament la visita del molt honorable 
president senyor Montilla.  
Crec que els regidors d’aquest ajuntament ens mereixem un respecte, i no se’ns va donar 
aquest respecte, i jo crec que el "sèquit" que portava aquest senyor, el molt honorable 
president senyor Montilla, el "sèquit" que portava aquest senyor, va fer que la resta de 
regidors quedessin en un oblit, jo crec que tots estàvem allà per donar suport al fet que 
s’inaugurava un CAR, i per donar suport tant a l’equip de govern, però sobretot a tot el 
consistori, era un “logro común” de tot el consistori, i llavors vull fer la crítica, jo sé que 
l’Audal no té cap culpa per què jo vaig viure que el cap de protocol de la Generalitat, va 
ser vergonyós com es va comportat, ho vaig viure jo per què estàvem allà al davant, i ho 
vam patir nosaltres, vull dir no és per donar-li la culpa en ell, però crec que hauria de 
quedar palès que la Generalitat hauria de tenir més seny, perquè en el fons la gent que hi 
havia allà, ja no només els regidors, sinó la gent que estava allà esperant, es mereixien un 
respecte. 
Llavors, jo que no m’agraden els elitismes, trobo que va ser una mica elitista i bé ho volia 
dir per què ho vaig a dir a la radio , i ho volia transmetre aquí públicament, per què em va 
caure molt malament, bé, aquest detall. 
Dit això, i dir que molt bé, les instal·lacions, les vam poder veure i la veritat és que serà 
un... pel poble és un gran logro, com he dit, tenir aquest CAR i el que volem ara també 
com ha dit el senyor Parera és intentar que el CAP de Segur, es faci lo abans possible per 
què més de la meitat de la població està a Segur, i tot i que nos ens importarà venir cap 
aquí, cap al CAR per què farem ús, segurament tots els habitants de Segur, abans d’anar 
al Vendrell, però jo crec que quan abans millor, i ja no només el CAR, sinó que també 
l’altre dia vam tenir l’oportunitat d’estar a l’IES de Segur per què feien la festa de final de 
curs, i la veritat és que l’espai és el que és, i ja no hi caben més nens allà, jo crec que quan 
abans millor, jo crec que per part del equip de govern n’haurien de ficar-se les piles per 
què aquest setembre... aquest octubre no podrà ser, ho anem endarrerint any darrera any, 
jo crec que això és un tema que s’hauria de ja enllestir lo abans possible, igual que es va 
fer amb les llars d’infants, que també les reclamaven, i es va poder aconseguir. Jo crec que 
l’IES, ja és que clamar al cel, vull dir ja es necessita.  
Dit això, també volia, el tema de la web l’ha tocat ell, jo ho vaig demanar al passat ple, el 
tema de les ordenances, ahir mateix abans de venir al ple, vaig dir, vaig a tornar-m’ho a 
mirar per si estan penjades, les actes dels plens tampoc hi son, les actes de govern tampoc 
hi son... la última que n’hi ha és del maig del 2010, però per exemple les del plens l’ultima 
que n’hi havia era del 25 de març del 2009, o sigui estan molt descompensat, jo crec que 
això s’hauria de ficar més que res per què el públic pugui fer ús. I sobretot demanar, i 
tornar a demanar l’espai com a grup municipal, tenir aquell espai que teníem abans de la 
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web de que qualsevol ciutadà pogués dirigir-se en un grup determinat a través de la 
pàgina web, sense haver de donar un mail d’un partit sinó que a través de la pàgina web, 
cada grup municipal tingués la oportunitat aquesta de connectar amb un ciutadà. Ja es 
feia abans, llavors l’únic que demano que es faci ara amb la web nova. 
També dit això, intentar a la mateixa web, incorporar el sistema que ara s’està incorporant 
en el SAC de que ja ho vam comentar, l’altra dia així, intentar que la gent pugui agilitzar 
algun tipus de tràmit via internet, i sobretot els que siguin més... més que res, per també 
que el SAC no es col·lapsi. 
I preguntar com portem el tema del Consell Es..ai el Consell Municipal de Seguretat 
Ciutadana, per què no s’ha tornat a parlar i és lo que va quedar pendent que encara no 
sabem res. Ni en junta de portaveus tampoc se’ns ha comentat cap cosa. 
Bé, després també quelcom que quedava pendent del darrer ple, va ser el tema de la 
informació sobre la campanya del morrut roig de les palmeres que tenim al municipi. A 
veure, com està aquest tema també.  
En quant a... lligat un a mica al tema del Urbaser que hem parlat abans, es va parlar d’un 
equip de manteniment dels parcs infantils, no sé si això està contemplat com a un 
contracte dintre del contracte d’Urbaser, o si és... si no té res a veure amb això, saber com 
està aquest equip de manteniment dels parcs infantils i lligat amb això dels parcs infantils, 
dos coses, una el tema dels gronxadors dels parcs infantils que vam parlar de la piscina, jo 
quan el vaig reclamar en el darrer ple, parlava del espai que hi havia davant de la cafeteria, 
l’altra dia vaig tenir l’oportunitat de veure que aquell espai, tot i que era municipal, la 
cafeteria s’havia fet... la cafeteria de la paisina, s’havia fet...havia plantat allà gespa i ha fet 
uns jardins allà molts macos, i segons m’han dit és tema de l’ajuntament, que és un tros 
municipal, aquell petit tros que n’hi ha davant mateix. No de la part de la dreta, sinó 
davant mateix, a lo que dona...  
Llavors si no mirar, ja que està el CAR, ja que està el CAR inaugurat, tal i com em vau dir 
que l’espai vosaltres el volíeu ficar entre el CAR i les piscines, ara està ple de cotxes, és un 
perill, llavors a veure com es pot agilitzar, i després per acabar el tema que ja ho vam 
parlar amb el regidor de Medi Ambient, el tema de la ubicació dels “caballitos” que es fa 
allí al Port, al costat dret del Port, que sempre enganxa a lo que és el tema del col·lector  i 
la part aquella que s’ha de tancar i que sempre hem parlat que es farà unes tanques mes 
maques, saber com està aquest tema, i com està el fet de que es pugui traslladar el parc 
infantil que sempre demanem el trasllat d’aquell parc cap si és necessari més una mica 
més enfons davant de lo que son el port, els vaixells del port, o quelcom així per què? Per 
què si no queda molt a prop del que és el col·lector. Res més. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Convergència i Unió, sisplau.  
 
Sr Vidal: Bé, volia.. bé volíem fer una queixa de la política que ha adoptat l’ajuntament de 
Calafell i el seu regidor de Medi Ambient Angel Verge per prohibir les fogueres de San 
Joan a la sorra de la platja de Calafell. Les raons per què no es puguin fer les fogueres de 
San Joan, és per què després s’ha de netejar la platja. Angel, saps quants actes es fan a 
Calafell i després s’han de netejar? Et puc dir un munt, si vols doncs els tres tombs, ves-
te’n quan acabes als tres tombs com queden els carrers, o el Mercat Medieval, o els 
concerts que es fan per la Festa Major a la platja, Carnaval, per exemple, hi ha un munt 
d’actes que després s’han de netejar. No entenc que digui que no, a aquesta tradició per 
la raó de que després s’ha de netejar, Angel per què es pensa que la gent, la nit de la 
revetlla de San Joan omple de gom a gom el passeig de Calafell, és per veure les fogueres 
de San Joan. Jo crec que també, com a regidor de turisme, hauria de fer l’esforç per 
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continuar i potenciar aquesta tradició tan nostra, tan catalana i fer el que faci falta per 
conservar-la.  
Estem parlant que aquest any l’han demanat tres fogueres només, tres fogueres, però es 
que ni que n’haguessin demanat mil. Ja m’entén, ja m’entén senyor alcalde, amb aquestes 
tradicions s’ha de fer el que faci falta, el que faci falta per seguir, conservar-les i no posant 
l’excusa de que després s’ha de netejar la platja. Gràcies. 
 
Sr. Olivella: Bé, senyor alcalde li demanava una sèrie de peticions en principi, si fos possible 
que ens passés el resultat de l’enquesta que es va encarregar al ajuntament no se quants 
mesos fa ja, que va costar dinou mil euros en una empresa que estant en comissió de 
govern, que es va aprovar per comissió de govern. Ho va dir aquí al ple, i va dir que... en 
aquell moment ens va dir que ens consultaria, inclús alguna pregunta, que bé, que no es 
va arribar a fer mai, però sabem que es va trucar per ja no sé quants mesos fa d’això, 
sincerament. Però doncs que li agrairia ens donés el resultat si els que ja la tenen, suposo 
que sí, per què fa bastants mesos, i en fi, bé això, el més aviat possible.  
Després recordar-li com li he recordat abans que ens va dir que ens explicaria tota la 
problemàtica que li vaig plantejar a l’altre ple que li vaig dir de la qüestió que semblava ser 
que hi havia gent de la Fundació Santa Teresa, Ventall, etc, el nom que es digui ara. Jo li 
agrairia que si ens ho vol explicar en directe, o bé, no sé, quan vulgui, anem a prendre un 
cafè i ens ho explica, no sé, és que si no, ja fa un mes de tot i això, i no sabem exactament 
cap a on t’ha decanta. 
També li demanaria, i li dic al ple, per què com hem demanat per escrit i ens diuen que 
nos ens ho poden donar, jo crec que qualsevol regidor té tot el dret a la informació i per 
tant crec que li demanen el plec de clàusules de l’empresa Urbaser, ho vam fer per escrit, i 
ens van dir, ens van dir que no... bé, encara hores d’ara encara no ho tenim, no sabem 
per què.  
En quant a lo de la web que s’ha comentat aquí, nosaltres el passat ple també li vam 
demanar que l’espai dels grups polítics si es podia tenir, aquest espai, li vaig demanar a 
l’altre ple, fa just un mes, i em va dir que s’ho pensaria. No sé si ja ho té pensat, avui veig 
que també Partit Popular li ha demanat. Però doncs li vam dir, i em va dir que s’ho 
pensaria. 
Més coses, per acabar si lo del Mercat Municipal que li he dit abans, m’ho ha dit abans 
que ho parlés a precs i preguntes, encara que ara no té cap gràcia, per què sincerament, a 
llavors era quan hem feia il·lusió explicar-ho per què s’haguera pogut veure les 
comparacions, però doncs és igual, li explicaré. 
Vostè a dit, que no havien trobat cap projecte, això és lo que sempre s’ha anat dient, jo li 
vull aclarir per última vegada, i si no em vol entendre m’és igual, però tot el treball que es 
va fer a l’altra legislatura amb el mercat municipal va ser molt seriós i es va treballar 
moltíssim, i l’intentaré resumir, per què després de tantes hores, no, però penso que 
m’aniria a casa sense, vull dir, amb una cosa aquí dintre, per què clar no hi ha cosa que 
sàpiga més greu que un se’n hagi de tragar, no, que diu mentides, i llavors, jo de 
mentides no n’acostumo a dir. Per tant, m’agradaria que quedés clar, com a mínim, que 
quedés constància del que va fer l’anterior equip de govern de cara al mercat, eh, que 
vostè ha dit que no hi havia res. 
Primerament, es va reunir a tots els paradistes un munt de vegades, un munt de vegades... 
fins arribar a que la gent del mercat entengués el que es volia fer allà, que era un projecte 
mixt de gran superfície, o mitja superfície, lo que li vulguin dir, i un mercat modern. Molt 
semblant, per què molta gent el que diu ara el que tenen actualment a Sitges, que van 
obrir l’any passat. 
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Això és el que es pretenia fer aquí, aleshores, clar això de cop i volta amb uns paradistes 
d’un mercat quan els hi dius, resultat que ells no volen que entri ningú, per què els hi 
traurà les... no sé, molts productes que ells venen, potser els tindrien, i al final jo crec que 
després d’un procés llarg de moltes reunions, eh, moltes reunions, es va arribar a que 
tothom va entendre que per salvar el mercat, la millor manera era arribar a aquesta 
formula.  
Aleshores quan es va arribar a aquesta formular, va començar a córrer, i tot el municipi 
parlava llavors del famós... sempre m’ho haig d’apuntar, per què no me’n recordo,  el 
Mercadona. Del Mercadona, tothom parlava del Mercadona, vindrà el Mercadona a 
Calafell? Vindrà el Mercadona a Calafell? I els hi deies, es que el Mercadona, no podem 
parlar de Mercadona, per què això no és legal, nosaltres no podem donar-ho en una 
empresa. I aleshores va venir, és cert el Mercadona, i van venir un munt de marques 
d’aquestes, sense cridar-los i cada un posaria el seu producte. El Mercadona era de la gent 
que va oferir el seu producte que era el que després intentàvem vostès aprofitar, però 
doncs que era molt bo, no. Era doncs lo que han fet a Sitges, era pagar tota una 
infraestructura, tota una infraestructura que ara explicaré, a canvi d’una concessió d’una 
sèrie d’anys, eh. Aleshores el que nosaltres havíem pactat era que l’edifici gris que hi ha el 
mercat actualment s’enderroqués, es refés amb dues plantes, dues plantes de pàrquing, i 
després es tirava endavant una mica i de canviar, s’agafaven aquells jardinets i es feia 
aquell mercat... aquell mercat modern o compartit amb mitja superfície o superfície i 
mercat.  
Aleshores, es clar que no van trobar res escrit de tot això, estava tot pacta per què a 
l’últim moment dies abans de les eleccions es van acabar de fer l’última reunió amb els 
paradistes per recuperar totes les parades, totes les parades que no estaven ocupades i 
que per tant doncs es va donar una indemnització per què retornessin al ajuntament. I van 
quedar els que quedaven, son els que més o menys hi ha ara.  
Aleshores els que ens va faltar, si que tot molt corre cuita, però miri jo no és que em 
vulgui, es igual... va anar com va anar. Vaig estar només divuit mesos d’alcalde i des de 
llavors quan vam començar i ja es seguia aquest procés i el vam intentar acabar, ens 
faltava fer el plec de clàusules. Vostè sap que nosaltres no podíem deixar escrit cap, 
almenys en el nou model que nosaltres seguíem cap projecte ni cap dibuix, per què 
sempre ens haurien pogut acusar de tràfic d’influència, i això no es pot fer. 
O sigui un ple de clàusules, diu exactament el que demana l’ajuntament a les empreses 
que han de concursar, això no és va fer evidentment, això ho reconec, vam arribar fins al 
punt que li he dit i així va anat tot. I per mostra qualsevol paradista que vulgui dir la veritat 
que hi ha el mercat, i crec doncs que sortiríem tots en defensar del que estic dient. 
Aleshores va falta aquest punt, aleshores vostès quan van entrar s’haguessin seguit en 
aquesta línia, si els hagués agradat, doncs possiblement avui estaria fet el mercat. I això és 
lo que vull deixar clar, vostès van buscar, van apostar per una altra solució, jo ja hi torno 
a... jo aquí no vull entrar-hi, no, si és més bona o menys bona, la qüestió és que el treball 
que en aquell moment vam fer la gent que estàvem aquí, va ser aquest, i vull que quedi 
reconegut com va ser. Ja està. Igual que reconeix-ho el treball que poden haver fet vostès, 
que no ho sé, vull dir jo no vull ni entrar ni sortir, però sí que no vull dir que em digui que 
no es va fer res. 
 
Sr. Sánchez: Més xxxxx per a Convergència.  
 
Sr. Garriga : Sí, sí, jo senyor alcalde. Tres preguntes, i breu seré. Primerament, jo, 
nosaltres, en aquest cas el grup municipal, amb tots els regidors que estem aquí al 
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consistori, inclús el públic, ara al baixar, els hi exposaria, els hi diria, mirem-nos la plaça, 
senyor alcalde, s’estan col·locant les faroles, hem tingut, ja estan col·locades millor dit, 
millor dit, hem tingut diversos comentaris i tot, les faroles que hi ha al mig de la plaça, hi 
ha alguna manera de que es puguin rectificar per què la impressió quan sortim sembla 
que en comptes d’haver fet la plaça nova, i que hagi sigut més gran, em sembla com si 
l’estiguem fent més petita, nosaltres els que els hi proposem és que mirin-s’ho, s’està 
treballant ara, ara és el moment de rectificar i com hem dit abans, rectificar és de savis. Els 
hi fèiem la proposta aquesta que, mirin realment com han quedat situades les faroles 
actualment i com estan, ja li dic rectificar és de savis, i ara potser seria el moment de 
mirar-s’ho, no d’aquí a un any quan estigui fet això.  
El segon, els hi demanarien que a veure en aquests últims dies, jo particularment  ho he 
vist, m’hi passat donant voltes per camins de les muntanyes que tenim pel municipi, el 
Camí Mas d’en Vives, el Camí de Vilanova, el Camí de la Rafaela... me’ls he estat mirant i 
la veritat la pregunta que els hi faria és des de quan no s’hi passa a netejar una miqueta, 
des de quan fa que per tots els camins de Calafell, ja no hi passa la màquina a netejar els 
costats, pensem que podem tenir un estiu que déu ens guard tinguéssim algun disgust.  
I per últim senyor alcalde, li agrairia que ens expliqués, però que sigui clar, que sigui clar, 
tant a nosaltres com al grup municipal com al grup municipal, com als ciutadans del poble 
i com a inclús com a companys regidors del seu grup municipal, per què alguns gusten 
però no saben, quina és la veritable feina que en aquests tres anys de legislatura que 
portem, tant se’ns ha anomenat avui aquí, ha fet el senyor coordinador general del nostre 
ajuntament senyor Romero. Quina és la feina que ha fet, quina és la productivitat que 
podríem dir ha donat a l’ajuntament, quins resultats degut al seu càrrec que té, i un càrrec 
molt important, quins resultats demostrables, ens pot dir vostès, doncs mira aquest 
senyor, ha fet aquesta feina per què la veritat ens consta d’entendre. Vostè, vostè abans 
ha dit, governar és prendre decisions, nosaltres des de aquí el que li diem és que si vostè 
realment no és capaç d’explicar ben clarament la feina que ha fet aquest senyor en 
aquests tres mesos, la veritat ja és hora que comenci a prendre decisions.  
Això li demanem en vostè personalment, a veure que ens pugui, que ens pugui dir per 
què real... ni nosaltres, ni jo particularment, ni molta gent del municipi, doncs sap la feina, 
la feina que fem, no. I ens agrairien doncs que ho tinguem clar, que ho tinguem clar 
aquest fet. 
Moltes gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Comencem pel principi. ¿Victoria hay alguna cosa de lo que se ha comentado 
que quieras tú contestar? 
Sra. Ortigosa: Comentarle a la Olga lo del protocolo, yo entiendo que viniendo las 
autoridades que vienen pues que quizá yo soy la que menos no, no sé… yo quiero 
también dejar claro que en todo momento me sentí arropadísima por todos, eh, desde el 
presidente, la consellera, por el alcalde, por todos, eh, me acogieron desde el primer 
momento. ¿Qué faltó el que yo hablase? Pues quizá… 
 
Sra. Elvira: la percepción era desde el pueblo, eh. No, no desde, desde como regidora, 
desde el pueblo decir nuestra regidora de salud ¿Dónde está? Esa era la percepción, no, 
no es que no te sintieras tu mal, eh. Es una percepción nuestra.  
 
Sr. Sánchez: ¿Alguna cosa más? De lo que se haya comentado.  
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Sra. Ortigosa: Sí, también me lo ha dicho ella, la Olga, lo del morrut, se está trabajando 
hoy, el otro día habíamos dictado a doce jardineros de aquí del municipio de Calafell, en 
una… una reunión para explicarles todo lo que había que hacer, y se presentaron dos. 
Entonces mucho no se puede hacer, pero bueno, estamos trabajando. 
 
Sra. Elvira: ¿Y lo del equipo de mantenimiento de los jardines de niños, de los parques? 
 
Sra. Ortigosa: Sí, tenemos una empresa que va haciendo todo el mantenimiento de todos, 
ahora este que tu me has dicho… no sé que a lo mejor dicho… ah no esto que había que 
trasladarlo… no, no, no, esto del puerto para trasladarlo, no, bueno pues lo estudiaremos, 
eh, ahora ya he tomado nota yo y ya. Y los terrenos que ha dicho por ahí arriba, por las 
urbanizaciones, pues a ver si empezamos a subir y a limpiar. 
 
Sr. Xxxxxx: Yo no he dicho ningún terreno, yo he dit dels camins de les muntanyes per què 
estan tots des de fa bastant de temps... bastant de temps, eh, passo bastant.  
 
Sr. Sánchez:  Hi ha quelcom? Jose Manuel, hi ha quelcom? No. Ana? No, Angel?  
 
Sr. Verge: A veure, amb el senyor Josep Parera, li contestaria però lo de les passarel·les per 
mi es nou, jo tinc entès que les passarel·les comencen el 15 de juny, però no es preocupi 
jo me’n assabentaré, i si és veritat es que s’havien de començar al abril, bé, tinc que 
reconèixer la meva, almenys fins aquí la meva ignorància, avui se m’ha venut que les 
passarel·les... el servei de platja es començava l’1 de juny, el 15 de juny perdó.  
En quant a lo..., no “ya se me oye bien y tengo buena voz”,  en quant a lo del primer 
tinent d’alcalde o no sé què m’ha dit fabricat, miri jo li tinc que dir una cosa senyor Parera, 
jo no he demanat mai res a ningú, per no demanar, no he demanat mai ni el vot a ningú. 
Jo no li vaig venir a vostè a demanar que em posés a la seva llista, va ser vostè. No he 
demanat ser tinent d’alcalde, no he demanat ser portaveu, i si avui estic aquí primer, com 
a primer tinent d’alcalde, ha sigut per què i els meus companys ho saben, jo no ho volia 
ser de cap manera, m’ho van dir, i em van insistir, i al final doncs bé, com a generós o 
com a partícip de l’equip de govern, doncs bé, val. I per acompanyar la Maria Victoria, 
doncs ho vaig ser. Però no he demanat mai res, no, no, no, és que no em dol que em 
diguin aquestes coses, per què és que jo no he demanat mai res. Ni he tingut mai cap 
aspiració, de tenir galons, ni medalles, ni res de tot això.  
L’altra cosa, el senyor Quim Vidal, el senyor Quim Vidal m’ha dit i m’ha anomenat tres o 
quatre vegades que per què s’havien prohibit les fogueres a la platja, miri jo seguint 
recomanacions tècniques i seguint exemples d’altres edificis, ai d’altres municipis, perdó, li 
tinc que dir que tots els municipis que tenen la marca de destinació de turisme familiar, no 
deixen posar fogueres a la platja. Hem trucat a Salou, Vilaseca i Cambrils. A Calafell tenim, 
aquest estiu el dia de San Pere, si déu vol, enlairarem tres banderes, que potser és l’únic 
municipi de Catalunya que les té, i amb això des d’aquí... eh. Tres, no, tres no els havíem 
tingut mai, havíem tingut dues, dues. Aquest any en tindrem tres, i des d’aquí el meu 
reconeixement a totes les persones que abans que jo han treballat al departament de 
Medi Ambient per tenir aquestes fogueres. I després també per tancar el tema.... 
Sr. Sánchez: No fogueres no. 
Sr. Verge: ai aquestes, aquestes banderes... 
Sr. Sánchez: Això és la gana, això és la gana... falta sucre, falta sucre. 
Sr. Verge: per haver aconseguit aquestes bandes, i després també que l’any passat, vostè 
ha dit que només se n’han demanat tres, doncs imaginin-se que s’haguessin demanat 
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cent, no pot ser això. No l’altre es té que posar fre. I l’any passat es van haver al 
Departament de Medi Ambient, moltes reclamacions per què queden claus i ferros 
rovellats a la sorra, i la gent tard o d’hora les troba i venen a reclamar.  
Fins aquí.. no hi he acabat. I encara li diré més coses, si de mi depengués, lo que passa 
que com no depèn de mi, tinc que assumir que soc obedient, si de mi depengués també 
prohibiria el correfoc, per dins del municipi. Si de mi depengués, per què com no depèn 
de mi, i accepto lo que diu la majoria, però també li haig de dir que si depengués de mi, el 
correfoc per dintre del municipi, jo també el prohibiria.  
Puc continuar? No. Les ordres son de que les fogueres a la sorra no. Les ordres son 
aquestes, però els xxxxxx m’acaben de trucar fa un rato de que la policia hi havia dit que 
anessin a desallotjar d’aquí a la Bòbila on no se on que hi havia una foguera, no, no... la 
prohibició és la sorra només.  
En quant al plec de clàusules de Urbaser, és un plec de clàusules que està a disposició de 
qualsevol regidor, que pot anar i demanar, li deixaran, em sembla que ja ho han fet, eh, 
els ho deixaran i ho podeu llegir, home, i tant que sí. Jo no sé si us poden donar una 
còpia, jo no sé això. 
Sr. Olivella: Un plec de clàusules, per què no es pot donar una còpia? Per què no?  
Però per què no? Què és lo que hi ha allà de dolent? Doncs?  
Una altra cosa és que et demanes la llista, de jo que sé, vull dir... 
 
Sr. Verge: tu pots anar allí, i ho pots llegir, tu tenies el dubte segurament de la pròrroga? 
De qui va venir al davant? No. 
 
Sr. Olivella: Volem tenir, volem mirar el plec de clàusules. Escolta’m si jo trec d’altres 
ajuntaments per internet de plecs de clàusules. Com no ens podeu donar un plec de 
clàusules, Angel, d’una cosa que és pública. Una còpia. Què vols que vagi allà i ho copiï, 
osti, ja està bé, som regidors... no home no, Angel per favor, clar que es pot donar, es pot 
donar tot el que està a les webs i tot el que està... a veure, jo un altra cosa, és que jo això 
ho pogués utilitzar... jo ho haig d’utilitzar només per com a regidor.  
Sr. Verge: val, val. 
Sr. Olivella: si jo això ho escampo pel poble, em pots dir, eh, però nosaltres ho volem 
només, així ho posa a la instància, vam demanar aquest ple, el que passa que ja veus, ja 
ha passat el ple, nosaltres ho volíem abans del ple, m’entens, i estem avui sense haver-lo 
vist, i això és una mica penós, ho sento ho haig de dir. 
(Parlen fora de micròfon) 
 
Sr. Verge:  Jo li donaria el plec, i quan vaig anar a demanar el plec, em van dir, home que 
vinguin aquí i el llegeixen, que no es pot donar. Llavors. 
Sr. Xxxxxx: Angel, jo si vols me’n vaig allà 
Sr. xxxxxxx: Qui ho va dir això?  
Sr. Olivella: Angel, nosaltres el que podríem haver fet és anar allà i copiar-lo, però tu creus 
que això... home no em diguis, és clar... per favor. Sodi, que no hi ha res de dolent, a 
veure jo vull que em digui el secretari si... ens poden donar o no ens ho poden donar. 
Senyor Alcalde. 
 
Sr. Verge: Preguntar i si em diuen que es pot donar, ja podeu venir a buscar-lo.  
Sr. Olivella: la instància la vam fer a l’alcalde... la vam fer a l’alcalde, la instancia van 
destinades a l’alcalde. Dir que la instància la van fer a vostè.  
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Sr. Sánchez: Joan, ja ho sé, tu saps que totes les instancies que entren pel registre van 
dirigides a l’alcalde, però no m’arriben totes a mi. 
Sr. Olivella: Ja ho sé, ja ho sé, ja ho sé, però, no, home, jo et pregunto, li pregunto que 
això ens ho poden donar, o no ens ho poden donar, senyor secretari? 
Sr. Sánchez: Sí, no,no. 
Secretari: Dic per què bàsicament no soc jo el que puc contestar sinó ho autoritza el 
president. Efectivament sí es poden donar qualsevol copia de qualsevol plec un cop 
aprovat per l’òrgan competent. Tots els precs en principi igual que tots els acords 
municipals, salvo que tinguin algun contingut específic, especial, personal o que alteri o 
que pugui alterar, la intimitat de les persones, l’honor, o el que sigui, es pot entregar, amb 
major motiu amb un regidor.  
L’article 38 de la Llei 30/92 s’especifica que qualsevol document que vostès puguin 
consultar, se’ls hi pot donar còpia, salvo que alteri el funcionament normal de 
l’administració, si demanen dues-centes pàgines fotocopiades, òbviament se’ls dirà escolti 
quina d’aquestes dues-centes pàgines son les que volen copies, lo normal és que no es 
fiqui cap pega. Bàsicament és això.  
 
Sr. Olivella: Molt bé, moltes gràcies, senyor alcalde ens ho faran arribar, sisplau, o ho 
passarem a recollir, si volen. Gràcies. 
 
Sr. Verge: El tema de Ventall, que també se’ns ha demanat aquí, el tema de Ventall al plec 
de clàusules hi ha tot redactat i estem esperant suposo el moment de que econòmicament 
es pugui afrontar aquest plec, en principi s’ha parlat amb l’empresa, se’ls hi ha dit lo que 
hi ha, l’empresa està d’acord, l’empresa Ventall i en principi que em consti a mi, l’empresa 
Ventall treballarà fins a finals d’aquest any amb els diners que hi ha el pressupost, és que 
no n’hi han més, jo hi he parlat amb ells i els hi dit aquests son els diners que hi han i ens 
heu de fer la feina, i a mes a mes, ens heu de fer un esforç amb aquests diners que tenim, 
per què és que no en tenim més. I és tot lo que puc dir de Ventall.  
 
Sr. Verge: Bé, i l’última cosa i amb això sí que Olga t’haig de demanar perdó, per què em 
vaig comprometre amb tu, però també m’ho podies haver recordat en les vegades que 
esmorzem i parlem, que aniríem allí i debatríem lo de la ubicació de tot això, o sigui que 
t’emplaço, a que quan vulguis, em convidis a esmorzar i ho xxxxx allí. 
 
Sr. Ferré: Sí jo pel que fa al tema dels panots de la carretera que hi havia el compromís, dir 
que la setmana passada vam estar mirant-s’ho amb la empresa que havia fet l’obra de la 
carretera FCC, i que entre ahir i avui havien de fer l’arreglo dels panots, el que passa que 
vam estar en aquell moment, per allà al davant amb els veïns i que com ens van veure i 
ens vam conèixer, i ens van dir que doncs ara no se’ns acudís fer cap cosa, vam decidir 
que com que tampoc estaven en una situació de perill, allà de que ningú pogués caure, i 
tot això, que bàsicament eren panots que estaven solts, però que no estaven trencat i que 
no hi havia cap, cap problema doncs de perill de cap mena, doncs vam decidir de fer-ho al 
setembre, per no molestar ara doncs al comerciants que hi han en aquella vorera i això és 
a petició d’ells, eh, per què val a dir, doncs que ja estava previst de fer-ho entre ahir i avui, 
haguessin acabat de fer-ho, amb dos dies haguessin tingut prou, però bé, com que ens ho 
van demanar, doncs vam accedir a la petició... la del davant del Gallo, el Torreta, tota la 
zona aquella fins a la Ronda Universitat... (Parlen fora de micròfon)... sí, també igual, 
igual. També ens ho vam anar a mirar, i la del davant, la de la Caixa de Pensions, tota la.... 
(Parlen fora de micròfon) 
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Ens ho hem mirat tot, ens ho hem mirat tot el tram, eh.  
(Parlen fora de micròfon) 
El què diu? 
(Parlen fora de micròfon) 
No, home, no. El compromís que teníem era de fer el tros des de Plaça Pau Casals, ai, 
Plaça Mediterrà, perdó, fins a Ronda Universitat, eh, aquest és el compromís que havíem 
de fer entre aquests dos dies. 
(Parlen fora de micròfon) 
Home lo altre mica en mica, però ho farem al setembre. Al setembre és quan ho farem, 
ho repassarem tot, eh. 
D’acord. El compromís que tenia jo, era d’aquest tram, només.  
 
El tema del IES de Segur li deixaré a la Tere que ho expliqui, està, bé, està més informada 
que jo que casi, per tant ho deixem ella que ho expliqui. 
El tema dels jocs infantils de la piscina, jo crec que ara si podem acabar doncs de lligar tot 
el tema del mercat, com que s’hauran de retirar, aquells llocs que hi ha al costat del 
mercat, per fer el nou, jo crec que podríem aprofitar aquells jocs i en tot cas quan s’hagi 
de fer aquest trasllat doncs ubicar-los ja en la situació aquesta de la piscina, eh. 
El tema dels jocs i els trasllat dels jocs infantils del nou Port, del Port de Segur...  
(Parlen fora de micròfon). 
No, no, és que jo volia contestar una altra cosa, que és el col·lector aquest que hi ha, amb 
l’obra dels col·lectors i els diners que hem posat avui, acabarem de fer una obra al 
setembre començarem, que allargarem part d’aquell col·lector i s’aproparà cap al port la 
sortida que hi ha ara en l’alçada en el carrer Roine, anirà, anirà diguem cap al mes a prop 
del port, i anirà més endavant a la sorra, per tant aquells jocs, en principi per aquest tema, 
com que haurem de fer l’obra no cal desplaçar-los. Ho dic, per què és una cosa que tindrà 
incidència i que com sempre ho venies demanant per què sortia el col·lector l’aigua allà 
mateix, doncs sàpigues que aquest col·lector s’allargarà una mica més endavant, i que 
anirà més proper al port.  
I pel que fa als fanals de la plaça Catalunya dir-li en el senyor Josep Maria Garriga que lo 
que s’ha previst en aquesta plaça com vostè sap hi havia un problema greu sempre 
d’il·luminació, i sempre estaven aquells dos focus doncs que sempre eren provisionals, i 
que al final van acabar sent definitius durant molts anys, no, que il·luminaven una mica la 
plaça, i de totes maneres doncs es feia lo que es podia i per tant amb aquest nou disseny 
de la plaça, com que és un espai molt gran, doncs ha cregut oportú l’arquitecte i per tenir 
un bon nivell lumínic doncs ubicar uns fanals en el mig de la plaça, simulant ja doncs una 
mica lo que son una mena d’arbres, per entendre’s una mica així, de forma figurada i 
artística, doncs que estan al mig de la plaça i que donen una il·luminació molt més 
uniforme a tot lo que és la plaça de aquí dalt al poble, i per tant l’arquitecte ho va 
considerar oportú creure-ho així, per què doncs hi havia aquest problema del nivell 
lumínic, que il·luminant des de les façanes, doncs no era suficient, i es va considerar doncs 
per tal de donar doncs un caire diferent també a la plaça, lligar doncs un espai diferent de 
lo que és el trànsit de vehicles en lo que és un espai central doncs que pot ser més 
peatonal, doncs es va considera lligar-ho tant amb l’arbrat com amb el mobiliari urbà que 
s’hi posarà, doncs també lligar-ho i que fos un espai doncs més recollit en aquest espai 
més central i per tema doncs bàsicament de il·luminació, i això és els punts que tenia fan 
referència a territori. 
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Sr. Xxxxxxx: Sí, gràcies senyor alcalde. Bé, qüestions que han sortit que crec que poden 
atènyer a les meves regidories, pel que fa respecte als informes que sol·licita el regidor 
senyor Parera, dir-li que lo habitual a l’ajuntament és que a les comissions informatives, 
tots els informes tècnics estan als expedients i que moltes vegades se’ns demanen còpies 
dels informes i les facilitem, almenys la comissió que jo porto sempre se’m demanen i es 
faciliten.  
No és habitual posar-ho a les carpetes a on t’hi ha els acords de les propostes del ple, per 
què es sobreentén que el regidor que ha necessitat un informe, doncs l’ha pogut revisar o 
ha pogut obtenir còpia. Per lo tant jo li demanaria que si ve a alguna comissió de les 
meves i necessita algun informe m’ho faci avinent i jo li facilitaré. 
(Parlen fora de micròfon) 
Sí, sí, per descomptat.  
(Parlen fora de micròfon) 
 
Sr. Parera: Seria un mal trago que tots els partits polítics tinguessin còpies de les factures 
que es paguen mensuals? 
Sr. Sánchez: la llei deixa molt clar com es controlen els temes econòmics en un 
ajuntament. A partir de la liquidació del exercici anterior, hi ha un reglament que diu que 
la comissió de comptes es convoca per tal de mirar els comptes del any anterior i es donen 
uns dies per què tothom pugui comprovar totes les factures, totes, eh.  
Jo me n’he fet tips de vindre aquí, demanar carpetes quan estava a la oposició, i va, anar 
repassant i anar mirant, i a partir d’allà, hi ha doncs un moment que s’aproven o no 
s’aproven els comptes, eh, i es dona ja, un cop s’ha aprovat, es dona compte la 
sindicatura de comptes i ja està. Aquest és el procés.  
Lo que no pot ser, és crear més feina a la part administrativa del ajuntament, doncs d’anar 
fent fotocòpies i anar fent fotocòpies de cada mes de factures i de tot això, ni s’ha fet 
mai, n’hi ha cap ajuntament que ho faci, cap. Hi ha un procediment, o sigui farem el 
procediment i punt.  
 
Sr. Robert: Bé, gràcies senyor alcalde. Pel que fa tot i que no és específic de la meva 
regidoria i no sé si vostè senyor alcalde tenia intenció de parlar-hi, però sobre el tema de la 
web municipal, dir que com que la web municipal, precisament és nova, la nova web 
municipal, estem introduint de mica en mica, tot el tema d’actes, ordres del dia, etc., 
inclús els hi diré una cosa que no hi ha, que vostès no han dit, però no costa res dir, una 
cosa que si no hi és, doncs no hi és, precisament encara falta introduir el pressupost, que 
és una de les coses que també introduirem en breu. 
Per lo tant, vull dir s’aniran introduint poc a poc, crec que estem ja a una fase bastant 
avançada per poder-ho tenir aviat.  
Pel tema també de la web, per lo que fa referència al SAC, jo voldria informar a la 
regidora del Partit Popular, que actualment es va presentar una segona fase pel que fa al 
SAC presencial, el SAC és un servei únic, però es divideix en tres parts el SAC presencial, el 
SAC telefònic, i el SAC telemàtic, al que li podem anomenar l’e-administració, i això és un 
pas, que aquest sí que és eminent, per què estem a punt de començar a implantar, ja 
tenim deu protocols que tot seguit és podran fer a traves de la plana web. Tot i que la 
afluència demostra molts municipis que encara és baixa, nosaltres a lo que és 
l’administració començarem amb aquests primeres deus protocols, amb lo qual ja es 
podran fer tràmits des de casa i també tenim... posarem a disposició dels ciutadans un 
programa que es diu e-tram que segurament algunes persones que treballen a 
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l’administració tenen més relació, saben que a traves del consorci AOC Administració 
Oberta de Catalunya, es va posant en totes les planes web.  
Pel que fa referència al protocol, jo no soc la persona més indicada segurament, però sí 
que em consta que el director de serveis d’alcaldia... per lo que fa a la crítica al protocol, 
doncs jo entenc la crítica, potser inclús la podríem arribar a compartir, el que sí que li puc 
dir és que em consta que el nostre director de serveis d’alcaldia sí que va fer una protesta, 
diguem-li així al servei de protocol de la Generalitat per què si que sembla que no va ser 
adequada sobretot la recepció dels regidors alhora de seguir la comitiva podríem dir-li a 
l’hora de visitar el nou CAR, i a mes a mes, va coincidir també que els primers regidors que 
va parar, eren uns regidors determinats que malauradament les coincidències son les que 
son.  
De totes formes, en defensa del nostre director d’alcaldia, li dic que sí que va manifestar la 
queixa.  
I per lo que fa a les noves regidories, res més a dir, més que a la web a lo dels espais dels 
grups municipals crec que no és competència meva contestar la pregunta.  
 
Sra. Cumplidó:  Jo Olga, també vaig estar al sopar de..., vaig arribar més tard que tu en el 
sopar del IES, i també hi vaig als consells escolars. Com que no hem tingut comissió 
informativa, ja sabeu que jo us vaig posant al corrent de tota la documentació que arriba, 
doncs dir-vos que amb data de setze d’abril hi va haver al Diari Oficial de la Generalitat, 
l’anuncia per el qual es feia pública la licitació d’un contracte de nova construcció del 
Institut de Segur de Calafell, i una posterior en la qual es comuniquen que hi hagut unes 
setanta-dos empreses que s’han presentat per concursar.  
En aquest moment, lo que no sé si ja, s’ha adjudicat a la empresa, però sí que en tot cas, 
en el moment que s’adjudica hi han sis mesos per la construcció del projecte d’execució i 
després uns dotze mesos per la construcció del edifici. Amb lo qual, estem en el camí i no 
podem fer ja més pressió de la que hem fet, que em consta que l’alcalde n’ha fet i molta. 
Hi hem fet molts viatges a Tarragona també.  
 
Sr. Elvira: Em queda pendent lo del Consell de Seguretat Ciutadana.  
 
Sr. Sánchez: la setmana que ve rebreu un escrit per tal de que tots els grups municipals, 
ens digueu la persona que ha de formar part del consell municipal, i per tant en el 
moment que tinguem això, farem una junta de portaveus que junt amb el tema de lo de 
Santa Teresa, malgrat hagi explicat l’Angel una part, jo us puc acabar de complementar 
més informacions. O sigui, farem una junta de portaveus,eh, per parlar d’aquests dos 
temes i si n’hi hagués d’algun altre.  
El tema de la enquesta efectivament, us fem arribar també a part del plec de condicions, 
una còpia, eh. 
No, no només en vosaltres, farem enviar tots, eh. Sí, sí.  
(Parlen fora de micròfon) Mana, sí, sí, sí, no hi ha cap problema, eh. El plec de clàusules 
només al que l’ha demanat. (Parlen fora de micròfon). No. 
 
Sra. Elvira: Jo també li he demanat abans, eh, el plec de clàusules. 
Sr. Sánchez: Sí? 
Sra. Elvira: abans quan parlaven del tema d’Urbaser, jo ho he demanat aquí. 
Sr. Sánchez: Val. 
Sra. Elvira: ho dic per què... 
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Sr. Sánchez: I llavors queda el tema del senyor Manel Romero, que també s’ha preguntat, 
no. Qui ho ha preguntat? El Josep, no. El Josep. 
 
A veure, el senyor Romero, doncs des del primer dia és el gerent del ajuntament i bé, 
malauradament dels tres anys que portem governant ha estat molt de temps com sabeu 
de baixa, per una malaltia doncs concreta, i la resta de temps doncs ha fet gestió de 
coordinació, sobretot en algunes reunions amb els directors de serveis, i ha intentar 
impulsar una sèrie de coses que després des de les regidories, s’han anat tirant endavant. 
O sigui, ha fet, ha fet aquesta feina, amb més encert o amb menys, però l’ha feina que ha 
fet és aquesta. 
 
En principi, no tinc res mes.  
 
Bé passem si de cas a la intervenció... Sí, tanco el ple, tanco el ple i abans de... per què 
consti en l’acta, desitjar bones festes majors d’ara d’estiu com son la de Sant Pere i la 
Mare del Carme, que si no hi ha cap ple... sí, però bé, però hi ha la Mare del Carme, eh... I 
després... un moment, un moment... i després també una altra qüestió que aquesta la 
desitjo a tothom també, que tinguem bona revetlla de San Joan, eh, que això també és 
important, i ara de cara al, hem tancat el ple, i per tant ara els precs.... 
 
 
 
I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 10:45 , i dóna l'acte 
per acabat, del qual jo, com a secretari/ària en dono fe. 
  
 
 


